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Name: Joshua Drew 
Party: Defendants 

Exhibit JD 1 
Date: 12 February 2020 

Claim No: QB-2018-006323 

IN THE HIGH COURT OF JUSTICE 

QUEEN'S BENCH DIVISION 

MEDIA AND COMMUNICATIONS LIST 

BETWEEN: 

John Christopher Depp II 

Claimant 

-and-

(1} News Group Newspapers Ltd 

(2) Dan Wootton 
Defendants 

WITNESS STATEMENT OF JOSHUA DREW 

I JOSHUA DREW of 530 S. Hewitt Street, Unit 436, Los Angeles, Ca lifornia 90013, USA, 
WILL SAY AS FOLLOWS: 

1. I am a Hospitality Development Consultant. 

2. The facts and matters set out in this statement are within my own knowledge and belief 

unless otherwise stated, and I believe them to be true. Where I refer to information 

supplied by others, a source of the information is iden tified. Facts and matters derived 
from these other sources are true to the best of my knowledge and belief. I make this 

statement in support of the Defendants' defence of these proceedings. 

3. I met Amber Heard and Johnny Depp when I started dating Raquel (Rocky) Pennington. 

Rocky and I later got married but have since divorced. 
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4. I was deposed on 19 November 2019 in John C. Depp v Amber Laura Heard Civil Action 
No: CL-2019-002911 in the Circuit Court of Fairfax County Virginia. I attach the transcri pt 

of the deposition as a true record of it. 

5. I first met Amber in June 2014. I met Johnny sometime soon after that. Rocky was living 
at the Eastern Columbia Bu ilding at that time, in one of the apartments next to Amber and 
Johnny. I met Johnny shortly after at their home. 

6. Over the course of 2014-2015 I was a regu lar visitor at the Eastern Columbia Building. 

Rocky and I were engaged in the summer of 2015 and later that year I moved into the 

Eastern Columbia Build ing with her and we remained there until after the incident on 21 
May 2016. Over this period, I spent a lot of time with Amber there. I also saw Johnny 

regularly and spent time hanging out with them both. 

7. I have had very limited contact with Amber in the past two years since my divorce. I have 
not been in contact with Johnny. I consider myself to be independent from both parties. 

8. I understood from our interactions that Johnny was jealous. Rocky told me, based on her 

conversations with Amber, that Johnny had a particular issue with James Franco because 
he and Amber had some intimate scenes in a project they were filming, which Johnny did 

not want her doing. His name came up often and it would cause fights between them. They 
were arguing about it very regu larly. 

9. Johnny was using drugs during the period I knew him - opiods and ecstasy. From time to 

time, I saw him take various drugs. He wasn't always sober and he had private treatment 
to try to remain sober. He was often drinking to excess. 

10. I overheard them fighting. For example, during a trip to France I heard Johnny shouting at 

Amber about a ro le she had done. Johnny was shouting about a nudity rider in the film 

that she cla imed was fraudu lent and he accused her of knowing about and going against 
his wishes to include it. I knew from what had been discussed with Rocky and Amber that 

Johnny had demanded that Amber stop doing nudity in her films and that she cut down on 

intimate scenes with co-stars. Rocky told me about various fights they had had over the 
years and said that Johnny was jealous of Amber's co-stars. 

11 . Amber called Johnny "the monster" when he wou ld get angry and yell at her and hurt her. 
I was aware and had been told about incidents in which Johnny had hit Amber, most likely 
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by Rocky. I observed there to be a significant amount of empathy among Amber and Rocky 
and a genuine belief that Johnny's drug and alcohol use caused his behaviour and that he 
would somehow lose control. 

2014, Plane incident 

12. This took place before I met Rocky, but I subsequently heard about it after the incident on 
21 May 2016. Rocky told me that Johnny had kicked Amber on a plane after a fight about 
one of her projects. Rocky said that Johnny had blacked out on the plane and had cried 
when he was later told by his assistant Stephen Deuters that he had kicked Amber. 

2015, Australia 

13. Rocky told me what Amber had told her about this incident: that there had been a huge 
knockdown, drag out fight and that, in the course of it, Johnny had cut his finger off. 

15 December 2015, Los Angeles 

14. Rocky was due to meet Amber that evening and when she hadn't had a response to her 
text messages, she let herself into PH3 to go looking for Amber to check on her. I went 
with her and we found things out of order, with things strewn across the kitchen. I 
remember seeing the words "Why be a fraud? All is bullshit" written on the countertop in 
handwriting I recognised to be Johnny's. 

15. Rocky told me that something wasn't right and sent me home while she looked for Amber. 

About 10-15 minutes later I received a message from Rocky saying something like "he 
beat the shit out of her again" and told me she was looking after her. I remember being 
told that they had reached out to a nurse to do a concussion check. 

16. Rocky told me that there was a big fight and Johnny had head butted Amber, ripped out 
pieces of her hair and smothered her and that they had to call Dr Kipper's office to get 
Amber a concussion check. I also talked to Amber about it. 

17. I saw Amber that night and the next day saw her injuries: she had bruising around both 
eyes which extended down the bridge of her nose and her forehead was red. I remember 
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her being terrified about how she looked because she had to appear on TV that day or the 

next day and her injuries were visible, but she couldn 't pu ll out of it. Melanie lnglessis, her 

make-up artist, was brought over to try to cover up the injuries. 

18. I was with Rocky when she took the pictures of Amber's injuries. 

21 April 2016, birthday party, Los Angeles 

19. We had a birthday party for Amber for her 30th on 21 Apri l 2016. I catered the party. Johnny 
turned up hours late and Amber was making excuses for him. He turned up eventually and 

was clearly intoxicated. He was slurring and swaying a bit. Amber seemed upset about 
him showing up late and drunk. 

20. The next morning I heard about what had happened after we had all left. The thrust of it 

was that there had been a big fight after everyone had left the party. 

21 May 2016, Los Angeles 

21. I was with Rocky in the apartment we lived in (PH5) with Liz Marz. We were made aware 
that Johnny was coming over to see Amber and I remember Rocky being concerned, after 
the incident after Amber's birthday party, that she should be there to support Amber. 

Amber told Rocky just to be around and that she would text her if there was a problem. 

22. Rocky received a text message to go over to help Amber at 8.06pm and she bolted over 
there. I did not observe what happened but learned about it shortly afterwards from Rocky 

and Amber. Shortly after I heard a large noise, which I later discovered was the sound of 
a wine bottle being slammed into our door of PH1 . I heard Johnny shouting and swearing 

at his security guards to let him in. He came in and was shouting and screaming at me, 
cursing right in my face. I left calmly. Liz was still in the apartment, but I saw her bolt 

upstairs to hide from him. 

23. I don't recall exactly the sequence of events; Amber was in a state when I located her and 
Rocky. Rocky and I ushered her into our apartment - by this time Johnny had left our 

apartment - and we deadbolted the door to keep him out and keep her safe until Johnny 
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had left the building. Rocky told me Johnny had shoved her. I got angry and went outside 
and banged on the door of PH5, but he had already left. 

24. I then went back to PH1 lo talk to Amber and Rocky and I heard more about what had 
happened. Amber had Johnny's phone and I took it from her - she told me that he had 
thrown it at her and hit her in the face with it then left it behind. I was told that iO had been 
on the phone with Amber and Johnny to talk about Johnny's accusation about excrement 
being left in his bed. At some point while iO was on the phone, Johnny had hit Amber in 
the face with the iPhone and iO had called the police. I later learned he had wound his 
arm back and thrown a cell phone into her face. Rocky went over there and got between 
Johnny and Amber to stop him hitting Amber. 

25. About five minutes later, his security officer, Jerry Judge, called my mobile and told me his 
boss had left his cell phone and asked me if I knew where it was and I told him that I had 
it. They wanted to come back to get it and I said that they could come back to get it, but 
words to the effect of they could not set foot in the building. I met Jerry downstairs and 
gave him the phone. He took a few steps to walk away and then turned and asked me · Is 
she okay?". I said something like, "Are you fucking kidding me? He beat the shit out of her 
again and you guys stood by and watched it". He started to demur and then said something 
along the lines of it's not his business, they are husband and wife, he barely touched her. 
I said something to him like, "get the fuck out of here, be real proud of yourself.· get the 

fuck out". 

26. Rocky called Amber's lawyer Samantha Spector to ask her what we should do. We were 
told to make a contemporaneous note of what had happened. We went back into their 
apartment and took pictures of the damage. Amber also called her publicist, Jodi Gottlieb. 

27. Later, I greeted the police officers who arrived about 15 minutes later and showed them 
around the apartments. I showed them broken glass, walking past the large wine stain in 
the hallway. I showed them various damage to the property: a wine bottle dent in the door 
of our apartment (PH 1 ), then a tour of PH5 where there was broken picture frames, 
smashed glass and Rocky's jewellery and other things strewn across the apartment. They 
acknowledged that something had clearly happened. I watched the female officer take 
Amber aside and speak to her privately. 

28. As the female officer was speaking to Amber, I spoke to the male officer. I asked him what 
could be done. because we were obviously upset about what had happened. He told me 
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that there was damage in the apartments and Amber's face was red, so there was enough 

to pick Johnny up if she filed a report. I told him she was not going to file a report, but that 

I appreciated what he had said. As the officers left, they told me Amber had declined to 
give them a report. 

29. After this we cleaned up some of the broken glass in PH3 that was on the kitchen floor so 
the dogs wouldn't be hurt. Other things, like piles of books strewn about, we left as it was. 

30. I greeted the second set of officers who arrived and told them there had already been a 
police visit and showed the business card . They said they had to do a check of the 

property. I took them for a walk through the apartment and they spoke with Amber in 

private. 

31. The next day Rocky had a jewellery show, so I cleared my schedule so I could be there to 
help Amber if she needed it and to be with her so she wasn't alone and so I could be sure 

she was safe. I remember seeing the marks on Amber's face: a red mark and small bruise 
on her cheekbone and red marks just above her eyebrow. She also had some swelling. 

32. I understand that Johnny has submitted a statement in the US libel proceedings to the 

effect that I said Rocky had lied about where she was before Amber texted for her help at 
8.06pm and that she was, in fact, hiding in PH3 waiting for Johnny to return. This is false. 

I never said this to Johnny. 
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1                  Irvine, California
2        Tuesday, November 19, 2019; 11:08 a.m.
3
4           THE VIDEOGRAPHER:  Good morning.  We are
5 on the record.  This is the recorded videotaped
6 deposition of Joshua Drew in the matter of John C.
7 Depp v. Amber Laura Heard.
8           This deposition is taking place at 2211
9 Michelson Drive, 7th floor, Irvine, California,

10 92612 on November 19th, 2019, at 11:08 a.m.
11           My name is Joshua Yasko.  I'm the legal
12 videographer with Veritext.  Video and audio
13 recording will be taking place unless all counsel
14 have agreed to go off the record.
15           Would everyone please introduce themselves
16 beginning with the witness.
17           THE WITNESS:  Joshua Drew.
18           MS. VIGLIETTA:  Emily Viglietta, attorney
19 for nonparty Joshua Drew.
20           MS. BROOK:  Davida Brook of Susman Godfrey
21 on behalf of the Defendant Amber Heard.
22           MS. GOODARZI:  Mona Goodarzi, associate at
23 Brown Rudnick.
24           MR. RAWLINSON:  Tom Rawlinson, associate
25 at Kaplan Hecker & Fink.
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1           MR. QUINN:  John Quinn of Kaplan Hecker &
2 Fink for Ms. Heard.
3           MS. KAPLAN:  Robbie Kaplan, Roberta
4 Kaplan, Kaplan Hecker & Fink, for Ms. Heard.
5           MS. VASQUEZ:  Camille Vasquez, Brown
6 Rudnick, on behalf of Mr. Depp.
7           MR. WALDMAN:  Adam Waldman, Endeavor Law
8 Firm, on behalf of Mr. Depp.
9           MR. CHEW:  Ben Chew of Brown Rudnick on

10 behalf of Mr. Depp.
11           THE VIDEOGRAPHER:  Thank you.
12           The certified court reporter is Michelle
13 Bulkley.  Would you please swear in the witness.
14           (Witness sworn.)
15           THE VIDEOGRAPHER:  Please proceed.
16                     JOSHUA DREW,
17 having been first duly sworn, was examined and
18 testified as follows:
19                      EXAMINATION
20 BY MR. CHEW:                                             11:10
21       Q   Good morning, Mr. Drew.
22       A   Good morning.
23       Q   Thank you very much for coming here today.
24 Since you're very ably represented by counsel, I
25 will dispense with the usual instructions, other         11:10
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1 than to say that I plan to examine you for a period       11:10
2 of time, after which Ms. Heard's counsel will
3 examine you, and I may have some follow-ups.
4           So I'm going to reserve some of my time
5 for the end of your deposition, if necessary.  We've      11:10
6 agreed to split the time between counsel.  Mr. --
7           MS. KAPLAN:  I'm sorry.  I'm going to
8 interrupt, because I'm not very good at math.  So
9 how many hours -- what time -- how are we splitting

10 up the time?                                              11:10
11           MR. CHEW:  Three and one-half hours each.
12 And I'll just note for the record, you-all have --
13 you can have as many lawyers as you want here, but
14 only one can speak for Ms. Heard and one can speak
15 for the witness so we can keep on schedule.               11:10
16 BY MR. CHEW:
17       Q   In what city do you live?
18       A   Los Angeles.
19       Q   What is your occupation?
20       A   I run my own hospitality development            11:10
21 consulting firm.
22       Q   Are you also a chef?
23       A   Not anymore.
24       Q   How old are you, Mr. Drew?
25       A   36.                                             11:11

Page 11

1       Q   What, if any, education have you had since      11:11
2 high school?
3       A   I have my associate's of science in
4 culinary arts.
5       Q   And from what institution?                      11:11
6       A   Johnson & Wales University.
7       Q   Did you receive a degree from there?
8       A   I did.
9       Q   In what year?

10       A   That would have been 2003.                      11:11
11       Q   Who is Raquel Rose Pennington?
12       A   My ex-wife.
13       Q   Because I want to be respectful, how
14 should I refer to her, Ms. Pennington, Rocky, or
15 Raquel?                                                   11:11
16       A   Rocky or Raquel is perfectly fine.
17       Q   Okay.  You were married to Rocky, so there
18 came a time when you began to date Rocky; correct?
19       A   Correct.
20       Q   When did you start dating Rocky?                11:11
21       A   That would have been June of 2014 --
22       Q   And did --
23       A   -- I believe.
24       Q   And did there come a time when you became
25 engaged to Rocky?                                         11:11

Page 12

1       A   Correct.                                        11:11
2       Q   When was that?
3       A   That would have been in summer of 2015, I
4 believe.
5       Q   Do you recall the exact date?                   11:11
6       A   The exact date?  If I was still married to
7 her, yes.
8       Q   So I take it you were divorced?
9       A   I am, yes.

10       Q   Do you recall when you were divorced from       11:12
11 Rocky?
12       A   Officially September 24th of last year.
13 We separated officially October of the previous
14 year.
15       Q   That was going to be my next question.          11:12
16           Who is iO Tillett Wright?
17       A   A friend of Amber's.
18       Q   When did you first meet Mr. Wright?
19       A   Probably sometime in 2014.  I couldn't
20 give you the exact time frame.                            11:12
21       Q   Putting aside the precise time frame, what
22 were the circumstances of your meeting Mr. Wright?
23       A   I do not recall.
24       Q   What profession does Mr. Wright have, if
25 any?                                                      11:12

Page 13

1       A   A public figure, pretty eclectic.  Not          11:12
2 when I officially met her at the time.  That
3 developed over our relationship.
4       Q   When you say "her," to whom are you
5 referring?                                                11:12
6       A   At that time when I met her, it was "her"
7 as opposed to being "him" now.  I want to be
8 respectful of that.
9       Q   I do too.

10       A   Okay.                                           11:13
11       Q   But I -- I want to be precise.
12       A   Okay.
13       Q   So Mr. Wright was born male?
14       A   Born female.
15       Q   And became male?                                11:13
16       A   Correct.
17       Q   Was Mr. Wright ever violent with Rocky
18 Pennington?
19       A   There was one incident on -- at Johnny --
20 at the wedding on the island.  I did not witness it       11:13
21 firsthand.  It was told to me secondhand what had
22 transpired, and quite frankly, I did not get a clear
23 story of exactly what had happened.  They were both
24 upset about something that had transpired and that
25 in some way iO had been physical towards her.             11:13
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1       Q   And when you're referring to the wedding,       11:13
2 are you referring to the wedding between Mr. Depp
3 and Ms. Heard?
4       A   Correct.
5       Q   You were invited to the wedding?                11:13
6       A   Correct.
7       Q   Ms. -- Rocky had been invited as well?
8       A   Correct.
9       Q   Did you hear the story at the time, or did

10 you hear it later?                                        11:13
11       A   I heard it fairly -- fairly recently --
12 immediately following.  I would say within a half an
13 hour of it occurring.
14       Q   Who informed you of that?
15       A   I don't recall exactly.  Yeah, to be            11:14
16 honest with you, I don't recall exactly who informed
17 me.
18       Q   Did you have any discuss- -- putting aside
19 who informed you, what, if any, discussions did you
20 have with Rocky about the alleged incident?               11:14
21       A   I just made sure she was okay.  To be very
22 honest with you, there had been quite a bit of
23 interpersonal drama over the preceding days that I
24 wanted to extricate myself from, so I kind of kept
25 myself out of it.                                         11:14

Page 15

1       Q   When you say "interpersonal drama," are         11:14
2 you referring to interpersonal drama between you and
3 Rocky, or other people?
4       A   No.  Other people in the group.  It was a
5 pretty large group in pretty tight circumstances and      11:14
6 a very stressful time for everybody.  Lots of
7 travel, big wedding, things of that nature.  There
8 was, you know, the normal -- the normal
9 interpersonal issues that occur between very close

10 friends and family on a wedding weekend.                  11:14
11       Q   I know it was a certain -- it was a
12 substantial period of time ago, but if -- it's a
13 matter of some significance if you hear that
14 somebody has beat your wife; correct?
15       A   I wouldn't characterize it that way.            11:15
16       Q   Somebody has been violent with your wife;
17 correct?
18       A   I wouldn't characterize it that way
19 either.
20       Q   Well, how would you characterize it?            11:15
21       A   I would characterize it as there was some
22 kind of physical contact, and, quite frankly, I --
23 it didn't seem serious.  They didn't portray it that
24 way, they portrayed it differently, and I trusted
25 them.                                                     11:15

Page 16

1       Q   What, if anything, did you discuss with         11:15
2 your wife about that?  Do you remember any of the
3 particulars?
4       A   I just wanted to make sure that she was
5 okay and that she didn't need me to do anything.  As      11:15
6 much as she is my wife, at the same time, she's
7 still a -- she was still a grown, adult woman, at
8 that time.  She doesn't always need the man in her
9 life to take care of matters for her.

10           So I deferred to her as to whether she          11:15
11 wanted me to be involved or whether she wanted to
12 address it herself.  And I was there to support her.
13       Q   Did you ever speak with iO about the
14 alleged incident?
15       A   I did not.                                      11:16
16       Q   Was iO a man or woman at the time of the
17 alleged incident?
18       A   I couldn't recall.
19       Q   Have you ever heard iO having the nickname
20 "I slap Rocky"?                                           11:16
21       A   This would be the first time.
22       Q   To your knowledge, did iO have any
23 interactions -- well, strike that.
24           Who is Lily-Rose Depp?
25       A   Johnny's daughter.                              11:16

Page 17

1       Q   To your knowledge, did iO have any              11:16
2 interactions with Lily-Rose Depp?
3       A   Probably.  I can say that there were --
4 more than likely, at some point, I was present for
5 them being in the same place at the same time, but,       11:16
6 definitively, I couldn't say.
7       Q   Do you know whether iO put a photo of
8 Lily-Rose Depp on an Instagram account?
9           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks

10 foundation; calls for speculation.                        11:16
11           MR. CHEW:  That's why I'm asking whether
12 he knows.
13 BY MR. CHEW:
14       Q   Do you know?
15       A   I very -- I very vaguely recall an              11:16
16 incident pretty early on into my integration with
17 the group where iO had put -- she had this photo
18 series, the name of which escapes me, T-shirts
19 printed.
20           The whole marketing was about people            11:17
21 that -- people that identified as somewhere on the
22 spectrum of homosexuality or bisexuality or anything
23 in that vein.  And there was a photo series of
24 people wearing these shirts that she would post to
25 Instagram and -- okay.  Now that we're talking            11:17
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1 through it, actually, I do distinctly remember that       11:17
2 photo being posted and there being some issues
3 around it.
4       Q   And Johnny wore one of those shirts out of
5 solidarity to iO; correct?                                11:17
6       A   I don't remember distinctly, but it's
7 certainly possible.  They were pretty close.
8       Q   Didn't he wear one on the Ellen show to
9 show his solidarity with iO's cause?

10           MS. VIGLIETTA:  Hold on.  I'm just going        11:17
11 to object.  Calls for speculation; lacks foundation,
12 particularly as to asking the witness why Johnny
13 Depp might have worn a certain shirt or what his
14 intentions were.
15 BY MR. CHEW:                                              11:18
16       Q   Well, let me reframe.
17           Do you know whether Mr. Depp, in fact,
18 wore one of iO's T-shirts supporting her cause on
19 the Ellen show?
20       A   No.                                             11:18
21       Q   You don't know one way or the other?
22       A   I don't know one way or the other.
23       Q   In addition to posting -- how old was
24 Lily-Rose at the time that iO posted her photo on
25 Instagram?                                                11:18

Page 19

1       A   I couldn't say.                                 11:18
2       Q   Wasn't she 15?
3           MS. VIGLIETTA:  Objection.  He said he
4 doesn't know.
5 BY MR. CHEW:                                              11:18
6       Q   Would it be reasonable for a father to be
7 upset if someone placed a photograph of his daughter
8 on Instagram without parental permission?
9           MS. VIGLIETTA:  Objection.  It calls for

10 speculation and lacks foundation.                         11:18
11 BY MR. CHEW:
12       Q   You may answer.
13       A   I have no idea.  I wasn't present for -- I
14 wasn't present for any conversations prior to or
15 related to that fact, so I can't really speculate.        11:18
16       Q   But you were aware that Mr. Depp was upset
17 about that.
18       A   Correct.
19       Q   And that's -- well, I don't want to get
20 ahead of myself, but you are aware, correct, that         11:19
21 Mr. Depp was upset with iO for posting a picture of
22 his young daughter on Instagram without the
23 permission of either parent; correct?
24       A   Correct.
25       Q   iO also discussed her sexuality at the          11:19

Page 20

1 time; correct?                                            11:19
2       A   Correct.
3       Q   Wasn't that also upsetting to Mr. Depp?
4           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for
5 speculation; lacks foundation.                            11:19
6 BY MR. CHEW:
7       Q   You may answer.
8           Did you know that he was upset about that?
9       A   Honestly, I really don't recall the

10 substance of what he was upset about really, outside      11:19
11 of the fact that iO had posted the photo without
12 getting his explicit permission.
13       Q   Was that an unreason -- was it
14 unreasonable for Mr. Depp to have been upset about
15 that?                                                     11:19
16       A   Again, I -- I don't see the value of my
17 personal opinion in --
18           (Simultaneous speakers.)
19       Q   It doesn't matter whether you see the
20 value or not.  Was it reasonable for Mr. Depp to be       11:19
21 upset about it?
22       A   Certainly.
23       Q   I sure would.
24           Who is Elizabeth Marz?
25       A   Elizabeth Marz is a friend of my ex-wife.       11:20

Page 21

1       Q   What is her profession?                         11:20
2       A   I don't know that she has one.
3       Q   Does she make jewelry?
4       A   Again, I don't know what she actually
5 does.  We haven't spoken in years.                        11:20
6       Q   Who is Amanda de Cadenet?
7       A   Friend of Amber's.
8       Q   Do you know what profession, if any, she
9 has?

10       A   I don't.                                        11:20
11       Q   Do you know that she's a photographer?
12       A   It's certainly possible.
13       Q   I'm -- I'm not asking you to speculate.
14 I --
15       A   Yeah.                                           11:20
16       Q   -- I -- I --
17           (Simultaneous speakers.)
18       A   I honestly don't know.
19       Q   Who is Melanie Inglessis?
20       A   Makeup artist who became a very close           11:20
21 friend of Amber and Raquel's.
22       Q   Did she also do makeup for Amber?
23       A   Correct.
24       Q   Did she ever do makeup for Raquel?
25       A   Maybe on a few rare occasions but not           11:20
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1 regularly.                                                11:20
2       Q   You mentioned Amber, and I apologize for
3 being lawyerly, but we have to lay a foundation.
4           Who -- who is Amber Heard?
5       A   Johnny's ex-wife.                               11:21
6       Q   When did you first meet Amber Heard?
7       A   Probably about three or four weeks after
8 Raquel and I had started dating very early on.
9       Q   Is it fair to say that Amber Heard and

10 Rocky were friends?                                       11:21
11       A   They were, yes.
12       Q   In fact, isn't it fair to say they were
13 best friends?
14       A   Yes.
15       Q   Do you understand that they met back in         11:21
16 2003?
17       A   Yes.
18       Q   And you know that because Rocky told you
19 that at some point, correct?
20       A   Correct.                                        11:21
21       Q   Who is Johnny Depp?
22       A   Amber's ex-husband.
23       Q   When did you first meet Johnny Depp?
24       A   Shortly after I met Amber.  I want to say,
25 if memory serves, about five or six weeks after           11:21
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1 Raquel and I started dating.                              11:21
2       Q   Again, I understand it was a long time
3 ago, but do you recall under what circumstances you
4 met him?
5       A   Funny enough, I actually do very clearly.       11:21
6 I had come over under the auspice of what was called
7 family movie night, and it was Amber and Johnny and
8 Jack.  I honestly don't remember whether Lily-Rose
9 was there.  She might have come later at a certain

10 point.  And it was just us in their apartment eating      11:22
11 burgers and watching movies.
12       Q   What movie did you watch?
13       A   I couldn't tell you.
14       Q   Is Jack the younger --
15       A   Correct.                                        11:22
16       Q   -- sibling of Lily-Rose?
17       A   Correct.
18       Q   Do you know approximately how many years
19 younger Jack is than Lily-Rose?
20       A   I want to say three or four, but I don't        11:22
21 know distinctly.
22       Q   Since that time, on how many occasions
23 have you seen and interacted with Johnny Depp from
24 that very first time on movie night?
25       A   I couldn't even speculate the number of.        11:22
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1 It's -- it's not that it was infrequent, so much as       11:22
2 it was sporadic and, honestly, for a large portion
3 of it, fairly casual.  Not the kind of thing where
4 you would just count the number of times.  It was
5 regular interactions over various periods of time.        11:22
6       Q   Well, your counsel is not going to let you
7 speculate, but I'm going to ask you to get a range.
8 Is it more than 10 times?
9       A   Yes.

10       Q   More than 50 times?                             11:23
11       A   Yes.
12       Q   More than a hundred times?
13       A   That I might -- that might push the
14 boundaries.
15       Q   From the time that you first met Mr. Depp       11:23
16 on movie night until this very moment sitting here
17 today, have you ever seen Mr. Depp strike Amber
18 Heard?
19       A   No.
20       Q   Have you ever seen him throw a telephone        11:23
21 at her?
22       A   No.
23       Q   Have you ever seen him hit her with a
24 fist?
25       A   No.                                             11:23
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1       Q   You testified that you attended the             11:23
2 wedding, and I apologize if you've already said the
3 date, but do you know approximately when that was?
4       A   I want to say it was February of 2015, or
5 February of 2016.                                         11:23
6       Q   Sitting here today, do you know when they
7 got divorced?
8       A   Officially?  I mean, I know when they
9 separated, obviously.  Couldn't tell you.  I want to

10 say it was between three and five months after that       11:24
11 May 21st incident.
12       Q   Is it your understanding that Mr. Depp and
13 Ms. Heard separated on or after May 21, 2016?
14       A   I'm aware of that, yes.
15       Q   Did Mr. Depp ever come -- well, I'm             11:24
16 getting ahead of myself.
17           Have you ever lived at a building located
18 at 849 South Broadway in Los Angeles, known as the
19 Eastern Columbia Building?
20       A   Correct.                                        11:24
21       Q   Did you live in the condo known as
22 Penthouse 1?
23       A   Correct.
24       Q   With whom did you live in the Penthouse 1?
25       A   Raquel Pennington.                              11:24
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1       Q   From when to when did you live in               11:24
2 Penthouse 1 with Rocky Pennington?
3       A   Again, my memory is a little bit foggy of
4 the exact dates.  You'll have to bear with me a
5 minute here.                                              11:25
6           So while I was a frequent guest, I didn't
7 actually live there until, I want to say, about
8 October or November of 2015.
9       Q   Was Rocky already living in Penthouse 1

10 when you started visiting and ultimately moved in         11:25
11 there?
12       A   Yes.
13       Q   Did Ms. Pennington move into Penthouse 1
14 in or about June of 2014?
15       A   I couldn't tell you with any specificity,       11:25
16 but I believe it's around that time frame.
17       Q   And you know that because she told you,
18 correct?
19       A   Correct.
20       Q   Who owned Penthouse 1 at the time?              11:25
21       A   Johnny Depp.
22       Q   Did -- to your knowledge, did iO Tillett
23 Wright live at any of Mr. Depp's properties?
24       A   I had overheard or been told sort of
25 secondhand that at a certain point, she had lived, I      11:25
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1 believe, at one of the Sweetzer houses, but I could       11:26
2 be mistaken.
3       Q   Do you know from when to when she lived
4 there?
5       A   I couldn't tell you.                            11:26
6       Q   Do you know whether she paid any rent to
7 Mr. Depp?
8       A   I couldn't tell you.
9       Q   While you and Rocky lived together in

10 Penthouse 1, did -- did you or she have a key that        11:26
11 allowed you access to all of the penthouses on that
12 floor?
13       A   Everything except PH 2, yes.
14       Q   Did -- at the time, did Mr. Depp and
15 Ms. Heard live together in PH 3?                          11:26
16       A   Sporadically, yes.
17       Q   The key that -- to which you and Rocky had
18 access allowed either of you to enter PH 3; correct?
19       A   Correct.
20       Q   Did it -- who was in PH 5 at the time?          11:26
21       A   Nobody.  Nobody lived in PH 5 for the
22 entirety of our time there.
23       Q   Did you or Rocky ever pay Mr. Depp any
24 rent to live in PH 1?
25       A   Offered and refused.                            11:27
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1       Q   Did you consider the refusal of your offer      11:27
2 to be a generous gesture by Mr. Depp?
3       A   Exceedingly.
4       Q   In your experience, is Mr. Depp generally
5 generous to his friends?                                  11:27
6       A   Yes.
7       Q   Is he generous to people generally?
8       A   Yes.
9       Q   While you lived at 849 South Broadway --

10 oh, you've already answered this question.                11:27
11           Did Ms. Marz ever -- to your knowledge,
12 ever work in -- in Penthouse 5?
13       A   Not to my knowledge, no.
14       Q   Did Mr. Depp own Penthouse 5?
15       A   Yes.                                            11:27
16       Q   Would your key have opened Penthouse 5?
17       A   Yes.
18       Q   Mr. Drew, I am going to hand you a blank
19 piece of paper, and I was wondering whether you
20 would please draw for us a diagram showing the            11:28
21 locations of Penthouse 1, Penthouse 3, and
22 Penthouse 5.  It doesn't have to be sophisticated,
23 but just something to give us some understanding of
24 where the relative penthouses were.
25       A   You couldn't get leasing diagrams from --       11:28
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1           MS. KAPLAN:  Mr. Chew, we have one.  It         11:28
2 may make sense to use the document that we have
3 which --
4           (Simultaneous speakers.)
5           MR. CHEW:  That's all right.  I'm asking        11:28
6 him to do this.
7           THE WITNESS:  Okay.
8           (The witness complied.)
9 BY MR. CHEW:

10       Q   Great.  Thank you very much.                    11:29
11           MS. KAPLAN:  Can we get copies made for
12 counsel, please?
13           MR. CHEW:  We will at the next break.
14           MS. KAPLAN:  No.  I want it here during
15 the testimony.                                            11:29
16           MR. CHEW:  Well, you're going to have to
17 wait.
18           MS. KAPLAN:  Well, then I'm going to stand
19 over your head while you question the witness.
20           MR. CHEW:  I would be honored if you did        11:29
21 that.
22           MS. KAPLAN:  John, come over here.
23 BY MR. CHEW:
24       Q   When you and Rocky were living here in
25 Penthouse 1, did you ever notice that there were          11:29
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1 security personnel standing outside the door of           11:29
2 Penthouse 3 when Mr. Depp was in Penthouse 3?
3       A   Not normally, no.
4       Q   Did you ever see the security personnel
5 standing outside of his door?                             11:29
6       A   On very rare occasion.  Normally they were
7 in a storage room off to the side of PH 5.
8       Q   Would you show us where that is?
9       A   It is somewhere over here near the

10 elevator.                                                 11:29
11       Q   Okay.  All right.  Have you ever had -- do
12 you know who Mr. Depp's security personnel were at
13 the time?
14       A   The -- there were a number of people.  The
15 ones that I do recall interacting with were Sean,         11:30
16 Jerry, Malcolm, intermittently, and I want to say I
17 interacted with anywhere between four and seven --
18 oh, and Leonard specifically, who I know was
19 Lily-Rose's security.  Anywhere from four -- four to
20 six other guys whose names I don't recall at the          11:30
21 time.
22       Q   And when you refer to Sean, are you
23 referring to Sean Bett?
24       A   Correct.
25       Q   Do you know anything about Mr. Depp's           11:30
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1 [sic] background prior to becoming a security --          11:30
2       A   Mr. Bett's?
3       Q   Mr. Bett's.
4       A   Yes.  He was an LAPD detective, is my
5 understanding.                                            11:30
6       Q   And do you know for what period of time --
7       A   I do not.
8       Q   -- he served in that capacity?
9       A   I do not.

10       Q   Do you know that he served in law               11:30
11 enforcement for 18 years?
12       A   I -- I'm learning that now.
13       Q   What about Jerry?  Do you -- do you -- are
14 you referring to Jerry Judge?
15       A   Correct.                                        11:30
16       Q   Did you have any communications with
17 Mr. Judge over the -- your tenure?
18       A   Quite a bit.
19           MS. KAPLAN:  Mr. Chew, I -- I hate to
20 interrupt you, but I've already worked out this           11:31
21 morning, so when you go back to the exhibit, if you
22 could notify me and then I'll come back, so I won't
23 have to stand the whole time.
24 BY MR. CHEW:
25       Q   All right.  I -- I will just ask you --         11:31
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1 and I really appreciate you doing the diagram -- if       11:31
2 you could just -- if you could darken where you say
3 "PH 3" and just show a little bit more the outline
4 of PH 3.
5       A   (The witness complied.)                         11:31
6       Q   And if you could mark -- I understand that
7 you said it was on rare occasions where you saw
8 Mr. Depp's security personnel standing guard, as it
9 were, outside of PH 3.  On those rare occasions, can

10 you please mark with an "X" where they -- where they      11:31
11 were located?
12       A   (The witness complied.)
13       Q   Thank you very much.
14       A   To answer your question, almost never were
15 they ever standing guard outside the door.  They          11:31
16 were almost always in store -- in the storage room.
17       Q   But you -- but where -- you said that you
18 had seen them outside.
19       A   A handful of occasions.
20       Q   Okay.  Moving aside from Mr. Bett and           11:31
21 Mr. Judge, while you stayed at the East Columbia
22 Building, did you come to know any of the employees
23 of the building?
24       A   Casually.
25       Q   Who is Trinity Esparza?                         11:32

Page 33

1       A   She was one of the front desk people.           11:32
2       Q   Did you have communications with her?
3       A   In the course of living there, yes.
4       Q   Did you find her to be pleasant?
5       A   No.                                             11:32
6       Q   What -- what -- how was she unpleasant?
7       A   She was not particularly polite or
8 accommodating to me or Raquel or any of Amber's
9 friends.  I wasn't there specifically, but I heard

10 similar things from Amber in her interactions with        11:32
11 her as well, throughout the course of our time
12 there.
13       Q   Putting aside her unpleasantness, are --
14 sitting here today, are you -- are you aware of any
15 instance in which she told an untruth to you?             11:32
16       A   Not that I'm aware of.
17       Q   Are -- is it -- are you aware of
18 Ms. Esparza telling an untruth to anybody else?
19       A   Not that I'm aware of, but, again, I --
20 I'm not privy to her conversations outside of --          11:33
21       Q   I'm just asking what you know.
22           Do you know -- did you ever have any
23 interactions with Brandon Patterson?
24       A   Brandon Patterson, I couldn't tell you.
25       Q   Have you ever met Alejandro Romero?             11:33
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1       A   Correct.                                        11:33
2       Q   On how many occasions did you speak with
3 him?
4       A   Again, in the course of spending -- of
5 being there pretty regularly and living there,            11:33
6 dozens.
7       Q   Do you know what capacity he worked at the
8 building?
9       A   Similar to Trinity.

10       Q   Did -- was he unpleasant?                       11:33
11       A   No.  He was actually quite -- very polite
12 and very helpful.
13       Q   Are you aware of any instances in which
14 Mr. Romero was untruthful to you?
15       A   Not that I'm aware of.                          11:33
16       Q   And without asking you to speculate, are
17 you specifically aware of any circumstances in which
18 he was untruthful to anybody else?
19       A   Not that I'm aware of.
20       Q   Have you ever met someone named Cornelius       11:33
21 Harrell?
22       A   The name doesn't ring a bell.
23       Q   So you don't know whether you've had any
24 communications with him?
25       A   I couldn't tell you.  There were -- there       11:34
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1 were, I want to say over the course of time there,        11:34
2 three or four other people at the front desk that I
3 probably spoke to at any various times, but I -- I
4 don't recall their names.  Alex and Trinity were the
5 only -- were mostly present and were there for most       11:34
6 of my interactions.
7       Q   And because you don't recall ever speaking
8 with Cornelius Harrell, you can't testify one way or
9 the other as to his truthfulness; true?

10       A   No.                                             11:34
11       Q   While you lived in Penthouse 1, did you
12 have the opportunity to interact often with Amber
13 Heard?
14       A   Yes.
15       Q   Did you and Rocky see Ms. Heard                 11:34
16 frequently?
17       A   Yes.
18       Q   Did you ever see her drinking alcohol?
19       A   Yes.
20       Q   Did you ever see her drink to excess?           11:34
21       A   Yes.
22       Q   On how many occasions did she drink to
23 excess?
24       A   Honestly, I couldn't tell you.
25       Q   Again, I'm going to get a speculation           11:35
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1 objection, but can you give us a ballpark?  More          11:35
2 than five?
3       A   I'm not going to speculate on that.
4       Q   Fair enough.  Did you have occasion to
5 observe her on the weekend of her wedding with            11:35
6 Mr. Depp in the Bahamas?
7       A   I'm sorry.  What's the question?
8       Q   Let me improve the question.
9           Did you observe Amber Heard during her

10 wedding to Mr. Depp at the Bahamas?                       11:35
11       A   Yes.
12       Q   Was she intoxicated at any time during the
13 wedding weekend?
14       A   Yes, as were we all.
15       Q   That wasn't my question, but that's --          11:35
16 did -- was she intoxicate -- on how many times was
17 she intoxicated during the weekend?
18           MS. VIGLIETTA:  I'm going to object.
19 Lacks foundation; calls for speculation.
20           You can answer what you observed, but you       11:35
21 obviously don't know.
22           THE WITNESS:  Couldn't tell you.
23           MR. CHEW:  Well, I mean, you shouldn't
24 coach him as to what he said.  He testified that he
25 saw her intoxicated.                                      11:36

Page 37

1 BY MR. CHEW:                                              11:36
2       Q   So what I'm asking is:  Did you see her
3 intoxicated during the weekend on one occasion or
4 more than one occasion?
5       A   Honestly --                                     11:36
6           MS. VIGLIETTA:  Same objections.
7           THE WITNESS:  -- I couldn't tell you.
8 BY MR. CHEW:
9       Q   Don't know.

10           Was she taking drugs that weekend?              11:36
11           MS. VIGLIETTA:  Same objections.
12           THE WITNESS:  It's possible, but nothing
13 that I saw directly.
14 BY MR. CHEW:
15       Q   Isn't it true that she ordered drugs for        11:36
16 the wedding?
17       A   More --
18           MS. VIGLIETTA:  Same objections.
19           MR. CHEW:  Please don't interrupt the
20 witness.                                                  11:36
21           MS. VIGLIETTA:  No.  I'm going to get my
22 objections on the record.
23           And I would remind you just to pause for a
24 minute so I can get objections on the record.
25           I'm going to object on the grounds that it      11:36
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1 lacks foundation, and it calls for speculation.           11:36
2           MR. CHEW:  I'm asking whether he knows.
3           THE WITNESS:  Directly?  No.  Is it
4 possible?  Yes.
5 BY MR. CHEW:                                              11:36
6       Q   Why do you say it's possible?
7       A   It's transpired before.
8       Q   What drugs has she used, to your
9 knowledge?

10           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for           11:36
11 speculation; lacks foundation.
12           THE WITNESS:  I'm not going to answer
13 that.
14 BY MR. CHEW:
15       Q   You have to answer that, and you can't be       11:37
16 coached -- she's not instructing you not to answer.
17 And the foundation is not a proper objection.
18           You said that she's used drugs.  I'm
19 asking you on -- how many times you have seen her or
20 were aware that she was using drugs.                      11:37
21       A   All due respect, I understand.  I'll
22 remind you this is the first time I've been through
23 this process, so I would ask for a little bit of
24 patience.  I would also ask for the benefit of the
25 doubt.                                                    11:37
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1           And I would also ask the respect that's         11:37
2 being shown from this side of the table would be
3 responded to from the other side, if you would be so
4 kind.
5       Q   I will be so kind.                              11:37
6       A   Okay.  Thank you.
7       Q   And I -- and I will show respect to you,
8 and I appreciate you being here.  I really do.  But
9 your counsel has the right to object, but unless and

10 until she instructs you not to answer, you have to        11:37
11 answer the question.
12           And what I'm trying to get at --
13       A   All due respect, I'm going to follow my --
14 my counsel's direction.
15       Q   Right.  And when she instructs you not to       11:37
16 answer, you don't answer no matter what I do.  But
17 if she doesn't instruct you not to answer and she
18 file -- she lodges her objection, which she has
19 every right to do, you have to answer the question,
20 subject to her objection.                                 11:38
21           MS. VIGLIETTA:  He knows that.  There --
22 you can also look right at the screen if you want to
23 see the question, because you changed the question,
24 and there is no objection to the question that's
25 pending.                                                  11:38
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1           The question here:  How many times have         11:38
2 you seen her or were aware that she was using drugs
3 is the question that's pending.
4 BY MR. CHEW:
5       Q   And --                                          11:38
6       A   I couldn't tell you with any specificity.
7       Q   Do you have any general knowledge of how
8 many times?
9       A   Couldn't tell you with any specificity.

10       Q   Which drugs did she use?                        11:38
11       A   Are we referring to that weekend
12 specifically, or are we talking --
13       Q   Well, let's start with the weekend, and
14 then we'll go general.
15           What drugs was she using that weekend?          11:38
16       A   To my knowledge, mushrooms and wine.
17       Q   Now let's broaden it out.  Putting aside
18 the wedding, what drugs did she use?
19           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for
20 speculation; lacks foundation.                            11:39
21           The question is:  In general, what drugs
22 does Ms. Heard use?  So to the extent that you know.
23           THE WITNESS:  Mushrooms, LSD, cocaine,
24 Ecstasy.
25 BY MR. CHEW:                                              11:39

Page 41

1       Q   On how many occasions were you aware of         11:39
2 that -- did she use Ecstasy?
3       A   Again, I couldn't speculate on the number
4 of times, to be very honest with you.
5       Q   Fair enough.                                    11:39
6           When she was under the influence, as far
7 as you knew, did her behavior change?
8       A   Yes.
9       Q   How did it change?

10       A   I mean, it's not one generalized change.        11:39
11 It's different circumstances, different instances
12 each time.  There were times where it was
13 happy-go-lucky, having a good time.  There was times
14 where it was a little bit darker.  There were times
15 it was the full range of emotions, to be very honest      11:39
16 with you.
17       Q   How much, approximately, does Amber Heard
18 weigh?
19           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for
20 speculation.                                              11:40
21 BY MR. CHEW:
22       Q   If you know.
23       A   Man, I would say maybe a hundred to
24 110 pounds.
25       Q   But not more than 120 pounds?                   11:40
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1       A   Certainly not.                                  11:40
2       Q   Did Ms. Heard also take an amphetamine
3 called Provigil?
4       A   I have no idea.
5       Q   Did Rocky ever tell you that Ms. Heard          11:40
6 used Provigil?
7       A   Directly, no.
8       Q   She testified to that.  Are you aware of
9 that?

10       A   I'm not.                                        11:40
11       Q   Do you have any reason to believe that
12 Rocky would make that up if that were in her
13 testimony?
14       A   No.
15       Q   Did you ever hear at any time Amber Heard       11:40
16 yell at Mr. Depp?
17       A   Yes.
18       Q   On how many occasions?
19       A   I couldn't tell you the number of
20 occasions.                                                11:40
21       Q   Did you ever see her strike Mr. Depp?
22       A   No.
23       Q   Did you -- were you present when she
24 kicked a bathroom door into his head?
25       A   No.  Or I should say not to my knowledge.       11:41
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1       Q   Who was Tasya van Ree?                          11:41
2       A   Amber's ex-wife.
3       Q   Did you ever meet her?
4       A   Maybe once or twice in passing.
5       Q   When did you meet her?                          11:41
6       A   Couldn't tell you.
7       Q   Are you aware that Ms. Heard was arrested
8 for assault on Ms. van Ree on or about
9 September 14th, 2009?

10       A   I am.                                           11:41
11       Q   What, if any, conversations have you --
12 did you have with Rocky about that incident?
13       A   Very little, to be very honest with you.
14       Q   Do you recall anything about it?
15       A   Only -- to be honest, I only recall it          11:41
16 coming up specifically following the final incident
17 with Johnny, and that even in meeting her in passing
18 previously, it actually hadn't been brought up at
19 all.  They were friendly.
20       Q   And she didn't mention it to you?               11:42
21       A   Correct.
22       Q   Did Rocky ever tell you, in words or
23 substance, that Amber Heard has a personality
24 disorder?
25       A   No.                                             11:42
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1       Q   Have you ever heard the term "borderline        11:42
2 personality"?
3       A   Have I ever heard the term?
4       Q   Yes.
5       A   Out of context, yes.                            11:42
6       Q   Have -- did you and Rocky ever discuss the
7 relationship between Amber Heard and Johnny Depp?
8       A   Yes.
9       Q   On how many occasions?

10       A   Honestly, probably hundreds, if not             11:42
11 thousands.
12       Q   What, if anything, can you recall about
13 those conversations?
14       A   I don't think we have enough time in this
15 deposition to probably parse all that.                    11:42
16       Q   That's fair enough, and I will be
17 respectful of that because we have a limited period
18 of time.
19           Are there any salient things that you can
20 remember off the top of your head?                        11:42
21       A   I mean, all relationships are tumultuous.
22 All relationships have their ups and downs.  There
23 were periods within the relationship where things
24 were really, really good, and the conversations were
25 positive and supportive and everything within that        11:43
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1 vein.                                                     11:43
2           There were other times when things were
3 not good, and there were arguments, or there were
4 fights, and things were not going well.  And the
5 context varied based on circumstances.                    11:43
6       Q   Mr. Drew, moving to April 21, 2016, do you
7 recall that there was to have been a birthday
8 celebration that night?
9       A   Yes.

10       Q   Was that Amber Heard's birthday?                11:43
11       A   Yes.
12       Q   Do you recall which birthday it was or how
13 old she was?
14       A   It was her 30th.  I catered it.
15       Q   What do you recall about that evening?          11:43
16       A   I recall it was held in PH 5.  Johnny was
17 hours late, and Amber spent the better part of the
18 evening making excuses for him.  And he came very
19 obviously intoxicated and put on a show for
20 everybody.                                                11:44
21           And when the party was over, everybody
22 left, cleaned up, and the next morning we heard
23 about what had transpired after the fact.
24       Q   Thank you for that.  And let's unpack it
25 piece by piece.                                           11:44
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1           So Johnny was supposed to have attended         11:44
2 the dinner; correct?
3       A   Correct.
4       Q   And at what time did the dinner begin?
5       A   I don't recall.                                 11:44
6       Q   You and Rocky were guests at the dinner?
7       A   Correct.
8       Q   Who else was invited to the dinner?
9       A   Again, you'll have to forgive me.  It was

10 quite some time ago.  I remember Amber's friend,          11:44
11 Brandon, being there; Amber's friend Iggy, a rabbi.
12 I want to say that Whitney was there as well.  To be
13 very honest, I can't say with specificity whom else
14 was there.
15       Q   When you say "Whitney," are you referring       11:44
16 to Whitney Heard?
17       A   Correct.
18       Q   Is Whitney Heard Amber's younger sister?
19       A   Correct.
20       Q   Do you know approximately how many years        11:45
21 younger she is than -- than Amber?
22       A   I think it's less than two years.
23       Q   And you said that Iggy was a rabbi.  Do
24 you recall Brandon's last name?
25       A   McCulloch.                                      11:45
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1       Q   Where did he fit into the picture?              11:45
2       A   As I understand it, when Raquel and
3 Amber -- or when Raquel had first gotten to
4 Los Angeles some time ago, Brandon was a bartender
5 that Amber had befriended just in the course of           11:45
6 living her life.  They became friends, and he came
7 into her orbit as a friend.
8       Q   Putting aside the state or condition in
9 which Johnny arrived, do you recall, sitting here

10 today, approximately when Johnny arrived for dinner?      11:45
11       A   I really couldn't tell you with any
12 specificity, but I can say it was quite a few hours
13 after the party had started.
14       Q   Did he provide any excuse or explanation
15 to the group as to why he was late?                       11:46
16       A   No.
17       Q   Did he say, in words or substance, that he
18 was meeting with Ed White, who was his new business
19 manager?
20       A   No.                                             11:46
21       Q   Putting aside Mr. Depp's intake of alcohol
22 that evening, had Ms. Heard been drinking before
23 Mr. Depp arrived?
24       A   Yes.
25       Q   Do you know how much?                           11:46
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1       A   Couldn't tell you.                              11:46
2       Q   Did she seem intoxicated during -- at any
3 time during the evening?
4       A   Yes.
5       Q   At -- at approximately what time -- or --       11:46
6 or strike that.
7           How much, prior to Mr. Depp's arriving
8 very late for the dinner, did you notice Ms. Heard
9 getting intoxicated?

10       A   I can't speak to what was consumed before       11:46
11 the dinner started, but during dinner, it was --
12 there were a couple bottles of wine.  But, again, I
13 don't recall exactly what was consumed and how much
14 was consumed.
15       Q   Did you see Mr. Depp hit Amber Heard that       11:47
16 night?
17       A   No.
18       Q   Did you see him shove Amber Heard onto the
19 floor?
20       A   No.                                             11:47
21       Q   Did you see Amber Heard have any marks on
22 her face or body that night, that you observed?
23       A   I don't recall.
24       Q   Did you see Mr. Depp throw a magnum-sized
25 champagne bottle at the wall?                             11:47
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1       A   No.                                             11:47
2       Q   Did you see Amber Heard the next morning,
3 April 22nd, 2016?
4       A   I believe so, yes.
5       Q   Did you notice any marks on her face or         11:47
6 elsewhere that morning?
7       A   I don't recall.
8       Q   That morning, April 22nd, did you and
9 Ms. Pennington and Amber Heard drive together to

10 Coachella?                                                11:47
11       A   They did.  I did not.
12       Q   Did you -- strike that.
13           Are you still in contact with Amber Heard?
14       A   Sporadically, yes.
15       Q   And -- and just -- just to be clear -- and      11:48
16 I'm sorry to jump around -- when you say -- strike
17 that.
18           Are you -- you say "sporadically."  How
19 frequently are you in contact with her?
20       A   We didn't speak for about two years             11:48
21 following my divorce, and she reached out to me to
22 make amends about -- I want to say about two months
23 ago, if memory serves.
24       Q   I'm going to come back to that.  When you
25 said you don't recall seeing marks on the morning of      11:49
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1 April 22nd, is that because you didn't see any marks      11:49
2 on Ms. Heard, or you didn't see her at all that
3 morning?
4       A   I -- I honestly don't recall the state of
5 her the next morning.  If memory serves, it was -- I      11:49
6 was made aware that there had been an incident the
7 night prior but that the girls were hustling to get
8 everything together to go out to Coachella.  So it
9 was a pretty frantic morning.

10           I -- I couldn't say with any specificity        11:49
11 whether I interacted with her that morning before
12 they departed.  But I was aware that there had been
13 some kind of incident from the night prior.
14       Q   And, Mr. Drew, you said that Ms. Heard
15 reached out to you.  When was -- when did she reach       11:49
16 out to you?
17       A   Sometime in the last two months.
18       Q   What did she say when she reached out to
19 you?
20       A   To paraphrase, it was something akin to         11:49
21 letting me know that, you know, her and Raquel
22 were -- hadn't spoken in some time and to tell me
23 that she loved me and that she missed me and she
24 just wanted to make amends and, you know, reconnect.
25       Q   Did she mention anything about this             11:50
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1 lawsuit?                                                  11:50
2       A   Not in the initial interaction.
3       Q   How did you respond to her in this initial
4 interaction when she said she wanted to make amends?
5       A   I didn't for some time.  I think I waited       11:50
6 about a week and a half before I responded, and
7 before I could, I did get a -- a note from her
8 letting me know that she had tried to keep me out of
9 it, but more than likely, people were going to be

10 contacting me, either about being deposed or a            11:50
11 statement of some kind.
12           There was nothing explicit about whom it
13 would be coming from, whether it was from Johnny's
14 side or her side, only that somebody would more than
15 likely be reaching out to me.                             11:50
16       Q   Do you remember anything else about what
17 she said to you since she reconnected two months
18 ago?
19       A   Honestly, it's sort of been just a
20 friendly interaction between two old friends who          11:50
21 have reconnected.  Silly, petty things.  We have not
22 discussed this at all.
23       Q   Did -- were these communications oral, or
24 were they in writing?
25       A   A large portion of it in text message.  We      11:51
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1 did meet in person for a glass of wine.                   11:51
2       Q   Did you communicate by email as well or
3 just text?
4       A   Just text.
5       Q   And when you had a glass of wine -- again,      11:51
6 only lawyers remember these things, but do you
7 recall approximately when you had a glass of wine
8 with her?
9       A   Probably about five or six weeks ago.  Oh,

10 I'm sorry.  It will be longer than that.  Probably        11:51
11 about two months ago.
12       Q   Do you recall where that took place?
13       A   Bar Bandini in Echo Park.
14       Q   How long did you meet with her at Bar
15 Bandini?                                                  11:51
16       A   Maybe two hours.
17       Q   What transpired during that meeting?
18       A   The sort of basics, how are you, so on and
19 so forth with somebody, you know, you spent most of
20 your life with for four years and then haven't seen       11:52
21 in two.
22           I'll be honest, we -- we did speak about
23 this case for maybe three minutes, but trivial and
24 petty, nothing of any specificity.
25           And the rest of the time was spent talking      11:52
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1 about the things that had transpired between myself       11:52
2 and Raquel and her part in that and trying to find a
3 measure of closure.
4       Q   Well, you know I have to ask about the
5 three minutes --                                          11:52
6       A   Certainly.
7       Q   -- or you'd be disappointed.
8       A   Certainly.
9       Q   What do you recall about the three minutes

10 of conversation?                                          11:52
11       A   It was nothing of any specificity.
12 Honestly, it was more -- I might regret using this
13 word, but it was sort of gallows humor in response
14 really towards the absurdity of it.
15       Q   Do you recall anything specific?                11:52
16       A   Anything specific, no.
17       Q   Did you discuss -- strike that.
18           Did Amber explain to you, either when you
19 met at the Bar Bandini or anytime since you've been
20 reacquainted, why she and Rocky did not speak or          11:52
21 were no longer speaking?
22       A   Yes.
23       Q   What did she say about that?
24       A   My understanding is that at the
25 dissolution of our relationship, she left the             11:53
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1 apartment that we lived -- that we shared together        11:53
2 and moved in with Amber shortly thereafter.  I can't
3 say specifically because Raquel and I were not in
4 regular contact.
5           And the story that I got from Amber             11:53
6 specifically was a long, drawn-out, dramatic
7 sequence of events where she was intermittently in
8 New York for jobs, and she was in Australia or
9 worldwide doing press for Aquaman, all sorts of

10 different things while Raquel and her new boyfriend       11:53
11 lived in Amber's apartment.
12           And over the course of that time, Raquel
13 had been given a debit card by Amber.  Her boyfriend
14 at the time had also signed for a car that had been
15 sent for Amber that Amber refused repeatedly and          11:54
16 that, ostensibly, they were subsidizing their
17 lifestyle out of Amber's petty cash and that -- that
18 there were a variety of incidents, loud parties,
19 damage to the house, arguments with the landlord,
20 arguments with the neighbor of which -- and, again,       11:54
21 I wasn't present for any of this.
22           My understanding is that Amber was present
23 for some of it but not present for most of it.  And
24 I don't know the specific incidents that predicated
25 it, but at a certain point towards the end of it,         11:54

Page 55

1 Amber kicked out Raquel's boyfriend and shortly           11:54
2 thereafter kicked her out and that they hadn't
3 spoken since.
4       Q   What is the name of Rocky's boyfriend who
5 was kicked out?                                           11:54
6       A   I know his first name.  It's Kelly.
7 That's all I know.
8       Q   Do you think that Ms. Heard was justified
9 in throwing Rocky and Kelly out?

10       A   I mean, I'm obviously a little biased           11:54
11 here, but I'm going to say yes.
12       Q   Are you still in contact with Rocky?
13       A   I am not.
14       Q   Mr. Drew, I want to turn your attention to
15 another incident in April 2016 after the birthday         11:55
16 party of which you may or may not be aware.  And if
17 you are not aware, I'm not going to pursue it.
18           Do you recall an incident in which
19 Mr. Depp complained about excrement being put on his
20 bed in Penthouse 3?                                       11:55
21       A   Yes.
22       Q   What, if anything, do you know about that?
23       A   My understanding is that following Amber
24 and the girls' departure for Coachella, Johnny had
25 woken up -- I couldn't tell you whether it was the        11:55
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1 morning or the afternoon -- rolled over into              11:55
2 excrement and believed that one of the group,
3 specifically iO, had -- I can't believe I'm going to
4 have to say this out loud.
5       Q   I'm sorry, but I have to ask about it.          11:56
6       A   Had specifically gone into a toilet to
7 remove one of their own turds and place it in the
8 bed as a practical joke.  And this became a gigantic
9 argument between the whole group.  Johnny blaming

10 iO, blaming -- blaming Amber for this.                    11:56
11           At a certain point down the line, claiming
12 that he had had his house manager, Kevin, take
13 samples and send it off to a DNA lab to be tested,
14 and it came back as positive that it was human DNA,
15 even though they had two little Yorkshire terriers        11:56
16 that were never housebroken, and their homes were --
17 pretty much, at some point during the day, had dog
18 piss or excrement on their couch, on the bed, on the
19 floor, anywhere the dogs could get to.
20       Q   Regrettably, I'm going to have to break         11:56
21 this down.  How are you sure that Mr. Depp -- that
22 Mr. Depp was there in bed at the time?
23       A   What I know, I know secondhand from Raquel
24 and Amber and iO.
25       Q   Did you ever see the scene of the               11:57
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1 excrement on the bed?                                     11:57
2       A   No.
3       Q   What, if anything, did Rocky tell you
4 about the incident?
5       A   What I just paraphrased for you.                11:57
6       Q   Is Rocky a truthful person?
7           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for
8 speculation.
9 BY MR. CHEW:

10       Q   You were married to her.  Did you find her      11:57
11 to be a truthful person?
12       A   I -- to be very honest with you, I -- I
13 don't know if I can answer that question without
14 being biased because of my own experience with her.
15       Q   Well, putting -- putting aside that -- we       11:57
16 understand you're divorced -- did she ever lie to
17 you?
18       A   Not that I'm aware of, but more than
19 likely, yes.
20       Q   Did she have an affair?                         11:57
21       A   Yes.
22       Q   Did she tell you about the affair while
23 she was having it?
24       A   No.
25       Q   Was it the affair with this creep called        11:57
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1 Kelly?                                                    11:57
2       A   Correct.
3       Q   What did -- if anything, did Amber Heard
4 tell you about the incident with the excrement?
5       A   Again, what I just paraphrased for you          11:58
6 previously.
7       Q   Did you ever discuss the incident with iO?
8       A   Not that I recall, but it's certainly
9 possible in passing but not with any specificity.

10       Q   Do you recall what -- I'm not being             11:58
11 disrespectful -- was "he" a "he" at the time or a
12 "she"?
13       A   I believe a "he."
14       Q   Do you recall what iO Tillett Wright -- he
15 said about the incident?                                  11:58
16       A   I don't recall with any specificity, but I
17 can tell you, at that point, I wanted as little to
18 do with any of it as possible.
19       Q   I don't blame you.  Let me just ask you
20 one more question.  Who -- when you mentioned Kevin,      11:58
21 are you referring to Kevin Murphy?
22       A   Yes.
23       Q   Did you have any interactions with Kevin
24 Murphy?
25       A   Throughout our time there, yes.                 11:58
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1       Q   What -- what, again, was his role?              11:58
2       A   I believe he was Johnny's house manager.
3       Q   Did you have good interactions with him?
4       A   Always.
5       Q   Was he a pleasant person?                       11:59
6       A   Yes.
7       Q   To your knowledge, was he an honest
8 person?
9       A   To me, yes.  I know there had been some

10 friction with -- with a variety of people in              11:59
11 Johnny's life, but I was never present or privy to
12 it.  I always had pleasant interactions with him.
13       Q   Understanding that you weren't with him
14 all the time, did you ever know Mr. Murphy to lie to
15 anyone?                                                   11:59
16       A   I don't want to answer that.  That's going
17 to force me to speculate.
18       Q   Okay.  Well, your -- your lawyer is not
19 going to allow you to speculate.
20           Without speculating, can you cite any           11:59
21 example of him lying to someone?
22       A   No.
23       Q   Mr. Drew, let's please change subjects and
24 move to the evening of May 21, 2016, which you had
25 referenced previously.                                    11:59
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1           Was Mr. Depp at the condo at the East           11:59
2 Columbia Building that day prior to the evening?
3       A   Not to my knowledge.
4       Q   Did you see him arriving at the condo that
5 night?                                                    12:00
6       A   No.
7       Q   Did you see Mr. Bett and Mr. Judge that
8 evening?
9       A   Yes.

10       Q   When did you first see them?                    12:00
11       A   I saw them when he ordered them to open
12 the door to PH 5 following the incident.
13       Q   When you say "he," to whom are you
14 referring?
15       A   Johnny.                                         12:00
16       Q   Did you ever see them that night somewhere
17 outside the door of PH 3?
18       A   No.
19       Q   Did Rocky ever testify about the events of
20 that evening?                                             12:00
21           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for
22 speculation.
23           Testi- -- what do you mean by "testify"?
24 BY MR. CHEW:
25       Q   Do you know whether she gave a deposition       12:00
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1 in -- relating to the events of that night?               12:00
2       A   If memory serves, I don't believe so, but
3 I could be mistaken.
4       Q   Putting aside whether she testified, do
5 you know whether she received a text from Amber           12:01
6 Heard at 8:06 p.m. asking that she come over to
7 Penthouse 3?
8       A   I can't certify the time, but the text
9 message itself and the receipt, yes.

10       Q   Were you with Rocky when she received that      12:01
11 text?
12       A   Yes.
13       Q   Wasn't she already in Penthouse 3 as of
14 8:06 p.m.?
15       A   When she received the text, she was not in      12:01
16 Penthouse 3.  She was in Penthouse 5 with me.  But,
17 again, I can't -- I -- I can't recall with
18 specificity the exact time of these events.
19       Q   How do you explain why Mr. Bett and
20 Mr. Judge never saw Ms. Pennington enter PH 3 that        12:01
21 evening?
22           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
23 foundation; calls for speculation; assumes facts not
24 in evidence.
25           THE WITNESS:  I'm not going to speculate.       12:02
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1 BY MR. CHEW:                                              12:02
2       Q   You don't know.  You don't know one way or
3 the other?
4       A   I'm not going to speculate on that.
5       Q   At any time, including that night, did you      12:02
6 ever see Mr. Depp strike Rocky Pennington?
7       A   No.
8       Q   If he had, you would have decked him,
9 wouldn't you?

10       A   I would have given it an effort.  In all        12:02
11 likelihood, probably not, considering who Johnny had
12 next to him.
13       Q   That evening, did you see Mr. Depp smash
14 bottles of wine?
15       A   No.                                             12:02
16       Q   Did you see him break furniture?
17       A   No.
18       Q   Did you see him kick a hole through a
19 solid door?
20       A   No.                                             12:02
21       Q   Do you recall when Mr. Depp, Mr. Bett, and
22 Mr. Judge left the building that night?
23       A   If we're starting -- if -- if we're
24 presuming that that text was received from Raquel at
25 8:06, they had left the building within 30 minutes,       12:03
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1 to my recollection.                                       12:03
2       Q   So it would be approximately sometime
3 around 8:30, 8:29?
4       A   Thereabouts, but I don't recall
5 specifically.                                             12:03
6       Q   What else do you remember about the events
7 of the evening of May 21?
8       A   I mean, I can -- I can tell you
9 contemporaneously from the start, if there's

10 something specific you'd like me to expound on.           12:03
11       Q   Who is Officer Melissa Saenz?
12       A   My understanding, it was the name of the
13 Latina officer that first responded with her
14 partner.
15       Q   When did she arrive at the scene, if you        12:03
16 recall?
17       A   Vaguely I remember them arriving about
18 45 minutes to an hour after Johnny had left, but,
19 again, exact times I'm a little foggy.
20       Q   Do you know why -- strike that.                 12:04
21           Do you know who, if anyone, called it in?
22       A   My understanding is that iO called
23 remotely.
24       Q   What is the basis of that understanding?
25       A   Well, when I encountered Amber and Rocky        12:04
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1 after everything had transpired, I wanted to know         12:04
2 what had -- what had happened.  And to be very
3 honest with you, I can't recall specifically whether
4 I was told at that time or whether it was relayed to
5 me at some point later in the evening, that iO had        12:04
6 been on the phone specifically to explain to Johnny
7 in regards to the excrement incident, and that at
8 some point while iO was on the phone, Johnny had hit
9 her in the face with the iPhone while Raquel was

10 there.                                                    12:04
11           And I don't know whether somebody yelled
12 to call the police, but she was the one who called
13 the police, is what it was relayed to me.
14       Q   But all that was relayed to you; nothing
15 you observed?                                             12:05
16       A   I was not witness to it, no.
17       Q   Going back to the Latina officer, was
18 there another officer with her?
19       A   Yes.  There was a bald gentleman, white.
20       Q   Was his name -- do you recall that his          12:05
21 name was Tyler Hadden?
22       A   I know that now from reading the
23 proceedings, but I couldn't recall directly.
24       Q   Did you know -- did one of the two
25 identify herself as the senior officer?                   12:05
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1       A   No, not to my knowledge.                        12:05
2       Q   With which officer, if -- if any, did you
3 speak that night?
4       A   Both.
5       Q   What did you say them -- to them, if you        12:05
6 recall?
7       A   When they arrived, I greeted them at the
8 door.  I walked them through PH 3 to show them the
9 damage, show them the broken glass.  They had

10 already walked through the hallway, over the              12:05
11 gigantic wine stain throughout the entire hallway.
12           I took them through PH 3, like I said, to
13 show them the damage.  I took them back out into the
14 hallway.  Showed them the dent in the door shaped
15 like the bottom of a wine bottle in PH 1.                 12:06
16           Took them into PH 5 to see broken picture
17 frames, smashed glass, Raquel's jewelry and things
18 like that strewn about the apartment.  And then I
19 brought them back to PH 3, at which point they
20 separated.                                                12:06
21           The Latina officer pulled Amber aside
22 specifically to speak to her one-on-one.  The door
23 was closed.  I was outside with the other officer.
24 So I can't say with any specificity what happened
25 inside.  I don't know whether anybody was in              12:06
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1 earshot.  I don't know whether anybody else was           12:06
2 around.  They told me specifically it was
3 one-on-one.
4           And I was outside the door with the male
5 officer, and specifically my communication with him       12:06
6 was asking what, if anything, could be done, because
7 we were obviously upset.
8           And his comment to me specifically was
9 there's damage in these apartments.  Her face is

10 red.  If she wants to file a report, we have enough       12:06
11 here to go pick him up.
12       Q   Do you recall telling one or both of the
13 officers that everything is fine?
14       A   No.
15       Q   Do you have any reason, sitting here            12:07
16 today, to believe that Officer Saenz would commit
17 perjury?
18       A   No.
19       Q   Do you have any reason, sitting here
20 today, to know why Officer Hadden would commit            12:07
21 perjury?
22       A   I'm really not comfortable speculating on
23 the behavior of LAPD officers.  I know what I saw.
24 I know what I heard.  I know what my interactions
25 were.  And I know what I've read in the                   12:07
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1 declarations.                                             12:07
2       Q   What declarations have you read?
3       A   I received the declaration specifically
4 that was filed in court that's public record on
5 Amber's side, as well as Johnny's side.                   12:07
6       Q   Which declarations did you read?
7       A   Specifically for -- for this case.  I
8 couldn't tell you which it is.  Whatever is public
9 record.

10       Q   Did you read Rocky's declaration?               12:08
11       A   I didn't even know there was one.
12       Q   Did you read Amber's declaration?
13       A   Yes.
14       Q   Did you assume it to be true?
15       A   I don't assume anything when it comes down      12:08
16 to all of this.  I know what I saw, I know what I've
17 been told, and I take that as it is.
18       Q   But you've never seen Johnny hit Amber?
19       A   That's correct.  And I've affirmed it to
20 everybody that I've spoken to.  I've been explicit        12:08
21 about that.
22       Q   And you've never seen Johnny hit any
23 woman?
24       A   Correct.
25       Q   And other than Rocky and Amber Heard, are       12:08
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1 you aware of anyone in the world who has accuse --        12:08
2 any woman in the world who has accused Johnny of
3 hitting her?
4       A   Again, I'm not going to -- I'm not going
5 to go back to tabloid fodder throughout the history       12:08
6 of it.  If memory serves, there were one or two
7 other pieces of public record that had stated
8 something akin to that without saying it directly,
9 ex-girlfriends.

10       Q   Did Vanessa Paradis ever commit -- accuse       12:09
11 him of hitting her?
12       A   I couldn't tell you.
13       Q   Did Wynona Ryder ever accuse her of --
14       A   I couldn't tell you.
15       Q   -- him of hitting her?                          12:09
16           (Reporter clarification.)
17       Q   Did Kate Moss ever accuse him of hitting
18 her?
19       A   I couldn't tell you, but if memory serves,
20 she was one of the declarat- -- or one of the public      12:09
21 figures that had alluded to it, but, again, I -- I
22 don't recall with any specificity.
23       Q   Do you recall having a conversation with
24 Rocky and Amber after Mr. Depp and his security
25 personnel left the building but before Officer Saenz      12:09
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1 and Officer Hadden arrived?                               12:09
2       A   Yes.
3       Q   Tell us about that.
4       A   You'll have to forgive me again.  My -- my
5 memory of these acts, circums of events -- sequence       12:10
6 of events -- I'm sorry -- that transpired after all
7 this is -- is a little foggy.
8           If memory serves, Amber was damn near
9 catatonic after all of this.  We had gotten her into

10 PH 1 so we could deadbolt the door and keep her safe      12:10
11 until he left.
12           A few minutes thereafter, I had gotten a
13 little bit of a rundown from Raquel over what had
14 transpired.  Raquel got her to call her lawyer,
15 Samantha Spector, to find out what to do.                 12:10
16           And if memory serves, Samantha's
17 recommendation was that we immediately put together
18 a contemporaneous, matter-of-fact statement together
19 of what had transpired that night and that
20 ultimately it was up to Amber as to what she wanted       12:10
21 to do with the police or whatever it may be.
22       Q   Is Samantha Spector a criminal lawyer?
23       A   I couldn't tell you what she specializes
24 in.
25       Q   She's a divorce lawyer; right?                  12:11
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1           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for           12:11
2 speculation; lack of foundation.
3           He just said he doesn't know.
4 BY MR. CHEW:
5       Q   Didn't Amber also text her makeup artist        12:11
6 Ms. Inglessis?
7       A   I can't say.
8       Q   Didn't she also call her publicist Jodi
9 Gottlieb?

10       A   Yes.                                            12:11
11       Q   Is that an ordinary thing for a woman to
12 do who's allegedly been beaten?
13       A   I'm not --
14           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Sorry.  Calls
15 for speculation; lacks foundation.                        12:11
16           THE WITNESS:  Do I need to answer this?
17           MS. VIGLIETTA:  Sure, if you know.
18           THE WITNESS:  I'm not going to speculate
19 on any motives, but I can tell you specifically,
20 Melanie and Jodi were not just employees of Amber.        12:11
21 They served a function, and they served a purpose.
22 They were close, dear friends.
23           So I can't speculate on the motive for
24 calling a publicist per se, but I can speculate on
25 the motive for calling a dear friend who had been         12:12
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1 with Amber for years and had been there throughout        12:12
2 this whole thing.  And quite frankly, they're both
3 public figures.
4           So me personally, I would fully understand
5 why somebody would want to speak to their team about      12:12
6 what had transpired.  It's not just something that
7 she can maintain private.
8 BY MR. CHEW:
9       Q   Was Ms. Spector -- strike that.

10           Were Ms. Heard and Ms. Spector on a             12:12
11 speakerphone?  Could you hear the conversation?
12       A   No.
13       Q   So you -- and, again, just tell me whether
14 I'm right or wrong.  Is it fair to say that you only
15 heard Amber's side of the conversation?                   12:12
16       A   I gave her privacy.  So I didn't hear any
17 of it directly.
18       Q   Did Amber explain to you or Rocky why
19 Ms. Spector said it was necessary for you all to get
20 your stories straight?                                    12:12
21           MS. VIGLIETTA:  Objection.
22 Mischaracterizes the testimony.
23           I don't think you ever said anything about
24 getting your stories straight.
25 BY MR. CHEW:                                              12:13
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1       Q   You may answer the question.                    12:13
2       A   To -- to what my attorney said
3 specifically, it was not about getting stories
4 straight.  Like I said, it was a contemporaneous,
5 matter-of-fact statement of what had transpired           12:13
6 throughout the night.  Individual, not one general.
7 One for me, one for Raquel, one for Liz, one for
8 Amber, to be sent separately.
9       Q   Was there a conversation among the four of

10 you about what happened so you would have a unified       12:13
11 story?
12       A   I mean, me personally, I wanted to know
13 what the hell had happened in that room.  It wasn't
14 specifically to do that.  And I didn't speculate
15 specifically on what I hadn't seen.  My account was       12:13
16 only what I had actually witnessed, not what I had
17 been told.  I can't speak to -- I can't speak to
18 their accounts.  I didn't read them.  I only went
19 through mine.
20       Q   You referred, Mr. Drew, to iO Tillett.  Do      12:14
21 you recall that?
22       A   Correct.
23       Q   And you said that she may have called the
24 incident in -- the incident in remotely.  Do you
25 recall that?                                              12:14
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1       A   That's my understanding, yes.                   12:14
2       Q   Where was iO Tillett at the time of the
3 incident?
4       A   I couldn't tell you.
5       Q   Why would she have called -- why would she      12:14
6 have called it in remotely?
7       A   Oh.  I mean, she wasn't present, and she
8 was scared for her friend.
9       Q   How do you know that she was scared for

10 her friend?                                               12:14
11       A   Basic human nature.
12       Q   Did you ever hear Amber Heard -- strike
13 that.
14           Are you aware that Amber Heard spoke to
15 Officer Saenz and Officer Hadden that evening?            12:15
16       A   Yes.
17       Q   Were you present when she was speaking to
18 them?
19       A   No.
20       Q   Do you recall her saying to anyone that         12:15
21 night, in words or substance, that -- that "I
22 decline to give a statement on advice of counsel"?
23       A   I did not hear that directly.  All I was
24 told by the officers as they left, that she's
25 declining to file a complaint.                            12:15
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1       Q   Did Amber file the complaint that night?        12:15
2       A   No.
3       Q   Did the police arrest Mr. Depp?
4       A   No.
5       Q   Did they issue a warrant for his arrest?        12:15
6       A   Not that I'm aware of.
7       Q   Mr. Drew, let's turn for the moment to
8 May 22nd, 2016.  Did you see Ms. Heard at all that
9 day?

10       A   Yes.                                            12:15
11       Q   When did you see her?
12       A   At various points throughout the day.  If
13 memory serves, Raquel had committed to a jewelry
14 show somewhere -- I want to say it was downtown.  I
15 might be mistaken.  It might have been on Venice.         12:16
16 Somewhere in Los Angeles.  So she was out most of
17 the day.
18           So I cleared my schedule to be able to be
19 there should Amber need anything.  If memory serves,
20 either her attorney or somebody in her -- in her          12:16
21 group hired a -- had a friend come over with a
22 locksmith to change the locks just to be safe, and I
23 was there to make sure that that happened and, like
24 I said, be there for Amber should she need anything,
25 just so she wasn't alone.                                 12:16
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1       Q   And do you recall the name of the person        12:16
2 who came over to --
3       A   I don't.
4       Q   -- help?
5       A   It was an older gentleman.  I want to say       12:16
6 late 50s, early 60s.
7       Q   When you saw Amber on May 22nd, you don't
8 know whether it was the morning or the afternoon; is
9 that right?

10       A   It was sporadic throughout the day.  I          12:17
11 think it was some point late morning and throughout
12 the afternoon.
13       Q   When you first saw her, did you notice any
14 marks on her face?
15       A   Yes.                                            12:17
16       Q   Describe the marks, please.
17       A   To be very honest with you, I don't
18 actually remember which side of her face it was, but
19 I do distinctly remember there being a red mark and
20 a small bruise on her cheekbone and red marks just        12:17
21 above her eyebrow and to the right side -- or to the
22 side of her eyebrow.
23       Q   Did you see any swelling?
24       A   A little bit.
25       Q   Can you remember anything else -- did you       12:17
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1 see marks anywhere else, other than the ones you've       12:17
2 described?
3       A   No.
4       Q   Did you have any discussion with Ms. Heard
5 today about her appearance?                               12:17
6       A   I'm sorry.  Could you repeat the question?
7       Q   Did you have any discussion, did you talk
8 with Ms. Heard about the prior evening's events?
9       A   Not a second.

10           MS. VIGLIETTA:  Sorry.  I just want to          12:17
11 make sure that the testimony is clear.  You said
12 today.  You're asking whether he had that
13 conversation with Ms. Heard today?
14           MR. CHEW:  Let me -- let me clarify.
15 BY MR. CHEW:                                              12:18
16       Q   Did -- on -- at any time on May 22nd, did
17 you discuss with Ms. Heard the events of the prior
18 evening?
19       A   It's certainly possible, but I distinctly
20 remember not doing that to try and give her a break       12:18
21 from what I knew was going to be a pretty arduous
22 process.
23       Q   Do you know whether Ms. Heard ever went to
24 an emergency room for treatment?
25       A   My understanding is no.                         12:18
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1       Q   Do you know whether Ms. Heard ever went to      12:18
2 a medical doctor for treatment?
3           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
4 foundation; calls for speculation.
5           MR. CHEW:  Not really, but let me -- let        12:18
6 me make it a better question anyway.
7 BY MR. CHEW:
8       Q   Do you know one way or the other whether
9 Ms. Heard went to a medical doctor for alleged

10 injuries arising from the night of May 21st?              12:18
11       A   Not to my knowledge, no.
12       Q   Do you know whether Ms. Heard ever sought
13 any psychological counseling relating to alleged
14 abuse by Mr. Depp at any time?
15           MS. VIGLIETTA:  Same objections.                12:19
16 BY MR. CHEW:
17       Q   You may answer.
18           MS. VIGLIETTA:  Lacks foundation; calls
19 for speculation.
20           Go ahead.                                       12:19
21 BY MR. CHEW:
22       Q   But you may answer.
23       A   That's -- I know, invariably, she had
24 therapists that she spoke to.  I can't say whether
25 it was one, whether it was a number of that she           12:19
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1 utilized throughout my friendship with her.  I can't      12:19
2 say with any specificity the reasons for why she was
3 going to do that, but I can understand why somebody
4 would want and need a therapist in general, so...
5       Q   I do too, but I -- just to be clear,            12:19
6 you're not aware, sitting here today, that she ever
7 sought the help of a therapist relating to the
8 events of May 21; correct?
9       A   No.  That's correct.

10       Q   And you're not aware, sitting here today,       12:19
11 whether she ever thought -- sought therapy relating
12 to her allegations of abuse by Mr. Depp?
13       A   In that instance, no.
14       Q   Are you aware of -- of any instance in
15 which she sought therapy relating to alleged abuse?       12:20
16       A   I'm aware of her going to a therapist to
17 deal with any variety of personal issues, as well as
18 relationship-related issues.
19           In regards to abuse, emotional or
20 physical, I can't say specifically.  I wasn't privy       12:20
21 to those conversations.
22       Q   So you don't -- you don't know for sure
23 why she went to seek therapy; correct?
24       A   Correct.
25       Q   I mean, there are a million reasons why         12:20
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1 people righteously [sic] should seek therapy; true?       12:20
2       A   Certainly.
3           (Reporter clarification.)
4           THE WITNESS:  Certainly.
5 BY MR. CHEW:                                              12:20
6       Q   Do you recall any conversations you had
7 with Rocky that day, May 22nd, about the events of
8 May 21?
9       A   Again, I think, if memory serves, it was

10 very much similar in regards to my answer to Amber.       12:20
11 They had been through something that I believe --
12 that was very, very traumatic to both of them, and
13 kind of beating that drum seemed to me to be not the
14 best course of action; that it might be prudent for
15 somebody to just treat them like regular human            12:21
16 beings, business as usual, and try and maintain some
17 measure of normalcy.
18           So if memory serves, to be very candid, I
19 do believe we kept it very light for that day at
20 least.                                                    12:21
21       Q   Going back to the evening of May 21, did
22 you hear Amber Heard scream that night?
23       A   No.
24       Q   Sorry to jump around.  It's just the
25 nature of the beast, and I'll try to be specific as       12:21
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1 to what I'm asking about, but on May 22nd, the day        12:21
2 after the alleged event, did you or Rocky attend a
3 party hosted by Amanda de Cadenet?
4       A   I did not.  I honestly don't recall.  I
5 don't think Raquel went.                                  12:21
6       Q   Do you know whether Ms. Heard went?
7       A   I believe so, yes.
8       Q   Did -- are you aware that Mr. Harrell has
9 testified about Mr. Heard's appearance that day?

10       A   I don't know who that is.                       12:22
11       Q   He's one of the employees at the -- at the
12 building.
13       A   Sure.  I -- I don't -- I don't recall who
14 this person is, and I can't say who testified to
15 what.                                                     12:22
16           MR. CHEW:  All right.  Well, I think we've
17 been going for about an hour and 20 minutes, and we
18 do have some -- I think it's probably a good time
19 for a lunch break.  I think we're on schedule.
20           THE WITNESS:  Okay.                             12:22
21           MR. CHEW:  So why don't we go off the
22 record.
23           THE VIDEOGRAPHER:  We're now going off the
24 record --
25           MS. KAPLAN:  While we're still on the           12:22
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1 record, for a matter of housekeeping, can we mark         12:22
2 the drawing that Mr. Chew made as Drew 1, please?
3           MR. CHEW:  That's an excellent idea.
4 That's -- if we can mark that, and we can make
5 copies for everybody during the lunch break.              12:23
6           THE VIDEOGRAPHER:  We're now going off the
7 record.  The time on the video monitor is 12:23 p.m.
8           (Luncheon recess.)
9           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going back

10 on the record.  The time on the video monitor is          01:12
11 1:12 p.m.  This is the beginning of Media 2 in the
12 videotaped deposition of Joshua Drew.
13 BY MR. CHEW:
14       Q   Good afternoon, Mr. Drew.
15           You testified before the breaks [sic] that      01:12
16 you saw certain marks on Ms. Heard's face on May 22;
17 correct?
18       A   Correct.
19       Q   You have no firsthand knowledge of how
20 they got there; correct?                                  01:12
21       A   Correct.
22       Q   Are you aware that Cornelius Harrell
23 testified that there were no marks -- that he
24 observed no marks on Ms. Heard that day?
25       A   I'm not aware of that, no.                      01:12
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1       Q   Are you aware that he testified under oath      01:12
2 that she looked beautiful, radiant, and refreshed
3 that day?
4       A   I am not aware of that.
5       Q   Are you aware -- are you aware that             01:12
6 Alejandro Romero testified that either on May 23rd
7 or May 24th, that he saw no swelling or marks on
8 Ms. Heard?
9       A   I'm aware very loosely of the varieties of

10 testimonies of the concierge staff at other stages        01:13
11 of what they have, but with any specificity, I can't
12 say for any of them.
13       Q   How did you become aware of the
14 testimonies of the concierge staff?
15       A   Through the -- the public record                01:13
16 statement -- or not -- not statement.  I -- I
17 don't -- you'll have to forgive me.  I don't know
18 the exact word for what it was.  Whatever -- the
19 complaint maybe.
20       Q   Who showed you the complaint?                   01:13
21       A   I was provided it by my attorney.
22       Q   Did you ever discuss that during your
23 brief conversation with Amber about the case?
24       A   No.
25       Q   Are you aware that Trinity Esparza also         01:13
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1 testified that on May 23rd or May 24th, she saw no        01:13
2 swelling or other marks on Ms. Heard's face?
3       A   No.
4       Q   Are you aware that on May 27th,
5 Ms. Esparza testified that she suddenly saw red           01:13
6 marks under Ms. Heard's right eye?
7       A   I'm aware secondhand that something like
8 that had transpired.
9       Q   How did you become aware of that

10 secondhand?                                               01:14
11       A   I honestly can't recall.
12       Q   Did you see Mr. Depp on May 27th?
13       A   No.
14       Q   He -- he never returned to the penthouses;
15 correct?                                                  01:14
16       A   I have not seen him since the incident
17 that evening.
18       Q   Were you aware that Ms. Heard was seeking
19 an ex parte temporary restraining order?
20       A   Yes.                                            01:14
21       Q   Do you know where Mr. Depp was when
22 Ms. Heard obtained her ex parte temporary
23 restraining order?
24       A   No.
25       Q   He was out of the country, wasn't he?           01:14
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1           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks               01:14
2 foundation; calls for speculation.
3           He said he doesn't know.
4           THE WITNESS:  Yeah.  I don't know.  I have
5 no idea.                                                  01:14
6 BY MR. CHEW:
7       Q   He didn't have an opportunity to be heard;
8 correct?
9           MS. VIGLIETTA:  Objection.

10 BY MR. CHEW:                                              01:15
11       Q   Do you know if he had an opportunity to be
12 heard?
13           MS. VIGLIETTA:  Objection.  It lacks
14 foundation.  It calls for speculation.  It's vague,
15 ambiguous.  I don't even know what you mean by            01:15
16 "opportunity to be heard."
17 BY MR. CHEW:
18       Q   Do you know whether he submitted any
19 papers to the Court?
20       A   I have no idea what occurred with the           01:15
21 proceedings outside of her filing for that.
22       Q   Do you know what role, if any, Rocky had
23 with respect to the filing of the TRO?
24       A   I don't.  Outside of confidante.
25       Q   Outside of what?                                01:15
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1       A   Confidante, just being her friend.              01:15
2       Q   You don't --
3           (Simultaneous speakers.)
4       A   I don't -- I don't know if she played any
5 official role.  I don't know what her participation       01:15
6 was in any way.
7       Q   While you were married to Rocky, was it
8 common for them to email each other?
9       A   I can't say.

10       Q   Was it common for them to text each other?      01:15
11       A   Yes.
12       Q   Do you know whether Rocky ever deleted any
13 texts from Amber?
14       A   I have no idea.
15       Q   Do you know whether Amber ever deleted any      01:15
16 texts from Rocky?
17       A   I have no idea.
18       Q   Mr. Drew, let's move back to the time
19 period when you lived with Rocky in Penthouse 3 --
20 or strike that -- in Penthouse 1.                         01:16
21           Did you ever notice anyone visiting Amber
22 Heard at night while Mr. Depp was away?
23       A   During the time that I was living there?
24       Q   Yes.
25       A   Yes.                                            01:16
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1       Q   On how many occasions?                          01:16
2       A   I wouldn't even be able to estimate.
3       Q   Was it more than 10?
4       A   Yes.
5       Q   Was it more than 20?                            01:16
6       A   Yes.
7       Q   Was it more than 30?
8       A   Yes.
9       Q   Was it more than 50?

10       A   Again, I -- I can't really speculate.  I        01:16
11 was there for quite some time.
12       Q   When did that first occur?
13       A   I mean, I'm not -- again, I'm not privy to
14 her comings and goings, and she had other friends
15 than us that were coming to see her, so...                01:16
16       Q   And, again, to be specific, I'm just
17 talking about visitors at night when Mr. Depp was
18 away.
19       A   Again, I can't say with any specificity.
20       Q   When did that first happen that you are         01:17
21 aware of?
22       A   I mean, I would say pretty early on, but,
23 again, I -- there's no context to it.
24           The other consideration that I would say
25 is that the hallway between all of these penthouses       01:17
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1 was a public right-of-way going to the pool.  So my       01:17
2 understanding of people coming and going, it might
3 have been the public.  It might have been
4 residents -- or I'm sorry.  Not public.  It might
5 have been residents in the building.  I can't really      01:17
6 say with any specificity.
7       Q   But you had a pretty good view of
8 Penthouse 3; correct?
9       A   Well, no.  I mean, walls and doors.

10 They're -- it's not translucent.                          01:17
11       Q   But once you're outside of your apartment,
12 you could see the doorway to Penthouse 3; correct?
13       A   How much time does anybody spend outside
14 of their apartment standing in a hallway?
15       Q   I don't know.  I'm asking you.                  01:17
16       A   Not at all.
17       Q   Well --
18       A   I wasn't standing --
19       Q   -- you said you saw guests coming --
20       A   No.  I can hear guests.  I can hear people      01:17
21 walking by.  I'm not standing at the keyhole.
22       Q   Who is Elon Musk?
23       A   Elon Musk was a gentleman that Amber dated
24 intermittently following the restraining order.
25       Q   When did you -- can you -- can you              01:18
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1 recognize Elon Musk?                                      01:18
2       A   Yes.
3       Q   When did you first see Elon Musk at
4 Penthouse 3?
5       A   I'm a little -- again, I'm -- I'm not           01:18
6 quite clear exactly, but I want to say it was about
7 three to four weeks after the restraining order was
8 filed.
9       Q   But while Mr. Depp and Ms. Heard were

10 still married; correct?                                   01:18
11       A   Yes.
12       Q   Did you ever see Mr. Musk there in the
13 early morning?
14       A   No.
15       Q   Are you aware that Mr. Romero testified         01:18
16 that Mr. Musk was spending the night as of March of
17 2015, well prior to the restraining order?
18       A   I'm not.
19       Q   How often -- or strike that.
20           How many times did you see Mr. Musk at          01:19
21 Ms. Heard's condo -- or strike that -- at Mr. Depp's
22 condo?
23       A   A -- again, it's tough to speculate.  A
24 handful of times.  Maybe four or five, if memory
25 serves.                                                   01:19
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1       Q   Do you recall seeing Mr. Musk at                01:19
2 Penthouse 3 in or about June of 2016?
3       A   I can't recall specifically, but it's
4 certainly possible.
5       Q   Do you recall seeing Ms. Heard with marks       01:19
6 on her face, throat, and arm in or about mid June of
7 2016?
8       A   I don't recall, no.
9       Q   After May 22nd, 2016, did you ever see any

10 marks on Ms. Heard?                                       01:20
11       A   Not to my knowledge, no.
12       Q   Did you ever discuss the relationship
13 between Mr. Musk and Amber Heard with Rocky?
14       A   Yes.
15       Q   What did you-all discuss?                       01:20
16       A   My answer is going to be similar to when
17 you asked this of Amber and Johnny's relationship.
18 Like anything else, it had its ups and downs and
19 tumultuous elements to it.  So it really depended on
20 what the local circumstance was, whether things were      01:20
21 good, whether things were not good, and so on and so
22 forth.
23       Q   Did Rocky tell you that Mr. Musk and Amber
24 Heard were having an affair?
25       A   No.                                             01:20
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1       Q   Did she tell you that Mr. Musk was              01:20
2 spending the night with Amber Heard while she was
3 still married to Mr. Depp?
4       A   That's a tricky question, again, because
5 the only knowledge I have of Mr. Musk coming to the       01:21
6 penthouse specifically, the only time I ever
7 observed it was after the restraining order had been
8 filed.
9           So technically to your question, yes, but

10 not prior to the restraining order, to my knowledge.      01:21
11       Q   So Rocky had told you that at some point
12 prior -- or strike that.
13           Rocky told you, at some point after the
14 restraining order but while Amber and Johnny were
15 still married, that Amber and Elon Musk were having       01:21
16 an affair; correct?
17       A   Correct.
18       Q   Do you know -- did she tell you how long
19 that affair lasted?
20       A   No.                                             01:21
21       Q   Did she tell you that Amber was having
22 affairs with people other than Elon Musk while she
23 was still married to Johnny Depp?
24       A   Not to my knowledge, no.
25       Q   Who is Ms. Cara Delevingne?  I'm                01:21
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1 mispronouncing her name.                                  01:21
2       A   I don't know if anybody can pronounce her
3 last name, to be honest.
4       Q   Who is she?
5       A   A friend of Amber's.                            01:21
6       Q   Did she also spend the night with Amber
7 Heard?
8       A   It's possible, but I don't recall
9 specifically.

10       Q   Did Rocky tell you that Amber Heard was         01:22
11 having an affair with Cara Delevingne while she was
12 still married to Johnny Depp?
13       A   Yes.
14       Q   Did she ever tell you that the three of
15 them, Elon Musk, Cara Delevingne spent the night          01:22
16 with Amber in November of 2016?
17       A   To a specific date, I can't say.
18       Q   Did she ever tell you, in words or
19 substance, while Amber was still married to Johnny
20 Depp, that the three of them, Amber Heard, Elon           01:22
21 Musk, and Cara Delevingne spent the night together?
22       A   Yes.
23       Q   So they were having, what, a three-way
24 affair; correct?
25       A   My understanding, yes.                          01:22
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1       Q   So other than these multiple affairs, can       01:22
2 you speak to any other affairs that Ms. Heard was
3 having while living in Johnny's apartment?
4       A   You'll have to bear with me for a second
5 just to sort of go through.                               01:22
6           Honestly, no, I don't recall.  Just those
7 two.
8       Q   Who is James Franco?
9       A   A costar and friend of Amber's.

10       Q   Did you ever see Mr. Franco at                  01:23
11 Penthouse 3?
12       A   No.
13       Q   Did you ever discuss Amber's relationship,
14 if any, with James Franco with Rocky?
15       A   Yes, but not an intimate relationship.          01:23
16       Q   What -- how did Rocky describe Amber's
17 relationship with James Franco?
18       A   The way it had been described to me
19 specifically was that they had been costars at a
20 certain point very early in Johnny and Amber's            01:23
21 relationship, and it made Johnny very, very jealous,
22 because I guess they had some intimate scenes that
23 they were filming, which he was not fond of her
24 doing, and it -- it was a lingering point of
25 contention in their relationship.                         01:24
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1           Just the mention of his name would cause        01:24
2 issues between the two of them.  And I believe at
3 one point she was doing a project with him, and
4 Johnny was not happy about it, and they were arguing
5 about it pretty regularly.                                01:24
6       Q   Do you remember the time frame of when
7 Amber was doing the project with Mr. Franco?
8       A   I want to say it would have been sometime
9 in 2015 or 2016, but, again, I'm not -- I'm not

10 fully clear on it.                                        01:24
11       Q   Do you know -- or strike that.
12           Did Rocky tell you that Amber had any kind
13 of a physical relationship with James Franco, short
14 of an affair?
15       A   What was communicated to me by Raquel was       01:24
16 the exact opposite, that they hadn't had any type of
17 physical relationship, and that just exacerbated
18 Johnny's jealousy and frustration with it.
19       Q   And the source of Rocky's information
20 was -- was Amber Heard; correct?                          01:25
21       A   That's my understanding, yes.
22       Q   Have you ever known Amber Heard to say
23 something that was not truthful?
24       A   Yes.
25       Q   On how -- on what occasions did Ms. Heard       01:25
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1 say something that was not truthful?                      01:25
2       A   Well, specifically my -- my firsthand
3 knowledge is -- again, most of it is really sort of
4 secondhand.  There was -- there were some -- there
5 was an incident specifically around the -- what           01:25
6 predicated my divorce from Raquel, for which I
7 didn't actually hear anything from her, but
8 secondhand there were things that were said and
9 things that I saw that I knew not to be true.

10       Q   Can you remember anything sitting here          01:26
11 today?
12       A   Not specifically, to be very honest with
13 you.
14       Q   Was she aware that your wife was having an
15 affair?                                                   01:26
16       A   Yes.
17       Q   Was this some -- and she did not disclose
18 that to you; correct?
19       A   No.
20       Q   Isn't this something a friend should            01:26
21 disclose to another friend?
22       A   Yes.
23       Q   Did -- and I'm not asking you to
24 speculate.  I'm just asking you one way or the
25 other.                                                    01:26
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1           Do you know that Ms. Heard disclosed to         01:26
2 Mr. Depp that she was having an extramarital affair
3 with Elon Musk?
4       A   I have no knowledge of that.
5       Q   And do you know whether Ms. Heard informed      01:26
6 her husband that she was having an affair with Cara
7 Delevingne?
8       A   I have no knowledge.
9       Q   Is this something that a spouse should be

10 entitled to know?                                         01:26
11           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for --
12 BY MR. CHEW:
13       Q   You take vows; right?
14       A   Yeah.
15       Q   And one of them is fidelity; correct?           01:27
16       A   Correct.
17       Q   So wouldn't that -- something you would
18 reasonably expect your -- your husband or wife to
19 tell you?
20       A   One would hope.                                 01:27
21       Q   I would hope so too.
22           Did there come a time when Mr. Depp and
23 Ms. Heard divorced?
24       A   Yes.
25       Q   And were -- you were still living at -- in      01:27
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1 Penthouse 1; correct?                                     01:27
2       A   I believe so.  To be very honest,
3 everything that really transpired at a certain point
4 legally between the two of them, I extricated myself
5 from a lot of it.                                         01:27
6           So I can't say with any specificity when
7 specific things happened, like the divorce was
8 finalized or the settlement was signed.  It's -- I
9 want to say was settled, like, within six months of

10 the -- of the restraining order.                          01:27
11       Q   Do -- did you recall seeing Ms. Heard
12 remove any items from Penthouse 3?
13       A   Yes.
14       Q   What do you recall her removing?
15       A   I don't remember anything specifically.         01:28
16       Q   Did she remove art?
17       A   Again, I don't remember anything specific.
18       Q   Did she remove furniture?
19       A   It's possible, but, again, I don't
20 remember anything specific.                               01:28
21       Q   Isn't it true she would -- she removed
22 everything of value from Penthouse 3?
23       A   I have no knowledge of that.
24       Q   Do you recall whether there were yellow
25 stickers adorning the belongings?                         01:28
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1       A   That, I don't recall.                           01:28
2       Q   Okay.  Now I'm going to show you a few
3 exhibits.  This will be marked Drew No. 2 for
4 identification.
5           (Exhibit 2 marked.)                             01:29
6       Q   I'll represent to you, in the interest of
7 time, that this is the testimony of Officer Melissa
8 Saenz that she gave in the context of the divorce.
9           And you're certainly free to read as much

10 or as little as you want.  I'm just going to ask you      01:29
11 about some entries.  So I want you want to read
12 that, and then if you need context, read as much as
13 you wish.
14       A   Okay.
15       Q   I will first direct your -- well, first of      01:29
16 all, was -- to your knowledge, was Officer Melissa
17 Saenz one of the officers to whom you spoke on the
18 evening of May 21, 2005?
19       A   I learned after the fact, yes.
20       Q   And was she the Latina officer to whom you      01:29
21 referred?
22       A   That is my understanding, yes.
23       Q   Okay.  If I could ask you please to move
24 ahead in the transcript to page 14.  And in the
25 interest of time, the context here is that she met a      01:30
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1 gentleman, a white male.  I don't think she's being       01:30
2 disparaging, but she described him as a generic
3 white male.
4       A   A spades a spade.
5       Q   Is -- to your understanding, was she            01:30
6 referring to you?
7       A   Yeah.
8           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
9 foundation; it calls for speculation.

10           He's asking you what she meant in this          01:30
11 single sentence that you just looked at.
12 BY MR. CHEW:
13       Q   Well, you did come out to greet Officer
14 Saenz that night; correct?
15       A   That's correct.                                 01:30
16       Q   And moving down to para- -- to line 21,
17 she's quoting you as saying, quote:
18           "Everything is okay.  It's fine.  And she
19           is in my apartment with my girlfriend."
20           Did you say that, in words or substance,        01:30
21 to Officer Saenz?
22       A   It's possible, yes.
23       Q   And when you said, "She's in my
24 apartment," were you referring to Ms. Heard?
25       A   Yes.                                            01:31
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1       Q   Did you identify her by name?                   01:31
2       A   I don't recall.
3       Q   And when you said that Ms. -- when you
4 said that "She's in the apartment with my
5 girlfriend," "my girlfriend" refers to Rocky              01:31
6 Pennington; correct?
7       A   Correct.
8       Q   All right.  And then moving ahead to
9 page 15, she's asked about what you told her, and

10 she said that you said, "Everything is fine."  Does       01:31
11 that sound right to you?
12       A   Yes.
13       Q   Then she -- and perhaps she's speculating,
14 but, if I direct your attention to line 18, Officer
15 Saenz testifies:                                          01:31
16           "You know what?  My perception was that
17           he" -- meaning you -- "just wanted us to
18           go, that he -- that he'd gotten it -- he
19           had it under control."
20           Was her perception correct?                     01:31
21       A   Yes.
22       Q   Let's move ahead, please, to page 21,
23 line 14 through line 18.  The questioner asks:
24           "I'm assuming that whatever Ms. Heard was
25           telling you, you were independent --            01:32
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1           independently investigating indeed --            01:32
2           indicia that a crime had been committed."
3           She says she is looking to see whether a
4 crime had been committed.
5           Do you have any reason to believe that           01:32
6 Officer Saenz was not dutifully investigating
7 whether a crime had been committed?
8       A   I would like to read some of the preceding
9 lines just to --

10           (Simultaneous speakers.)                         01:32
11       Q   You -- please.
12       A   -- go over the context.
13       Q   Absolutely.  Take your time.
14       A   (Reviewing document.)
15           Okay.  Can you repeat your question?             01:32
16       Q   Do you have any reason to believe that
17 Officer Saenz was not making a good-faith
18 investigation to determine whether a crime had been
19 committed that night?
20       A   No.                                              01:33
21           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
22 foundation; calls for speculation.
23 BY MR. CHEW:
24       Q   Do you have any reason to believe that she
25 wasn't acting in good faith?                               01:33
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1       A   No.                                              01:33
2       Q   Moving on to the next page, Officer Saenz
3 is describing what she saw on Amber's face, and she
4 says she does not see any marks, swelling, or
5 bruises.                                                   01:33
6           Do you have any reason, sitting here
7 today, to disbelieve Officer Saenz's sworn
8 testimony?
9           MS. VIGLIETTA:  Objection.  It lacks

10 foundation.  It calls for speculation.                     01:33
11 BY MR. CHEW:
12       Q   Do you have any reason or knowledge that
13 she was not telling the truth?
14           MS. VIGLIETTA:  Same objections.
15           Go ahead.                                        01:33
16           THE WITNESS:  I have stated what I
17 observed.  I'm not going to speculate on her
18 motivations.
19 BY MR. CHEW:
20       Q   But you're not alleging that she is              01:33
21 somehow corrupt; right?
22       A   I am not going to allege or speculate on
23 anything related to the LAPD.
24       Q   But sitting here today, you -- you cannot
25 point us to anything specific that says she was            01:34
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1 lying under oath, which is a crime.                        01:34
2       A   I know what I saw.  I know what I
3 observed.  I have sworn to be truthful under threat
4 of perjury, sitting here with everybody in this
5 room, and I've stated counter to that.  So you can         01:34
6 take that as you will.
7       Q   All right.  Let's move on to page 24.  She
8 testified that you assisted her in doing a security
9 sweep of the floor; is that correct?

10       A   That's correct.                                  01:34
11       Q   And you showed her, meaning Officer Saenz,
12 through Penthouse 3 where the alleged incident
13 occurred; correct?
14       A   Correct.
15           MS. VIGLIETTA:  Can I just pause for a           01:35
16 minute?  I want to make sure I understand.  You're
17 asking about what actually happened, not asking him
18 what she testified to; right?
19 BY MR. CHEW:
20       Q   I think we're understanding each other.          01:35
21           Did you also take her into Penthouse 1?
22       A   No.
23       Q   Did you take her into Penthouse 5?
24       A   Yes.
25       Q   So let's move ahead, please, to                  01:35
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1 paragraph 24 of her testimony.                             01:35
2           MS. KAPLAN:  You mean page 24?
3           MR. CHEW:  Thank you.  It's page 24.
4 BY MR. CHEW:
5       Q   And here she is testifying about                 01:35
6 Penthouse 3.  And I would just ask you to read to
7 yourself lines 6 through 17.
8           MS. VIGLIETTA:  Where does she say --
9 where does she say that she's testifying about

10 Penthouse 3 here?                                          01:35
11 BY MR. CHEW:
12       Q   Well, she -- she goes back on 23.  There
13 is a sofa located inside of the penthouse.  Is there
14 a sofa in Penthouse 3?
15           MS. VIGLIETTA:  Okay.  So long as you            01:36
16 understand.
17 BY MR. CHEW:
18       Q   So now we're on page 24, and she's talking
19 about Penthouse 3.  Do you see where she testifies
20 that she didn't see any broken glass?                      01:36
21       A   Yes.
22       Q   Do you see where she testified there were
23 no broken picture frames?
24       A   Yes.
25       Q   Do you see where she testified there were        01:36
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1 no wine bottles on the floor or broken in any              01:36
2 manner?
3       A   Yes.
4       Q   Do you see where she testified there was
5 no -- there were no signs of spilled wine or any           01:36
6 spilled liquids of any kind?
7       A   Yes.
8       Q   Do you have any reason to believe that was
9 false?

10           Don't -- don't look to her.  I know -- I         01:36
11 know you're telling -- I know you're doing your best
12 to tell the truth, but you have to --
13       A   You're going to get the same response that
14 I gave you about 90 seconds ago, which is I am not
15 going to speculate about the motivations of LAPD           01:36
16 officers.  I'm under oath.
17       Q   Fair enough.
18       A   I've told you what I observed, what I saw,
19 which is counter to what is being presented here.
20       Q   Understood.  And I'm not trying to be            01:37
21 provocative.
22           Is it your testimony that there was any
23 cleanup of Penthouse 3 done between the call and the
24 time that Officer Saenz and Officer Hadden arrived?
25       A   I honestly can't recall.  The directions         01:37
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1 specifically, or what we did specifically, was to          01:37
2 take photos of everything, and -- so we had some
3 kind of documentary record of what had transpired.
4       Q   I appreciate that, but was there any -- is
5 it your testimony that there was cleanup done              01:37
6 between the time of the alleged incident and the
7 time that Officer Saenz arrived?
8       A   I honestly don't recall.  We were not
9 expecting police officers, so we weren't looking to

10 preserve -- to preserve anything.                          01:37
11       Q   So you don't know if there was any cleanup
12 done?
13       A   I don't recall.
14       Q   Do you know what prompted Officer Saenz
15 and Officer Hadden to arrive at the scene?                 01:38
16       A   Again, my understanding is that somebody
17 had called the police.  I was told it had been iO
18 remotely, which is what they were responding to.
19       Q   Well, we'll show you that.  That's
20 actually two hours later.                                  01:38
21           So I'm asking whether anybody else called
22 it in, to your knowledge.
23       A   Not to my knowledge.
24       Q   Okay.
25           MS. KAPLAN:  Objection.  Foundation.             01:38
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1           MR. CHEW:  That's okay.  We'll lay the           01:38
2 foundation.  And this is a deposition.
3           MS. KAPLAN:  Actually, it's trial
4 testimony.  I think he --
5           MR. CHEW:  It's both.  You're right.  It         01:38
6 is -- it's both.  That's -- that's a good point.
7 BY MR. CHEW:
8       Q   Move ahead, please, to page 26.  Officer
9 Saenz, referring to Amber, says, she asked her:

10           "Are you hurt?  Do you need an ambulance?"       01:38
11           And Ms. Heard shook her head again no.
12           Do you have any reason, sitting -- sitting
13 here today, to doubt Officer Saenz's testimony?
14       A   I'm -- I'm sorry.  If you can give me a
15 second, if you can point me --                             01:39
16       Q   Sure.
17       A   -- to where you want --
18       Q   Oh, yeah.  Sorry.
19       A   -- the reference, give me an opportunity
20 to go through it and then ask the question, it will        01:39
21 probably be easier on everybody, if you'd be so
22 kind.
23       Q   I will be so kind, and it's a reasonable
24 request.
25           If you would move ahead, please, to              01:39
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1 page 26 --                                                 01:39
2       A   Okay.
3       Q   -- line 16 through line 18.
4       A   Okay.
5       Q   Officer Saenz asked Amber:                       01:39
6           "Are you hurt?  Do you need an ambulance?"
7           And Amber shakes her head and says no.
8           Do you have any reason to believe that
9 that did not occur?

10           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation;          01:39
11 speculation.
12           THE WITNESS:  I wasn't present for it, so
13 I can't say.
14 BY MR. CHEW:
15       Q   And if you could move ahead into the last        01:39
16 two lines on page 28, lines 24 and 25.  Officer
17 Saenz testifies that she went into all the rooms.
18 It's your understanding that she went into
19 Penthouse 3 and Penthouse 5; correct?
20           MS. VIGLIETTA:  Just take your time.  Make       01:40
21 sure you read where he's pointing.
22           THE WITNESS:  You said lines 24 and 25 on
23 page 28?
24 BY MR. CHEW:
25       Q   Yes, the last two lines.                         01:40
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1       A   My recollection of events is the                 01:40
2 sequencing is a little bit different.  I personally
3 walked with both officers through PH 3, ground
4 floor -- or not ground floor -- the -- the lower
5 level, upper level, and I took them myself, both,          01:40
6 through PH 5.
7       Q   So you would agree that Officer Saenz did
8 see the entirety of Penthouse 3; correct?
9       A   Correct.

10       Q   And she saw the entirety of Penthouse 5?         01:40
11       A   Correct.
12       Q   Putting aside whether you agree with her
13 conclusions.
14       A   Correct.
15       Q   If you move on to the next page -- and I'm       01:41
16 just going to paraphrase -- she testifies that she
17 did not see any signs of a struggle, no broken
18 bottles, no broken glass.  Do you see that?
19       A   Yes.
20           MS. VIGLIETTA:  I don't see -- I don't see       01:41
21 the word "struggle" or "signs of struggle" on this
22 page, so I'm just going to object that it seems to
23 mischaracterize the document, your question.
24 BY MR. CHEW:
25       Q   Actually, the question is at the top on          01:41
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1 line 1:                                                    01:41
2           "Did you see at the time any signs of a
3           struggle or vandalism in the penthouse
4           apartment?"
5           "The Witness:  No, I did not."                   01:41
6           Am I reading that correctly?
7       A   On the transcript, yes.
8       Q   Okay.  And let's move ahead -- we're
9 almost mercifully through this exhibit, but let's

10 move ahead, please, to page 31.                            01:41
11           And I believe she's testifying here about
12 Penthouse 5, and she's answering the same questions.
13 And, again, she sees no sign of a struggle, no wine
14 bottles on the floor, no spills.
15           Do you see that?                                 01:42
16           MS. VIGLIETTA:  Counsel, where does it say
17 "Penthouse 5"?  We need to slow down a little.  I --
18 I couldn't read the pages as fast as you were just
19 talking.
20 BY MR. CHEW:                                               01:42
21       Q   Well, did you -- was there any -- or
22 strike that.
23           Do you -- do you know which penthouse
24 she's referring to here?
25       A   You'd have to reference specifically where       01:42
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1 you want to start in the transcript for me to be           01:42
2 able to answer.
3       Q   Well, why don't we start at the bottom of
4 page 30 -- oh, no, strike that.  Let's move -- let's
5 move to page 30, line 15.  Okay.                           01:42
6           "In your entry to the place where they had
7           described making jewelry and clothing, did
8           you see any other people as you and
9           Officer Hadden went in?"

10           Isn't it true that there was jewelry             01:43
11 making and clothing in Penthouse 5?
12       A   I'm sorry.  What's your question?
13       Q   My question is:  Was someone making
14 jewelry and had racks of clothing in Penthouse 5?
15       A   Yes.                                             01:43
16       Q   Okay.  Does that -- does that context help
17 you understand that -- that Officer Saenz was
18 testifying about Penthouse 5 in this passage?
19       A   Affirmative.
20       Q   And do you see her testimony that she            01:43
21 found no broken glass or wine bottles or wine
22 spilled in Penthouse 5?
23           MS. VIGLIETTA:  So now you're moving from
24 page 30 on to page --
25           MR. CHEW:  Yeah.                                 01:43
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1           MS. VIGLIETTA:  -- 31?                           01:43
2           MR. CHEW:  Directly to the next part.
3 BY MR. CHEW:
4       Q   Do you see that?
5       A   Starting on page 30 through 31?                  01:44
6       Q   Yes.
7       A   Okay.
8       Q   So she -- you understand that, right or
9 wrong, she's referring to Penthouse 5; true?

10       A   Correct.                                         01:44
11       Q   Okay.  Let's now move to the next
12 officer's testimony, which we'll mark as Number 3.
13           (Exhibit 3 marked.)
14           MS. VIGLIETTA:  Counsel, do you have a
15 copy?                                                      01:44
16           MR. CHEW:  I do.  Sorry about that.  Brain
17 freeze, intermittent fast casualty.
18           MS. VIGLIETTA:  Thank you.
19 BY MR. CHEW:
20       Q   And, again, same thing.  Read as much as         01:44
21 you need for context.  I'm just going to ask you a
22 couple of questions about this.
23           First, on page 15 -- and, again, your
24 counsel counseled you not to speculate, but do you
25 see where he's describing the call-in, that it's a         01:45
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1 verbal argument only, and that it was between a            01:45
2 husband and a wife?
3           Do you see that?
4           MS. VIGLIETTA:  What lines are you on?
5           MR. CHEW:  I'm on lines 12 through 16,           01:45
6 page 15.
7           THE WITNESS:  I do see that, yes.
8 BY MR. CHEW:
9       Q   And I believe you testified -- and correct

10 me -- that iO had called it in at some point that          01:45
11 night because he believed Ms. Heard was in danger;
12 correct?
13       A   That's my understanding as I was told
14 secondhand.
15       Q   So does this suggest to you that there was       01:45
16 another call by somebody else?
17       A   I really don't want to speculate on that
18 because I wasn't present for it.
19       Q   Fair enough.
20           If you could move ahead, please, to              01:45
21 page 27 -- or, actually, start, for context, on --
22 on page 26, line 23.  The questioner says to Officer
23 Hadden:
24           "You had an opportunity to observe her and
25           described just now she was crying and            01:46
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1           red-faced."                                      01:46
2           And then moving on to the next page, do
3 you see his sworn testimony that he saw no swelling
4 of any kind on Ms. Heard's face?
5       A   I do see that, yes.                              01:46
6       Q   And do you see that he also testified that
7 there was no indication of bruising or other injury
8 to her face?
9       A   Yes, I see that.

10       Q   And then moving ahead, please, to page 35,       01:46
11 lines 16 through line 20, do you see his testimony
12 that he saw no signs of vandalism or spilled wine in
13 the kitchen?
14       A   Yes, I do.
15       Q   And let's move ahead, please, sir, to            01:47
16 page 46, lines 20 through 25:
17           "Question:  Officer Hadden, I understand a
18 second patrol vehicle responded to the location
19 subsequent to you and Officer Saenz.  Are you aware
20 of that?"                                                  01:47
21           Let me just ask you, are you aware that
22 there was a second set of officers who were
23 dispatched to the location later?
24       A   Yes.  They responded, I want to say, like,
25 about two hours after these two -- these two primary       01:47
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1 officers.                                                  01:47
2       Q   And what -- would you please describe your
3 interaction, if any, with them.
4       A   It was very, very brief.  We let them know
5 that there had been two officers there earlier.  She       01:47
6 had declined to file a report.  Amber had asked me
7 to greet both sets of officers because she didn't
8 want to speak to the police, so she had hoped that I
9 would be able to speak to them and they would leave,

10 which, of course, they couldn't.                           01:48
11           So the second officers came.  I greeted
12 them.  We let them know that two officers had
13 already been.  We showed them the business card of
14 one of them that had arrived.  They said, "We
15 appreciate you letting me know.  We still have to do       01:48
16 a check-through, and we still have to speak to her."
17           So if memory serves, I walked them through
18 in a similar fashion to the primary two officers,
19 and then they spoke to Amber -- or one or both spoke
20 to Amber in private and they departed.                     01:48
21       Q   Did they do a full tour of Penthouse 3 and
22 Penthouse 5?
23       A   If memory serves, I walked them through in
24 the same fashion as the primary responding officers.
25       Q   Do you know whether they reached any             01:48
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1 different conclusions than Officer Saenz and Officer       01:48
2 Hadden?
3           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
4 foundation; calls for speculation.
5           And slow down a little bit so the court          01:48
6 reporter can get everything you're saying.
7           THE WITNESS:  Apologies.
8           I'm sorry.  Would you mind asking the
9 question again?

10 BY MR. CHEW:                                               01:49
11       Q   Did -- did they issue an arrest warrant
12 for Mr. Depp after they made their tour?
13       A   They did not.
14       Q   Did you show them the entirety of
15 Penthouse 3 where all the alleged destruction              01:49
16 occurred?
17       A   If memory serves, yes, but after the first
18 officers came, we did clean up the broken glass off
19 the floor just -- the dogs were there and just for
20 safety's sake.                                             01:49
21       Q   But the cleanup -- just to be very, very
22 clear for the record because it's important, there
23 was no cleanup, to your knowledge, before Officer
24 Saenz and Officer Hadden made their observations?
25       A   I have no recollection of any cleanup            01:49
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1 undertaken before the primary officers.  The only          01:49
2 cleanup efforts taken were between the responding
3 officer -- between the sets of responding officers.
4       Q   Would you please describe, as -- as far as
5 you can remember, what cleanup efforts were                01:49
6 undertaken and by whom?
7       A   Well, myself.  In Penthouse 3, there was a
8 number of pieces of broken glass and items strewn
9 about the counters and the floor in the kitchen.

10 Only in the kitchen.  It was sort of around the            01:50
11 kitchen island.
12           In the hallway, outside of the penthouses,
13 was quite a bit of spilled wine.  I don't believe we
14 dealt with that at all.
15           And then in PH 5, all of Raquel's things         01:50
16 had been strewn about pretty dramatically, so we did
17 our best to sort of put that back together and pack
18 everything back up.
19           And there were, you know, things like
20 piles of books and picture frames were broken and --       01:50
21 or piles of books were strewn about and picture
22 frames were broken and things like that.  We just
23 picked the glass up off the floor so the dogs didn't
24 get hurt, and I think we left everything else for
25 the time being.                                            01:50
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1       Q   Did you actually see who strewn about --         01:50
2 that's not the right verb, but did you actually see
3 the person who threw her clothes around?
4       A   I didn't witness firsthand any destruction
5 of any kind.                                               01:50
6       Q   Officer Hadden testifies here at the
7 bottom of page 46:
8           "I was unaware until I was told that --
9           when we found out about the case and it

10           being actually Johnny Depp and Amber             01:51
11           Heard."
12           Do you have any reason to believe that
13 Officer Hadden was not telling the truth at the
14 time?
15           MS. VIGLIETTA:  Calls for speculation;           01:51
16 lacks foundation.
17 BY MR. CHEW:
18       Q   Do you know of any reason that he was not
19 telling the truth?
20       A   No.                                              01:51
21       Q   Okay.
22           MR. CHEW:  Let's now mark this as Drew 4,
23 please, for identification.
24           (Exhibit 4 marked.)
25 BY MR. CHEW:                                               01:51
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1       Q   I ask you whether you've ever seen this          01:51
2 document before.
3       A   No.
4       Q   Directing your attention to the upper
5 right-hand corner, do you see iO Tillett Wright's          01:52
6 name referenced anywhere here?
7       A   The last name?
8       Q   Yes.  Do you see that?
9       A   Yes.

10       Q   And directing your attention to the date         01:52
11 on the left-hand side, there are a series of entries
12 which are highlighted.  The first eight entries
13 are -- are highlighted.  Do you see a time
14 associated with the calls?
15       A   The ones that are highlighted you're             01:52
16 referring to?
17       Q   Yes, please.
18       A   Yes.
19       Q   And what time does that refer to?
20       A   10:09 p.m.                                       01:52
21       Q   Does this suggest to you that
22 Mr. Tillett's call -- remote call to the police,
23 wasn't made until 10:09 p.m. that evening?
24           MS. KAPLAN:  Objection.  Foundation.
25 BY MR. CHEW:                                               01:53
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1       Q   You may answer.                                  01:53
2       A   Based on what I'm seeing here, this is
3 what it says, so I have no knowledge otherwise.
4       Q   And 646 is a New York area code; correct?
5       A   I have no idea.                                  01:53
6       Q   Mr. Wright was in New York at the time;
7 correct?
8           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation.
9           I think he already testified that he

10 doesn't know where Mr. Wright was at the time.             01:53
11           MS. KAPLAN:  I assume we're following the
12 protocol that one objection made by one counsel
13 applies to all?
14           MR. CHEW:  Yes.
15           MS. VIGLIETTA:  Yes.                             01:53
16 BY MR. CHEW:
17       Q   Do you have, sitting here today, any
18 reason to believe that this is not an authentic
19 record?
20           MS. KAPLAN:  Objection.  Foundation.             01:53
21 BY MR. CHEW:
22       Q   I'm just asking whether you know.
23       A   I have no reason to believe or think
24 otherwise.
25       Q   And wouldn't this explain why there was a        01:53

Page 120

1 second set of officers who came to the scene after         01:53
2 Officer Saenz and her junior partner?
3           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation;
4 calls for speculation.
5           THE WITNESS:  It's a reasonable                  01:54
6 assumption.
7           MR. CHEW:  Let's mark this, please, Drew
8 Exhibit 5.
9           (Exhibit 5 marked.)

10 BY MR. CHEW:                                               01:54
11       Q   Mercifully, I think I'm only going to ask
12 you one question, but this, I will represent to you,
13 is a declaration that your former wife submitted --
14 or, actually, let me ask you, looking at the -- at
15 page 3 of her declaration --                               01:54
16       A   May I ask you first and foremost what the
17 date of this declaration is?
18       Q   Well, let -- let's go -- oh, it -- it
19 purports to be May 27th, 2016, which was the date, I
20 think all counsel will agree, that she made the            01:55
21 ex parte TRO application.
22       A   Okay.
23       Q   But what I was going to ask you -- and
24 that was a fair question -- was:  Do you see on the
25 second version of page 3, there purports to be a           01:55

Page 121

1 signature over the signature line saying in all caps       01:55
2 Raquel Rose Pennington?
3           Do you see that?
4       A   Yes.
5       Q   Is that your former wife's signature?            01:55
6       A   Honestly, I have no idea.
7       Q   Does it -- does it look like it?
8       A   I'm really not sure I want to answer that,
9 to be honest with you.  I have no idea.

10       Q   Okay.  Okay.  Sit -- sitting here today,         01:55
11 do you have any reason to believe that this is not
12 her signature?
13           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation;
14 speculation.
15 BY MR. CHEW:                                               01:56
16       Q   All right.  Well, let's -- let's go to the
17 one question I -- I really have about this document,
18 which is paragraph 4.  She testifies --
19       A   On which page?
20       Q   On page 1.                                       01:56
21           Ms. Pennington testifies:
22           "On May 21, 2016, I was in my condominium
23           with Joshua when I received a text message
24           from Amber at approximately 8:06 p.m.,
25           asking me to come over to her condominium        01:56
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1           unit."                                           01:56
2           Now, I know you've already testified about
3 that.  I'm not going to ask you about that again.
4 I'm going to ask a very specific question.
5           Have you ever told anyone that Rocky was         01:56
6 already in Penthouse 3 at the time she received
7 Amber's test -- text at 8:06 p.m.?
8       A   I'm sorry.  Could you repeat the question?
9           MR. CHEW:  Would you please read it back?

10           (Whereupon the record was read as follows:       01:56
11           "Have you ever told anyone that Rocky was
12       already in Penthouse 3 at the time she
13       received Amber's text at 8:06 p.m.?")
14           MS. VIGLIETTA:  I'm just going to object
15 for the record that it mischaracterizes testimony          01:57
16 and lacks foundation and calls for speculation
17 and -- because I believe the witness already
18 testified that he doesn't know the exact time that
19 any text came in, and I think the only evidence of
20 the timing of any text was from counsel, not your          01:57
21 own testimony.
22           But go ahead.
23           THE WITNESS:  At the time the text was
24 received, I was present.  I can't tell you exactly
25 at what time that text was received.  All I can say        01:57
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1 is I was with her when it happened, and we were in         01:57
2 PH 5 together with Liz.
3 BY MR. CHEW:
4       Q   Right.  And I get that.  And the
5 objections may have muddled the question.                  01:57
6       A   Well, the -- I think the issue that I took
7 and the reason I asked for it to be repeated is the
8 premise of the question was confusing to me,
9 specifically because it's completely counter to what

10 I've testified.                                            01:57
11       Q   I know, and I understand your testimony.
12 I'm not going to ask you -- I'm just asking whether
13 you ever told anybody ever that Rocky was already in
14 Penthouse 3 at the time she received the text.
15       A   No.                                              01:58
16           MR. CHEW:  Okay.  Let's go for Drew 6, I
17 believe.
18           While you're making copies, which I
19 appreciate, let me ask about something else so I
20 don't waste time.  If we can have three copies of          01:58
21 that.  Thank you.
22 BY MR. CHEW:
23       Q   Are you aware that Ms. Heard alleged that
24 Mr. Depp hit her on or about December 15?
25       A   Yes.                                             01:59
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1       Q   What, if anything, do you know about that        01:59
2 incident?
3       A   So my recollection of that is Raquel and I
4 had come back to the penthouses.  From where, I
5 don't recall specifically.  Sometime, I want to say,       01:59
6 late afternoon, early evening.
7           And Raquel was supposed to meet with Amber
8 as soon as they came back.  Amber had not been
9 responding to her text messages for some time.  So

10 we let ourselves in to PH 3 together to go check on        01:59
11 her and make sure everything was okay.
12           When we came in, the kitchen was
13 completely -- I wouldn't say it's trashed, but it
14 was out of order enough for something to be off.
15 And then when we turned the corner, on the section         01:59
16 of counter next to the kitchen sink, there was
17 something written on the counter.
18           And I don't know -- I can't remember what
19 material it was.  And to be honest, I can't actually
20 recall exactly what was written.  It was something         01:59
21 very, very weird, like, "All is such a fraud" or
22 something akin to that.
23           And Raquel took one look at that, and she
24 goes, "Something is not right."  And she's, like,
25 "Go back to our place" and booked it upstairs to           02:00
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1 Amber.                                                     02:00
2           I didn't get a response probably for about
3 10, 15 minutes, after which, if memory serves, I got
4 a text from her saying something akin to, "He beat
5 the shit out of her again."                                02:00
6       Q   That's something that -- that Rocky told
7 you?
8       A   Via text message, yes.
9       Q   You never saw Mr. Depp strike Amber Heard

10 on or about December 15 --                                 02:00
11       A   No.
12       Q   -- 2016; correct?
13       A   Correct.
14       Q   Did you see her -- did you see Ms. Heard
15 that night?                                                02:00
16       A   Yes.
17       Q   Did you notice any bruising or other signs
18 of injury?
19       A   Yes.  Pretty significant.
20       Q   What did you observe?                            02:00
21       A   I noticed specifically she had -- she had
22 pretty significant bruising on the inside of both --
23 of both eye sockets kind of extending down the
24 bridge of her nose, and her forehead was red.
25       Q   But you have no firsthand knowledge of how       02:01
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1 that injury occurred; correct?                             02:01
2       A   That's correct.
3       Q   Are you aware that she made a -- Amber
4 Heard made a television appearance the next day?
5       A   Yes.                                             02:01
6       Q   And how did she look on -- did you watch
7 it?
8       A   I think so.  I honestly don't recall, to
9 be honest with you.  I know that she spent the

10 preceding day and the day before that absolutely           02:01
11 terrified.  If memory serves, I think it was Jimmy
12 Kimmel Live she was on.  Maybe I'm mistaken.  Yeah.
13 She was terrified because of how she looked.
14       Q   How did she look on Jimmy Kimmel?
15       A   Couldn't tell.                                   02:01
16       Q   Couldn't tell what?
17       A   Couldn't tell that she had any injuries.
18       Q   Did she report that alleged incident to
19 the police?
20       A   No, or not to my knowledge.                      02:01
21       Q   Do you know whether Ms. Heard sought
22 medical treatment?
23           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation;
24 speculation.
25 BY MR. CHEW:                                               02:02
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1       Q   I'm just asking whether you know.  Did she       02:02
2 seek medical treatment?
3       A   Again, I vaguely remember her reaching out
4 to a nurse so they could conduct a concussion test
5 over the phone, because she claimed that he had            02:02
6 headbutted her.
7       Q   Did she go to a doctor or a nurse?
8           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation;
9 speculation.

10           THE WITNESS:  Not to my knowledge.               02:02
11 BY MR. CHEW:
12       Q   Were you present during the alleged
13 conversation with the alleged nurse?
14       A   No.
15       Q   So the -- the source of your information         02:02
16 was Rocky?
17       A   And Amber.
18       Q   And Amber.
19           Are you aware that Samantha McMillen,
20 Ms. Heard's stylist, testified that she was                02:02
21 uninjured at that time?
22           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation.
23           THE WITNESS:  I've never met Samantha
24 McMillen, so...
25 BY MR. CHEW:                                               02:03
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1       Q   And you're not aware of her testimony one        02:03
2 way or the other?
3       A   Well, let me rephrase that.  I might have
4 met her in passing, but I can't say that I've ever
5 had any interaction with her.                              02:03
6       Q   So you don't know whether she's a truthful
7 person or not?
8       A   Exactly.
9       Q   Okay.

10           (Exhibit 6 marked.)                              02:03
11       Q   Showing you, Mr. Drew -- I'm just going to
12 ask you about the first page of this.
13       A   Can you give me a moment --
14       Q   Oh, please.
15       A   -- read through it?                              02:03
16       Q   Yeah, yeah, yeah.
17       A   (Reviewing document.)
18           Okay.  Your question?
19       Q   Do you -- have you ever seen this before?
20       A   I mean, my number is on here.  It's true.        02:04
21 If you're filing into the record, I'm assuming it's
22 correct, so I wrote it, apparently.
23       Q   Well, this particular one -- are you
24 looking at ALH 443?
25       A   No.                                              02:04
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1           (Simultaneous speakers.)                         02:04
2       A   I'm looking at ALH 441 and 442.
3       Q   I'm -- do you see the text where she's
4 saying:
5           "Hey, Josh, I hope you and Rocky got some        02:04
6           sleep last night?"
7       A   Yeah.  That's 441, though.
8       Q   Gotcha.  Well, that's the one I'm asking
9 you about.

10       A   Okay.                                            02:04
11           MS. KAPLAN:  Are we marking -- Counsel,
12 are we marking this as Drew 6?
13           MR. CHEW:  6, Drew 6.
14 BY MR. CHEW:
15       Q   Was that from Amber to you?                      02:04
16           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Foundation.
17           MR. CHEW:  I'm asking him.
18 BY MR. CHEW:
19       Q   Was that -- did you receive this from
20 Amber on or about May 22, at 10:58?                        02:05
21       A   I don't specifically recall, but that is
22 my number, and it rings a bell.
23       Q   She says:
24           "I don't want to bother her on her big
25           day."                                            02:05
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1           Is "her" Rocky?                                  02:05
2           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
3 foundation; calls for speculation.
4           THE WITNESS:  Yes.
5 BY MR. CHEW:                                               02:05
6       Q   Okay.  What -- if you know, what was Amber
7 referring to about Rocky's "big day"?
8           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
9 foundation and calls for speculation.

10           THE WITNESS:  It was her first jewelry           02:05
11 show to the public for her new company.
12 BY MR. CHEW:
13       Q   She -- she says to you:
14           "The lawyers are asking for brief
15           statements from you guys as witnesses so         02:05
16           that they can file the appropriate way for
17           a restraining order."
18           Does this refresh your recollection about
19 when the lawyers asked you for your statements?
20       A   Candidly, I'm going to stick with my             02:06
21 earlier testimony, which was that we were asked to
22 do it the night before, and what I'll add to that
23 specifically is that she had just been through quite
24 a bit of trauma and was trying to keep it together.
25           So I'm going to suppose here that                02:06
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1 her recoll- -- or not even her recollection, but her       02:06
2 self-organization at that time was lacking.  We had
3 been asked to do it the night before, and this was a
4 follow-up.
5       Q   She's asking you to write a brief                02:06
6 statement.  Did you ever write a brief statement?
7       A   I did.
8           MR. CHEW:  I think that's something that
9 we had requested.  We would request, again, a copy

10 of that statement.                                         02:06
11           MS. VIGLIETTA:  He did --
12           (Simultaneous speakers.)
13           MS. KAPLAN:  We did produce it to you,
14 Counselor, in our production, unlike your
15 production, which produced nothing.                        02:06
16           MS. VIGLIETTA:  The witness searched his
17 files for that statement and anything else
18 responsive to your subpoena.
19           MR. CHEW:  Okay.  I think we've got
20 probably about an hour and a half left, so I'm going       02:07
21 to reserve my time and allow Ms. Heard's counsel to
22 proceed.
23 BY MR. CHEW:
24       Q   Oh, let me -- let me ask two questions
25 first before I temporarily yield, and that is, just        02:07
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1 to let you know, trial in this matter begins on            02:07
2 February 3 in Fairfax, Virginia.  Do you currently
3 have any plans to be in Fairfax, Virginia, on
4 February 3?
5       A   No.                                              02:07
6       Q   Where will you be, if you know?
7       A   Anywhere but there.
8           MR. CHEW:  Fair enough.
9           Until later this afternoon, thank you very

10 much, Mr. Drew.                                            02:08
11           MS. VIGLIETTA:  Can we do a brief break?
12           MR. CHEW:  Of course.
13           MS. VIGLIETTA:  I've got to use the
14 restroom.
15           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going off          02:08
16 the record.  The time on the video monitor is
17 2:08 p.m.
18           (Recess.)
19           THE VIDEOGRAPHER:  We're now going back on
20 the record.  The time on the video monitor is              02:32
21 2:32 p.m.  This is the beginning of Media 3 in the
22 videotaped deposition of Joshua Drew.
23                      EXAMINATION
24 BY MS. KAPLAN:
25       Q   Mr. Drew, let me say two things.  My name        02:32

Page 133

1 is Robbie Kaplan.  Well, Roberta Kaplan, but               02:32
2 everybody calls me Robbie.
3           Let me say two things at the beginning.
4 As you know, I represent Amber Heard in this case.
5           I'm actually originally from Ohio, but           02:32
6 I've lived all of my adult life in New York.  And I
7 know there was some complaint about you speaking
8 quickly.  I'm probably much, much guiltier of that
9 than you are.  I have a tendency to speak like a

10 New Yorker.                                                02:33
11           So I will try very hard to modulate my
12 speaking velocity, but if I ever say something --
13 I'm going too fast, or you don't understand me for
14 any reason, please feel free to stop me, and I'll
15 rephrase it.                                               02:33
16           The second thing, which you probably don't
17 believe me about, but this is not intended to be an
18 endurance contest or torture.  So if you need to
19 take a break at any time, for bathroom, whatever,
20 please just let us know, and we'll be happy to             02:33
21 accommodate you.
22       A   Thank you.
23       Q   During the course of your questioning by
24 Mr. Chew, there were a number of times where your
25 voice was raised a little bit or you spoke a little        02:33
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1 quickly.  It -- it seemed to me that you were upset        02:33
2 during several portions of -- of the questioning.
3           Is it -- was I perceiving that correctly?
4           MR. CHEW:  Objection to the
5 characterization of the witness's testimony.               02:34
6 BY MS. KAPLAN:
7       Q   You can answer.
8       A   I wouldn't say I was upset.  I think at
9 times that I might have raised my voice or I'll say

10 maybe gotten a little bit passionate or innocuous or       02:34
11 related to specific events that maybe -- I guess
12 it's hard to speculate, to be honest with you.
13       Q   Okay.  And I think you just said that
14 maybe you got a little passionate about specific
15 events.  Were there certain events that you                02:34
16 testified about this morning that you find to be
17 upsetting?
18       A   I mean, honestly, all of it, to be honest.
19 If I'm really being honest about it, all of it.
20 It's -- yeah.  I -- I could go on about it.  This is       02:34
21 a horror show, and I'm stuck in the middle of it.
22       Q   Obviously, Mr. Drew, I would take it you
23 find -- or anyone would find your divorce from Rocky
24 upsetting; fair to say?
25       A   Yes.                                             02:35
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1       Q   Obviously, having to sit here and be             02:35
2 questioned about things like your divorce is
3 upsetting; fair to say?
4       A   Yes.
5       Q   What other events that you testified about       02:35
6 this morning do you find upsetting?
7       A   I think the one that's foremost in my mind
8 is specifically the conversation that was had around
9 the tran- -- the LAPD transcripts as it relates to

10 my own testimony.                                          02:35
11           This has been a point of contention both
12 personally, as well as within the group at large
13 when there was a group at large, specifically
14 because of -- of the -- what was put out publicly
15 and what we knew to have transpired.                       02:35
16       Q   Now, do you remember this morning Mr. Chew
17 asking you a question about Amber Heard's weight?
18       A   Yes.
19       Q   Do you recall that testimony?
20           And I think -- correct me if I'm wrong,          02:36
21 but my recollection of what you said is you didn't
22 know exactly how much she weighs.
23       A   Correct.
24       Q   Do you have any sense -- and I assume the
25 answer is going to be the same, but any reason -- at       02:36
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1 the time you knew him, did you know how much               02:36
2 Mr. Depp weighed?
3       A   To be very honest, his -- his weight
4 fluctuated pretty rapidly throughout the time I knew
5 him, depending on what he was using and how much he        02:36
6 was using, or whether he was sober and whether he
7 was filming.
8           So, I mean, I can speculate.  Probably
9 somewhere between 140 and 180 pounds.

10       Q   Would it be --                                   02:36
11           MR. CHEW:  Move to strike as speculation.
12 BY MS. KAPLAN:
13       Q   Would it be fair to say, Mr. Drew, that
14 during the time that you knew and socialized with
15 both Mr. Depp and Ms. Heard, that Mr. Depp weighed         02:36
16 more than Ms. Heard did?
17       A   Yes.
18       Q   Would it be fair to say that he was
19 generally bigger, taller than Ms. Heard --
20       A   Yes.                                             02:36
21       Q   -- was?
22           Same question for Mr. Depp's bodyguards
23 whose names were mentioned today.  Is it fair to say
24 that Mr. Depp's bodyguards weighed more than
25 Ms. Heard did?                                             02:37
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1       A   They're bigger than me.                          02:37
2       Q   And that would be true for all the
3 bodyguards who you mentioned -- who you discussed
4 earlier with Mr. Chew this morning?
5       A   If you're asking the question that all of        02:37
6 the bodyguards are larger than Ms. Heard, yes.
7       Q   Okay.  Now, you just mentioned that -- you
8 said that Mr. Depp's weight would fluctuate
9 depending on a variety of factors, and the first

10 factor that you mentioned was whether -- whether he        02:37
11 was using or not.  What -- what do you mean by that?
12       A   Narcotics and drinking.
13       Q   Okay.  Let's start with narcotics.  When
14 you knew -- when you -- again, I'm going to try to
15 ask all my questions, and the reference should be,         02:37
16 just so you know, during the time that you knew and
17 socialized with Mr. Depp and Ms. Heard.
18           During that period, what was your
19 understanding -- I take it your understanding was
20 that Mr. Depp was using drugs?                             02:37
21       A   Yes.
22       Q   And do you know which kinds of drugs
23 Mr. Depp was using?
24       A   Some type of opioids -- I don't know which
25 ones specifically -- and Ecstasy.                          02:38
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1       Q   Anything else?                                   02:38
2       A   I'm vaguely aware that there were other
3 pills and other substances, but I can't say with any
4 specificity.
5       Q   And were you -- following up on that             02:38
6 question, were you aware that, in addition to drugs
7 that may have not been by prescription, that he was
8 taking other drugs that were by prescription?
9       A   Yes.

10       Q   And were you aware, without saying what          02:38
11 they were, that there was a fairly long list of
12 prescription drugs that he was taking --
13           MR. CHEW:  Objection.  Leading.
14           MS. KAPLAN:  Can you please not interrupt
15 my questioning?                                            02:38
16           MR. CHEW:  I can object.  You're leading
17 the --
18           (Simultaneous speakers.)
19           MS. KAPLAN:  Not -- during the
20 questioning.                                               02:38
21           MR. CHEW:  You can stop leading him.  I
22 know this is a very friendly --
23           MS. KAPLAN:  You led him all morning long.
24           MR. CHEW:  -- conspiratorial --
25           MS. KAPLAN:  You led him all morning long.       02:38
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1           MR. CHEW:  This is -- this is a hostile          02:38
2 witness for me, not for you.
3           MS. KAPLAN:  You can -- you didn't know
4 that when you started.
5           MR. CHEW:  Well, I know it now.                  02:38
6           MS. KAPLAN:  You can raise that with the
7 judge.  I'm going to finish answering [sic] my
8 question.
9           MR. CHEW:  Try not to lead.

10           MS. KAPLAN:  Try to stop interrupting.           02:38
11 We'll call the judge if you keep interrupting me.
12           MR. CHEW:  Please.
13           MS. KAPLAN:  You can make your objection
14 after the question.
15 BY MS. KAPLAN:                                             02:39
16       Q   The question, Mr. Drew, is:  Were you
17 aware, during the time that you socialized with
18 Mr. Heard and Ms. Depp, that Mr. [sic] Heard had a
19 relatively long list of prescription medications
20 that he was taking daily?                                  02:39
21       A   You mean -- the names are misplaced.  I
22 just want to make sure that everything is on the
23 level.  You said "Mr. Heard" and --
24       Q   Ah, withdrawn.  Thank you.  Thank you for
25 pointing -- that Mr. Depp was taking -- had a long         02:39
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1 list of prescription drugs that he was taking daily.       02:39
2       A   Yes.
3       Q   Did you ever see Mr. Depp take drugs,
4 either prescription drugs or drugs that were not by
5 prescription?                                              02:39
6       A   Yes.
7       Q   How many times?
8       A   I can't speculate on the number of times,
9 to be honest.

10       Q   There was some questioning before where          02:39
11 people were asking you about emphasizing how many
12 times.  Is it fair to say more than 10 times?
13       A   Yes.
14       Q   Fair to say more than 20 times?
15       A   Yes.                                             02:39
16           MR. CHEW:  And not to interrupt, but we
17 are going to designate certain portions of this
18 transcript as protected under the very limited
19 protective order we have.
20           MS. KAPLAN:  Yeah.  I don't think those          02:40
21 questions under the protective order we have are
22 legitimately designated as protected.
23           MR. CHEW:  Well, we have the -- we have
24 the right to designate, and you have the right to
25 challenge.                                                 02:40
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1           MS. KAPLAN:  Well, we're -- then we              02:40
2 designate everything this morning, and you can
3 challenge that.  I hope you haven't already leaked
4 it to anyone because we're now designating the
5 entire morning testimony confidential.                     02:40
6           MR. CHEW:  That's fine.  If you want to --
7           MS. KAPLAN:  So that's designated --
8           (Simultaneous speakers.)
9           MR. CHEW:  If you want to make frivolous

10 motions -- you've already made several.                    02:40
11           MS. KAPLAN:  Well, we're now talking about
12 designation.  If you are designating testimony that
13 the judge has not said has --
14           MR. CHEW:  I'm just -- I'm just --
15           (Simultaneous speakers.)                         02:40
16           MS. KAPLAN:  I don't want to waste my time
17 arguing with you.
18           MR. CHEW:  Okay.  I'm just putting you on
19 notice that we're going to put -- that it's very
20 limited what's protected under the protective order.       02:40
21 I'm just letting you know that -- that that which
22 relates to the medical records, there's a certain
23 carve-out, as you know.
24 BY MS. KAPLAN:
25       Q   Did you see Mr. Depp take drugs that were        02:40
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1 not prescribed by doctors?                                 02:40
2           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks
3 foundation.
4           THE WITNESS:  Yes, but I can't say what.
5 BY MS. KAPLAN:                                             02:40
6       Q   Did you see that more than 10 times?
7           MS. VIGLIETTA:  Same objections.  Calls
8 for speculation.
9           THE WITNESS:  Honestly, I don't know.  I

10 don't recall.                                              02:41
11 BY MS. KAPLAN:
12       Q   Okay.  Now, you also said, Mr. Drew, that
13 Mr. Depp's weight would fluctuate depending upon
14 what he -- whether he was sober.  Do you recall that
15 testimony?                                                 02:41
16       A   Correct.
17       Q   What did you mean by that?
18       A   That -- that for the time that I knew
19 Johnny, he struggled immensely with substance abuse
20 and addiction, and at various times and the time           02:41
21 that I knew him, he was undergoing specific
22 treatment to try and regain and maintain his
23 sobriety, and it would ebb and flow.
24           There would be times when he was using
25 heavily.  There would be times when he was sober and       02:41

Page 143

1 doing private treatment to remain sober, and other         02:41
2 times when he was using different measure of things.
3 Sometimes just drinking and smoking cigarettes, so
4 on and so forth.
5       Q   And during those -- that period when you         02:42
6 knew him, were there -- I take it from your answer,
7 there were occasions where you knew him to be using
8 either prescription or nonprescription medication,
9 or alcohol, to excess?

10       A   Yes.                                             02:42
11       Q   And when you observed Mr. Depp in that
12 condition, how did he behave?
13       A   Again, really the full spectrum.  There
14 would be times when he would just be really sweet
15 and really kind and fun-loving and pleasant to be          02:42
16 around, and there would be other instances where he
17 would be ornery and so on and so forth.
18           But to be very honest with you, he was
19 also a very private person, and a lot of that
20 behavior was done in private.  I didn't witness a          02:42
21 lot of it.
22       Q   Did you ever hear Mr. Heard -- I keep
23 doing that.  I apologize.  I've got my genders all
24 mixed up.
25           Did you ever hear Mr. Depp yell at               02:43
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1 Ms. Heard?                                                 02:43
2       A   Yes.
3       Q   Can you tell me which -- when you recall
4 that and what happened?
5       A   I can't tell -- I can't say with any             02:43
6 specificity the number of times.  There is one
7 incident specifically that I do recall.
8           Myself and Raquel were vacationing in
9 France with the two of them, and they were -- we

10 were staying separately, separate houses, and the          02:43
11 two of them were having a very, very loud argument
12 with one another, screaming at each other, that we
13 could hear through the walls.
14       Q   And I -- I appreciate it was some number
15 of years ago, Mr. Drew, but what do you recall             02:43
16 Mr. Depp saying, and what do you recall Ms. Heard
17 saying?
18       A   I couldn't hear anything specific as to
19 what they were yelling at each other about, but I
20 did know what had predicated the argument.                 02:43
21       Q   And what had predicated the argument?
22       A   I don't know what project it was for
23 specifically.  It was something that Amber was
24 doing, and it had something to do with a nudity
25 rider that had been slipped into her contract that         02:44
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1 she claimed was fraudulent, and he accused her of          02:44
2 knowing about it and going against his wishes to
3 include it.
4       Q   Just so I understand because I'm not at
5 all in involved in the entertainment industry --           02:44
6       A   I mean, me neither.
7       Q   Let me see if I understand what that
8 means.
9           I take it from what you said that there

10 had been some rider put into a contract that there         02:44
11 was going to be some nudity as part of some kind of
12 a movie or other project?
13       A   Yes.
14       Q   Is that what they were fighting about?
15       A   Yes.                                             02:44
16       Q   How long do you recall, approximately,
17 that yelling lasted for?
18       A   I want to say, that I witnessed
19 personally, maybe 30 minutes.
20       Q   And what was your understanding of why           02:45
21 Mr. Depp was angry that there was a supposed
22 fraudulent nudity clause in Ms. Heard's contract?
23           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation;
24 calls for speculation.
25 BY MS. KAPLAN:                                             02:45
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1       Q   You can answer.                                  02:45
2       A   So the -- what was -- what was -- what was
3 told to me was specifically that -- and I knew this
4 from previous instances, was that when the two of
5 them got together, Johnny demanded of her that she         02:45
6 cut down on intimate scenes with costars and that
7 she not do nudity anymore, and that there was a
8 project -- and she didn't argue the point with him,
9 to my knowledge, in my experience.

10           And in this instance, for one of these           02:45
11 projects, these directors had required her to do it.
12 She refused.  It wasn't in the contract.  It had
13 then been inserted to it.
14           And she claimed that she knew nothing
15 about it.  She had had it removed, and they had put        02:45
16 it in fraudulently, and he was accusing her of the
17 opposite.
18       Q   During the time that you knew and, again,
19 socialized with Mr. Depp and Ms. Heard, was it
20 your -- were you aware that Mr. Depp was frequently        02:46
21 jealous of Ms. Heard in connection with her costars?
22           MS. VIGLIETTA:  Objection.
23           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation;
24 lack of --
25           MS. VIGLIETTA:  Lacks foundation; calls          02:46
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1 for speculation.                                           02:46
2           MR. CHEW:  Thank you.
3 BY MS. KAPLAN:
4       Q   You can answer.
5           MS. VIGLIETTA:  That works both ways.            02:46
6           THE WITNESS:  Yes.
7 BY MS. KAPLAN:
8       Q   And how were you aware of that?
9       A   Secondhand.

10       Q   Well, how?  How was it secondhand?               02:46
11       A   In the course of just communication with
12 Raquel about sort of past history and understanding
13 events that were ongoing, arguments, so on and so
14 forth, to better understand why things are happening
15 or what's going on or what's actually going on, it's       02:46
16 colored.
17           I didn't really witness any of these
18 things specifically, so I'm hearing it from friends
19 and family and things of that nature.
20           But, again, very similar, jealous of -- or       02:46
21 what I was told was predicated on jealousy related
22 to her costars.
23           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of
24 foundation; hearsay.
25 BY MS. KAPLAN:                                             02:47
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1       Q   When you say "friends and family," was           02:47
2 Rocky the only person who told you these things?
3       A   No.
4       Q   Who else told you?
5       A   I can't say with any specificity, and            02:47
6 Raquel is the one who's foremost in my mind.  I
7 don't know if I want to speculate on this.  There
8 were other people in that circle, but I can't say
9 with any specificity.

10       Q   Did you have any conversations with Amber        02:47
11 about these issues?
12       A   Honestly, I can't recall.
13       Q   Did Amber ever tell you that Johnny would
14 frequently yell and scream at her?
15       A   Her directly, no.                                02:47
16       Q   Did Rocky tell you that?
17       A   Yes.
18       Q   Did Rocky or anyone else -- that's -- I'm
19 going to object to my own question.  It's compound.
20           Did Rocky ever tell you that Amber and           02:48
21 Johnny called this part of his personality, when he
22 would get angry and yell, "the monster"?
23           MR. CHEW:  Objection.  Hearsay.
24 BY MS. KAPLAN:
25       Q   You can answer.                                  02:48
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1       A   Yes.                                             02:48
2       Q   Did you have conversations with Rocky
3 about the fact that Johnny and Amber called him "the
4 monster" when he acted this way?
5       A   Yes.                                             02:48
6       Q   More than once?
7       A   Yes.
8       Q   What do you recall about those
9 conversations?

10       A   Specifically -- well, I'm sorry.  I'm            02:48
11 being too generous to myself.  I vaguely remember
12 the conversations.  There were a few of them over
13 the course of time.
14           Specifically -- and I think it was part
15 of -- there was this really extreme empathy with           02:48
16 everybody specifically because there was a genuine
17 belief that the substance abuse sort of predicated
18 this.
19           And he was so apologetic and so contrite
20 after all of this, but there was a genuine belief          02:49
21 that he, at some point, would lose -- really
22 genuinely lose control.  And it wasn't just -- I
23 wasn't just told that it was discussed between us;
24 it was also that he was made aware of it and in that
25 context.                                                   02:49
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1           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay; lack        02:49
2 of foundation; lack of personal knowledge.
3 BY MS. KAPLAN:
4       Q   Did anyone -- did Rocky ever tell you that
5 Mr. Depp had been diagnosed with manic depression?         02:49
6       A   No.
7           MR. CHEW:  Objection.  Hearsay.
8 BY MS. KAPLAN:
9       Q   Were you aware that -- if he had any

10 psychiatric diagnoses other than substance abuse?          02:49
11       A   Vaguely.
12       Q   Did you ever hear borderline personality
13 disorder -- that was the phrase that was used this
14 morning -- in connection with Mr. Depp?
15       A   Not specifically, no.                            02:49
16       Q   What about bipolar?
17       A   Not specifically, no.
18       Q   You were asked some questions this morning
19 about your opinion about various things.  Should a
20 woman be faithful to her husband?  Should a -- a           02:50
21 friend of a woman tell another friend when they --
22 they were having an affair, things like that.
23           Do you remember those questions?
24       A   Yes.
25       Q   I want to ask you some similar questions         02:50
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1 like that today.                                           02:50
2           So if a woman yells at her boyfriend or
3 husband, in your personal opinion, is it okay for
4 the husband to punch her?
5       A   No.                                              02:50
6       Q   Is it okay for him to punch her wearing
7 heavy metal rings on his fingers?
8       A   No.
9       Q   Is it okay for him to kick her?

10       A   No.                                              02:50
11       Q   Is it okay for him to headbutt her?
12       A   No.
13       Q   Is it okay for him to choke her?
14       A   No.
15       Q   Is it okay for him to slap her?                  02:50
16       A   No.
17       Q   If the -- if -- if the man at the time is
18 either intensely inebriated or high on drugs, would
19 any of your answers change?
20       A   No.                                              02:51
21       Q   If a woman dating a guy or married to a
22 guy had taken mushrooms, would it be okay for the
23 guy or husband to smack her?
24       A   No.
25       Q   Hit her?                                         02:51
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1       A   No.                                              02:51
2       Q   Kick her?
3       A   No.
4       Q   If a wife had, quote, visitors at night
5 while her husband was away, would that justify, in         02:51
6 your mind, Mr. Drew, the husband hitting her?
7       A   No.
8       Q   Your wife had an affair on you -- with --
9 that you didn't know about; is that correct?

10       A   Correct.                                         02:51
11       Q   Did you ever hit your wife?
12       A   No.
13       Q   Would the fact that the wife had visitors
14 at night while her husband was away -- would that
15 justify any of the forms of physical abuse that I          02:51
16 have specified --
17       A   No.
18       Q   -- previously?
19           If a woman actually -- let's go past
20 visitors -- actually had an affair, either with a          02:52
21 man or a woman while she was married to a man, would
22 that justify the man taking any physical action
23 whatsoever with respect to his wife?
24       A   No.
25       Q   Now, I think you testified earlier that          02:52
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1 you looked at two documents, as I recall -- I'm            02:52
2 going to try and get it right -- prior to this
3 deposition today.
4       A   Three documents.
5       Q   Okay.  What were those three?                    02:52
6       A   One was the subpoena that I received in
7 person, one was the public declaration by Amber, and
8 the other one -- again, I'm not sure on the
9 verbiage -- was the public record complaint filed by

10 Johnny's team.                                             02:53
11       Q   Okay.  And I don't want to --
12           (Reporter clarification.)
13       Q   I don't want to delve into privilege in
14 any way, Mr. Drew, but did I provide -- other than
15 the subpoena, did I provide those documents to             02:53
16 you --
17       A   No.
18       Q   -- or anyone from Ms. Heard?
19           MS. KAPLAN:  Okay.  I'm going to mark as
20 Drew 7 the declaration of Amber Heard.                     02:53
21 BY MS. KAPLAN:
22       Q   By the way, while we're waiting, did
23 Mr. Depp often wear heavy rings that you noticed on
24 his fingers?
25       A   Yes.                                             02:53
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1       Q   More than one?                                   02:53
2       A   Yes.
3       Q   And they were large.  Is that fair to say?
4       A   If memory serves, yes.
5       Q   Thank you.                                       02:53
6           MS. KAPLAN:  Can we mark this as Drew 7?
7           (Exhibit 7 marked.)
8 BY MS. KAPLAN:
9       Q   Mr. Drew, I've put a document in front of

10 you.  I'm going to do this the old-fashioned,              02:54
11 corporate law way somewhat.  It's -- it's entitled
12 the "Declaration of Amber Laura Heard."
13           And if you turn to page 14, right at the
14 bottom, it says:  "Executed this 10 day of April,
15 2019 at Los Angeles, California."  There's a perjury       02:54
16 line, and then it's got a -- purports to have the
17 signature of Amber Heard.
18           Do you see that there, sir?
19       A   Yes.
20       Q   Okay.  Have -- is this the document that         02:54
21 you read in preparation for this deposition here
22 today that you were just talking about?
23       A   I mean, based on the information provided,
24 I can't say definitively.  I'd have to read through
25 it.                                                        02:54
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1       Q   Take your time.                                  02:54
2       A   Okay.
3           (Reviewing document.)
4           It appears to be, yes.
5       Q   Okay.  Now, you testified this morning           02:56
6 that you never saw Mr. Depp hit or physically abuse
7 Ms. Heard, although you were aware of such events.
8 Is that a fair --
9           MR. CHEW:  No.  That's a complete

10 mischaracterization.                                       02:56
11           MS. KAPLAN:  Can you not interrupt my
12 questioning, sir.
13           (Simultaneous speakers.)
14           MR. CHEW:  You're -- well, you're --
15           MS. KAPLAN:  You can object when I'm done        02:56
16 asking the question.  That's the way the rules work.
17           MR. CHEW:  Be honest about his testimony.
18 BY MS. KAPLAN:
19       Q   Mr. Drew, let me have you answer the
20 question.  Did you testify -- let's start over.            02:56
21           Did you testify this morning that you
22 never saw Mr. Depp hit or strike or physically abuse
23 Ms. Heard in your presence; correct?
24       A   I have never witnessed firsthand any
25 physical abuse between either party.                       02:57
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1       Q   I think you also testified -- and please         02:57
2 correct me if I'm wrong -- that you were aware,
3 however, of incidents of abuse -- physical abuse of
4 Ms. Heard by Mr. Depp; is that also correct?
5           MR. CHEW:  Objection.  Assumes facts not         02:57
6 in evidence; mischaracterizes his testimony; and
7 there's an utter lack of foundation.  He says he has
8 no firsthand knowledge.
9 BY MS. KAPLAN:

10       Q   You can answer.                                  02:57
11       A   Yes, I've been made aware of incidents.
12       Q   Okay.  Now, I think your testimony was --
13 I want to get it right -- that you met -- let me go
14 back to my notes -- that you started dating your
15 former wife, Rocky, in June 2014.                          02:57
16       A   To my recollection, yes.
17       Q   So if you look at this affidavit, on
18 pages 1 and 2, "Describe events that occurred" -- if
19 I'm doing my calendar correctly, and I think I am --
20 "before you met and started dating Rocky"; is              02:58
21 that -- is that correct?
22       A   That would be correct.
23       Q   And so for any of those incidents -- and
24 I'll just read it into the record.
25           There's one that says, "Late 2012, early         02:58
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1 2013, Los Angeles, California."                            02:58
2           Then on page 2, it says, "March 8, 2013,
3 Los Angeles, California."
4           Later on that same page, page 2, "May 24,
5 2014, flight from Boston, Massachusetts, to                02:58
6 Los Angeles, California."
7           Were you later, once you had started to
8 date Rocky, made aware of any of those incidents?
9       A   The only one would be the -- the flight

10 from Boston.                                               02:58
11       Q   Okay.  And how did you become aware of
12 that?
13       A   I honestly couldn't tell you the exact
14 circumstance that predicated it, and honestly, I
15 couldn't tell you whether it was early on in the           02:58
16 relationship or whether it came up following that
17 final May 21st incident.
18           I'm -- I'm trying to take myself out of
19 it, because, obviously, reading the context adds
20 information to it.  The only thing that I really was       02:59
21 told at that time was that they had had an argument.
22 It was related to one of her projects and that at a
23 certain point, he kicked her.
24           And it was in -- one of the few incidents
25 that actually happened in front of people that             02:59
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1 weren't bodyguards, and that either she locked             02:59
2 herself in a room or he locked himself in a room and
3 that there had been communication with one of
4 Johnny's assistants, Stephen Deuters, after the
5 fact.                                                      02:59
6           And he didn't -- he had blacked out.  He
7 didn't remember the incident.  And when Stephen told
8 him, he got very, very upset.  And, again, that's
9 what I recall about being told about the incident.

10           MR. CHEW:  Move to --                            02:59
11           THE WITNESS:  And I'm trying not to parse
12 it into what's written.
13           MR. CHEW:  Move to strike.  Multiple
14 hearsay; lacks personal knowledge.
15 BY MS. KAPLAN:                                             03:00
16       Q   Who told you that?
17       A   If memory serves, it was Raquel.
18       Q   And --
19           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay.
20 BY MS. KAPLAN:                                             03:00
21       Q   And you say you don't recall exactly when
22 you became aware of -- let's call it the -- the
23 plane incident.  Are you -- and then you said it
24 could even have been as late as May 21.
25       A   Somewhere afterwards, yes.                       03:00
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1       Q   Sitting here today, are you confident that       03:00
2 you weren't told that within the last year?
3       A   Correct.
4       Q   You mentioned Stephen Deuters.  Who is
5 that?                                                      03:00
6       A   I don't remember his exact title.  I think
7 it was Johnny's, like, road manager or something, in
8 his production company.  It was -- it was -- he had
9 three guys that really worked for him, Nathan, Kevin

10 and Stephen, in varying capacities.                        03:00
11       Q   Did you personally ever meet or know
12 Mr. Deuters?
13       A   Yes.
14       Q   When you had this conversation -- and you
15 may not remember, Mr. Drew, but when you had this          03:01
16 conversation with -- with Rocky when she told you
17 about this incident, were you alone with Rocky, or
18 was Amber there?
19       A   I honestly don't recall.
20       Q   Okay.  The -- the next incident is on            03:01
21 page 3 of the affidavit.  It's right above
22 paragraph 9.  It says, "August 2014, Bahamas."
23 Sitting here today, were you aware of this incident
24 prior to attending your deposition?
25       A   I'm a little foggy on this one.  I do            03:01
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1 remember a time period where he was on the island          03:01
2 doing a very hard-core detox with one to two of his
3 private nurses and Amber.
4           I don't know whether it was this specific
5 incident, to be very honest with you, because what I       03:02
6 do actually remember is one of the -- during this
7 incident, I was actually communicating with him via
8 text message just to check in on him.  But I don't
9 think it would have been this new to having just met

10 him.                                                       03:02
11       Q   So there was an incident that you recall
12 where he was on his island in the Bahamas
13 detoxing --
14       A   Yes.
15       Q   -- with a nurse --                               03:02
16       A   Yes.
17       Q   -- and you were concerned about him, so
18 you would text him to check in?
19       A   Yes.
20       Q   Do you recall anything else about your           03:02
21 text -- what he said -- what you said to him in
22 those texts or what he said back to you?
23       A   My best friend is a -- is a heroin addict
24 who's been sober for 15 years, so I reached out to
25 my friend to ask him sort of what he -- what he had        03:02
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1 gone through and what had helped when he was going         03:02
2 through his rehab and his detox so that I could
3 maybe offer some words of encouragement, and offer
4 something to Johnny that might have helped somebody
5 who had been through something similar because I           03:03
6 knew he was trying to kick opioids.
7       Q   And do you recall ever learning that at
8 least one of these incidents where he was on the
9 island detoxing with a nurse and with Amber, that he

10 had been abusive -- physically abusive to Amber?           03:03
11           MR. CHEW:  Objection.  Lack of personal
12 knowledge; assumes facts not in evidence; and
13 hearsay; utter lack of foundation.
14 BY MS. KAPLAN:
15       Q   You can answer.                                  03:03
16       A   No.  I was not made aware of any -- any
17 physical violence.  The only information I really
18 knew about it was that it was just -- he was loud
19 and upset, and they couldn't handle him on their
20 own.                                                       03:03
21       Q   Let's go to the next incident on -- in
22 this affidavit on page 3.  It says, "December 17,
23 2014, Los Angeles."
24       A   I -- I couldn't tell you.
25       Q   Do you ever recall Johnny calling himself        03:04
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1 in any conversation "a fucking savage"?                    03:04
2       A   Yes.
3       Q   That's something you heard him say?
4       A   Personally, no.
5       Q   But you heard someone else tell -- someone       03:04
6 else told you that he called himself a --
7       A   In recount --
8           (Simultaneous speakers.)
9           MR. CHEW:  Hearsay.

10 BY MS. KAPLAN:                                             03:04
11       Q   Go ahead.  You can answer.
12       A   In recounting the story, yes.
13           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay.
14           THE WITNESS:  I can't say specifically
15 whether it was for this incident.  I actually don't        03:04
16 really know what incident this is referring to.
17           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of
18 personal knowledge.
19 BY MS. KAPLAN:
20       Q   Someone told you about an incident in            03:04
21 which Mr. Depp called himself "a fucking savage"?
22           MR. CHEW:  Objection.  Hearsay.
23           THE WITNESS:  Yes.
24 BY MS. KAPLAN:
25       Q   You can answer.                                  03:04
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1           And who told you that?                           03:04
2       A   If memory serves, it was Raquel.
3       Q   Let's go to the next page, page 4.
4 There's an incident described in Tokyo, Japan.  Do
5 you know -- sitting here today, do you know anything       03:04
6 about that incident?
7       A   Reading this document was the first I
8 learned of this incident.
9       Q   Okay.  "March 2015, Australia."  Sitting

10 here today, do you have knowledge about that               03:05
11 incident, about "March 2015, Australia"?
12       A   Yes.
13       Q   Can you tell me what you know?
14       A   What I was told firstly, specifically, was
15 that there had been some giant fight, and in the           03:05
16 course of it, Johnny had cut his finger off, and bit
17 by bit after the fact, more information was shared
18 with me via Raquel.  Never directly via Amber, but
19 through Amber specifically.  But I really don't
20 recall a lot of specific details.                          03:05
21           And to be very honest with you, I'm
22 probably going to be more conservative in my
23 response here because, reading this account, I
24 learned exponentially more than I had been made
25 aware of previously, and I don't want to speak about       03:05
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1 something that I might have misremembered.                 03:05
2       Q   No.  I don't want you to.  I only want you
3 to tell me what you knew prior to reading this --
4       A   The very --
5           (Simultaneous speakers.)                         03:06
6           MR. CHEW:  He didn't know anything.  I
7 move to strike as double hearsay.  One liar to
8 another liar to him does not constitute testimony or
9 knowledge.

10           MS. KAPLAN:  You know --                         03:06
11           THE WITNESS:  I'm going to say this flat
12 out:  If you guys want to argue across the table, by
13 all means, we will sit here, but I won't be spoken
14 to that way, and I won't be spoken about that way.
15           MR. CHEW:  I'm not speaking about you,           03:06
16 sir.  I was -- I was -- I would move to strike --
17 let me just move to strike on the grounds of double
18 hearsay.  I was not referring to you, sir.  I was
19 not.
20 BY MS. KAPLAN:                                             03:06
21       Q   You can answer, Mr. Drew.
22       A   Can you repeat the question, please?
23       Q   Yeah.  I was saying to you that I -- I
24 don't want -- what I don't want today -- and I
25 understand that memory is a tricky thing and that,         03:06
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1 you know, thinking is complicated.  I -- I do not          03:06
2 want any information, you to tell me anything that
3 you learned from this affidavit.
4       A   The only thing I --
5           (Simultaneous speakers.)                         03:06
6       Q   I'm only trying to test what you knew
7 prior to this affidavit about the events described
8 in this affidavit.
9       A   The only thing I'm comfortable stating

10 about this incident was that I was made aware              03:06
11 secondhand that something had happened.  They had
12 had a major fight in Australia; big knockdown,
13 drag-out.
14           Johnny cut off his finger at some point.
15 It was a whole mess.  He refused to get medical            03:07
16 treatment.  And even when they flew him back, it was
17 still with his hand wrapped in duct tape that he had
18 done himself, and his team couldn't get him to go
19 see a doctor.  And honestly that was really it.
20           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay.             03:07
21           MS. KAPLAN:  I'm going to mark as
22 Drew 7 --
23           MS. VIGLIETTA:  8.
24           MS. KAPLAN:  I'm really bad, as you can
25 tell, since I became a lawyer -- Drew 8, a series --       03:07

42 (Pages 162 - 165)
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 42
E213



CONFIDENTIAL

Page 166

1 it's a document bearing the Bates stamp ALH -- what?       03:07
2 Oh, it doesn't have a Bates number.  A document -- a
3 series of texts.  I'm sorry.
4           (Exhibit 8 marked.)
5 BY MS. KAPLAN:                                             03:08
6       Q   So I've shown you a document that's been
7 parked -- marked as Drew 8, and I'm going to ask
8 you, Mr. Drew, if you can identify it for me.
9       A   I'm sorry.  Could you repeat the question?

10       Q   Yeah.  Can you tell me what the document         03:08
11 in front of you is.
12       A   If you can give me a second --
13       Q   Sure.
14       A   -- to get through it.
15       Q   Please take your time.                           03:08
16       A   (Reviewing document.)
17           It appears to be a text conversa- -- or
18 snippet of a text conversation between myself and
19 Amber.
20       Q   Okay.  And it's dated March 12, 2015;            03:08
21 correct?
22       A   Correct, per this document.
23       Q   Right.  And do you have any reason to
24 believe that this isn't an accurate copy of the text
25 that you and -- and Ms. Heard exchanged on this --         03:08
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1 on this day, March 12, 2015?                               03:08
2       A   No.
3       Q   Okay.  In the top text, Ms. Heard says to
4 you:
5           "Hey, there" -- and I'm just reading from        03:08
6           the text -- "I just wanted to say thank
7           you for sharing Rocky with me so much the
8           past few days.  I have been going through
9           a really tough time, unbearably rough at

10           times, and wouldn't be able to get through       03:09
11           it without her.
12           "And I know it has been taking time from
13           you.  I'm so sorry for that.  I want you
14           to know how much that means to me and how
15           much I appreciate you being so fucking           03:09
16           generous and supportive and sweet.  It's
17           not lost on me.  Thank you so much from
18           the bottom of my heart."
19           Sitting here today, does anything about
20 this text refresh your recollections -- your               03:09
21 recollection of texts that you -- or communications
22 you had with Ms. Heard after they returned from
23 Australia?
24       A   Not particularly.
25       Q   Okay.  Do you, sitting here today, recall        03:09
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1 Rocky spending more time with Amber upon her return        03:09
2 from Australia with Mr. Depp?
3       A   Yes.
4       Q   And in your reply where it begins:
5           "Think nothing of it, sweetie.  I know how       03:10
6           important the two of you are to each other
7           and I'd never stand in the way of that,
8           especially when one of you needed the
9           other, as I'm sure you do right now."

10           The "two of you" referenced in that text         03:10
11 were Amber and Rocky; is that correct?
12       A   Correct.
13       Q   When Ms. Heard sent this text to you, what
14 do you remember knowing about the really rough time
15 she was having?  Unbearably rough time.  Excuse me.        03:11
16       A   I think, candidly, it's going to go back
17 to my previous statement about what I'm comfortable
18 recalling, and I'm going to stick to that.
19       Q   Okay.
20           MS. KAPLAN:  We'll mark the document as          03:11
21 No. 9.
22           (Exhibit 9 marked.)
23 BY MS. KAPLAN:
24       Q   I'm trying to do this story
25 chronologically, Mr. Drew, so I apologize for this.        03:12
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1 I'm going to go back a little bit to January 2015,         03:12
2 and I'm going to tell me if you can -- I'm going to
3 ask you if you can identify the document in front of
4 you.
5       A   It purports to be a text message                 03:12
6 conversation between myself and Amber.
7       Q   And am I correct that in this exchange
8 between you and Amber, you make the suggestion of
9 making dinner for her and Johnny?

10       A   If you can give me a minute to read              03:12
11 through.
12       Q   Sure, please.  I apologize.
13       A   (Reviewing document.)
14           MR. CHEW:  Can I ask why there's no Bates
15 stamps on this?                                            03:12
16           MS. KAPLAN:  I don't think they've been
17 produced yet.
18           MR. CHEW:  Why not?
19           MS. KAPLAN:  Because you will be getting
20 production from this week, and you haven't produced        03:12
21 any documents about any of the witnesses who we --
22 testified this morning either, and we are working as
23 fast as we can to get ready for the dates that you
24 insisted on going forward with this week.
25           MR. CHEW:  So it's a deliberate hide the         03:13
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1 ball.                                                      03:13
2           (Reporter clarification.)
3           MS. KAPLAN:  No, it's not, and as Mr. Drew
4 said, I think we should refrain from having these
5 arguments while I'm trying to depose the witness.          03:13
6           MR. CHEW:  Just asking a question about
7 the providence of the document.
8           THE WITNESS:  (Reviewing document.)
9           Okay.

10 BY MS. KAPLAN:                                             03:13
11       Q   So was I correct in -- in reading this to
12 be an offer by you to make dinner for Ms. Heard and
13 Mr. Depp?
14       A   Correct.
15       Q   In this text exchange, Ms. Heard talks           03:13
16 about having -- needing time to talk with Mr. Heard.
17       A   Mr. Depp.
18       Q   I mean -- excuse me -- Mr. Depp.  Do you
19 recall -- sitting here today, do you recall what she
20 was referring to?                                          03:14
21       A   I don't.
22       Q   Do you -- sitting here today, do you have
23 any reason to believe that this dinner that you were
24 discussing having and inviting -- making for them,
25 didn't happen?                                             03:14
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1       A   No.  I actually do remember it                   03:14
2 specifically because of the reference to the tattoo.
3       Q   And what -- tell me what you remember
4 about that night.
5       A   I remember that night, we did have dinner        03:14
6 a little bit later, and Johnny was having an old
7 buddy, a famous tattoo artist in Los Angeles, a
8 gentleman named Mark Mahoney come over to do like
9 a -- he was going to come and do like a -- sort of

10 a -- an old-school sort of cabaret-type tattoo of          03:14
11 Amber on Johnny's arm at the house.
12       Q   And were you there when the -- when he did
13 that?
14       A   Yes.
15       Q   Do you recall anything else unusual -- I         03:15
16 mean, obviously, having a tattoo, that was
17 relatively unusual.  Anything else unusual about
18 that dinner?
19       A   Not to my recollection.
20       Q   Okay.  And there are -- just so the record       03:15
21 is clear, there are some -- do you have a photo of
22 some knives --
23       A   Yes.
24       Q   -- tattoo?
25           I'm just assuming that those are your            03:15
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1 chef's knives?                                             03:15
2       A   Those are -- they're Japanese knives.
3 They are mine.
4       Q   And am I -- is it -- am I correct that for
5 a chef, like, your knives are kind of a big deal?          03:15
6       A   Yes.
7       Q   Let's go back to Drew 7.
8       A   Is that the declaration?
9       Q   Yeah.  I apologize.

10       A   Okay.                                            03:16
11       Q   The declaration.
12           The next incident that's described is on
13 page 6.  It says, at the top, "March 2015,
14 Los Angeles."
15           And, again, keeping in mind the same             03:16
16 instruction I gave you earlier, Mr. Drew, separate
17 and apart from whatever you may have learned from
18 reading this document, did you know about this event
19 prior to the deposition?
20       A   I don't have any recollection of this            03:16
21 event.
22       Q   Okay.  Same thing for the next one, which
23 is just a small paragraph where it says, "August
24 2015, Thailand and Malaysia."
25       A   Only thing I know is that they did take          03:17
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1 that train trip, but this is the first I learned of        03:17
2 this incident.
3       Q   Next one, which is Thanksgiving,
4 essentially Thanksgiving 2015, in Los Angeles.  Same
5 question.                                                  03:17
6       A   Again, the same.  I actually don't have
7 any knowledge of this incident.
8       Q   "December 15, 2015, Los Angeles,"
9 California which is the next page, and you'll see in

10 paragraph 23, in case it refreshes your                    03:17
11 recollection, there's a specific reference to Rocky.
12 What knowledge do you have about this incident?
13       A   Specifically coming -- coming home, I want
14 to say late afternoon, early evening.  It was myself
15 and Raquel.  Melanie was not present.  Amber had not       03:18
16 been responding to Raquel for some time, and they
17 were supposed to hang out, the three of them.
18           So we let ourselves into PH 3 to check on
19 her and make sure everything was okay.  And we came
20 inside.  The kitchen and the dining table were a           03:18
21 mess.  Like the kitchen -- like the kitchen island
22 area, things were strewn about, outside of the norm.
23           And there was something written on the
24 counter adjacent to the kitchen sink, like I stated
25 previously, something like "All is such a fraud" or        03:18
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1 something in that vein.  We realized something was         03:18
2 off right away.
3           Raquel told me to go back to our place and
4 then booked it upstairs.  I didn't hear from her for
5 about 10, 15 minutes, which I was obviously                03:18
6 concerned about.
7           And, again, if memory serves, the first
8 text I received from Raquel was:  "He beat the shit
9 out of her again.  I'm taking care of her."

10           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay.             03:18
11 BY MS. KAPLAN:
12       Q   And just so the record is clear, that's
13 the -- the incident you were discussing previously
14 with Mr. Chew; correct?
15       A   You're going to have to be more specific.        03:19
16       Q   The -- the incident you just testified
17 about, you talked about the kitchen being -- with
18 Mr. Chew about the kitchen being a mess on one
19 incident.  Is this the same incident you were
20 referencing --                                             03:19
21       A   Correct.
22       Q   -- then?  Okay.
23           MS. KAPLAN:  We're on Drew 8?  Drew 10,
24 please.
25           (Exhibit 10 marked.)                             03:19
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1 BY MS. KAPLAN:                                             03:19
2       Q   So I think you testified that when you
3 came and you saw some writing on -- in the
4 kitchen -- I showed you a document, which is a
5 photograph that we've marked as Drew 10, and ask you       03:19
6 if that's what you were referring to earlier.
7       A   Yes.
8       Q   And did you come to learn, Mr. Drew, who
9 had written this language -- is this the kitchen --

10 withdrawn.                                                 03:20
11           Is this the kitchen counter?
12       A   It's -- yeah.  It's the kitchen counter
13 next to the kitchen sink.
14       Q   And this is in the apartment of Ms. Heard
15 and Mr. Depp?                                              03:20
16       A   PH 3.
17       Q   And did you come to learn who had written
18 these words -- these words in -- on the kitchen
19 counter?
20       A   I'm sure there will be an objection to           03:20
21 this response, but I -- I knew it was his writing.
22           (Reporter clarification.)
23           THE WITNESS:  I knew it was his
24 handwriting.
25           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of              03:20
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1 foundation.  He can't recognize his wife's                 03:20
2 handwriting, but he can recognize sketching on a
3 countertop.  Lack -- objection.
4 BY MS. KAPLAN:
5       Q   So when --                                       03:20
6           MR. CHEW:  Lack of foundation.  Move to
7 strike.
8 BY MS. KAPLAN:
9       Q   When you used the preposition "his" in

10 that answer, you meant Mr. Depp?                           03:20
11       A   Correct.
12       Q   And why -- and are you saying that you
13 recognized at the time that it was his
14 handwriting --
15       A   Correct.                                         03:20
16       Q   -- when you saw it?
17           And why do you -- how were you able to
18 recognize Mr. Depp's handwriting?
19       A   He has a very unique mode of penmanship.
20       Q   And you had seen that mode of penmanship         03:21
21 previously?
22       A   Many times.
23           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of
24 foundation.
25 BY MS. KAPLAN:                                             03:21
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1       Q   Can you read what is written on the              03:21
2 countertop in Drew 10?
3       A   "Why be a fraud?  All is such bullshit."
4       Q   Is this Drew 10 an accurate photograph of
5 what you recall seeing that day?                           03:21
6       A   To my recollection, yes.
7       Q   Was anything else written on the
8 countertop?
9       A   Not that I remember.

10       Q   When you saw the -- when you came to the         03:21
11 apartment and saw the mess in the kitchen and saw
12 these words written on the countertop, were you
13 concerned?
14       A   Immediately.
15       Q   And what were you concerned about?               03:21
16       A   That something very, very bad had
17 happened.
18       Q   And that's in part because you assumed
19 immediately that Mr. Depp had written these words?
20       A   Yes.                                             03:22
21       Q   Can you read in -- oh, you read into the
22 record what it says.  Just correct me if I'm wrong.
23 That little kind of red thing there in the top
24 right-hand corner of the photograph, do you recall,
25 is that a lipstick, part of a lipstick?                    03:22
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1       A   Couldn't tell you.                               03:22
2       Q   At the time did you have any idea of what
3 this was written in?  Do you recall?
4       A   Looking at it, I can answer.  I don't
5 recall from the time, so I'm going to say no.              03:22
6       Q   And I take it, Mr. Drew, you didn't take
7 this photograph.
8       A   No.
9       Q   Do you know if Rocky did?

10       A   I don't know.                                    03:22
11       Q   And when you say you were concerned that
12 something very bad had happened, what do -- what do
13 you mean by that?
14       A   You walk into somebody's house, and it
15 looks like they've vandalized it, and things are           03:22
16 amiss -- or things are strewn about, it's -- it
17 doesn't portend anything good.
18       Q   Did you go anywhere else in Mr. Depp and
19 Ms. Heard's apartment other than the kitchen that
20 day?                                                       03:23
21       A   The living room later.
22       Q   So, again, to the best of your
23 recollection -- and I understand it's a long time
24 ago, and I understand these aren't exactly happy
25 memories, but can you tell me, chronologically, what       03:23
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1 happened?                                                  03:23
2           You let yourselves into the apartment.
3 You saw this.  Just tell me the story again to the
4 best of your recollection of what happened when.
5       A   How I remember it is that we -- like I           03:23
6 said, we came home late afternoon, early evening.
7 Hadn't heard from Amber in some time, which was out
8 of character for her.
9           Let ourselves in to go check.  Saw that

10 written on the counter.  Saw the kitchen amiss.            03:23
11 Raquel looked at me and said specifically,
12 "Something is not right.  Go back to our place.  I'm
13 going to go check on her."  Bolted upstairs.
14           I was sitting over in PH 1, in our
15 apartment, waiting, and I heard from her.  Again, I        03:24
16 don't remember exactly.  I want to say it was about
17 10 or 15 minutes later, stating something akin to
18 "He beat the shit out of her again.  I'm taking care
19 of her," something like that.
20           And I really -- I -- I really don't              03:24
21 remember what my response was.  I don't remember
22 what transpired after that, other than there was
23 some time that she was over there.  I don't remember
24 when or even if Melanie came over at any point
25 during that evening.                                       03:24
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1           What I remember being told after the fact,       03:24
2 the only piece of information I received from
3 Raquel, was that they had gotten into a huge
4 argument, that he had headbutted her, that he ripped
5 pieces of her hair out and smothered her -- or             03:24
6 smothered her face into a pillow, wrote that and
7 left and that they were calling the nurse and
8 Dr. Kipper to get a -- to try and figure out if she
9 had a concussion or whether she had -- they had to

10 take her to the emergency room or whatever it is.          03:25
11           MR. CHEW:  Move to strike.  Double
12 hearsay; lack of foundation.
13 BY MS. KAPLAN:
14       Q   So you gave some testimony earlier in
15 questioning from Mr. Chew about whether your former        03:25
16 wife had ever lied to you.  Do you recall that
17 testimony?
18       A   Yes.
19       Q   And there was some testimony about her
20 having an affair and not having told you about it,         03:25
21 et cetera --
22       A   Yes.
23       Q   -- all that.
24           Let me ask you two questions.  When --
25 when Rocky told you this in December -- on                 03:25
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1 December 15, 2015, do you think she was lying to           03:25
2 you?
3       A   I had no reason to.
4       Q   Sitting here today, do you believe that
5 she was lying to you about it?                             03:25
6       A   No.
7       Q   Now, you said previously as well that --
8 that obviously both Ms. Heard and Mr. Depp were
9 public figures; correct?

10       A   Correct.                                         03:25
11       Q   And Mr. Depp, in fact, was a huge movie
12 star -- was and is a huge movie star; right?
13       A   Correct.
14       Q   Was there -- do you recall there being
15 discussion, either that time or any other time,            03:26
16 about how to make sure that this didn't get out to
17 the tabloids and become a big problem for Mr. Depp's
18 career, or even for Ms. Heard's career?
19       A   Yes.
20           MR. CHEW:  Objection.  Leading.                  03:26
21 BY MS. KAPLAN:
22       Q   What do you recall about that?
23       A   I do remember that conversation
24 specifically because she had a public appearance the
25 next day.  I don't remember who exactly.  I want to        03:26
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1 say it was on Jimmy Kimmel Live.  I don't remember         03:26
2 what she was promoting.
3           And I remember it specifically because she
4 had pretty significant visible facial injuries and
5 didn't know if she was going to be in a state to do        03:26
6 it, or didn't know whether she was even going to
7 be -- to have the -- the physical appearance to be
8 able to do it.
9       Q   Okay.  And when you say these things --

10 first of all, "she" in those statements is Amber           03:26
11 Heard; correct?
12       A   Yes.
13       Q   And was this -- you're all hearing this
14 secondhand from Rocky, or did you actually have
15 those conversations with Ms. Heard?                        03:26
16       A   I was in and out of a conversation with
17 Amber and Rocky.  I can't tell you specifically
18 which came from Rocky secondhand and which was
19 specifically that I was a witness to with Amber
20 directly.                                                  03:27
21           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay and
22 double hearsay.
23 BY MS. KAPLAN:
24       Q   And do you recall Ms. Heard saying that
25 she was worried that her injuries would appear on          03:27

Page 183

1 the show, but she couldn't back out of it for her          03:27
2 career?
3       A   Yes.
4           MR. CHEW:  Objection.  Hearsay.
5 BY MS. KAPLAN:                                             03:27
6       Q   And if I were to tell you that it was
7 actually James Corden's show, which the Internet
8 will prove just by a Google search, would that
9 refresh your recollection?

10       A   Sure.                                            03:27
11       Q   What -- do you know if efforts were made
12 by Rocky or Melanie or anyone else to put on
13 sufficient makeup for Ms. Heard to cover over her
14 injuries?
15       A   Yes, I do.                                       03:27
16       Q   Did you see her injuries that day?
17       A   I did.
18       Q   Did they look like the kinds of injuries
19 that someone would give themselves?
20       A   No.                                              03:27
21       Q   Did they look to you to be serious
22 injuries?
23       A   Yes.
24           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of
25 foundation.                                                03:27
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1 BY MS. KAPLAN:                                             03:28
2       Q   Let's explore that.  Did you see
3 Ms. Heard's face that day?
4       A   Yes.
5       Q   Do you have good vision?                         03:28
6       A   I -- I didn't have glasses, and I
7 didn't -- I didn't need them then, so yes.
8       Q   Are you capable of recognizing an injury
9 on another human being's body?

10       A   It's going to be objected to, but I would        03:28
11 believe so, yes.
12           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation.
13 Move to strike.
14           MS. KAPLAN:  I'm going to mark as Drew --
15 and, again, Mr. Drew, to the extent you ever want to       03:28
16 take a break, please do, because this is -- you're
17 the one who's working harder today than any of us.
18           THE WITNESS:  Might as well rip the
19 Band-Aid off.
20           MS. KAPLAN:  This is Drew 11.                    03:28
21           (Exhibit 11 marked.)
22 BY MS. KAPLAN:
23       Q   So I'm handing you a document that we've
24 marked as Drew 11.  You can see from the top page,
25 this was attached to Ms. Heard's depo- --                  03:29
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1 affidavit -- declaration as Exhibit 13.                    03:29
2           And according to the affidavit, these are
3 the photos taken that day.  And I want you to look
4 at the photos of -- of Ms. Heard's face and tell --
5 tell the jury, Mr. Drew, if those were consistent          03:29
6 with what you observed on her face that day.
7           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation.
8           THE WITNESS:  It is.
9           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of

10 foundation.                                                03:29
11           THE WITNESS:  I was with Raquel when she
12 took the pictures.
13 BY MS. KAPLAN:
14       Q   And the pictures were taken, what, on
15 Raquel's iPhone or photo -- camera?                        03:29
16       A   To my -- to my recollection, yes.  They
17 could have been taken on Amber's phone so there
18 wouldn't be any potential accusation of bias or
19 anything like that.
20       Q   And you described earlier to Mr. Chew that       03:30
21 there was, as I recall, kind of color under both of
22 her eyes?
23       A   Yes.
24       Q   And when I say "her," I mean Ms. Heard.
25           If you look at the one, two, three, four,        03:30
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1 five, sixth photo, this one -- I'm sorry.  I'm going       03:30
2 to hold it up.
3       A   Yes.
4           MR. CHEW:  Objection.  Move to strike.
5 Lack of foundation.                                        03:30
6           MS. KAPLAN:  Well, I haven't asked
7 anything yet.
8           MR. CHEW:  Well, because it's all based on
9 hearsay and lack of foundation.

10 BY MS. KAPLAN:                                             03:30
11       Q   Did you personally observe that day this
12 injury on Ms. Heard's face --
13       A   I did.
14       Q   -- on December -- in December 2015?
15       A   I did.                                           03:30
16       Q   Thank you.
17           And you said before, you were there when
18 Ms. Pennington was taking the photos?
19       A   Yes.
20       Q   Was there any discussion -- well,                03:30
21 withdrawn.
22           There's a couple more photos in there.  It
23 looks like there's a busted lip.  Do you see those
24 photos?
25       A   Yes.                                             03:31

Page 187

1       Q   Do you recall seeing that personally on          03:31
2 Ms. Heard's face that day?
3       A   Honestly, I -- I don't remember without
4 looking at this photo, so I'm --
5       Q   Okay.                                            03:31
6       A   -- more comfortable saying I don't know.
7       Q   Okay.  There's -- if you look at the last
8 picture, it's kind of a picture of -- looks like the
9 top of someone's scalp and there's some red marks.

10 Do you recall there being discussion about the fact        03:31
11 that Mr. Heard had grabbed -- Mr. Depp -- excuse
12 me -- had grabbed Ms. Heard by her hair?
13           MR. CHEW:  Objection.  Hearsay.
14 BY MS. KAPLAN:
15       Q   You can answer, sir.                             03:31
16       A   That, I don't recall.  What was relayed to
17 me was that he had pulled her hair at some point in
18 some way and had pulled chunks of it out, but
19 dragging her by the hair, I don't recall.
20           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of              03:31
21 foundation.
22 BY MS. KAPLAN:
23       Q   And, Mr. Drew, were you there -- do you --
24 does it refresh your recollection that you were
25 there when all of these photos were taken or just          03:31
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1 the photos of the face?                                    03:32
2       A   I can't say definitively.
3       Q   Okay.  But there are some photos you were
4 there for that are here --
5       A   Correct.                                         03:32
6       Q   That was a bad -- let me get that right.
7 Sorry.
8           But at least some of the photos in
9 Drew 11, you recall being there and personally

10 observing Ms. Pennington take them?                        03:32
11       A   Correct.
12       Q   And are you aware of any efforts by Rocky
13 or anyone else to manipulate the photos that were
14 taken that day with Photoshop or any other method of
15 changing a photograph?                                     03:32
16       A   If I had any knowledge of that or even
17 suspected it, this would be a very different
18 interview.
19       Q   It's a deposition, but yes.
20       A   Or very different deposition, whatever.          03:32
21       Q   Were you -- that day, do you recall
22 observing or being aware of efforts being made to
23 put enough makeup on Amber's face so that she --
24 would not appear that she'd been injured when she
25 appeared on the James Corden show?                         03:33
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1       A   Yes.                                             03:33
2       Q   And who was doing that?
3       A   To my recollection, it would have been
4 Melanie -- Melanie Inglessis.
5       Q   And, again, you saw Melanie Inglessis do         03:33
6 that?
7       A   Honestly, I don't recall actually
8 witnessing it happen, and I can't even say with
9 specificity whether I interacted with Melanie that

10 day or the next morning, but I do know, from being         03:33
11 told by Raquel, that was the plan, and I do know
12 that Melanie was with her the next day prior to the
13 show.
14           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay; lack
15 of personal knowledge.                                     03:33
16           THE WITNESS:  And I'll add specifically to
17 put makeup on her before they actually left to the
18 studio because they obviously couldn't show up that
19 way.
20           MR. CHEW:  Same objection.  Same motion to       03:34
21 strike.
22 BY MS. KAPLAN:
23       Q   And just so -- for people who don't
24 understand this, I -- I take it from your last
25 answer, what you mean is they put additional makeup        03:34
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1 on in the studio, but she wanted to have something         03:34
2 done even before she got to the green room; is
3 that --
4       A   They made the extra effort to prevent
5 anybody from even having an inkling that anything          03:34
6 had transpired, so they put --
7           MR. CHEW:  Move to -- go ahead.
8           Move to strike.  Lack of personal
9 knowledge; lack of foundation; hearsay.

10           MS. KAPLAN:  Just like you shouldn't             03:34
11 interrupt me, Mr. Chew, you shouldn't interrupt the
12 witness either.
13           THE WITNESS:  I think it's time for a
14 break.
15           MS. KAPLAN:  Yeah.  Let's take a break.          03:34
16           THE VIDEOGRAPHER:  We're now going off the
17 record.  The time on the video monitor is 3:34.
18           (Recess.)
19           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going back
20 on the record.  The time on the video monitor is           04:01
21 4:01 p.m.  This is the beginning of Media 4 in the
22 videotaped deposition of Joshua Drew.
23           MR. CHEW:  And, Robbie, just before you
24 start, we have done a search, and we cannot find the
25 Drew declaration.  So we would ask whether you --          04:02

Page 191

1 one of your --                                             04:02
2           MS. KAPLAN:  Yeah.  You can give it to him
3 now.  I actually misspoke about that, so --
4           MR. CHEW:  Okay.
5           MS. KAPLAN:  -- the Drew statement that we       04:02
6 have -- hold on.  We can give you the copies of that
7 now.
8           MS. VIGLIETTA:  Do you have another copy
9 with you?

10           MS. KAPLAN:  Yeah, absolutely.                   04:02
11           MR. CHEW:  Thank you.
12           MS. GOODARZI:  But to clarify, it hasn't
13 been produced?
14           MS. KAPLAN:  No.  I -- I misspoke.  It
15 will be.  And I think -- when is our next production       04:02
16 going out?  This week.
17           Okay.  So have we marked this one yet?
18 No.
19           Okay.  So I'm handing you a document to
20 mark as Drew -- Drew 12.                                   04:02
21           (Exhibit 12 marked.)
22 BY MS. KAPLAN:
23       Q   So I'm handing you a document, Mr. Drew,
24 that was Exhibit 12, as you can see on the cover
25 page to Amber Heard's declaration that we've been          04:03
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1 talking about, and there are two photos attached,          04:03
2 and I'm just going to ask you if you -- if those
3 photos refresh your recollection in any way about
4 the -- the events of that day.
5       A   I don't recall these photos.  I don't            04:03
6 recall ever having seen them either.
7       Q   Okay.
8           MR. CHEW:  May we have a copy of
9 Exhibit 12, please?

10           MS. KAPLAN:  Oh, yeah.  I'm sorry.               04:03
11           MR. CHEW:  Thank you.
12 BY MS. KAPLAN:
13       Q   Going back to Drew 11, which is the other
14 series of photos, in -- in seeing Ms. Heard that day
15 and being involved in taking at least some of these        04:03
16 photos, which I think is your testimony, did you
17 observe any makeup on Ms. Heard's face to make it
18 look as if she'd been injured?
19       A   I can't recall.  I don't believe so,
20 though.                                                    04:04
21       Q   Did you believe then that Ms. Heard had
22 harmed herself to cause these injuries, at least,
23 you know, to her -- under her eyes --
24       A   Absolutely not.
25       Q   Do you believe that your ex-wife Rocky           04:04
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1 Pennington was capable of injuring Amber in such a         04:04
2 way as -- so as to cause these injuries?
3       A   No.
4           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation.
5 BY MS. KAPLAN:                                             04:04
6       Q   Sitting here today, sir, do you -- do you
7 still have that view about both Rocky and Amber?
8       A   Yes.
9       Q   Now, I think we've touched on this

10 earlier, but I just want to make it clear.  You            04:04
11 testified earlier about reaching out to Johnny when
12 he was trying to do detox and checking in on him.
13           Is it fair to say that you were friends
14 with Johnny?
15       A   I would like to believe so, yes.                 04:05
16       Q   Did you and Johnny ever do things
17 one-on-one?
18       A   On a few rare occasions, yes.
19       Q   What kinds of things did you do?
20       A   Drink, talk, smoke, watch football.              04:05
21       Q   I know I asked some questions about
22 prescription and nonprescription drugs before, and
23 we talked a little bit about Mr. Depp's weight
24 fluctuating based on how much he was drinking.
25           What did -- when you were with Johnny,           04:05
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1 either alone or with others, what did Mr. Depp like        04:05
2 to drink?
3       A   Red wine.
4       Q   Did he drink a lot of red wine?
5       A   On some occasions, yes.                          04:05
6       Q   Did he drink red wine frequently?
7       A   At certain points, yes.
8       Q   I think you have said on a couple of
9 occasions today that you saw Mr. Depp and he seemed

10 stoned or inebriated.  What did he do about either         04:06
11 the way he moved or the way he spoke that signaled
12 that to you?
13           MR. CHEW:  Objection to the form of the
14 question as vague; calls for speculation.
15 BY MS. KAPLAN:                                             04:06
16       Q   Let me ask a -- a cleaner question.
17           Is there anything you recall observing
18 about Johnny when you believed he was intoxicated
19 that signaled that to you?
20       A   I -- I mean, nothing specific outside of         04:06
21 sort of the -- the generalized behavior you see from
22 people who are inebriated, stumbling,
23 discombobulated, slurring his words.
24           You know, Johnny was a really loving, you
25 know, funny guy.  He wanted to be the center of            04:06
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1 attention, but there were times when he was a little       04:06
2 like -- he just got really loose, so to speak.  I --
3 I know that's not too specific, but...
4       Q   Do you recall any -- having any
5 understanding that, as a result of using drugs or          04:07
6 drinking, Mr. Heard from time to time would have
7 difficulty with his memory?
8       A   Mr. Depp?
9       Q   Yeah, Mr. Depp.

10       A   Again, I only -- at no point did -- was          04:07
11 this ever expressed to me from him.  It was only
12 relayed secondhand either through Amber or through
13 Raquel or through a few small -- through -- through
14 other people in the small circle that he genuinely
15 did not have a recollection of what had transpired         04:07
16 when he had a really bad incident --
17           MR. CHEW:  Move --
18           THE WITNESS:  -- or when there was a
19 really bad incident.
20           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of              04:07
21 foundation; hearsay and double hearsay.
22 BY MS. KAPLAN:
23       Q   I've heard it described that when Mr. Depp
24 is not drunk or stoned and wants -- and is -- you
25 kind of said it yourself.  He can be enormously            04:08
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1 likable, charismatic, entertaining.  Is -- is that a       04:08
2 fair way of describing him?
3           MR. CHEW:  Objection to the testimony
4 offered by counsel.
5 BY MS. KAPLAN:                                             04:08
6       Q   Let me withdraw it and -- and ask it a
7 different way.
8           What were the best qualities about
9 Mr. Depp that you observed?

10       A   Johnny could be an incredibly generous,          04:08
11 loving, thoughtful, gracious guy to be around, and
12 it wasn't like he had to be the center of attention.
13 He was just -- he was -- I don't know if I'd say he
14 was charismatic, like, in private so much as he was
15 just like -- he was -- there was a sense of                04:08
16 genuineness with a person that you were around, and
17 quite frankly, you didn't see a lot of that.
18           I did spend time with him -- I did have an
19 opportunity to spend time with him in other
20 circumstances where he was around other people and         04:08
21 he was guarded, and you were able to see this really
22 distinct difference between when there was this --
23 when he was playing a part, when he was a persona,
24 versus when you were getting what I hoped and
25 believed was a generous part of him.  He's great to        04:09
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1 be around.                                                 04:09
2       Q   At the end of this declaration about the
3 December incident --
4       A   What page?
5       Q   Page 9.  I'm sorry.                              04:09
6           Ms. Heard references a visit to
7 Dr. Kipper's office to get a concussion check.  Do
8 you ever recall learning about that?
9       A   Honestly, I don't know what actually

10 transpired.  I know that after the fact, they had          04:09
11 made a call to one of the nurses.  I don't remember
12 whether it was Aaron or whether it was the other
13 one, whose name escapes me, to do a concussion check
14 over the phone, and they talked about her going to
15 see Dr. Kipper, but I don't actually know what             04:09
16 happened after the fact.
17           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of
18 personal knowledge by the witness's own admission.
19 BY MS. KAPLAN:
20       Q   I'm going to turn now to the incident on         04:10
21 April 21, 2016 in connection with Ms. Heard's
22 birthday party.  I think it was a 30th birthday
23 party.
24           And there's been a lot of -- today a lot
25 of kind of disjointed -- and that -- that's -- no          04:10
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1 one is to blame for that -- kind of disjointed             04:10
2 questions and answers by -- at various points in
3 time, and what I'd like, if you can, Mr. Drew, is
4 for you to tell me in your own words, again,
5 separate and apart from anything that's in                 04:10
6 Ms. Heard's declaration, what you recall happening
7 that day and what you did, saw, and observed.
8       A   So if memory serves, it was Amber's 30th
9 birthday.  She wanted to have a dinner party at

10 the -- at the apartments, just close friends, and I        04:11
11 offered to cook dinner for everybody.  There had
12 been some mention that he had appointments or he had
13 some things, but that he would be there and so and
14 so forth.
15           I really don't recall specifically who the       04:11
16 appointment was with, what they were for, and what
17 time they were and anything like that.  Quite
18 frankly, any talk of schedule with either Amber or
19 Johnny was pretty much moot, to be very honest.
20           Everybody arrived.  We were sort of -- I         04:11
21 think we waited for a little bit of time, expecting
22 him to show up, and at a certain point, I think -- I
23 don't know who made the decision.  They were just,
24 like, let's just -- let's sit down and have dinner,
25 and he'll get here whenever he gets here.  And we          04:11

Page 199

1 had the party in PH 5.  We sat outside.                    04:11
2           I want to say he showed up not towards the
3 end of the evening but pretty close to.  And, again,
4 this is just my observation, but it appeared that he
5 was inebriated in some way.  I won't say whether he        04:12
6 had been drinking, on pills, or whatever it was, but
7 he did have the appearance that he was inebriated in
8 some way.  She did not react to it.
9       Q   "She" being Amber?

10       A   Amber, yeah.  Played nice.  He sat down.         04:12
11 And honestly, the rest of the evening was quite
12 pleasant.  He -- you know, he does what he always
13 does when he comes and sits down at dinners, put on
14 a show and connect with everybody and, you know, be
15 entertaining and be pleasant and polite.                   04:12
16           And her the same thing.  You would have
17 never known there was an issue, even though some of
18 us candidly did know that she was probably a little
19 upset that he was late and that he showed up drunk.
20           And then I didn't hear anything until the        04:12
21 next morning, and I knew that there was a scramble.
22 The girls were leaving the next day for Coachella,
23 which I did not attend with, but all I knew is that
24 they had gotten into a pretty big argument, but
25 because of the rush to get out that day, I didn't          04:13
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1 really get too many stories about it.                      04:13
2       Q   You cooked the dinner that night?
3       A   Correct.
4       Q   What did you cook?
5       A   Oh, I don't remember that.  Actually, I do       04:13
6 remember.
7       Q   What did you cook?
8       A   I -- I did -- I made tacos, actually.
9 Don't ask me why I remember what I made, but I -- I

10 did -- Amber wanted -- she wanted Mexican food, so I       04:13
11 did a big Mexican spread.
12       Q   When you say that when Mr. Depp walked in,
13 he appeared inebriated.  Do you recall, was he
14 swaying?  What do you -- was his voice -- his words
15 slurred?  What do you recall?                              04:13
16       A   Because I had come to know him pretty well
17 at that point, he was pretty good at hiding it with
18 people who didn't know him all that well, but you
19 could sort of see that -- if you spent enough time
20 around him, you could see the little ticks, slurring       04:13
21 his words a little bit -- little bit extra, swaying,
22 being a little bit more discombobulated and being a
23 little bit more -- what's the word?  Like just
24 gregarious and loose is not his normal mode.
25       Q   I have heard that the guests that night          04:14
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1 told stories about Amber, about how they met Amber.        04:14
2 Do you recall that sitting here?
3       A   I don't.
4       Q   Okay.  What do you recall -- again, I'm
5 sorry if some of this is necessarily repetitive, and       04:14
6 I apologize, but what do you recall about the next
7 morning?
8       A   I'm really not clear on what I do
9 remember.  Like, again, the main thrust of it is

10 that I was made aware that there had been some big         04:15
11 fight the night before.
12           But unlike previous incidents, there
13 really wasn't much time to dwell on it because they
14 were putting a caravan together to drive out to the
15 desert.  So it was sort of, like, more triage mode,        04:15
16 get everything together, get her set and get out to
17 the desert.
18           MR. CHEW:  Move to strike that portion of
19 the testimony relating to a big fight the night
20 before.  Hearsay -- or double hearsay.                     04:15
21           THE WITNESS:  I -- I do actually remember
22 one thing specifically.  I believe that she threw
23 his phone off the roof.
24 BY MS. KAPLAN:
25       Q   The previous night?                              04:15
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1       A   Yes.                                             04:15
2       Q   And what do you recall -- how did you hear
3 that -- or how did you learn of that?
4       A   I believe it was a story -- and, again,
5 I -- I might be misplacing this.  It did happen with       04:15
6 one of these fights.  Johnny, he had a -- he had a
7 wallet phone, so, like, all his credit cards and his
8 ID was attached to his cell phone.
9           And I -- again, I could be mistaken, but I

10 do remember that happening around this, mainly             04:16
11 because there was a story a couple weeks later that,
12 you know, they had -- somebody had actually tried to
13 use the credit card, which was -- we thought was
14 really funny that somebody would use -- would try to
15 use Johnny Depp's credit card at a local Bodega.           04:16
16       Q   Oh, you mean so it had fallen onto the
17 sidewalk or something, and someone had picked it up?
18       A   Yes.
19       Q   Anything else you recall?
20       A   That's it.                                       04:16
21       Q   Okay.  I hate to go back into what I'm
22 going to refer to as the poop incident, but I think
23 you testified earlier that you observed on a number
24 of occasions dog poop or dog pee in Mr. Depp and
25 Ms. Heard's apartment; is that correct?                    04:16
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1       A   In perpetuity.                                   04:16
2       Q   When you say "in perpetuity," what do you
3 mean?
4       A   It's pretty much constant.  I have cleaned
5 up my fair share in that apartment.                        04:16
6       Q   And I think you testified that the dogs
7 weren't trained to only poop on the sidewalk.
8       A   They weren't trained at all.  They had
9 their run, and they'd be left at home for large

10 portions of the day sometimes and -- if there was          04:17
11 nobody there to take care of them.
12           And at some point, they -- there was pee
13 and poop on everything; couches, sofas, chairs, the
14 bed, you name it.
15       Q   Did you -- putting aside the cleaning up         04:17
16 of the pee and the poop, did you and Rocky have any
17 role in kind of helping to take care of the dog?
18       A   Sure.
19       Q   And what did you do?
20       A   On the -- on occasion, when -- sometimes         04:17
21 the -- the dogs would be left with us for a couple
22 days at a time.  When they were taking a short trip
23 and just needed somebody to watch them, we would
24 gladly do it.
25           Other times when, you know, they weren't         04:17

Page 204

1 going to be home or, you know, they were out of the        04:17
2 house and they weren't going to be back for longer
3 than expected, that we could just go over and let
4 them out, sort of just the neighborly stuff.
5       Q   And correct me if I'm wrong.  They're two        04:17
6 Yorkies?
7       A   Yes.
8       Q   What rooms in the -- again, I can't
9 believe I'm asking these questions, but what rooms

10 in the apartment did you observe pee -- pee and poop       04:18
11 from the -- from the dogs?
12       A   Usually only on the ground floor.  One of
13 them couldn't climb the stairs.
14       Q   And -- but one of them could?
15       A   Sometimes.                                       04:18
16       Q   They were old?
17       A   No.  They're just tiny and not terribly
18 bright.
19           UNIDENTIFIED WOMAN:  Now, now.
20 BY MS. KAPLAN:                                             04:18
21       Q   Okay.  We're almost at the end of the --
22 of the declaration.  Let's go to the May 21
23 incident, which is covered on pages 10 through 13,
24 which is from June 7.
25           Again, same thing that we did for                04:19
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1 April 21.  I would like it, Mr. Drew, if you could         04:19
2 just tell me the story of your role, what you saw,
3 what you observed, what you did chronologically --
4       A   Okay.
5       Q   -- in connection with this incident.             04:19
6       A   I don't know what day of the week it was.
7 It was either a Friday or a Saturday.  I want to say
8 it was a Saturday, because I was not in the office.
9           Raquel had a jewel -- her first jewelry

10 show the next day, and the plan was for her and her        04:19
11 friend Liz, who would come over to help her
12 specifically get set up for this -- Amber was
13 around -- they were going to sit in PH 5 and do yoga
14 and paint and make necklaces and things like that.
15 And I was sort of in and out most of the day hanging       04:19
16 out with them.
17           At a certain point in the afternoon, I was
18 made aware, just through overhearing Raquel and
19 Amber's conversation, that at some point, Johnny was
20 going to come over later that day so that they could       04:20
21 have a talk.  They hadn't spoken, like legitimately
22 had not spoken in almost a month, since the
23 Coachella incident.
24           And Raquel was concerned because of the
25 nature of that incident and prompt -- you know,            04:20
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1 asked her if she wanted her to be there, be present        04:20
2 with her when they had this conversation to support
3 her, and Amber demurred on that and said, "You know,
4 just be over here.  If I need you, I'm going to text
5 you."  And I said that I would -- you know, I would        04:20
6 stick around as well just in case just so -- you
7 know, whatever support we could provide.
8           Again, I don't remember exactly what time
9 Johnny came to the house.  She got a text, and I

10 believe that he was already over in the apartment          04:20
11 when she walked over, as opposed to walking over and
12 waiting for him to arrive.
13           Very soon thereafter, Raquel got a text
14 saying, "I need you" or something akin to that.  I
15 didn't see it.  I didn't receive it.  And she bolted       04:20
16 over there through the hallway to go get over there.
17           And pretty rapidly thereafter -- I don't
18 think it was more than, like, 10 or 15 minutes
19 before I heard a door open in the hallway, and then
20 a couple of seconds later, I heard a really, really        04:21
21 loud slam, which I later learned was a wine bottle
22 being smashed into our door in PH 1.
23           And then I heard keys jingling and Johnny
24 shouting at one of his security to open this -- is
25 it all right if I swear?  I mean, I'm telling you          04:21
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1 here.  That's okay?                                        04:21
2       Q   You should say the words exactly as they
3 were said --
4       A   As I remember, he said, "Open this fucking
5 door and get me in here."                                  04:21
6           And he came in, caught eyes with me right
7 away and beelined for me; screaming, cursing,
8 spitting in my face.  I walked calmly to leave,
9 realized that I had forgotten my keys and the dog.

10 So I turned around and walked back to go get both.         04:21
11 He stayed and followed with me; walking, pacing,
12 screaming, cursing, spitting in my face, and I left
13 calmly.
14           At that point, Liz was still in the
15 apartment, and the last look I saw of her is that          04:22
16 she bolted around the corner and went upstairs to
17 hide from him.
18           I went over to PH 1 --
19       Q   Let me stop you there.
20           MR. CHEW:  Well, let -- if you're stopped,       04:22
21 I'm going to move to strike.  Narrative; lack of
22 personal knowledge; hearsay, double, triple hearsay;
23 lack of foundation.  I think that covers it.
24 BY MS. KAPLAN:
25       Q   Okay.  I'm not -- I'm not going to argue         04:22
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1 with him.  I -- I just want to stop there, and we'll       04:22
2 continue with this story.
3           But I -- had -- had Mr. Depp ever done
4 this to you before?
5       A   No.                                              04:22
6       Q   Did he -- how close was he to you when he
7 was -- when he entered your apartment and was
8 screaming at you?
9       A   Close enough for it to be aggressive.

10       Q   Within a foot?                                   04:22
11       A   Yes.
12       Q   And why -- what was your understanding of
13 why Mr. Depp was directing his anger at you?
14           MR. CHEW:  Objection.  Calls for
15 speculation.                                               04:23
16 BY MS. KAPLAN:
17       Q   You can answer.
18       A   I mean, I can't -- I can't suppose what
19 was going on in his head.  The only thing I can say
20 is that sometimes when you're really, really angry,        04:23
21 it's -- anything that's in front of you is going to
22 catch the brunt of it.
23       Q   And you said that you originally heard him
24 say, you know, "Open the fucking door."  When he was
25 spitting and screaming at you, what was -- what do         04:23
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1 you recall him saying?                                     04:23
2       A   I couldn't tell you.  Honestly, it sounded
3 like gibberish.  At that point, I don't think I was
4 really hearing anything.  It was just, how can I get
5 the hell out of here without something else                04:23
6 happening?
7           Because, quite frankly, like the reali- --
8 like even though he's standing there in front of my
9 face, he's also got, you know, two body guards right

10 there with him that are bigger than me.  What's            04:23
11 really going to happen here?
12       Q   Right.  So what -- what were you feeling
13 when this was going on?  And I'm trying to -- I want
14 to get it in your own words.
15       A   I mean, I don't think -- I didn't                04:24
16 really -- I didn't feel threatened.  I'll say that
17 flat out.  It just -- it seemed really, really
18 silly.  I wasn't really surprised.  I just wanted to
19 get out and make sure that the girls were okay.
20       Q   And sometimes -- you can say someone is          04:24
21 spitting at you because they're, like, performing on
22 the stage and they're --
23       A   He wasn't, like, actively spitting in my
24 face.
25       Q   Right.                                           04:24
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1       A   It was just the nature of how close he was       04:24
2 and the way in which he was acting.
3       Q   Okay.  So you go get your keys.  You
4 get -- you guys have your own dog, I take it?
5       A   Yes.                                             04:24
6       Q   You have your dog.  You go out.  What
7 happens next?
8       A   I walked down to the hallway, and to be
9 very, very candid, I really -- I don't remember in

10 this instance whether I went to PH 3 to go check on        04:24
11 them or whether I went into PH 1.
12           The sequence of events after that as to
13 when I actually got to Raquel and Amber or whether
14 they came to me, I really don't remember that
15 sequence of events offhand.  I -- I couldn't tell          04:24
16 you.
17       Q   So when you got to Raquel and Amber, what
18 did you observe?
19       A   I remember first speaking to them
20 specifically in PH 1, in our place, but how -- like        04:25
21 I said, how it is we got there, I don't remember.  I
22 remember deadbolting the door, and Amber was, like,
23 catatonic.  She was just, like, a thousand yards
24 there, just done.
25           And Raquel was, like, trying to calm down        04:25
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1 herself, as -- what the fuck just happened?  And she       04:25
2 started to recount a little bit.  And as soon as she
3 told me that Johnny had shoved her, I went red.  And
4 I went right out the door and started banging on the
5 door to do something regrettable.  He was already          04:25
6 gone at that point.
7       Q   Just so I understand it, you banged on the
8 door --
9       A   PH 5.

10       Q   I want to go to Drew 1, if you don't mind,       04:25
11 your -- your incredible architectural drawing,
12 Mr. Drew.
13           So tell me where you are -- where he was,
14 where you went.
15       A   I was in here when Johnny came in.  The          04:25
16 door is -- door is right here.
17       Q   The witness should reflect -- the record
18 should reflect the witness is pointing to PH 5.
19       A   The door was right there.  This is in
20 PH 5.  The living room is a little bit larger.  I          04:26
21 came out of the door, the door to PH 1 right smack
22 in the middle.
23           So I was standing in there when Raquel
24 told me that he had shoved her, and I went red.  And
25 I went back, started banging on the door of PH 5,          04:26
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1 assuming he was still in there, but they were              04:26
2 already gone.
3       Q   So what sparked you to go back to try to
4 go after Mr. Depp was hearing from Rocky that
5 Mr. Depp had pushed her --                                 04:26
6       A   Correct.
7       Q   -- as opposed to Ms. Heard?
8       A   Correct.
9       Q   And by --

10           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay.             04:26
11 BY MS. KAPLAN:
12       Q   -- by the time you got over there, he had
13 already left?
14       A   Yes.
15       Q   You said that -- that Amber -- when you          04:26
16 saw them, that Amber and Rocky -- I think you said
17 Amber seemed catatonic?
18       A   Yeah.  She had like -- she was just a
19 ghost.
20       Q   How did Rocky seem?                              04:26
21       A   From what I remember, sort of like when
22 somebody is coming down from an adrenaline rush.
23 She was just sort of like -- she didn't really know
24 what to do, couldn't sit still, just sort of
25 standing there and shaking.                                04:27
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1       Q   So after you had gone to try to find             04:27
2 Johnny, he had already left, what happened next?
3       A   I went right back to the girls to make
4 sure that they were okay after my own little selfish
5 outburst.                                                  04:27
6       Q   And they were, at that point, still in
7 your apartment?
8       A   They were still in my apartment.  I came
9 in.  Amber had started to come out of it a little

10 bit.  Raquel started to calm down a little bit.  I         04:27
11 started to get a little bit of information as to
12 what happened.  The thing I remember most distinctly
13 was that Amber had Johnny's cell phone in her hand.
14 So I took it from her.
15       Q   What was your understanding of why she had       04:27
16 his cell phone in her hand?
17       A   I honestly don't know whether I knew at
18 that point.  I think I was told when -- let me
19 rephrase it.
20           I did -- when I saw that, I didn't know          04:27
21 why.  When I saw that, I took it from her.  I said,
22 "Well, why do you have this, and why did he leave it
23 here?"  And then they told me that he threw it and
24 hit her in the face with it, and then left without
25 it.                                                        04:28
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1           And it couldn't have been more than              04:28
2 five minutes later, maybe a little bit more, that I
3 got a call on my cell phone from Jerry Judge saying
4 something like, "The boss left his cell phone.  Do
5 you have it?"  And I said, "Yeah.  I have it in my         04:28
6 hand."
7           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay.
8 BY MS. KAPLAN:
9       Q   Jerry Judge is no longer alive?

10       A   Correct.                                         04:28
11       Q   Are -- where -- did you subsequently meet
12 Jerry Judge?
13       A   Yeah.  He called and said, "Do you have
14 the boss's cell phone?  I think he left it there."
15           I said, "Yeah, I have it in my hand."  And       04:28
16 he goes --
17           (Reporter clarification.)
18           THE WITNESS:  Jerry called me on my
19 personal cell phone.  He said, "Do you have the
20 boss's cell phone" -- or something -- maybe not            04:28
21 that.
22           He said, "You know, the boss left his cell
23 phone.  Do you have it, or does Amber have it, or is
24 it at the house?"
25           I said, "I have it in my hand."                  04:28
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1           He said, "We're coming back to get it."          04:28
2           And my response was, "You can come back to
3 get it, but you don't fucking set foot in this
4 building.  I will meet you outside."
5       Q   And when he said that to you, when he            04:29
6 mentioned "boss's cell phone," "boss" was Mr. Depp?
7       A   That was what he called Johnny, yeah.
8       Q   And then did you subsequently meet him
9 outside the building?

10       A   Yeah.  I came downstairs.  I met them            04:29
11 right out front of the Eastern Building on Broadway.
12       Q   And did you have a conversation with
13 Mr. Judge outside?
14       A   I did.
15       Q   And to the best of your recollection, what       04:29
16 did you say to him; what did he say to you?
17       A   He came up to me.  I handed him the cell
18 phone.  He thanked me.  And then he took a couple of
19 steps away and then turned around and said, "Is she
20 okay?"                                                     04:29
21           And I looked at him and said, "Are you
22 fucking kidding me?  He beat the shit out of her
23 again, and you guys stood by and watched it."
24           And then he started to demur and say
25 something akin to, "It's not my business.  It's            04:29
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1 between husband and wife.  He barely touched her."         04:29
2           And then I looked at him.  I said
3 something akin to, "Why don't you just get the fuck
4 out of here.  Be real proud of yourself.  Get the
5 fuck out of here."                                         04:29
6           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay,
7 double hearsay.
8 BY MS. KAPLAN:
9       Q   This conversation you had with Mr. Judge,

10 who is now deceased, that happened before the police       04:30
11 arrived?
12       A   Yes.
13       Q   So after you had that exchange with
14 Mr. Judge outside the building, I take it you went
15 back into the building?                                    04:30
16       A   Yes.
17       Q   And when did you first learn about the
18 police?
19       A   We were in PH 1.  I believe, at that point
20 when I came back upstairs, Amber was already on the        04:30
21 phone with her attorney.  And we asked her where she
22 wanted to be.  She said, "I want to go back to my
23 place."
24           We went back to go take pictures of all
25 the damage, took pictures of the wine stain in             04:30
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1 the hall --                                                04:30
2       Q   Let me pause for a second.
3           Is that the first time you saw the damage
4 in her place, or had you already kind of seen it in
5 the -- kind of the back and forth?                         04:30
6       A   Again, I'm a little -- I'm a little foggy
7 on that.  I want -- I can't say definitively whether
8 I'd seen it before or whether that was when I saw it
9 for first time.

10       Q   Okay.  So you went back to Amber's?              04:30
11       A   We asked her specifically what -- where
12 she wanted to be.  Not "What do you want to do,
13 where do you -- like, do you want to stay here?  Do
14 you want to go back to your place?  What's going
15 to -- what's going to make you feel safe?"                 04:30
16           So she said, "I want to go back.  Let's go
17 back to the living room."
18           So we took her back to PH 3.  We took
19 photos of the damage inside.  And I want to say the
20 first responders came pretty shortly thereafter,           04:31
21 maybe -- again, I'm -- I'm really guessing here.  I
22 want to say 20 or 30 minutes at the most.
23       Q   And you've kind of gone into great detail
24 with Mr. Chew about the back and forth --
25       A   Yes.                                             04:31

55 (Pages 214 - 217)
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 55
E226



CONFIDENTIAL

Page 218

1       Q   -- with the police officers.                     04:31
2           The first set of police officers who were
3 there, how long do you recall them staying?
4       A   Maybe 15 minutes.  I was asked to greet
5 the officers specifically because Amber didn't want        04:31
6 to file a report.  And I said that I would speak to
7 them to see if they -- if I could, you know, get
8 them to leave and say that everything is okay, even
9 though we -- honestly, we all knew that there was no

10 way that they could do that.  I told her that I            04:31
11 would go and greet them first.
12       Q   Okay.  So two questions.  Why did you know
13 that there was no way that they could do that?
14 Question -- let me ask you that question first.
15       A   Survivor of domestic violence myself.            04:32
16       Q   And I don't want to in any way invade your
17 privacy, but I take it from what you said that there
18 were incidents where police were called to
19 situations you were involved in?
20       A   Correct.                                         04:32
21       Q   And that when there's a domestic violence
22 issue, police have some responsibility to do
23 something.
24       A   Correct.
25       Q   Why was Amber telling you that she did --        04:32
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1 or why was Amber saying she didn't want a report --        04:32
2 a police report?
3       A   Because even after all that, specifically,
4 she didn't want to have him arrested.
5       Q   What was your understanding of why she           04:32
6 didn't want to have him arrested?
7       A   She was still protecting him.
8       Q   Did you ever say to Amber and Rocky that
9 Johnny was -- couldn't take responsibility for his

10 actions, wasn't able to take responsibility for his        04:33
11 actions?
12       A   I couldn't tell you explicitly, but it
13 certainly sounds like something I would say.
14       Q   When the first set of cops were there -- I
15 don't want to say cops.  Withdrawn.                        04:33
16           When the first set of police officers were
17 there, what was their reaction?  What was your
18 observation of their reaction?  Were they concerned?
19 What --
20       A   They --                                          04:33
21           MR. CHEW:  Objection.  Calls for
22 speculation.
23           How does he know --
24           (Simultaneous speakers.)
25 BY MS. KAPLAN:                                             04:33
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1       Q   Based on your observations.                      04:33
2       A   They were very professional.  They were
3 stoic.  It seemed like they were there to
4 dispassionately do their job.
5       Q   And it was -- withdrawn.                         04:33
6           Was it your understanding that if -- if
7 they had concluded that a crime was committed, that
8 they would have had to go arrest Mr. Depp?
9       A   My understanding directly from them was

10 that she would have to file a complaint for them to        04:34
11 go arrest him.
12       Q   And her response to that was?
13       A   That she didn't want to file a complaint.
14       Q   What else, if anything, Mr. Drew, do
15 you -- do you remember either the female Hispanic          04:34
16 police officer or the Caucasian gentleman saying
17 that evening?
18       A   I remember -- I was the one who walked
19 them through PH 3 where the original incident had
20 occurred.  I showed them the broken glass.  They had       04:34
21 already walked over the wine stain in the hallway --
22 or the -- the big spill of wine.
23           And I showed them the bolt in the door you
24 could see looked like the bottom of a wine bottle.
25 I took them into PH 5 and showed them through.             04:35
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1           Their communication to me throughout was         04:35
2 me just pointing things out to them and them
3 responding in the affirmative or speaking to each
4 other and say, "Yes, there's broken glass.  That
5 looks like something that's been shoved.  It looks         04:35
6 like something has transpired here."
7           They came back and they said, "We have to
8 speak to Ms. Heard in priv-" -- or "we have to speak
9 to -- to the" -- it wasn't Ms. Heard.  They didn't

10 even know who she was.  I don't even remember what         04:35
11 they called her.  They have to speak to the --
12 the -- whatever they called her.  I don't want to
13 say victim, because that wasn't the word they used
14 either.  They needed to speak to her in private.  No
15 problem.                                                   04:35
16           The Caucasian police officer pulled me
17 outside solo.  I can't say what happened internally,
18 so I don't know whether anybody was in earshot,
19 whether it was just Amber and the officer having a
20 one-on-one or whether there was anybody else around        04:35
21 them.
22           I don't know what was said either
23 specifically outside of what I might have heard
24 secondhand, which has already been talked about
25 ad nauseam.                                                04:35
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1           What happened with the white office- --          04:35
2 the Caucasian officer specifically, I just -- I --
3 we were helpless.  What can we do?  It's her
4 decision to do, but ultimately, like, she was still
5 thinking about ways to protect this person, and we         04:36
6 wanted to help her to help herself.
7           So I asked the officer one-on-one.  I
8 said, "What can we do here?"  And he looked at me
9 flat out and he said, "You've walked us around.

10 There's damage in the apartments.  She has marks on        04:36
11 her face.  If she wants to file a report, we will go
12 pick him up."
13           And I looked at him and I said, "She's not
14 going to file a report, but I appreciate you saying
15 that."                                                     04:36
16           MS. KAPLAN:  We can do this two ways.  We
17 can show them to you one by one, or we can group
18 them.  These all came from one exhibit to -- one
19 exhibit to the declaration?  Oh, these were all
20 produced to you.  Sorry.                                   04:37
21           So let us -- I think it might be more
22 efficient if we -- if we can have, like, a
23 five-minute break and we'll group them as one
24 exhibit.  We're going to put them with their Bates
25 numbers.  And you do already have these.  And then         04:37
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1 I'm going to ask Mr. Drew a series of questions, if        04:37
2 that's okay.
3           MS. VIGLIETTA:  That's okay.
4           MS. KAPLAN:  Save the court reporter time.
5           MR. CHEW:  May we take a copy of this and        04:37
6 make copies?
7           MS. VIGLIETTA:  Oh, sure.
8           THE VIDEOGRAPHER:  We're now going off the
9 record.  The time on the video monitor is 4:37 p.m.

10           (Recess.)                                        04:37
11           (Exhibit 13 marked.)
12           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going back
13 on the record.  The time on the video monitor is
14 4:52 p.m.
15 BY MS. KAPLAN:                                             04:52
16       Q   You have in front of you, Mr. Drew, a
17 series of photographs that we've marked as Drew 13.
18 They've been produced to the other side.  You can --
19 you don't need to know, it's a lawyer thing, but the
20 Bates stamps are attached.                                 04:52
21           And I think I'm just going to take you
22 through them one by one, if that's okay with you?
23       A   Sure.
24       Q   So the first photo -- before I begin, let
25 me tell you that -- I will say that in her                 04:52
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1 declaration, these are -- they're not -- they're not       04:52
2 in her declaration.  These are -- these are just
3 produced.  And I'm going to ask you if you
4 remember -- if you can tell me what these photos
5 are.                                                       04:52
6       A   These are photos taken of her the night of
7 the incident.
8       Q   And on the first photo -- withdrawn.
9           Who took the photos?

10       A   Some were taken by me; some were taken by        04:52
11 Raquel.
12       Q   And when you say "the night of the
13 incident" --
14       A   May 21.
15       Q   May 21.                                          04:53
16           And are you -- sitting here today, can you
17 distinguish which were taken by you and which were
18 taken by --
19       A   No.
20       Q   Were you present when they were all taken?       04:53
21       A   I can't say that definitively.
22       Q   Okay.  Do you -- were you present when
23 photos were taken of -- of Ms. Heard's face, like
24 you see on the first page of this?
25       A   Yes.                                             04:53
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1       Q   And is this image of Ms. Heard's face on         04:53
2 May 21 consistent with your recollection of what her
3 face looked like?
4       A   Yes.
5       Q   And am I correct that unlike -- it's a           04:53
6 little hard to see because there's shadow on the
7 right, but unlike the prior incident that we looked
8 at where there were photos here, the injury looks
9 like it's mostly on one side.

10       A   Correct.                                         04:53
11       Q   And when you took these photos, did you
12 have an understanding of what caused that injury?
13       A   I was aware at that point what had
14 transpired.
15       Q   And what -- what were you aware of?              04:53
16       A   My understanding was that he had wound up
17 and thrown a cell phone into her face -- thrown his
18 cell phone into her face.
19           MR. CHEW:  Move to strike.  Hearsay; lack
20 of foundation.                                             04:54
21           He's already testified repeatedly he never
22 saw Mr. Depp strike with her -- or throw anything at
23 her or be violent in any way.
24 BY MS. KAPLAN:
25       Q   The cell phone that you handed to Jerry          04:54
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1 Judge that night, was that -- just to -- what was          04:54
2 the size of it?  You told me his phone was connected
3 somehow to his credit cards?  How does that --
4       A   It was like a -- it was like a black
5 leather folding wallet.  So the phone was on one           04:54
6 side, and the other side were slots for credit cards
7 and his ID.
8       Q   And how big was it?
9       A   The size of whatever iPhone was current at

10 that point.  Call it 3x5, 3x6, something like that.        04:54
11       Q   And was the wallet part-leather?  How
12 was -- how were the credit cards attached?
13       A   Leather, black leather.
14       Q   So it was like a leather iPhone holder
15 with credit cards in --                                    04:54
16       A   Like a booklet.  It folded over to cover
17 the screen.
18       Q   Let's look at the next photo.  Tell me if
19 you can remember what that is -- or if you can
20 identify what that is.                                     04:55
21       A   These are the pictures pulled off the wall
22 and placed onto their bed in their bedroom.
23       Q   And were you -- do you have an
24 understanding at the time that you or Rocky took
25 this photo, as to who had pulled the photos off the        04:55
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1 wall?                                                      04:55
2       A   It's going to be objected, but my
3 understanding was that it was Johnny.
4           MR. CHEW:  Move to strike.  Lack of
5 foundation; hearsay.                                       04:55
6 BY MS. KAPLAN:
7       Q   We're trying to get you ready for law
8 school.
9           MR. CHEW:  It's kind of first-year -- it's

10 first-year law school.  It's not even third-year law       04:55
11 school.
12 BY MS. KAPLAN:
13       Q   It's hard to see in the -- in the
14 pictures, but was -- were some of the glass frames
15 broken when you took the photos?                           04:55
16       A   I honestly don't recall.
17       Q   Okay.  Let's go to the next photo where
18 it's clearer.
19           Do you recall seeing this on the night of
20 May 21?                                                    04:55
21       A   Yes.  This is on the column in PH 5 going
22 up the stairs.
23       Q   And there, there -- the glass on the
24 pictures were shattered?
25       A   Yes.                                             04:56
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1       Q   And did you get any explanation that night       04:56
2 about how that had happened?
3       A   Again, my understanding was that it had
4 happened by Johnny after I had left Penthouse 5.
5           MR. CHEW:  Move to strike.                       04:56
6 BY MS. KAPLAN:
7       Q   Well, let me -- let me --
8           MR. CHEW:  Hearsay; lack of foundation.
9 BY MS. KAPLAN:

10       Q   Let me go back.                                  04:56
11           Starting with the first photo of
12 Ms. Heard's face, is that what her -- is that what
13 Ms. Heard's face looked like when the police
14 arrived?
15       A   Yes.                                             04:56
16       Q   With the next photo of the pictures on the
17 bed and the broken picture frame on the wall, did
18 you show these to the -- you personally show these
19 to the -- the first group of police officers that
20 night?                                                     04:56
21       A   Honestly, this one, I -- I really can't
22 say whether I did show them to the officers.  I
23 don't recall this.
24       Q   And just so the record is clear, you're
25 pointing to the photos on the bed?                         04:56
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1       A   Correct.                                         04:56
2       Q   What about the photos on the wall?
3       A   The third photo, yes, I showed them
4 personally.
5       Q   Can you tell me what the next photo is?          04:56
6       A   This one looks like --
7       Q   Oh, withdrawn.  Hold on.  I'm going to ask
8 you another question.
9           For the photos on the wall, you had been

10 in the apartment prior to this?                            04:57
11       A   Yes.
12       Q   Was the glass broken when you had left --
13       A   No.
14       Q   -- the apartment?
15           Okay.  Go to the next one.  What's that?         04:57
16       A   This is broken glass.  I believe this is
17 from the landing directly beneath the photo shown
18 in -- the third photo.
19       Q   And it's a landing on a staircase?
20       A   Yes.                                             04:57
21       Q   Did you show -- was that photo taken by
22 either you or Rocky?
23       A   Yes.
24       Q   Did you show that glass to the police
25 officers who came -- the first group of police             04:57
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1 officers who came that night?                              04:57
2       A   Yes, I did.
3       Q   Next photo.
4           And I take it -- even I can see that.
5 That's a stairway --                                       04:57
6       A   Yeah.
7       Q   -- I think?
8           And that photo was, again, taken by either
9 you or Rocky?

10       A   Correct.                                         04:57
11       Q   And was this picture of broken glass on
12 the stairway shown to -- withdrawn.
13           Was the broken glass on the stairway
14 depicted in this photograph showed to the first
15 group of police officers that night?                       04:58
16       A   Yes, it was.
17       Q   What's the next photo?
18       A   This is the hallway where there would have
19 been spilled wine right outside the door of PH 1.
20       Q   And is -- do you see spilled wine in this        04:58
21 photo?
22       A   Yes.
23       Q   Can you indicate for the record where that
24 is?
25       A   Here and here and here.                          04:58
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1           MS. KAPLAN:  Counsel, indicate where he --       04:58
2 he's pointing.  I'm sorry.
3           MS. VIGLIETTA:  No.  He's pointing to the
4 sort of middle of the photograph on the right side,
5 on the floor, on the stripes.                              04:58
6 BY MS. KAPLAN:
7       Q   And was this a -- a photograph taken by
8 either you or -- or your then wife?
9       A   Yes.

10       Q   And did the police officers -- the first         04:58
11 group of police officers who came, see this on that
12 evening?
13       A   They would have walked through it before
14 they even got to the door.
15       Q   But that's not something you showed them?        04:58
16       A   No.
17       Q   Last photo in this series, can you tell me
18 what that is?  Sorry.
19       A   That is a wine bottle and spilled wine on
20 the floor.                                                 04:59
21       Q   Is this a photo that was taken by either
22 you or -- or Rocky?
23       A   Yes.
24       Q   Is this something that you showed the
25 first group of police officers that evening?               04:59
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1       A   Yes.                                             04:59
2       Q   Which apartment is this in?
3       A   I believe this is in PH 5.
4       Q   Which room?
5       A   In the living room.                              04:59
6       Q   As I asked with the other series of photos
7 that we saw -- first of all, were any -- are you
8 aware of anyone who made any efforts to Photoshop or
9 otherwise manipulate these photos to make the

10 incident and the circumstances look worse than they        04:59
11 were?
12       A   Not to my knowledge.
13       Q   Were you aware -- did any -- were you --
14 did you have any understanding that evening, looking
15 at the first photo of Ms. Heard's face, that anyone        05:00
16 had somehow put makeup on her face to make it look
17 like she had an injury under her eye?
18           MS. KAPLAN:  Would the court reporter read
19 back -- mind reading back the question?
20           (Mr. Smith enters the room.)                     05:00
21           THE WITNESS:  I'm sorry.  Who is this?
22           MS. VIGLIETTA:  He's another attorney.
23           MS. KAPLAN:  I think another attorney from
24 Mr. Heard's team.
25           MR. SMITH:  Randy Smith of Brown Rudnick.        05:00
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1           THE WITNESS:  Okay.                              05:00
2           MS. KAPLAN:  Could -- would the court
3 reporter mind reading back that question?
4           (Whereupon the record was read as follows:
5           "Did you have any understanding that             05:00
6       evening, looking at the first photo of
7       Ms. Heard's face, that anyone had somehow put
8       makeup on her face to make it look like she
9       had an injury under her eye?")

10           THE WITNESS:  No.                                05:01
11 BY MS. KAPLAN:
12       Q   Sitting here today, Mr. Drew, do you
13 believe that Ms. Heard injured herself so as to
14 create those markings under her eye?
15       A   No.                                              05:01
16       Q   Sitting here today, Mr. Drew, do you
17 believe that your ex-wife Rocky Pennington did
18 anything to create those marks you see in the photo
19 under Ms. Heard's eye?
20       A   No.                                              05:01
21           MR. CHEW:  Objection.  Calls for
22 speculation.
23 BY MS. KAPLAN:
24       Q   With respect to these photographs
25 generally that we've looked at in Drew 13, was there       05:01
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1 any effort to stage the photographs in any way?            05:01
2       A   Absolutely not.
3       Q   And do you know how the photographs got
4 ultimately to Ms. Heard?
5       A   I do not.                                        05:01
6           MS. KAPLAN:  We're on Drew 14.  So let's
7 mark this as Drew 14.
8           (Exhibit 14 marked.)
9           MR. CHEW:  Is this a composite exhibit, or

10 is this just one?                                          05:02
11           MS. KAPLAN:  It's two.
12 BY MS. KAPLAN:
13       Q   Okay.  Let me first apologize both with
14 Drew --
15           MS. KAPLAN:  This is 14; right?                  05:02
16           MR. CHEW:  Uh-huh.
17           MS. KAPLAN:  Drew 14 and Drew 13 and some
18 of the other photos, these were printed at our hotel
19 nearby printer, and the colors -- you can see in an
20 earlier copy I have, the colors just change very           05:03
21 significantly.
22           We can maybe put this in as a model.  Each
23 time you copy -- or each time you print them,
24 depending on the quality of the printer.
25           So I'll mark this just as a comparison as        05:03
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1 Drew -- this is Drew 14, the one we have right in          05:03
2 front of us?
3           I'm just going to mark as a comparative --
4 we can make copies.  I just had these in my files --
5 as Drew 15 so you can kind of see -- I don't want          05:03
6 there to be any misunderstanding of how the coloring
7 changes based on the quality of your printing
8 technology.  And I apologize for that.
9           So we'll just mark this as Drew 15, and

10 then if you guys want copies -- I'm not going to do        05:03
11 anything with it other than to show the coloration
12 differences.
13           MR. CHEW:  I'm -- this is kind of a dog's
14 breakfast.  I -- I don't know what we're looking at.
15           MS. KAPLAN:  Okay.  So let me be -- let me       05:03
16 try to be very clear just so we have it for the
17 record for the court reporter.
18           We've marked a document -- an exhibit as
19 Drew 14, which were photos produced to Mr. Depp with
20 the Bates stamp shown, and our records indicate that       05:04
21 those photos were taken on May 22nd, next day.
22           But both with Drew 14 and Drew 13, I
23 apologize.  We printed those last night from our
24 hotel printer, and the hotel printer is clearly not
25 that good, so there's kind of a reddening that             05:04
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1 happens in both of the photos.                             05:04
2           So just so the record is very clear, I'm
3 going to mark as Drew 15, which I only have one copy
4 of, the same photos that I had brought from my
5 office where the coloration is very different.             05:04
6           I'm not going to ask you about Drew 15
7 because I only want copies just for the record.  And
8 I guess we can show it to the witness, and he can
9 see -- and I guess, Mr. Drew, you can agree with me

10 that just -- Drew 15 is very -- is much redder, and        05:04
11 it has very different coloration than Drew 4 -- than
12 Drew 14.
13           MR. CHEW:  Objection.  Leading; lack of
14 foundation.
15           MS. KAPLAN:  Okay.  But I want to make           05:05
16 sure I get the numbers right.  This is -- this is
17 Drew 16.  I apologize.  Right?  The next exhibit is
18 16?
19           (Reporter clarification.)
20           MS. KAPLAN:  Oh, Drew 15.  Okay.  So Drew        05:05
21 15 and Drew 14.  I think the record's clear.
22           (Exhibit 15 marked.)
23 BY MS. KAPLAN:
24       Q   So I think you testified earlier with
25 Mr. Chew, Mr. Drew -- I'm rhyming here -- that you         05:05
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1 were in contact, in the building, with Ms. Heard on        05:06
2 the day of May 22nd.
3       A   Yes.
4       Q   And I'll represent to you that the photos
5 in Drew 14 were taken on that day.                         05:06
6           Sitting here today, do you know who took
7 these photos?
8       A   We're talking about the two I have in
9 front of me --

10       Q   Yes.                                             05:06
11       A   -- right now?
12       Q   Yes.
13       A   It was either me or Raquel.
14       Q   Is this consistent with your recollection
15 of how Ms. Heard looked the next day on May 22nd?          05:06
16       A   Yes.
17           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation.
18           (Reporter clarification.)
19           MS. KAPLAN:  22nd.
20           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation.       05:06
21 Move to strike.
22 BY MS. KAPLAN:
23       Q   Did you see Ms. Heard's face on
24 May 22nd --
25       A   Yes.                                             05:06
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1       Q   -- 2015 [sic]?                                   05:06
2           Again -- and you recall -- withdrawn.
3           Did you or your ex-wife take photos of
4 Ms. Heard's face on that day?
5       A   Yes, to my recollection.                         05:07
6       Q   And similar to questions I've asked in the
7 past, was any effort made to stage those photos in
8 any way?
9       A   Not to my knowledge, no.

10       Q   Was any effort made to put makeup on             05:07
11 Ms. Heard's face to make the injuries look redder or
12 more serious?
13       A   Not to my knowledge, no.
14       Q   Was any manipulation of the photos done
15 either using Photoshop or any other similar method?        05:07
16       A   Not to my knowledge, no.
17       Q   Now, there was -- did you have occasion to
18 see Ms. Heard on the days following this incident
19 from, say, the 23rd to the 27th?
20       A   I believe so, but I don't remember               05:07
21 explicitly.
22       Q   Do you have -- sitting here today, do you
23 recall what her face -- if you do or if you don't, I
24 understand, but what her face looked like on those
25 days?                                                      05:08
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1       A   I don't.                                         05:08
2       Q   There was some testimony earlier with
3 Mr. Chew.  I think he showed you Drew 6.  If you
4 don't mind picking that up.
5           And there was some discussion -- you had         05:08
6 some back and forth with Mr. Chew about a statement
7 that was made and -- when the issue first came up.
8 Do you recall that testimony?
9       A   Briefly.

10       Q   And you said -- I think you testified that       05:08
11 you did receive this text from Ms. Heard on
12 May 22nd, asking for statements?
13       A   To my vague recollection, yes.
14       Q   Okay.  I'm going to hand you a new
15 document that we'll mark as Drew --                        05:08
16           THE REPORTER:  16.
17           MS. KAPLAN:  -- 16.  I think everyone has
18 it, but it's the email --
19           MR. CHEW:  You said the same thing about
20 the declaration, so let's trust but verify.                05:09
21           MS. KAPLAN:  Okay.  So it's the email that
22 we sent out attaching -- the email from Josh --
23 Joshua Drew to Amber Heard dated 5-22-2016, sent,
24 according to the email, at 9:43, 30 -- 9:43 p.m.,
25 subject to the email says statement from J.D. and          05:09
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1 R.P.                                                       05:09
2           MS. VIGLIETTA:  I actually don't have my
3 copy.
4           MS. KAPLAN:  Oh.
5           MR. CHEW:  Oh, yes, we do.                       05:09
6           MS. VIGLIETTA:  And do you have yours?
7           THE WITNESS:  I wasn't given one.
8           MS. VIGLIETTA:  Okay.  Making sure.
9           MR. CHEW:  So this is Drew 16?

10           MS. KAPLAN:  Yes.                                05:09
11           (Reporter clarification.)
12           MS. KAPLAN:  Do we have an extra one to
13 mark?
14           MR. CHEW:  Is this the two-page
15 document -- is this --                                     05:10
16           MS. KAPLAN:  It's three pages total.
17 There's a cover email, and then it's got two
18 statements attached.
19           MR. CHEW:  Okay.  They're separate
20 statements?                                                05:10
21           MS. KAPLAN:  I want to hear from the
22 witness.
23           MS. VIGLIETTA:  Ours is a little
24 scrambled, so I'm not sure which one goes first.
25           MS. KAPLAN:  Yeah.                               05:10
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1           (Simultaneous speakers.)                         05:10
2           MS. KAPLAN:  Do you guys need another one?
3           MR. CHEW:  No.  I think we've got one now.
4           MS. KAPLAN:  Okay.  Making sure this is
5 the same as mine.                                          05:10
6           Yeah.  Okay.  So why don't we use this.
7           (Exhibit 16 marked.)
8 BY MS. KAPLAN:
9       Q   Take your time and review this document,

10 Mr. Drew, if you would.                                    05:10
11       A   (Reviewing document.)
12           MS. KAPLAN:  I have one more copy.  Do you
13 guys want one?
14           THE WITNESS:  Okay.
15 BY MS. KAPLAN:                                             05:12
16       Q   Mr. Drew, can you identify Drew 16 for --
17 for the record?  Can you tell me what it is?  Sorry.
18       A   This looks like a statement that I wrote
19 either that evening or the next day, and Raquel's,
20 same circumstance.                                         05:12
21       Q   Okay.  And you wrote yours.  Who wrote
22 Raquel's?
23       A   My understanding, it was her.
24       Q   Let's -- and -- and you forwarded these
25 over to Amber sometime that evening?                       05:12
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1       A   Correct.                                         05:12
2       Q   When we -- when I asked you some questions
3 earlier about when John -- Mr. Depp -- excuse me --
4 was kind of coming at you, you said you couldn't
5 recall what he said to you.                                05:12
6           Here in the -- in the statement, you say
7 that he said -- or along the lines of, quote, "Get
8 the fuck out of my house."  Quote, "You
9 mother-fuckers fucking sold me out," so on and so

10 forth.                                                     05:13
11           Does this refresh your recollection that
12 that's what he said to you?
13       A   That sounds pretty appropriate.
14       Q   And in this document, I asked you how
15 close he was.  You said it was about a foot.               05:13
16 Here -- or within a foot.  Here it says about
17 6 inches.  Is that -- sitting here today, does that
18 refresh your recollection?
19           MR. CHEW:  Objection.  Leading.
20 BY MS. KAPLAN:                                             05:13
21       Q   You can answer.
22       A   Yes.
23       Q   And at the bottom of the statement,
24 there's a sentence that says, "We had a verbal
25 confrontation in the process of handing off the            05:13
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1 phone, which I can provide further details should          05:13
2 the need arise."
3           Do you see that?
4       A   Correct.
5       Q   Is that the conversation you discussed           05:13
6 earlier with us, with Mr. Judge, who is now
7 deceased?
8       A   Yes.
9       Q   Did anyone tell you what to say in this

10 declaration?                                               05:14
11       A   No.
12       Q   Did any lawyer draft it for you?
13       A   No.
14       Q   Did Samantha Spector in any way indicate
15 to you what you should -- what should be in here?          05:14
16       A   The only statement that was provided to us
17 specifically was to be as dispassionate and
18 contemporaneous as possible, in putting forward to
19 remove as much emotion -- or remove all of the
20 emotion from it and just be as matter of fact as           05:14
21 possible, and that was the only direction we were
22 given.
23       Q   And this was your effort to do that?
24       A   Correct.
25       Q   And did you and Rocky mainly get together        05:14
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1 and figure out what each of you were going to say?         05:14
2       A   Not to my recollection, no.  I think the
3 only -- let me rephrase that.
4           The only thing that was discussed
5 specifically was that very first -- when things            05:14
6 actually transpired, because we all had different
7 time interpretations, specifically, as to when
8 everything had actually started.
9       Q   And you had that discussion with -- with

10 your ex-wife?                                              05:14
11       A   Correct.  Just with Raquel.
12       Q   Can you turn to -- I think it was the
13 first exhibit marked, that yellow piece of paper,
14 Drew 1.
15           So we did our homework -- or I should say        05:15
16 my team did the homework, and we actually found an
17 architectural rendering of the penthouse.  I have
18 two copies here.
19           MS. KAPLAN:  So let's mark this one -- is
20 it okay if -- let's mark it as -- what's our next --       05:15
21           THE REPORTER:  17.
22           MS. KAPLAN:  Drew 17.  And I'm going to
23 actually ask the witness to write on it, if that's
24 okay, so he can kind of -- we have a more accurate
25 version of it than Drew 1.                                 05:15

Page 245

1           Okay.  So let's mark that as 17.                 05:15
2           (Exhibit 17 marked.)
3 BY MS. KAPLAN:
4       Q   What I'd like you to do, just so the
5 record is clear, is show -- is indicate -- and you         05:16
6 can just do it in writing on the document.  You have
7 a pen there? -- what apartment was yours and
8 Rocky's.
9       A   PH 1.

10       Q   Okay.  And which one was the ones that           05:16
11 were -- was Penthouse 5?  And what was Penthouse 5
12 used for?
13       A   On the upper levels, it was Amber's
14 closet, and there was a little, like, mid-level
15 landing that she used -- her desk was.                     05:16
16           And then the ground floor, there was a
17 little secluded patio that wasn't used for anything.
18 There was a storage room that was tucked behind the
19 elevator in the stairs.  That was storage, but that
20 was where security stayed when they were there.            05:17
21           And then the rest of the ground floor was
22 just sort of there.  It wasn't really used all that
23 often, but, you know, sometimes with, like, a --
24 large dinner parties or Thanksgiving or whatever, we
25 would use that space.                                      05:17
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1       Q   And what was -- what was between --              05:17
2 there's like a box between Penthouse 5 and
3 Penthouse 3.  What was that?
4       A   PH 4.
5       Q   And who lived there, if anyone?                  05:17
6       A   For the most part, nobody.  At certain
7 points, they would have guests stay there.  For some
8 period of time, Whitney, Amber's sister, lived there
9 very briefly.

10       Q   And can you -- can you mark Penthouse 4 on       05:17
11 your version of the exhibit?
12       A   Yeah.  (The witness complied.)
13       Q   Thank you.
14           And -- and have we marked Penthouse 3?
15 Okay.  Can you mark Penthouse 3?                           05:17
16       A   (The witness complied.)
17       Q   And that's the -- the apartment where
18 Mr. Depp and Ms. Heard lived?
19       A   Correct.
20       Q   I think you said occasionally or                 05:18
21 sporadically or something like that?
22       A   That was their primary residence.
23       Q   Okay.  And on top -- if you're looking at
24 it -- I actually have it backwards.  If you're
25 looking at it kind of with the wording on top,             05:18
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1 what's the apartment kind of beneath Penthouse 3,          05:18
2 the other --
3       A   PH 2.  That was where Johnny's friend,
4 Isaac, lived.
5       Q   And what's Isaac's full name?                    05:18
6       A   Isaac Baruch.
7       Q   Okay.  And show me -- it says "pool," so
8 the pool is down to the -- in the bottom part of
9 this drawing?

10       A   Yes.  It was actually a level up.                05:18
11           So the -- the penthouse where we lived in
12 PH 1, there was a -- there was a small outdoor area
13 directly behind, and then probably about 8 to
14 10 feet above our floor level was where the pool
15 was.                                                       05:18
16           MS. KAPLAN:  It's a terrible habit, when
17 I'm in a deposition, to misplace documents.
18           Let's mark this.
19           Thank you.
20 BY MS. KAPLAN:                                             05:19
21       Q   This, I told you, was a drawing we found,
22 but does this look like an accurate drawing of -- of
23 the premises that we've been talking about for most
24 of the time today?
25       A   It does.                                         05:19
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1           MS. KAPLAN:  Okay.  We're on 18?                 05:19
2           THE REPORTER:  Yes.
3           THE WITNESS:  Am I giving this back to
4 somebody?
5           MS. KAPLAN:  Just put it on the pile.            05:19
6 Let's mark this as 18.
7           (Exhibit 18 marked.)
8 BY MS. KAPLAN:
9       Q   Okay.  I'm showing you a document that's

10 been marked as Drew 18.  It was Exhibit 9, just for        05:20
11 the record, to Ms. Heard's 2019 declaration.
12           And I'm not asking you to focus on the
13 texts, because the texts weren't between you and
14 anyone else, but I'm directing your attention to the
15 photos there and asking if you can identify where          05:20
16 these photos were taken.
17           MR. CHEW:  Objection.  Lack of foundation.
18           THE WITNESS:  The photo on the first page,
19 honestly, I'm not sure.  I don't really remember
20 which stairwell this was from, from which penthouse.       05:21
21 BY MS. KAPLAN:
22       Q   Okay.  So each -- each penthouse had a
23 stairwell?
24       A   Yes.
25       Q   Okay.  Next one?                                 05:21
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1       A   Both of these photos are taken from PH 5         05:21
2 where Amber's closet was located -- or what Amber
3 used as her closet, I should say.
4       Q   Next page.  Same thing, Amber's closet?
5       A   Same thing.                                      05:21
6       Q   Next page, at least the top one?
7       A   The top one, same.
8       Q   Bottom photo on that page?
9       A   Bottom photo is taken from -- it looks

10 like it's taken from the landing on the stairwell of       05:21
11 PH 5 towards the kitchen, towards the Broadway side.
12       Q   And the next page just seems like similar
13 copies.
14           Were you ever made aware, Mr. Drew, of --
15 of anyone destroying Amber Heard's closet this way?        05:22
16       A   Not to my knowledge.
17       Q   I think Mr. Chew asked you a series of
18 questions this afternoon about various people in the
19 building, including -- and I hope I got them all
20 right here -- Trinity Esparza, Brandon Patterson,          05:22
21 Alejandro Alex Romero, Cornelius Harrell, and Galen
22 Summerland.
23           Do you recall that testimony?
24       A   Yes.
25       Q   And I think he represented to you that           05:23
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1 Trinity -- at least Trinity Esparza said that on the       05:23
2 morning of May 22nd, Ms. Heard looked radiant and
3 beautiful and had no marks.
4           Do you recall that question?
5       A   That characterization came from one of the       05:23
6 gentlemen, not Alex and not Trinity, if memory
7 serves me right.
8           MR. CHEW:  Yeah.  You misstated his
9 testimony.

10 BY MS. KAPLAN:                                             05:23
11       Q   Do you recall which person?  We can look
12 it up on the -- the --
13           (Simultaneous speakers.)
14       A   I don't recall this one.  It was either --
15 it was either Cornelius, or it was the other               05:23
16 gentleman, but it wasn't Alex or Trinity.
17           MS. KAPLAN:  Hold on a sec.  The wonders
18 of modern technology.
19 BY MS. KAPLAN:
20       Q   So Cornelius Harrell.  I think you got it        05:23
21 right.  Right, is the -- the question was:
22 Cornelius Harrell said she looked radiant and
23 beautiful and no marks?
24       A   That's my recollection, yes, from the
25 testimony.                                                 05:24
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1       Q   Based on the photos that we've now just          05:24
2 been reviewing in excruciating detail, is that the
3 way she looked to you that day?
4           MR. CHEW:  Objection to the question.
5           THE WITNESS:  Not in my interaction, no.         05:24
6 BY MS. KAPLAN:
7       Q   And the answer you just gave me was based
8 on your own observation of Amber Heard's face that
9 day?

10       A   Correct.                                         05:24
11           MR. CHEW:  Objection.  Leading.
12 BY MS. KAPLAN:
13       Q   Now, there was also some discussion about
14 interrelationships, for lack of a better term, about
15 the group of friends who you socialized from time to       05:24
16 time during this period.
17           For example, I think easily established,
18 and you responded to Mr. Chew that you are now
19 divorced from Rocky Pennington.
20       A   Correct.                                         05:25
21       Q   Is it -- how would you describe your
22 relationship with Rocky Pennington today?
23       A   Nonexistent.
24       Q   And I think Mr. Chew also asked questions
25 about the relationship between Rocky Pennington and        05:25
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1 iO Tillett.                                                05:25
2           Do you recall that?
3       A   Yes.
4       Q   And how would you describe your knowledge
5 of the relationship between Rocky Pennington and iO        05:25
6 Tillett during this period that we've been
7 discussing today?
8       A   Tumultuous.
9       Q   Can you give me more detail?

10       A   They're both very stubborn, strong-willed        05:25
11 individuals, and they had periods where they were
12 really good friends, and they had periods where they
13 didn't like each other very much.
14       Q   We talked about your declarations -- or
15 your statements on May 22nd.  Sitting here today,          05:25
16 are you aware of any efforts by Rocky Pennington and
17 iO Tillett to, quote, get their stories straight?
18       A   Not to my knowledge.
19       Q   Are you aware of any efforts between and
20 among Rocky Pennington, iO Tillett, Melanie                05:26
21 Inglessis, Elizabeth Marz, or Amanda de Cadenet to,
22 quote, get their stories straight?
23       A   Not to my knowledge.
24       Q   Have you had any outreach from any of
25 those people that I just mentioned to you, to              05:26
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1 coordinate your story or your recollection or your         05:26
2 testimony about the things you testified to here
3 today?
4       A   No.  I did receive a phone call from iO, I
5 want to say, maybe three months ago that was to            05:26
6 catch up.
7       Q   And did you discuss during that phone
8 conversation your recollection of the events that
9 we've been discussing here?

10       A   No.                                              05:27
11       Q   Sitting here today, Mr. Drew, can you
12 think of any reason why any of the people I just
13 mentioned would engage in a conspiracy to fabricate
14 allegations of domestic abuse against Johnny Depp?
15           MR. CHEW:  Objection.  Calls for                 05:27
16 speculation.
17           THE WITNESS:  No.
18           MS. KAPLAN:  I'm going to -- we'll take a
19 break.  I'm going to see if I have anything else,
20 but I think -- I have the time reserved, but we'll         05:27
21 see if there's anything else before -- before
22 Mr. Chew gets you here.
23           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going off
24 the record.  The time on the video monitor is
25 5:27 p.m.                                                  05:27
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1           (Recess.)                                        05:33
2           (Exhibit 19 marked.)
3           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going back
4 on the record.  The time on the video monitor is
5 5:45 p.m.  This is the beginning of Media 5 in the         05:45
6 videotaped deposition of Joshua Drew.
7 BY MS. KAPLAN:
8       Q   So during the break, Mr. Drew, we marked
9 and I just handed it to the other side, a document,

10 Exhibit 19.  Exhibit 19, do you have that in front         05:45
11 of you?
12       A   Yes.
13       Q   Okay.  And the first page of the document
14 says Declaration of John Christopher Depp, II.
15       A   Correct.                                         05:46
16       Q   Do you see that?
17           And is this one of the documents -- I
18 think there's a little bit of confusion in the
19 record.
20           Is this one of the documents you reviewed        05:46
21 before this deposition, or was it the complaint or
22 something else?
23       A   I believe so, yes.
24       Q   You believe you reviewed this?
25       A   Yes.                                             05:46
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1       Q   Okay.  If you could or if you would,             05:46
2 please, sir, if you could turn to paragraph 18 that
3 begins on page 7 and read that paragraph, which is
4 quite long.  I apologize.  And then I'm going to ask
5 you one or two questions about it.                         05:46
6       A   Paragraph 18 --
7       Q   Yes.
8       A   -- on page 7?
9       Q   7 to 8.

10       A   Okay.                                            05:46
11       Q   To 9, actually.  So a super paragraph.
12       A   "Ms. Heard put iO Tillett" --
13       Q   No, no.  Read to yourself.  You don't have
14 to read it out loud.
15       A   Oh, okay.                                        05:46
16           MR. CHEW:  That's what my son does.  He
17 just reads.  I say, "No, no, you can read to
18 yourself."
19           THE WITNESS:  (Reviewing document.)
20           Okay.                                            05:48
21 BY MS. KAPLAN:
22       Q   Okay.  So on page 8, Mr. Drew, about
23 two-thirds of the way down there on that page,
24 there's a reference to you, and I'm just going to
25 read it into the record and then ask you your              05:48
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1 reaction.                                                  05:48
2           The sentence reads:
3           "Ms. Pennington's ex-husband who was
4           present in Penthouse 5 advised that
5           Ms. Pennington lied about being summoned         05:48
6           by Ms. Heard at 8:06 by text because
7           Ms. Pennington was, in fact, hiding in my
8           Penthouse 3 all along."
9           Do you see that statement?

10       A   Yes.                                             05:48
11       Q   And are you the ex-husband of
12 Ms. Pennington?
13       A   As far as I know.
14       Q   Did you -- sitting here today, sir, did
15 you ever have -- say that to Johnny Depp?                  05:48
16       A   Absolutely not.
17       Q   Do you have any basis for -- for why
18 Mr. Depp would write in a sworn statement that
19 that's what you said to him?
20       A   I'm not going to speculate on that one.          05:48
21       Q   Is the sentence that I read to you,
22 referencing you, true or false, sir?
23       A   False, with the exception of that I was in
24 Penthouse 5.
25       Q   Thank you.                                       05:49
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1           MS. KAPLAN:  No further -- no further            05:49
2 questions.
3                  FURTHER EXAMINATION
4 BY MR. CHEW:
5       Q   Mr. Drew, I have -- I have a few more            05:49
6 questions.  We're going to jump around from topic to
7 topic, but that's what happens at the end of a
8 deposition.  I think these are going to be the last
9 questions I ask about the dogs, no -- no -- no

10 promise there.                                             05:49
11           You testified that the dogs were too small
12 to climb the stairs; is that --
13       A   Correct.
14       Q   -- correct?
15           And if the dogs, in fact, were too small         05:49
16 to climb the stairs, how would they be able to jump
17 on the bed?
18       A   One of them was.  One of them was not.
19       Q   So it's your testimony that one of the
20 dogs could -- had the ability to climb the stairs          05:49
21 and jump on the bed, and the other had neither?
22       A   Correct.
23       Q   Correct me if I'm wrong, but I believe you
24 testified earlier that you had heard Amber Heard
25 yell at Mr. Depp on various occasions; correct?            05:50
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1       A   Yes.                                             05:50
2       Q   Did you ever see Ms. Heard strike
3 Mr. Depp?
4       A   No.
5       Q   Did you ever see her kick him?                   05:50
6       A   No.
7       Q   You testified -- did Liz Marz attend
8 Ms. Heard's birthday party on April 21?
9       A   I do not recall.

10       Q   You testified that you saw Ms. Heard throw       05:50
11 Mr. Depp's phone off the roof on occasion?
12       A   That's not what I testified.  What I
13 testified is that I had been told that that is what
14 had transpired after one of these arguments.
15       Q   Who told you that?                               05:51
16       A   I believe it was Raquel.
17       Q   Do you recall which argument it was and
18 what date that was?
19       A   I want to say it was related to the 30th
20 birthday party, but I'm not a hundred percent              05:51
21 certain.
22       Q   Let's turn now -- if you could look at
23 Exhibit 16, I believe, which is your statement.
24       A   Okay.
25       Q   You testified here in the second                 05:51
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1 paragraph.  You say:                                       05:51
2           "Approximately 15 minutes later, we heard
3           Johnny shouting."
4           MS. VIGLIETTA:  What paragraph are you in?
5           MR. CHEW:  It's the second paragraph on          05:51
6 the first and only page.
7 BY MR. CHEW:
8       Q   You testified that you heard Johnny
9 shouting.

10           Did you -- do you see that?                      05:51
11       A   I do.
12       Q   But you never heard Amber Heard shouting
13 at any time that night?
14       A   That's correct.
15       Q   Then you said you saw it through the             05:52
16 peephole.  To what peephole are you referring?
17       A   Based on this, it would be the door for
18 PH 5.
19       Q   Why were you looking through the peephole?
20       A   I heard shouting in the hallway.                 05:52
21       Q   Why didn't you just go out into the
22 hallway?
23       A   Honestly, I don't know.
24       Q   Then you testified that you saw both of
25 his security team rush over in the direction of            05:52
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1 PH 3.  When you say "both of his security team," are       05:52
2 you referring to Mr. Bett and Mr. Judge?
3       A   Yes.
4       Q   Can you show us on Drew Exhibit 1 from
5 where Mr. Judge and Mr. Bett were coming?  And if          05:52
6 you could just do the initials S.B. for Sean Bett
7 and J.J. for Jerry Judge.
8       A   To be very honest with you, like I said,
9 there's a lot about this evening that I'm really not

10 clear on.  I'll be very honest with you.  Reading          05:53
11 some portion of this statement is refreshing my
12 memory, so to speak, but I'm still a little foggy on
13 that.
14           So specifically with that, they would
15 have -- sorry.  Bear with me a second here.                05:53
16           So the door to PH 5 would have been about
17 here.
18       Q   Okay.
19       A   And if they rushed past -- like I said,
20 the storage room where security would normally wait        05:53
21 would be somewhere around here.  So they would have
22 been coming in this direction.
23       Q   Why -- Mr. Depp and Ms. Heard were in
24 PH 3?
25       A   Correct.                                         05:54
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1       Q   Both -- well, Mr. Bett has testified and         05:54
2 Mr. Judge had stated -- he's not alive and cannot
3 testify -- that they both were stay -- were
4 stationed right outside of PH 3.
5           Doesn't that make sense, if they're              05:54
6 supposed to be guarding Mr. Depp, that they're in a
7 position where they could defend him or protect him
8 if anybody broke into PH 3?
9           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Lacks

10 foundation; calls for speculation.                         05:54
11           THE WITNESS:  I'm not going to speculate
12 on the way they behaved.  And like I have told you,
13 I was there for quite a long time, and I can tell
14 you unequivocally, I can probably count on one hand
15 the number of times that security was actually ever        05:54
16 stationed outside of a door for any period of time
17 whatsoever.
18           When they came in, they made sure that
19 Johnny and Amber were settled, and they went back to
20 the storage room in PH 5 where they had a TV, couch,       05:54
21 and a refrigerator.  They were almost never
22 stationed outside the door.
23 BY MR. CHEW:
24       Q   So your testimony is that Ms. -- that
25 Mr. Bett is lying about where he was stationed that        05:55

66 (Pages 258 - 261)
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 66
E237



CONFIDENTIAL

Page 262

1 night; correct?                                            05:55
2       A   I'm not going to accuse anybody of lying.
3 I can only say specifically what I observed and
4 based on what's written in my statement.
5       Q   And I understand the recollection issues,        05:55
6 though, it's -- where did you first see Mr. Bett and
7 Mr. Judge coming through the peephole?
8       A   Based on this statement, it would have
9 been coming in the direction that I've drawn the

10 arrow, which is ostensibly from the direction of the       05:55
11 door of PH 5 towards the door of PH 3 down the
12 hallway.
13       Q   Moving down the page, you say that
14 Mr. Depp told you to get the F out of his house;
15 right?                                                     05:55
16       A   Correct.
17       Q   It was his house; right?
18       A   Correct.
19       Q   Nobody in that building paid any rent;
20 right?                                                     05:55
21       A   Correct.
22       Q   He was letting everybody live there for
23 free.
24       A   Correct.
25       Q   You testified, in response to some of            05:56
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1 Ms. Kaplan's questions, that Mr. Depp didn't act           05:56
2 exact -- didn't really spit in your face, did he?
3       A   It was just the course of --
4           MS. VIGLIETTA:  That mischaracterizes the
5 testimony.  That's my objection --                         05:56
6 BY MR. CHEW:
7       Q   You -- all right.  Let me -- let me clean
8 it up.
9           You say in your affidavit that "the whole

10 time no more than 6 inches from my face, spitting in       05:56
11 my face the whole time."  He wasn't spitting at you,
12 was he?
13       A   No.  It was -- the course of being angry
14 and yelling and the proximity to me, it was spittle
15 when somebody is shouting.                                 05:56
16       Q   You would agree with me that having saliva
17 inadvertently come out of your mouth is different
18 from having somebody spit at you, which is about the
19 most offensive thing you could possibly do; correct?
20       A   I wouldn't characterize it that way, but         05:57
21 it's pretty bad.
22       Q   And -- and it's not your testimony that
23 Mr. Depp was spitting on you, as angry as he may
24 have been?
25       A   Correct.                                         05:57
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1       Q   You testify in the fourth paragraph, you         05:57
2 say:
3           "After I had left, I heard him screaming
4           and smashing things inside the apartment."
5           You never saw him smash anything, did you?       05:57
6       A   Not to my recollection, no.
7       Q   In fact, in your entire tenure of living
8 at the East Columbia Building, you never saw
9 Mr. Depp smash anything; correct?

10       A   That's correct.                                  05:57
11       Q   Now, you testified earlier that there was
12 a conversation involving Samantha Spector; correct?
13       A   Correct.
14       Q   And that occurred during the interval
15 between the alleged incident and the arrival of the        05:57
16 police.  How long a period was that?
17           MS. VIGLIETTA:  Hold on.  Which set of
18 police are you talking about?
19           MR. CHEW:  The first set of police.
20           MS. VIGLIETTA:  Go ahead.                        05:58
21 BY MR. CHEW:
22       Q   Officers Saenz and Hadden.
23       A   If memory serves, the first conversation
24 started when I was on my way, or when I was already
25 downstairs, to give the phone to Jerry.  So I can't        05:58
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1 say specifically how long that conversation lasted.        05:58
2 Honestly, I don't remember.  I don't recall how long
3 the conversation was.
4       Q   What other advice did Ms. Spector convey
5 to you-all other than to work out the timing of your       05:58
6 account?
7       A   I never spoke to Ms. Spector, so I can't
8 say specifically.  The only thing that was relayed
9 to me explicitly was in regards to the statement and

10 the matter of fact, the motion -- or dispassionate         05:58
11 nature of that --
12       Q   And that --
13       A   -- while it was still fresh in our minds.
14       Q   And that was conveyed to you through
15 Ms. Heard?                                                 05:58
16       A   Correct.
17       Q   I believe -- and I -- I apologize if I'm
18 misstating your testimony -- that you said you were
19 surprised when Officers Saenz and Hadden showed up?
20       A   Yes.                                             05:59
21       Q   Why were you surprised?
22       A   I didn't know at that point that anybody
23 had actually called the police.
24       Q   And sitting here today, you don't know
25 that anyone, other than iO Tillett, called the             05:59
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1 police; correct?                                           05:59
2       A   I have no knowledge of that.
3       Q   You testified that the first officers --
4 first pair of officers who arrived at the scene,
5 Officer Saenz and Hadden, were dispassionate and           05:59
6 professional; correct?
7       A   Correct.
8       Q   And yet you've seen that their testimony
9 is diametrically opposed to yours with respect to

10 Amber not having any marks on her face.                    05:59
11           You saw that?
12       A   Correct.
13       Q   And I didn't misstate their testimony,
14 correct, assuming I showed you an accurate
15 transcript?                                                05:59
16       A   Correct.
17       Q   How do you account for that?
18           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for
19 speculation; lacks foundation; and it's asked and
20 answered.                                                  06:00
21 BY MR. CHEW:
22       Q   Well, Ms. Kap- -- do you remember when
23 Ms. Kaplan asked you the question of what the
24 motivation would be of yourself, Rocky, and others,
25 to fabricate allegations?  I'm asking you the flip         06:00
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1 side.                                                      06:00
2       A   That was not the nature of the question.
3 If we're going to do that, I would say let's go back
4 to the transcript and --
5           (Simultaneous speakers.)                         06:00
6       Q   Okay.  Then let's -- let me just ask you
7 the question again.
8       A   Okay.
9       Q   You're testifying -- you're testifying

10 essentially that Officer Saenz and Hadden lied under       06:00
11 oath; right?
12       A   I am not going to accuse the LAPD of
13 anything.  What I'm going to say, again, for now the
14 fourth time is that I've entered under penalty of
15 perjury what I witnessed, what I experienced.  They        06:00
16 did the same thing.  And that's it.
17           I'm not going to presuppose as to what
18 their motivations are.  I'm not going to presuppose
19 what might have transpired that would predicate
20 that.  I'm not going to accuse the LAPD or an LAPD         06:00
21 officer of anything.  I'm only going to stand by the
22 testimony that I provided.
23       Q   But you would agree with me that they are
24 correct or you are correct; both of you cannot be
25 correct?                                                   06:01
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1       A   I'm really not comfortable with that             06:01
2 statement.
3       Q   It's a question.
4       A   It's more of a statement than it is a
5 question.  I'm not comfortable with it, and I'm not        06:01
6 going to respond to it.
7       Q   You would agree with me that your accounts
8 are diametrically opposed, not only in terms of
9 Ms. Heard's physical condition but also with respect

10 to the condition of Penthouse 3 and Penthouse 5;           06:01
11 true?
12       A   On that I would agree.
13       Q   Okay.  How long after Mr. Depp left did
14 the first set of officers, Officer Saenz and Hadden,
15 arrive?                                                    06:01
16       A   If memory serves, it was somewhere between
17 40 minutes to an hour, but, again, I'm -- I'm not
18 quite -- I'm not a hundred percent certain.
19       Q   Are you aware that Ms. Pennington
20 testified that she went to Penthouse 5 to get her          06:02
21 keys?  Do you recall that?
22       A   No.
23       Q   But your testimony was that the guards
24 were in Penthouse 5; correct?
25       A   Can I go to the exhibit to show you --           06:02
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1       Q   Yes.                                             06:02
2       A   -- where that difference is?
3       Q   Absolutely.
4       A   Okay.  So part of --
5           MS. BROOK:  Can we state on the record           06:02
6 what exhibit we're looking at?
7           MR. CHEW:  It's Exhibit 17.
8           THE WITNESS:  Ready?
9 BY MR. CHEW:

10       Q   Yes.                                             06:02
11       A   Okay.  So Penthouse 5 is a little bit
12 different than the rest of the penthouses.  So you
13 can see where I've marked here specifically.  This
14 is the main living room.  This is where I was.  This
15 is where Liz was.  This is where the damage                06:02
16 occurred.
17           This section right here is actually a
18 little outdoor patio.  And then this section here,
19 this little storage closet that's tucked behind the
20 stairs and the elevator, that's the portion of PH 5        06:02
21 where the guards would normally be.  Those -- they
22 have their own doors.  They have their own access.
23 They have their own infrastructure, so to speak, in
24 that space.
25       Q   And is it true that you led Officer Saenz        06:03
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1 and Hadden through the entirety of PH 5?                   06:03
2       A   Correct.  Let me rephrase that.  I led
3 them through the main part of PH 5.  I did not take
4 them into the guard shack or the exterior space.
5       Q   And you took them through the entirety           06:03
6 of -- of Penthouse 3; correct?
7       A   To my recollection, yes.
8       Q   Where the argument occurred.
9       A   To my recollection, yes.

10       Q   Switching gears now, was Isaac Baruch --         06:03
11 well, strike that.
12           Do you know who Isaac Baruch is?
13       A   I do.
14       Q   And he lived, I think you said, in
15 Penthouse 4?                                               06:03
16       A   2.
17       Q   2.
18           Was he a friend of Amber's?
19       A   He was a friend of Johnny's.  They had
20 grown up together in Florida.                              06:03
21       Q   Was he also a friend of Amber's?
22       A   I believe so, yes.
23       Q   Did Mr. Baruch and Amber ever do things
24 socially together?
25       A   Never without Johnny.                            06:04
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1       Q   But --                                           06:04
2       A   To my -- to my knowledge.
3       Q   But Amber did socialize with Mr. Baruch?
4       A   In group settings, yes.
5       Q   Did you and Rocky also socialize with            06:04
6 Mr. Baruch?
7       A   In group settings, yes, and very, very
8 rarely, on occasion, just casual check-ins as
9 neighbors.

10       Q   Did Mr. Baruch ever lie to you?                  06:04
11       A   Not to my knowledge.
12       Q   Did you ever -- you've already testified
13 you never saw Ms. Heard hit Johnny.  Did you ever
14 see her hit anybody else?
15       A   No.                                              06:04
16       Q   Did you ever see her throw something at
17 somebody else?
18       A   Not to my knowledge.  No, not to my
19 recollection.
20       Q   Did you ever hear that she had done that?        06:05
21       A   Not to my recollection, no.
22       Q   And, Mr. Drew, I don't mean -- did -- you
23 testified earlier about Laura Divenere; correct?
24       A   I'm sorry?
25       Q   Do you recall any questions about Laura          06:05
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1 Divenere --                                                06:05
2           UNIDENTIFIED WOMAN:  Cara.
3 BY MR. CHEW:
4       Q   Divenere.
5           UNIDENTIFIED WOMAN:  Cara.                       06:05
6 BY MR. CHEW:
7       Q   Cara Divenere.
8           MS. KAPLAN:  No.  I don't think the
9 person --

10 BY MR. CHEW:                                               06:05
11       Q   Okay.  Who is Laura Divenere?
12       A   I have no idea.
13       Q   And, Mr. Drew, I -- I don't want to get
14 into this.  I just want to ask one -- maybe more
15 than one question, but I don't -- I don't want to          06:06
16 pry into your -- your personal life.  But you had --
17 you had testified that you were a survivor of
18 domestic violence.
19       A   That's correct.
20       Q   And my -- my question is:  Was -- was            06:06
21 Rocky the perpetrator of that?
22       A   No.
23       Q   Were -- were either of the parties in this
24 case the perpetrators of that?
25       A   No.                                              06:06
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1           MR. CHEW:  Okay.  I think we're going to         06:06
2 take a short break, very short.
3           MS. VIGLIETTA:  Very short.
4           MR. CHEW:  Okay.
5           MS. BROOK:  Can we go off the record?            06:06
6           THE VIDEOGRAPHER:  We're now going off the
7 record.  The time on the video monitor is 6:06 p.m.
8           (Recess.)
9           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going back

10 on the record.  The time on the video monitor is           06:15
11 6:15 p.m.
12 BY MR. CHEW:
13       Q   Good evening, Mr. Drew.  We just have a
14 few more questions.
15           First, with respect to the photographs           06:15
16 Ms. Kaplan showed you today, the exhibits that she
17 used, the photographs that you identified --
18       A   Which exhibits?
19       Q   All of the exhibits where there were
20 photographs.                                               06:15
21       A   Okay.
22       Q   We can go through each one, but were all
23 of those photographs taken on Ms. Heard's phone?
24       A   I can't say definitively.
25       Q   Maybe we should go through them then.            06:16
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1       A   I am going to probably give you the same         06:16
2 answer.  I couldn't identify which -- which phone
3 was used to take which photograph.
4       Q   Okay.  Are -- do you know what metadata is
5 as it relates to photographs?                              06:16
6       A   I understand the general concept of the
7 digital tags associated with things like photos and
8 text messages, and so on and so forth.
9       Q   So it would -- it would have time, date,

10 origin?                                                    06:16
11       A   (Nods head.)
12       Q   With respect to any of these exhibits
13 containing photographs, did you see any metadata?
14       A   I wouldn't even know if you showed me.
15       Q   Okay.  Well, we would -- do you have any         06:16
16 idea whether the phones on which those photographs
17 were taken still exist?
18       A   I have no idea.
19           MR. CHEW:  We would ask -- this is a
20 question really for -- for Ms. Kaplan.  We would ask       06:16
21 that all the photographs be produced in their native
22 format.
23           MR. RAWLINSON:  They were produced in
24 their native format.
25           MS. KAPLAN:  I believe they were.                06:17
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1           MR. CHEW:  Well, you said the same thing         06:17
2 with respect to the statement that wasn't, so we
3 haven't seen them in native format, but we will --
4 we will make that request.
5 BY MR. CHEW:                                               06:17
6       Q   These photographs were taken for the
7 purpose of preserving evidence; correct?
8       A   Correct.
9       Q   Okay.  Well, that makes metadata all the

10 more important.                                            06:17
11           You testified earlier today that you
12 understood from Ms. Pennington that Ms. Heard had an
13 affair with Elon Musk while she was still married to
14 Mr. Depp; correct?
15       A   Yes.                                             06:17
16       Q   And wasn't she spending the night with
17 Mr. Depp the week of May 21st after the alleged
18 incident?
19           MS. VIGLIETTA:  Objection.  Calls for
20 speculation.                                               06:17
21 BY MR. CHEW:
22       Q   Didn't Ms. Pennington tell you that she
23 was spending the night with Mr. Depp that week after
24 that?
25       A   After the May 21st incident?                     06:18
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1       Q   Yes.                                             06:18
2       A   Not to my knowledge.
3       Q   Oh, strike that.  I may have misspoken.
4           Did Ms. Pennington tell you that Ms. Heard
5 had spent the night with Mr. Depp -- try again.            06:18
6           That Ms. -- did Ms. Pennington tell you
7 that Ms. Heard spent the night with Mr. Musk during
8 the week after the May 21 incident?
9       A   I don't recall exactly, but it would have

10 been either that time or shortly thereafter.               06:18
11       Q   So he was spending the night with her in
12 Penthouse 3 within a week or so of the alleged
13 incident, while she was still married to Mr. Depp;
14 true?
15       A   I would be comfortable saying within three       06:18
16 weeks of the incident, to my recollection.
17       Q   Did you ever tell anybody that Mr. Musk
18 spent the night with Ms. Heard within one week of
19 that incident?
20       A   No.                                              06:19
21       Q   Mr. Drew, are you paying your legal fees
22 with relate -- with respect to this deposition?
23       A   No.
24       Q   Who is?
25       A   Ms. Heard.                                       06:19
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1           MR. CHEW:  Thank you very much.  I have          06:19
2 nothing further unless Ms. Kaplan has more, in which
3 case I'll have redirect.
4           MS. VIGLIETTA:  I actually -- I actually
5 want to speak quickly to him about potentially             06:19
6 making a clarification.  So we can go off the record
7 and I'll step out.
8           MR. CHEW:  Certainly.
9           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going off

10 the record.  The time on the video monitor is              06:19
11 6:18 p.m.
12           (Recess.)
13           THE VIDEOGRAPHER:  We are now going on the
14 record.  The time on the video monitor is 6:21 p.m.
15           MS. VIGLIETTA:  Mr. Drew wanted to make a        06:21
16 small clarification about some earlier testimony
17 from when Ms. Kaplan was questioning him.
18           THE WITNESS:  In regards to Exhibit 19, I
19 testified that I had reviewed the document that was
20 put in front of me, the declaration of John                06:21
21 Christopher Depp, II.
22           I was mistaken in that.  I was not
23 provided this document previously.  What I was
24 provided was the complaint that was in the public
25 record by my counsel.  I have not actually seen or         06:21
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1 reviewed this document until it was put in front of        06:21
2 me.  That's it.
3           MR. CHEW:  Thank you very much.
4           MS. BROOK:  Off the record.
5           THE VIDEOGRAPHER:  This concludes the            06:21
6 videotaped deposition of Joshua Drew.  Total media
7 used today was five.  Time on the video monitor is
8 6:22 p.m.  We are now off the record.
9           (Deposition concluded at 6:22 p.m.)

10           (Exhibit 1 marked.)
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
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1           DECLARATION OF PENALTY OF PERJURY
2
3
4
5      I, JOSHUA DREW, do hereby certify under penalty
6 of perjury that I have read the foregoing transcript
7 of my deposition taken on November 19, 2019; that I
8 have made such corrections as appear noted herein;
9 that my testimony as contained herein, as corrected,

10 is true and correct.
11
12
13      DATED this _____ day of _____________, 20_____,
14 at __________________________________, California.
15
16
17
18                          _______________________
19                          JOSHUA DREW
20
21
22
23
24
25
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1           I, the undersigned, a Certified Shorthand
2 Reporter of the State of California, do hereby
3 certify:
4           That the foregoing proceedings were taken
5 before me at the time and place herein set forth;
6 that any witnesses in the foregoing proceedings,
7 prior to testifying, were administered an oath; that
8 a record of the proceedings was made by me using
9 machine shorthand which was thereafter transcribed

10 under my direction; that the foregoing transcript is
11 a true record of the testimony given.
12           I further certify that I am neither
13 financially interested in the action nor a relative
14 or employee of any attorney or any party to this
15 action.
16           IN WITNESS WHEREOF, I have this date
17 subscribed my name.
18 Dated:  November 25, 2019
19
20
21
22                   <%1482,Signature%>
23                   MICHELLE BULKLEY
24                   CSR No. 13658

The dismantling of transcript will void Reporter's
25 certificate.

71 (Pages 278 - 280)
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 71
E242



CONFIDENTIAL

&
& 3:18 4:4 8:25

9:1,4 11:6
1

1 1:25 6:3,3 25:22
25:24 26:2,9,13,20
27:10,24 28:21
29:25 35:11 65:15
69:10 81:2 85:20
96:1 102:21 109:1
121:20 156:18
179:14 206:22
207:18 210:11,20
211:10,21 216:19
230:19 244:14,25
245:9 247:12
260:4 278:10

10 6:17 24:8 86:3
125:3 140:12
142:6 154:14
174:5,23,25 175:5
177:2,4 179:17
204:23 206:18
247:14

10118 4:6
10:09 118:20,23
10:58 129:20
11 6:18 184:20,21

184:24 188:9
192:13

110 41:24
111 6:6
117 6:8
11:08 2:6 8:2,10
12 6:14,19 112:5

166:20 167:1
191:20,21,24
192:9

120 6:9 41:25

128 6:10
13 6:21 185:1

204:23 223:11,17
233:25 234:17
235:22

131 5:12
132 5:6
13658 1:23 2:8

280:24
14 6:22 97:24

99:23 154:13
234:6,7,8,15,17
235:1,19,22
236:12,21 237:5

140 136:9
1400 4:11
1482 280:22
14th 43:9
15 6:23 19:2 99:9

110:5 111:23
112:6 123:24
125:3,10 160:24
173:8 174:5
179:17 181:1
206:18 218:4
235:5,9 236:3,6,10
236:20,21,22
259:2

154 6:12
16 6:24 107:3

112:5 113:11
236:17,18 239:16
239:17 240:9
241:7,16 258:23

166 6:13
168 6:15
17 7:4 103:7

161:22 244:21,22
245:1,2 269:7

174 6:17

1775 3:14
18 7:5 31:11 99:14

99:23 107:3 248:1
248:6,7,10 255:2,6

180 136:9
184 6:18
1850 3:19
19 1:17 2:7 7:7 8:2

254:2,10,10
277:18 279:7

1900 4:11
191 6:19
19th 8:10
1:12 81:11

2
2 6:5 27:13 81:11

97:3,5 156:18
157:2,4 247:3
270:16,17

20 80:17 86:5
113:11,16 140:14
217:22 279:13

20005 3:5
20006 3:14
2003 11:10 22:16
2005 97:18
2009 43:9
2012 156:25
2013 157:1,2
2014 11:21 12:19

26:14 156:15
157:5 159:22
161:23

2015 6:14 12:3
25:4 26:8 88:17
93:9 163:9,11
166:20 167:1
169:1 172:13,24
173:4,8 181:1
186:14 238:1

2016 6:9 25:5,13
45:6 49:3 55:15
59:24 74:8 89:2,7
89:9 91:16 93:9
120:19 121:22
125:12 197:21

2019 1:17 2:7 7:6
8:2,10 154:15
248:11 279:7
280:18

2019-0002911 1:5
202.536.1785 3:6
202.715.0924 3:15
21 25:13 45:6

59:24 63:7 78:8
79:8,21 97:18
98:16 99:22
121:22 158:24
197:21 204:22
205:1 224:14,15
225:2 227:20
258:8 276:8

212.763.0883 4:7
213.884.4900 3:20
21st 25:11 77:10

157:17 275:17,25
22 81:16 129:20
2211 2:4 3:9 8:8
223 6:21
22nd 49:3,8 50:1

74:8 75:7 76:16
79:7 80:1 89:9
235:21 237:2,15
237:19,24 239:12
250:2 252:15

23 103:12 112:22
173:10

234 6:22
236 6:23
23rd 82:6 83:1

238:19

[& - 23rd]

Page 1
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 72
E243



CONFIDENTIAL

24 102:7 103:1,2,3
103:18 107:16,22
157:4

241 6:24
245 7:4
248 7:5
24th 12:12 82:7

83:1
25 107:16,22

113:16 280:18
254 7:7
257 5:7
26 106:8 107:1

112:22
27 6:9 112:21
275 5:13
27th 83:4,12

120:19 238:19
28 6:3 107:16,23
280 1:25
2:08 132:17
2:32 132:21

3
3 6:3,6 27:15,18

28:21 30:2,2 32:3
32:4,9 55:20
60:17 61:7,13,16
61:20 65:8,12,19
85:19 87:8,12
88:4 89:2 92:11
96:12,22 102:12
103:6,10,14,19
104:23 107:19
108:3,8 111:12,13
114:21 115:15
116:7 120:15,25
122:6,12 123:14
124:10 132:2,4,21
159:21 161:22
173:18 175:16
210:10 217:18

220:19 246:3,14
246:15 247:1
256:8 260:1,24
261:4,8 262:11
268:10 270:6
276:12

30 62:25 86:7
110:4,5,24 111:5
145:19 217:22
239:24

30th 45:14 197:22
198:8 258:19

31 109:10 111:1,5
310.789.3105 4:12
35 113:10
350 3:14 4:6
36 10:25
3773164 1:24
3:34 190:17
3x5 226:10
3x6 226:10

4
4 6:8 117:22,24

121:18 163:3
190:21 236:11
246:4,10 270:15

40 268:17
441 129:2,7
442 129:2
443 128:24
45 63:18
46 113:16 117:7
4:01 190:21
4:37 223:9
4:52 223:14

5
5 6:4,9 27:20,21

28:12,14,16,22
30:7 45:16 60:12
61:16 65:16

102:23 107:19
108:6,10 109:12
109:17 110:11,14
110:18,22 111:9
114:22 116:15
120:8,9 123:2
199:1 205:13
211:9,18,20,25
220:25 227:21
228:4 232:3
245:11,11 246:2
249:1,11 254:5
256:4,24 259:18
260:16 261:20
262:11 268:10,20
268:24 269:11,20
270:1,3

5-22-2016 6:24
239:23

50 24:10 86:9
50s 75:6
550 3:19

6
6 6:10 103:7

123:16 128:10
129:12,13,13
172:13 239:3
242:17 263:10

600 3:5
601 3:5
60s 75:6
646 119:4
6:06 273:7
6:15 273:11
6:18 277:11
6:21 277:14
6:22 2:6 278:8,9

7
7 6:12 153:20

154:6,7 165:22

172:7 204:24
255:3,8,9

7110 4:6
7th 2:5 3:9 8:9

8
8 6:13 157:2

165:23,25 166:4,7
174:23 247:13
255:9,22

849 25:18 28:9
8:06 61:6,14 62:25

121:24 122:7,13
256:6

8:29 63:3
8:30 63:3

9
9 5:5 6:15 7:5

159:22 168:21,22
197:5 248:10
255:11

90 104:14
90067-6029 4:12
90071 3:19
92612 3:10 8:10
949.752.7100 3:10
97 6:5
9:43 239:24,24

a
a.m. 2:6 8:2,10
aaron 197:12
ability 257:20
able 74:18 86:2

110:2 114:9
167:10 176:17
182:8 196:21
219:10 257:16

ably 9:24
absolutely 100:13

126:10 191:10
192:24 234:2

[24 - absolutely]

Page 2
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 73
E244



CONFIDENTIAL

256:16 269:3
absurdity 53:14
abuse 77:14 78:12

78:15,19 142:19
149:17 150:10
152:15 155:6,22
155:25 156:3,3
253:14

abusive 161:10,10
access 27:11,18

269:22
accommodate

133:21
accommodating

33:8
account 17:8

72:15 163:23
265:6 266:17

accounts 72:18
268:7

accurate 166:24
177:4 244:24
247:22 266:14

accusation 185:18
accuse 68:1,10,13

68:17 262:2
267:12,20

accused 68:2
145:1

accusing 146:16
act 263:1
acted 149:4
acting 100:25

210:2
action 1:5 79:14

152:22 280:13,15
actions 219:10,11
actively 209:23
acts 69:5
ad 221:25

adam 3:13 9:7
add 130:22 189:16
addict 160:23
addiction 142:20
addition 18:23

138:6
additional 189:25
address 16:12
adds 157:19
adjacent 173:24
administered

280:7
admission 197:18
adorning 96:25
adrenaline 212:22
adult 16:7 133:6
advice 73:22 265:4
advised 256:4
affair 57:20,22,25

89:24 90:16,19
91:11,24 93:14
94:15 95:2,6
150:22 152:8,20
180:20 275:13

affairs 90:22 92:1
92:2

affidavit 156:17
159:21 161:22
165:3,7,8 185:1,2
263:9

affirmative 110:19
221:3

affirmed 67:19
afternoon 56:1

75:8,12 81:14
124:6 132:9
173:14 179:6
205:17 249:18

aggressive 208:9
ago 15:12 23:3

46:10 47:4 49:23

51:18 52:9,11
104:14 144:15
178:24 253:5

agree 108:7,12
120:20 236:9
263:16 267:23
268:7,12

agreed 8:14 10:6
ah 139:24
ahead 19:20 25:16

77:20 97:24 99:8
99:22 101:15
102:25 106:8,25
107:15 109:8,10
112:20 113:10,15
122:22 162:11
190:7 264:20

aid 184:19
akin 50:20 68:8

124:22 125:4
179:17 206:14
215:25 216:3

alcohol 35:18
47:21 143:9

alejandro 33:25
82:6 249:21

alex 35:4 249:21
250:6,16

alh 128:24 129:2
166:1

alive 214:9 261:2
allegations 78:12

253:14 266:25
allege 101:22
alleged 14:20

16:14,17 77:9,13
78:15 80:2 102:12
105:6 115:15
123:23 126:18
127:12,13 264:15
275:17 276:12

allegedly 70:12
alleging 101:20
allow 59:19

131:21
allowed 27:11,18
alluded 68:21
amanda 21:6 80:3

252:21
amber 1:6 6:11,12

6:14,16,18,19,24
8:7,21 21:21,22
22:2,4,6,9,24 23:7
24:17 33:10 35:12
36:9 41:17 42:15
43:23 44:7 45:10
45:17 46:21 47:3
47:5 48:15,18,21
49:2,9,13 53:18
54:2,5,13,15,15,22
55:1,23 56:10,24
58:3 61:5 63:25
65:21 67:18,25
68:24 69:8,20
70:5,20 71:1,18
72:8 73:12,14
74:1,19,24 75:7
79:10,22 82:23
85:13,15,21 87:23
89:13,17,23 90:2
90:14,15,21 91:6
91:10,16,19,20
93:7,12,20,22
106:9 107:5,7
114:6,19,20
117:10 121:24
124:7,8 125:1,9
126:3 127:17,18
129:15,20 130:6
133:4 135:17
144:23 148:10,13
148:20 149:3

[absolutely - amber]

Page 3
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 74
E245



CONFIDENTIAL

153:7,20 154:12
154:17 159:18
160:3 161:9,10
163:18,19 166:19
168:1,11 169:6,8
171:11 173:15
179:7 182:10,17
182:19 191:25
193:1,7 195:12
198:18 199:9,10
200:10 201:1,1
205:12 206:3
210:13,17,22
212:15,16,17
213:9,13 214:23
216:20 218:5,25
219:1,8 221:19
239:23 241:25
249:2,15 251:8
257:24 259:12
261:19 266:10
270:23 271:3

amber's 12:17
21:7 22:22 33:8
43:2 46:10,11,18
54:11,17 67:5,12
71:15 91:5 92:9
92:13,16,20 101:3
122:7,13 185:17
188:23 198:8
205:19 217:10
245:13 246:8
249:2,4 270:18,21

ambiguous 84:15
ambulance 106:10

107:6
amends 49:22

50:24 51:4
amiss 178:16

179:10

amphetamine
42:2

angeles 3:19 4:12
10:18 25:18 47:4
74:16 154:15
157:1,3,6 161:23
171:7 172:14
173:4,8

anger 208:13
angry 145:21

148:22 208:20
263:13,23

answer 5:16 19:12
20:7 32:14 36:20
38:12,15,16 39:10
39:11,16,16,17,19
57:13 59:16 70:16
72:1 77:17,22
79:10 89:16 110:2
119:1 121:8 134:7
135:25 143:6
146:1 147:4
148:25 155:19
156:10 161:15
162:11,25 164:21
176:10 178:4
187:15 189:25
208:17 242:21
251:7 274:2

answered 28:10
266:20

answering 109:12
139:7

answers 151:19
198:2

anybody 33:18
34:18 65:25 66:1
87:13 91:2 105:21
123:13 190:5
221:18,20 261:8
262:2 265:22

271:14 276:17
anymore 10:23

146:7
anytime 53:19
anyway 77:6
apart 172:17

198:5
apartment 23:10

54:1,11 65:18
87:11,14 92:3
98:19,24 99:4
109:4 175:14
177:11 178:19
179:2,15 202:25
203:5 204:10
206:10 207:15
208:7 213:7,8
229:10,14 232:2
245:7 246:17
247:1 264:4

apartments 66:9
198:10 222:10

apologetic 149:19
apologies 115:7
apologize 22:2

25:2 143:23
168:25 169:12
172:9 201:6
234:13 235:8,23
236:17 255:4
265:17

apparently 128:22
appear 182:25

188:24 279:8
appearance 76:5

80:9 126:4 181:24
182:7 199:7

appearances 3:1
4:1

appeared 188:25
199:4 200:13

appears 155:4
166:17

application 120:21
applies 119:13
appointment

198:16
appointments

198:12
appreciate 32:1

39:8 105:4 114:15
123:19 144:14
167:15 222:14

appropriate
130:16 242:13

approximately
23:18 25:3 41:17
46:20 47:10 48:5
52:7 63:2 121:24
145:16 259:2

april 45:6 49:3,8
50:1 55:15 154:14
197:21 205:1
258:8

aquaman 54:9
architectural 7:4

211:11 244:17
arduous 76:21
area 119:4 173:22

247:12
argue 146:8

164:12 207:25
arguing 93:4

141:17
argument 56:9

112:1 144:11,20
144:21 157:21
180:4 199:24
258:17 270:8

arguments 45:3
54:19,20 147:13
170:5 258:14

[amber - arguments]

Page 4
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 75
E246



CONFIDENTIAL

arising 77:10
arm 89:6 171:11
arrest 74:3,5

115:11 220:8,11
arrested 43:7

219:4,6
arrival 264:15
arrive 63:15

105:15 206:12
268:15

arrived 47:9,10,23
65:7 69:1 104:24
105:7 114:14
198:20 216:11
228:14 266:4

arriving 48:7 60:4
63:17

arrow 262:10
art 96:16
artist 21:20 70:5

171:7
arts 11:4
aside 12:21 14:18

32:20 33:13 40:17
47:8,21 57:15
61:4 65:21 108:12
203:15

asked 89:17 99:9
106:9 107:5 114:6
123:7 130:19,21
131:3 150:18
186:6 193:21
206:1 216:21
217:11 218:4
222:7 232:6 238:6
242:2,14 249:17
251:24 266:19,23

asking 17:11
18:12 21:13 29:5
33:21 34:16 37:2
38:2,19 61:6 66:6

76:12 80:1 87:15
94:23,24 98:10
102:17,17 105:21
115:8 119:22
121:25 123:12
127:1 129:8,17
130:14 131:5
135:17 137:5
140:11 155:16
170:6 204:9
239:12 248:12,15
266:25

asks 99:23
assault 43:8
assistants 158:4
assisted 102:8
associate 8:22,24
associate's 11:3
associated 118:14

274:7
assume 67:14,15

119:11 135:24
assumed 177:18
assumes 61:23

156:5 161:12
assuming 99:24

128:21 171:25
212:1 266:14

assumption 120:6
attached 6:18,20

184:25 192:1
202:8 223:20
226:12 240:18

attaching 239:22
attend 80:2 199:23

258:7
attended 25:1 46:1
attending 159:24
attention 55:14

99:14 118:4,10
195:1 196:12

248:14
attorney 8:18 72:2

74:20 82:21
216:21 232:22,23
280:14

audio 8:12
august 159:22

172:23
auspice 23:6
australia 54:8

163:9,11 165:12
167:23 168:2

authentic 119:18
ave 3:14
avenue 4:6,11
aware 19:16,20

25:14 33:14,16,17
33:19 34:13,15,17
34:19 38:20 40:2
41:1 42:8 43:7
50:6,12 55:16,17
57:18 68:1 73:14
74:6 78:6,10,14,16
80:8 81:22,25
82:1,4,5,5,9,13,25
83:4,7,9,18 86:21
88:15 94:14
113:19,21 123:23
126:3 127:19
128:1 138:2,6,10
139:17 146:20
147:8 149:24
150:9 155:7 156:2
156:11 157:8,11
158:22 159:23
161:16 163:25
165:10 188:12,22
201:10 205:18
225:13,15 232:8
232:13 249:14
252:16,19 268:19

b
back 22:15 31:21

31:22 49:24 56:14
64:17 65:13,19
68:5 79:21 81:9
85:18 103:12
116:17,18 122:9
124:4,8,25 132:19
156:14 160:22
165:16 168:16
169:1 172:7 174:3
179:12 183:1
190:19 192:13
202:21 204:2
207:10 211:25
212:3 213:3 215:1
215:2 216:15,20
216:22,24 217:5
217:10,14,16,17
217:18,24 221:7
223:12 228:10
232:19,19 233:3
239:6 248:3 254:3
261:19 267:3
273:9

background 31:1
backwards 246:24
bad 165:24 177:16

178:12 188:6
195:16,19 263:21

bahamas 36:6,10
159:22 160:12

bald 64:19
ball 170:1
ballpark 36:1
band 184:19
bandini 52:13,15

53:19
banged 211:7
banging 211:4,25

[arising - banging]

Page 5
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 76
E247



CONFIDENTIAL

bar 52:13,14 53:19
barely 216:1
bartender 47:4
baruch 247:6

270:10,12,23
271:3,6,10

based 45:5 119:2
154:23 186:8
193:24 220:1
235:7 251:1,7
259:17 262:4,8

basic 73:11
basics 52:18
basis 63:24 256:17
bates 166:1,2

169:14 222:24
223:20 235:20

bathroom 42:24
133:19

bchew 3:6
bear 26:4 92:4

260:15
bearing 166:1
beast 79:25
beat 15:14 125:4

174:8 179:18
215:22

beaten 70:12
beating 79:13
beautiful 82:2

250:3,23
becoming 31:1
bed 55:20 56:8,18

56:22 57:1 203:14
226:22 228:17,25
257:17,21

bedroom 226:22
beelined 207:7
befriended 47:5
began 11:18

beginning 2:6 8:16
81:11 132:21
133:3 190:21
254:5

begins 132:1 168:4
255:3

behalf 2:4 8:21 9:6
9:8,10

behave 143:12
behaved 261:12
behavior 41:7

66:23 143:20
194:21

being's 184:9
beings 79:16
belief 149:17,20
believe 11:23 12:4

26:16 27:1 42:11
49:4 56:3 58:13
59:2 61:2 66:16
79:11,19 80:7
93:2 96:2 100:5
100:16,24 104:8
107:8 109:11
112:9 116:13
117:12 119:18,23
121:11 122:17
123:17 133:17
166:24 170:23
181:4 184:11
192:19,21,25
193:15 201:22
202:4 204:9
206:10 216:19
229:16 232:3
233:13,17 238:20
254:23,24 257:23
258:16,23 265:17
270:22 274:25

believed 56:2
112:11 194:18

196:25
bell 34:22 129:22
belongings 96:25
ben 9:9
beneath 229:17

247:1
benefit 38:24
benjamin 3:4
best 22:13 79:14

104:11 116:17
160:23 178:22
179:4 196:8
215:15

bett 30:23 32:20
60:7 61:19 62:21
260:2,5,6 261:1,25
262:6

bett's 31:2,3
better 45:17 77:6

147:14 251:14
bias 185:18
biased 55:10 57:14
big 15:7 129:24

130:7 165:12
172:5 181:17
199:24 200:11
201:10,19 220:22
226:8

bigger 136:19
137:1 209:10

bipolar 150:16
birthday 45:7,10

45:12 55:15
197:22,22 198:9
258:8,20

bisexuality 17:22
bit 14:22 26:3

31:18 32:3 38:23
41:14 69:13 75:24
108:2 115:5
116:13 130:24

133:25 134:10
163:16,17 169:1
171:6 193:23
198:21 200:21,21
200:22,23 211:2
211:20 213:10,10
213:11 214:2
254:18 269:11

black 226:4,13
blacked 158:6
blame 58:19 198:1
blaming 56:9,10

56:10
blank 28:18
bodega 202:15
body 48:22 184:9

209:9
bodyguards

136:22,24 137:3,6
158:1

bolt 220:23
bolted 179:13

206:15 207:16
booked 124:25

174:4
booklet 226:16
books 116:20,21
borderline 44:1

150:12
born 13:13,14
boss 214:4,22

215:6
boss's 214:14,20

215:6
boston 157:5,10
bother 129:24
bottle 48:25 65:15

206:21 220:24
231:19

bottles 48:12
62:14 104:1

[bar - bottles]

Page 6
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 77
E248



CONFIDENTIAL

108:18 109:14
110:21

bottom 65:15
110:3 117:7
154:14 167:18
220:24 242:23
247:8 249:8,9

boundaries 24:14
box 246:2
boyfriend 54:10

54:13 55:1,4
151:2

brain 111:16
brandon 33:23,24

46:11 47:4 249:20
brandon's 46:24
break 29:13 56:20

62:16 76:20 80:19
81:5 132:11
133:19 184:16
190:14,15 222:23
253:19 254:8
273:2

breakfast 235:14
breaks 81:15
bridge 125:24
brief 82:23 114:4

130:14 131:5,6
132:11

briefly 239:9
246:9

bright 204:18
broaden 40:17
broadway 25:18

28:9 215:11
249:11

broke 261:8
broken 65:9,16

103:20,23 104:1
108:17,18 110:21
115:18 116:8,20

116:22 220:20
221:4 227:15
228:17 229:12,16
230:11,13

brook 4:11 8:20
8:20 269:5 273:5
278:4

brought 43:18
65:19 236:4

brown 3:4,8 4:18
8:23 9:5,9 232:25

brownrudnick.c...
3:6,11

bruise 75:20
bruises 101:5
bruising 113:7

125:17,22
brunt 208:22
buddy 171:7
building 25:17,19

32:22,23 34:8
60:2 62:22,25
68:25 80:12 87:5
215:4,9,11 216:14
216:15 237:1
249:19 262:19
264:8

bulkley 1:23 2:7
9:13 280:23

bullshit 177:3
burgers 23:11
business 47:18

79:16 114:13
215:25

busted 186:23
c

c 1:3 4:5 8:6
ca 3:10,19 4:12
cabaret 171:10
cadenet 21:6 80:3

252:21

calendar 156:19
california 1:16 2:5

8:1,9 154:15
157:1,3,6 173:9
279:14 280:2

call 64:12 69:14
70:8 104:23
111:25 112:16
118:22,22 139:11
158:22 197:11
214:3 226:10
253:4

called 23:6 42:3
57:25 63:21,22
64:12 72:23 73:5
73:6 105:17,21
112:10 148:21
149:3 162:6,21
214:13,18 215:7
218:18 221:11,12
265:23,25

calling 70:24,25
161:25 180:7

calls 17:10 18:11
19:9 20:4 36:19
38:1,10 40:19
41:19 57:7 60:21
61:23 70:1,14
77:4,18 84:2,14
95:11 98:9 100:22
101:10 115:4
117:15 118:14
120:4 122:16
130:3,9 133:2
142:7 145:24
146:25 194:14
208:14 219:21
233:21 253:15
261:10 266:18
275:19

calm 210:25
213:10

calmly 207:8,13
camera 185:15
camille 3:9 9:5
candid 79:18

210:9
candidly 130:20

168:16 199:18
capable 184:8

193:1
capacities 159:10
capacity 31:8 34:7
caps 121:1
car 54:14
cara 90:25 91:11

91:15,21 95:6
272:2,5,7

caravan 201:14
card 54:13 114:13

202:13,15
cards 202:7 226:3

226:6,12,15
care 16:9 174:9

179:18 203:11,17
career 181:18,18

183:2
carve 141:23
case 52:23 67:7

82:23 117:9 133:4
173:10 206:6
272:24 277:3

cash 54:17
casual 24:3 271:8
casually 32:24
casualty 111:17
catatonic 69:9

210:23 212:17
catch 208:22

253:6

[bottles - catch]

Page 7
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 78
E249



CONFIDENTIAL

catered 45:14
caucasian 220:16

221:16 222:2
caught 207:6
cause 18:9,18 93:1

192:22 193:2
caused 225:12
celebration 45:8
cell 202:8 213:13

213:16 214:3,4,14
214:19,20,22
215:6,17 225:17
225:18,25

center 194:25
196:12

certain 15:11
18:13 23:9 26:25
54:25 56:11 81:16
92:20 96:3 134:15
140:17 141:22
157:23 194:7
198:22 205:17
246:6 258:21
268:18

certainly 18:7
20:22 21:12 42:1
53:6,8 58:8 76:19
79:2,4 89:4 97:9
219:13 277:8

certificate 280:25
certified 2:8 9:12

280:1
certify 61:8 279:5

280:3,12
cetera 180:21
chairs 203:13
challenge 140:25

141:3
champagne 48:25
change 41:7,9,10

59:23 74:22

151:19 234:20
changed 39:23
changes 235:7
changing 188:15
character 179:8
characterization

134:5 250:5
characterize 15:15

15:18,20,21
263:20

charismatic 196:1
196:14

check 114:16
124:10 160:8,18
173:18 179:9,13
197:7,13 210:10
271:8

checking 193:12
cheekbone 75:20
chef 10:22 172:5
chef's 172:1
chew 3:4 5:5,7 9:9

9:9,20 10:11,16
17:11,13 18:15
19:5,11 20:6 29:1
29:5,9,13,16,20,23
31:19,24 36:23
37:1,8,14,19 38:2
38:5,14 40:4,25
41:21 57:9 60:24
62:1 70:4 71:8,25
76:14,15 77:5,7,16
77:21 79:5 80:16
80:21 81:2,3,13
84:6,10,17 95:12
98:12 100:23
101:11,19 102:19
103:3,4,11,17
106:1,5,7 107:14
107:24 108:24
109:20 110:25

111:2,3,16,19
112:5,8 115:10
117:17,22,25
118:25 119:14,16
119:21 120:7,10
121:15 122:9
123:3,16,22
126:25 127:11,25
129:13,14,17,18
130:5,12 131:8,19
131:23 132:8,12
133:24 134:4
135:16 136:11
137:4 138:13,16
138:21,24 139:1,5
139:9,12 140:16
140:23 141:6,9,14
141:18 145:23
146:23 147:2,23
148:23 150:1,7
155:9,14,17 156:5
158:10,13,19
161:11 162:9,13
162:17,22 164:6
164:15 165:20
169:14,18,25
170:6 174:10,14
174:18 175:25
176:6,23 180:11
180:15 181:20
182:21 183:4,24
184:12 185:7,9,20
186:4,8 187:13,20
189:14,20 190:7
190:11,23 191:4
191:11 192:8,11
193:4 194:13
195:17,20 196:3
197:17 201:18
207:20 208:14
212:10 214:7

216:6 217:24
219:21 223:5
225:19 227:4,9
228:5,8 233:21
234:9,16 235:13
236:13,25 237:17
237:20 239:3,6,19
240:5,9,14,19
241:3 242:19
248:17 249:17
250:8 251:4,11,18
251:24 253:15,22
255:16 257:4
259:5,7 261:23
263:6 264:19,21
266:21 269:7,9
272:3,6,10 273:1,4
273:12 274:19
275:1,5,21 277:1,8
278:3

choke 151:13
christopher 7:7

254:14 277:21
chronologically

168:25 178:25
205:3

chunks 187:18
cigarettes 143:3
circle 148:8

195:14
circuit 1:1
circums 69:5
circumstance

89:20 157:14
241:20

circumstances
12:22 15:5 23:3
34:17 41:11 45:5
196:20 232:10

cite 59:20

[catered - cite]

Page 8
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 79
E250



CONFIDENTIAL

city 10:17
civil 1:5
cl 1:5
claimed 127:5

145:1 146:14
claiming 56:11
clarification 68:16

79:3 153:12 170:2
175:22 214:17
236:19 237:18
240:11 277:6,16

clarify 76:14
191:12

clause 145:22
clean 115:18 263:7
cleaned 45:22

203:4
cleaner 194:16
cleaning 203:15
cleanup 104:23

105:5,11 115:21
115:23,25 116:2,5

clear 13:22 49:15
76:11 78:5 88:6
93:10 115:22
171:21 174:12
193:10 201:8
228:24 235:16
236:2,21 245:5
260:10

cleared 74:18
clearer 227:18
clearly 23:5

235:24
clerk 4:17
climb 204:13

257:12,16,20
close 15:9 18:7

21:20 70:22
198:10 199:3
208:6,9 210:1

242:15
closed 65:23
closet 245:14

249:2,3,4,15
269:19

closure 53:3
clothes 117:3
clothing 110:7,11

110:14
coach 36:24
coached 38:16
coachella 49:10

50:8 55:24 199:22
205:23

cocaine 40:23
code 119:4
color 185:21
coloration 235:11

236:5,11
colored 147:16
coloring 235:6
colors 234:19,20
columbia 25:19

32:21 60:2 264:8
column 227:21
come 11:24 23:6,9

25:15 29:22 31:22
32:22 49:24 61:6
74:21 95:22 98:13
121:25 124:4
171:8,9 175:8,17
200:16 205:11,20
213:9 215:2
263:17

comes 67:15
199:13

comfortable 66:22
165:9 168:17
187:6 268:1,5
276:15

coming 9:23 43:16
51:13 86:15 87:2
87:19 90:5 173:13
173:13 212:22
215:1 242:4 260:5
260:22 262:7,9

comings 86:14
comment 66:8
commit 66:16,20

68:10
committed 74:13

100:2,4,7,19 220:7
common 85:8,10
communicate 52:2
communicated

93:15
communicating

160:7
communication

66:5 147:11 158:3
221:1

communications
31:16 33:2 34:24
51:23 167:21

company 130:11
159:8

comparative
235:3

comparison 6:23
234:25

complained 55:19
complaint 73:25

74:1 82:19,20
133:7 153:9
220:10,13 254:21
277:24

complete 155:9
completely 123:9

124:13
complicated 165:1

complied 29:8
32:5,12 246:12,16

composite 234:9
compound 148:19
concept 274:6
concerned 160:17

174:6 177:13,15
178:11 205:24
219:18

concierge 82:10
82:14

concluded 220:7
278:9

concludes 278:5
conclusions

108:13 115:1
concussion 127:4

180:9 197:7,13
condition 47:8

143:12 268:9,10
condo 25:21 60:1

60:4 88:21,22
condominium

121:22,25
conduct 127:4
confidante 84:24

85:1
confident 159:1
confidential 1:15

2:3 141:5
confrontation

242:25
confusing 123:8
confusion 254:18
connect 199:14
connected 226:2
connection 146:21

150:14 197:21
205:5

conservative
163:22

[city - conservative]

Page 9
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 80
E251



CONFIDENTIAL

consider 28:1
consideration

86:24
considering 62:11
consistent 185:5

225:2 237:14
conspiracy 253:13
conspiratorial

138:24
constant 203:4
constitute 164:8
consulting 10:21
consumed 48:10

48:13,14
contact 15:22

49:13,19 54:4
55:12 237:1

contacting 51:10
contained 279:9
containing 274:13
contemporaneous

69:18 72:4 243:18
contemporaneou...

63:9
contention 92:25

135:11
contest 133:18
context 44:5 45:5

86:23 97:8,12,25
100:12 110:16
111:21 112:21
149:25 157:19

continue 208:2
continued 4:1 7:2
contract 144:25

145:10,22 146:12
contrite 149:19
control 99:19

149:22
conversa 166:17

conversation 6:13
53:10 68:23 71:11
71:15 72:9 76:13
82:23 127:13
135:8 159:14,16
162:1 166:18
169:6 181:23
182:16 205:19
206:2 215:12
216:9 243:5 253:8
264:12,23 265:1,3

conversations
19:14 33:20 43:11
44:13,24 78:21
79:6 148:10 149:2
149:9,12 182:15

convey 265:4
conveyed 265:14
cook 198:11 200:4

200:7
cooked 200:2
coordinate 253:1
copies 29:11 81:5

123:18,20 191:6
223:6 235:4,10
236:7 244:18
249:13

cops 219:14,15
copy 111:15 131:9

166:24 191:8
192:8 223:5
234:20,23 236:3
240:3 241:12

corden 188:25
corden's 183:7
core 160:2
cornelius 34:20

35:8 81:22 249:21
250:15,20,22

corner 118:5
124:15 177:24

207:16
corporate 154:11
correct 11:18,19

12:1 13:16 14:4,6
14:8 15:14,17
18:5 19:18,20,23
19:24 20:1,2
21:23 22:19,20
23:15,17 25:20,23
26:18,19 27:18,19
30:24 31:15 34:1
43:21 46:2,3,7,17
46:19 58:2 67:19
67:24 72:22 78:8
78:9,23,24 81:17
81:18,20,21 83:15
84:8 87:8,12
88:10 90:16,17
91:24 93:20 94:18
95:15,16 96:1
98:14,15 99:6,7,20
102:9,10,13,14
107:19 108:8,9,11
108:14 111:10
112:9,12 119:4,7
125:12,13 126:1,2
128:22 135:20,23
142:16 152:9,10
155:23 156:2,4,21
156:22 159:3
166:21,22 168:11
168:12 169:7
170:11,14 172:4
174:14,21 176:11
176:15 177:22
181:9,10,13
182:11 188:5,11
200:3 202:25
204:5 212:6,8
214:10 218:20,24
225:5,10 229:1

230:10 242:1
243:4,24 244:11
246:19 251:10,20
254:15 257:13,14
257:22,23,25
259:14 260:25
262:1,16,18,21,24
263:19,25 264:9
264:10,12,13
265:16 266:1,6,7
266:12,14,16
267:24,24,25
268:24 270:2,6
271:23 272:19
275:7,8,14 279:10

corrected 279:9
corrections 279:8
correctly 109:6

134:3 156:19
corrupt 101:21
costar 92:9
costars 92:19

146:6,21 147:22
couch 56:18

261:20
couches 203:13
counsel 8:13 9:24

10:2,6 24:6 29:12
39:9 73:22 109:16
111:14,24 119:12
120:20 122:20
129:11 131:21
196:4 231:1
277:25

counsel's 39:14
counseled 111:24
counseling 77:13
counselor 131:14
count 24:4 261:14
counter 102:5

104:19 123:9

[consider - counter]

Page 10
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 81
E252



CONFIDENTIAL

124:16,17 173:24
175:11,12,19
179:10

counters 116:9
countertop 176:3

177:2,8,12
country 83:25
county 1:1
couple 48:12

111:22 186:22
194:8 202:11
203:21 206:20
215:18

course 33:3,11
34:4 35:1 47:5
54:12 79:14
114:10 132:12
133:23 147:11
149:13 163:16
263:3,13

court 1:1 9:12
67:4 84:19 115:5
223:4 232:18
233:2 235:17

cover 183:13
191:24 226:16
240:17

covered 204:23
covers 207:23
create 233:14,18
credit 202:7,13,15

226:3,6,12,15
creep 57:25
crime 100:2,4,7,18

102:1 220:7
criminal 69:22
crying 112:25
csr 1:23 280:24
culinary 11:4
current 226:9

currently 132:2
cursing 207:7,12
cut 146:6 163:16

165:14
cvasquez 3:11

d
daily 139:20 140:1
damage 54:19

65:9,13 66:9
216:25 217:3,19
222:10 269:15

damn 69:8
danger 112:11
darken 32:2
darker 41:14
date 11:18 12:5,6

25:3 91:17 118:10
120:17,19 157:8
258:18 274:9
280:16

dated 6:9,14,24
87:23 166:20
239:23 279:13
280:18

dates 26:4 169:23
dating 11:20 22:8

23:1 151:21
156:14,20

daughter 16:25
19:7,22

davida 4:11 8:20
day 56:17 60:2

74:9,12,17 75:10
79:7,19 80:1,9
81:24 82:3 126:4
126:10,10 129:25
130:7 154:14
167:1 177:5
178:20 181:25
183:16 184:3
185:3,6 186:11

187:2 188:14,21
189:10,12 192:4
192:14 198:7
199:22,25 203:10
205:6,10,15,20
235:21 237:2,5,15
238:4 241:19
251:3,9 279:13

days 14:23 167:8
203:22 238:18,25

dbrook 4:13
dc 3:5,14
de 21:6 80:3

252:21
deadbolt 69:10
deadbolting

210:22
deal 78:17 172:5
dealt 116:14
dear 70:22,25
debit 54:13
deceased 216:10

243:7
december 123:24

125:10 161:22
173:8 180:25
181:1 186:14,14
197:3

decision 198:23
222:4

decked 62:8
declarat 68:20
declaration 6:9,12

6:18,19 7:6,7 67:3
67:10,12 120:13
120:15,17 153:7
153:20 154:12
172:8,11 185:1
190:25 191:25
197:2 198:6
204:22 222:19

224:1,2 239:20
243:10 248:11
254:14 277:20
279:1

declarations 67:1
67:2,6 252:14

decline 73:22
declined 114:6
declining 73:25
defend 261:7
defendant 1:7 4:3

8:21
deferred 16:10
definitively 17:6

154:24 188:2
217:7 224:21
273:24

degree 11:7
deleted 85:12,15
delevingne 90:25

91:11,15,21 95:7
deliberate 169:25
delve 153:13
demanded 146:5
demur 215:24
demurred 206:3
dent 65:14
departed 50:12

114:20
departure 55:24
depended 89:19
depending 136:5

137:9 142:13
234:24

depicted 230:14
depo 184:25
depose 170:5
deposed 51:10
deposition 1:15

2:3 8:6,8 10:5
44:15 60:25 81:12

[counter - deposition]

Page 11
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 82
E253



CONFIDENTIAL

106:2 132:22
153:3 154:21
159:24 172:19
188:19,20 190:22
247:17 254:6,21
257:8 276:22
278:6,9 279:7

depp 1:3 7:7 8:7
9:6,8,10 14:2
16:24 17:2,8
18:13,17 19:16,21
20:3,14,20 22:21
22:23 23:23 24:15
24:17 25:12,15
26:21 27:7,14,23
28:2,4,14 30:2
36:6,10 42:16,21
44:7 47:23 48:15
48:24 55:19 56:21
56:22 60:1 62:6
62:13,21 68:24
74:3 77:14 78:12
83:12,21 85:22
86:17 88:9 90:3
90:23 91:12,20
95:2,22 115:12
117:10 123:24
125:9 136:2,15,15
137:17,20,23
139:18,25 140:3
141:25 143:11,25
144:16 145:21
146:19,20 150:5
150:14 153:23
155:6,22 156:4
162:21 168:2
170:13,17,18
175:15 176:10
177:19 178:18
181:8,11 187:11
194:1,9 195:8,9,23

196:9 200:12
202:24 208:3,13
212:4,5 215:6
220:8 225:22
235:19 242:3
246:18 253:14
254:14 256:15,18
257:25 258:3
260:23 261:6
262:14 263:1,23
264:9 268:13
275:14,17,23
276:5,13 277:21

depp's 26:23
30:12,25 32:8
47:21 48:7 88:21
136:22,24 137:8
142:13 176:18
181:17 193:23
202:15 258:11

depression 150:5
describe 75:16

92:16 114:2 116:4
156:18 251:21
252:4

described 76:2
92:18 98:2 110:7
112:25 163:4
165:7 172:12
185:20 195:23

describing 101:3
111:25 196:2

description 6:2
7:3

desert 201:15,17
designate 140:17

140:24 141:2
designated 140:22

141:7
designating 141:4

141:12

designation
141:12

desk 33:1 35:2
245:15

destroying 249:15
destruction

115:15 117:4
detail 217:23

251:2 252:9
details 163:20

243:1
detective 31:4
determine 100:18
detox 160:2 161:2

193:12
detoxing 160:13

161:9
deuters 158:4

159:4,12
developed 13:3
development

10:20
diagnosed 150:5
diagnoses 150:10
diagram 28:20

32:1
diagrams 28:25
diametrically

266:9 268:8
difference 196:22

269:2
differences 235:12
different 41:11,11

54:10 108:2 115:1
143:2 188:17,20
196:7 236:5,11
244:6 263:17
269:12

differently 15:24
difficulty 195:7

digital 274:7
dining 173:20
dinner 46:2,4,6,8

47:10 48:8,11,11
169:9 170:12,23
171:5,18 198:9,11
198:24 200:2
245:24

dinners 199:13
direct 97:15 99:14
directing 118:4,10

208:13 248:14
direction 39:14

243:21 259:25
260:22 262:9,10
280:10

directions 104:25
directly 37:13

38:3 42:7 64:23
68:8 71:17 73:23
111:2 148:15
163:18 182:20
220:9 229:17
247:13

directors 146:11
disappointed 53:7
disbelieve 101:7
disclose 94:17,21
disclosed 95:1
discombobulated

194:23 200:22
discuss 14:18 16:1

44:6 53:17 58:7
76:17 82:22 89:12
89:15 92:13 253:7

discussed 19:25
51:22 137:3
149:23 243:5
244:4

discussing 170:24
174:13 252:7

[deposition - discussing]

Page 12
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 83
E254



CONFIDENTIAL

253:9
discussion 76:4,7

181:15 186:20
187:10 239:5
244:9 251:13

discussions 14:19
disjointed 197:25

198:1
dismantling

280:24
disorder 43:24

150:13
disparaging 98:2
dispassionate

243:17 265:10
266:5

dispassionately
220:4

dispatched 113:23
dispense 9:25
disrespectful

58:11
dissolution 53:25
distinct 196:22
distinctly 18:1,6

23:21 75:19 76:19
213:12

distinguish 224:17
divenere 271:23

272:1,4,7,11
divorce 49:21

69:25 94:6 96:7
97:8 134:23 135:2

divorced 12:8,10
25:7 57:16 95:23
251:19

dna 56:13,14
doctor 77:2,9

127:7 165:19
doctors 142:1

document 29:2
100:14 108:23
118:2 121:17
128:17 154:9,20
155:3 163:7 166:1
166:2,6,10,16,22
168:20 169:3,13
170:7,8 172:18
175:4 184:23
191:19,23 235:18
239:15 240:15
241:9,11 242:14
245:6 248:9 254:9
254:13 255:19
277:19,23 278:1

documentary
105:3

documents 5:10
153:1,4,15 169:21
247:17 254:17,20

dog 56:17 202:24
202:24 203:17
207:9 210:4,6

dog's 235:13
dogs 56:19 115:19

116:23 203:6,21
204:11 257:9,11
257:15,20

doing 32:1 54:9
76:20 92:24 93:3
93:7 102:8 104:11
143:1,23 144:24
156:19 160:2
189:2

domestic 218:15
218:21 253:14
272:18

door 30:1,5 32:15
42:24 60:12,17
62:19 65:8,14,22
66:4 69:10 206:19

206:22 207:5
208:24 210:22
211:4,5,8,16,16,19
211:21,21,25
220:23 230:19
231:14 259:17
260:16 261:16,22
262:11,11

doors 87:9 269:22
doorway 87:12
double 164:7,17

180:11 182:22
195:21 201:20
207:22 216:7

doubt 38:25
106:13

downs 44:22 89:18
downstairs 215:10

264:25
downtown 74:14
dozens 34:6
dr 180:8 197:7,15
draft 243:12
drag 165:13
dragging 187:19
drama 14:23 15:1

15:2
dramatic 54:6
dramatically

116:16
draw 28:20
drawing 6:3 81:2

211:11 247:9,21
247:22

drawn 54:6 262:9
drew 1:15 2:4 5:3

6:11,14,16,24 8:6
8:17,19 9:16,21
10:24 28:18 45:6
50:14 55:14 59:23
72:20 74:7 81:2

81:12,14 85:18
97:3 117:22 120:7
123:16 128:11
129:12,13 132:10
132:22,25 134:22
136:13 139:16
142:12 144:15
152:6 153:14,20
154:6,9 155:19
159:15 164:21
165:22,25 166:7,8
168:25 170:3
172:7,16 174:23
174:23 175:5,8
177:2,4 178:6
184:14,15,20,24
185:5 187:23
188:9 190:22,25
191:5,20,20,23
192:13 198:3
205:1 211:10,12
220:14 223:1,16
223:17 233:12,16
233:25 234:6,7,14
234:17,17 235:1,1
235:5,9,19,22,22
236:3,6,9,10,11,12
236:17,20,20,21
236:25 237:5
239:3,15,23 240:9
241:10,16,16
244:14,22,25
248:10 249:14
253:11 254:6,8
255:22 257:5
260:4 271:22
272:13 273:13
276:21 277:15
278:6 279:5,19

drink 35:20,22
193:20 194:2,4,6

[discussing - drink]

Page 13
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 84
E255



CONFIDENTIAL

drinking 35:18
47:22 137:12
143:3 193:24
195:6 199:6

drive 2:5 3:9 8:9
49:9 201:14

drugs 37:10,15
38:8,18,20 40:2,10
40:15,18,21
137:20,22 138:6,8
138:12 140:1,3,4,4
141:25 151:18
193:22 195:5

drum 79:13
drunk 195:24

199:19
duct 165:17
due 38:21 39:13
duly 9:17
dutifully 100:6
dwell 201:13

e
earlier 114:5

130:21 137:4
152:25 172:16
175:6 180:14
185:20 193:10,11
202:23 234:20
236:24 239:2
242:3 243:6
257:24 264:11
271:23 275:11
277:16

early 17:16 22:8
75:6 86:22 88:13
92:20 124:6
156:25 157:15
173:14 179:6

earshot 66:1
221:18

easier 106:21
easily 251:17
east 32:21 60:1

264:8
eastern 25:19

215:11
eating 23:10
ebb 142:23
echo 52:13
eclectic 13:1
ecstasy 40:24 41:2

137:25
ed 47:18
education 11:1
efficient 222:22
effort 62:10 190:4

234:1 238:7,10
243:23

efforts 116:2,5
183:11 188:12,22
232:8 252:16,19

eight 118:12
either 15:19 19:23

27:18 51:10 53:18
74:20 82:6 140:4
143:8 151:18
152:20 155:25
158:1 169:22
181:15 190:12
192:6 194:1,10
195:12 198:18
205:7 220:15
221:14,22 229:22
230:8 231:8,21
237:13 238:15
241:19 250:14,15
272:23 276:10

elements 89:19
elevator 30:10

245:19 269:20

elizabeth 20:24,25
252:21

ellen 18:8,19
elon 87:22,23 88:1

88:3 90:15,22
91:15,20 95:3
275:13

email 6:24 52:2
85:8 239:18,21,22
239:24,25 240:17

emergency 76:24
180:10

emily 3:18 8:18
emily.viglietta

3:20
emotion 243:19,20
emotional 78:19
emotions 41:15
empathy 149:15
emphasizing

140:11
employee 280:14
employees 32:22

70:20 80:11
encountered 63:25
encouragement

161:3
endeavor 3:13 9:7
endurance 133:18
enforcement

31:11
engage 253:13
engaged 11:25
enormously

195:25
enter 27:18 61:20
entered 208:7

267:14
enters 232:20
entertaining 196:1

199:15

entertainment
145:5

entire 65:11 141:5
264:7

entirety 27:22
108:8,10 115:14
270:1,5

entitled 95:10
154:11

entries 97:11
118:11,12

entry 110:6
escapes 17:18

197:13
esparza 32:25

33:18 82:25 83:5
249:20 250:1

especially 168:8
esq 3:4,9,13,18 4:4

4:5,5,11
essentially 173:4

267:10
established 251:17
estimate 86:2
et 180:21
evening 45:15,18

47:22 48:3 59:24
60:2,8,20 61:21
62:13 63:7 64:5
73:15 76:18 79:21
83:17 97:18
118:23 124:6
173:14 179:6,25
199:3,11 220:17
231:12,25 232:14
233:6 241:19,25
260:9 273:13

evening's 76:8
event 80:2 172:18

172:21

[drinking - event]

Page 14
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 85
E256



CONFIDENTIAL

events 54:7 60:19
61:1,18 63:6 69:5
69:6 76:8,17 78:8
79:7 108:1 134:11
134:15,15 135:5
147:13 155:7
156:18 165:7
192:4 210:12,15
253:8

everybody 15:6
45:20,21 67:20
81:5 102:4 106:21
133:2 149:16
198:11,20 199:14
262:22

evidence 61:24
122:19 156:6
161:12 275:7

ex 11:12 20:25
22:5,22 43:2 68:9
83:19,22 120:21
192:25 233:17
238:3 244:10
256:3,11

exacerbated 93:17
exact 12:5,6,20

26:4 61:18 63:19
82:18 93:16
122:18 157:13
159:6 263:2

exactly 13:23
14:15,16 48:13
88:6 122:24
124:20 128:8
135:22 158:21
178:24 179:16
181:25 206:8
207:2 276:9

examination 5:1,4
9:19 132:23 257:3

examine 10:1,3
examined 9:17
example 59:21

251:17
exceedingly 28:3
excellent 81:3
exception 256:23
excess 35:20,23

143:9
exchange 169:7

170:15 216:13
exchanged 166:25
excrement 55:19

56:2,18 57:1 58:4
64:7

excruciating
251:2

excuse 47:14
168:15 170:18
187:11 242:3

excuses 45:18
executed 154:14
exhibit 6:3,5,6,8,9

6:10,12,13,15,17
6:18,19,21,22,23
6:24 7:4,5,5,7
31:21 97:5 109:9
111:13 117:24
120:8,9 128:10
154:7 166:4
168:22 174:25
184:21 185:1
191:21,24 192:9
222:18,19,24
223:11 234:8,9
235:18 236:17,22
241:7 244:13
245:2 246:11
248:7,10 254:2,10
254:10 258:23
260:4 268:25

269:6,7 277:18
278:10

exhibits 6:1 7:2
97:3 273:16,18,19
274:12

exist 274:17
expect 95:18
expected 204:3
expecting 105:9

198:21
experience 28:4

57:14 146:9
experienced

267:15
explain 53:18

61:19 64:6 71:18
119:25

explanation 47:14
228:1

explicit 20:12
51:12 67:20

explicitly 219:12
238:21 265:9

explore 184:2
exponentially

163:24
expound 63:10
expressed 195:11
extending 125:23
extent 40:22

184:15
exterior 270:4
extra 190:4 200:21

240:12
extramarital 95:2
extreme 149:15
extricate 14:24
extricated 96:4
eye 83:6 125:23

232:17 233:9,14
233:19

eyebrow 75:21,22
eyes 185:22

192:23 207:6
f

f 262:14
fabricate 253:13

266:25
face 48:22 49:5

64:9 66:9 75:14
75:18 81:16 83:2
89:6 101:3 113:4
113:8 180:6 184:3
185:4,6 186:12
187:2 188:1,23
192:17 207:8,12
209:9,24 213:24
222:11 224:23
225:1,3,17,18
228:12,13 232:15
232:16 233:7,8
237:23 238:4,11
238:23,24 251:8
263:2,10,11
266:10

faced 113:1
facial 182:4
fact 18:17 19:15

20:11 22:12 45:23
69:18 72:5 97:19
149:3 152:13
158:5 163:17
180:1 181:11
187:10 197:10,16
243:20 256:7
257:15 264:7
265:10

factor 137:10
factors 137:9
facts 61:23 156:5

161:12

[events - facts]

Page 15
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 86
E257



CONFIDENTIAL

fair 22:9,12 36:4
41:5 44:16 71:14
104:17 112:19
120:24 132:8
134:24 135:3
136:13,18,23
140:12,14 154:3
155:8 193:13
196:2 203:5

fairfax 1:1 132:2,3
fairly 14:11,11

24:3 138:11
faith 100:17,25
faithful 150:20
fallen 202:16
false 104:9 256:22

256:23
family 15:10 23:7

147:19 148:1
famous 171:7
far 41:6 116:4

256:13
fashion 114:18,24
fashioned 154:10
fast 109:18 111:17

133:13 169:23
father 19:6
february 25:4,5

132:2,4
feel 133:14 209:16

217:15
feeling 209:12
fees 276:21
feet 247:14
female 13:14

220:15
fidelity 95:15
fifth 4:6
fight 163:15

165:12 201:11,19

fighting 145:14
fights 45:4 202:6
figure 13:1 180:8

244:1
figures 68:21 71:3

181:9
file 39:18 66:10

73:25 74:1 114:6
130:16 218:6
220:10,13 222:11
222:14

filed 67:4 88:8
90:8 153:9

files 131:17 235:4
filing 84:21,23

128:21
filming 92:23

136:7
final 43:16 157:17
finalized 96:8
financially 280:13
find 33:4 53:2

57:10 69:15
134:16,23,23
135:6 190:24
213:1

fine 11:16 66:13
98:18 99:10 141:6

finger 163:16
165:14

fingers 151:7
153:24

finish 139:7
fink 4:4 8:25 9:2,4
firm 9:8 10:21
first 9:17 12:18

16:21 22:6,23
23:24 24:15 38:22
47:3 55:6 60:10
63:13 75:13 86:12
86:20 88:3 97:15

97:15 111:23
115:17 118:12
120:16 128:12
130:10 131:25
137:9 163:7 173:1
174:7 182:10
205:9 210:19
216:17 217:3,9,20
218:2,11,14
219:14,16 223:24
224:8,24 227:9,10
228:11,19 229:25
230:14 231:10,25
232:7,15 233:6
234:13 239:7
240:24 244:5,13
248:18 254:13
259:6 262:6
264:19,23 266:3,4
268:14 273:15

firsthand 13:21
81:19 94:2 117:4
125:25 155:24
156:8

firstly 163:14
fist 24:24
fit 47:1
five 22:25 25:10

36:2 52:9 88:24
186:1 214:2
222:23 278:7

flat 164:11 209:17
222:9

flew 165:16
flight 157:5,9
flip 266:25
floor 2:5 3:9 8:9

27:12 48:19 56:19
102:9 104:1 108:4
108:4 109:14
115:19 116:9,23

204:12 231:5,20
245:16,21 247:14

florida 270:20
flow 142:23
fluctuate 137:8

142:13
fluctuated 136:4
fluctuating 193:24
focus 248:12
fodder 68:5
foggy 26:3 63:19

69:7 159:25 217:6
260:12

folded 226:16
folding 226:5
follow 10:3 39:13

131:4
followed 207:11
following 14:12

43:16 49:21 55:23
60:12 87:24
119:11 138:5
157:16 238:18

follows 9:18
122:10 233:4

fond 92:23
food 200:10
foot 208:10 215:3

242:15,16
football 193:20
force 59:17
foregoing 279:6

280:4,6,10
forehead 125:24
foremost 120:16

135:7 148:6
forgive 46:9 69:4

82:17
forgotten 207:9
form 194:13

[fair - form]

Page 16
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 87
E258



CONFIDENTIAL

format 274:22,24
275:3

former 120:13
121:5 156:15
180:15

forms 152:15
forth 52:19 89:22

143:4,17 147:14
198:14 217:5,24
239:6 242:10
274:8 280:5

forward 169:24
243:18

forwarded 241:24
found 110:21

117:9 244:16
247:21

foundation 17:10
18:11 19:10 20:5
22:3 36:19 38:1
38:11,17 40:20
61:23 70:2,15
77:4,18 84:2,14
98:9 100:22
101:10 105:25
106:2 107:10
115:4 117:16
118:24 119:8,20
120:3 121:13
122:16 126:23
127:8,22 129:16
130:3,9 142:3
145:23 146:23,25
147:24 150:2
156:7 161:13
176:1,6,24 180:12
183:25 184:12
185:7,10 186:5,9
187:21 190:9
193:4 195:21
207:23 225:20

227:5 228:8
236:14 237:17,20
248:17 261:10
266:19

four 22:7 23:20
30:17,19,19 35:2
52:20 72:9 88:7
88:24 185:25

fourth 264:1
267:14

frame 12:20,21
26:16 93:6 228:17

frames 65:17
103:23 116:20,22
227:14

france 144:9
franco 92:8,10,14

92:17 93:7,13
frankly 13:22

15:22 71:2 196:17
198:18 209:7

frantic 50:9
fraud 124:21

173:25 177:3
fraudulent 145:1

145:22
fraudulently

146:16
free 97:9 133:14

262:23
freeze 111:17
frequent 26:6
frequently 35:16

49:19 146:20
148:14 194:6

fresh 265:13
friction 59:10
friday 205:7
friend 12:17 20:25

21:7,21 46:10,11
47:7 70:25 73:8

73:10 74:21 85:1
91:5 92:9 94:20
94:21 150:21,21
160:23,25 205:11
247:3 270:18,19
270:21

friendly 43:19
51:20 138:22

friends 15:10
22:10,13 28:5
33:9 47:6 51:20
70:22 86:14
147:18 148:1
193:13 198:10
251:15 252:12

friendship 78:1
frivolous 141:9
front 33:1 35:2

154:9 157:25
166:11 169:3
208:21 209:8
215:11 223:16
235:2 237:9
254:10 277:20
278:1

frustration 93:18
fuck 211:1 216:3,5

242:8
fuckers 242:9
fucking 162:1,21

167:15 207:4
208:24 215:3,22
242:9

full 41:15 114:21
143:13 247:5

fully 71:4 93:10
fun 143:15
function 70:21
funny 23:5 194:25

202:14

furniture 62:16
96:18

further 243:1
257:1,1,3 277:2
280:12

g
g 3:4
galen 249:21
gallows 53:13
gears 270:10
gelberg 3:18
genders 143:23
general 40:7,14,21

72:6 78:4 274:6
generalized 41:10

194:21
generally 28:4,7

136:19 233:25
generic 98:2
generous 28:2,5,7

149:11 167:16
196:10,25

gentleman 64:19
75:5 87:23 98:1
171:8 220:16
250:16

gentlemen 250:6
genuine 149:16,20
genuinely 149:22

195:14
genuineness

196:16
gesture 28:2
getting 20:12

25:16 48:9 71:24
72:3 169:19
196:24

ghost 212:19
giant 163:15
gibberish 209:3

[format - gibberish]

Page 17
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 88
E259



CONFIDENTIAL

gigantic 56:8
65:11

girlfriend 98:19
99:5,5

girlfriends 68:9
girls 50:7 55:24

199:22 209:19
213:3

give 12:20 28:23
36:1 73:22 76:20
106:14,19 128:13
166:12 169:10
183:19 191:2,6
252:9 264:25
274:1

given 54:13 62:10
240:7 243:22
280:11

giving 248:3
gladly 203:24
glass 52:1,5,7 65:9

65:17 103:20
108:18 110:21
115:18 116:8,23
220:20 221:4
227:14,23 229:12
229:16,24 230:11
230:13

glasses 184:6
go 8:14 31:21

40:14 41:13 50:8
66:11 68:5 77:20
80:21 92:5 99:18
100:12 101:15
106:20 120:18
121:16 122:22
123:16 124:10,25
127:7 134:20
152:19 156:13
161:21 162:11
163:3 165:18

168:16 169:1
172:7 174:3
178:18 179:9,12
179:13 190:7
202:21 204:3,22
206:16 207:10
210:3,6,10 211:10
212:3,4 216:22,24
217:14,16,16
218:11 220:8,11
222:11 227:17
228:10 229:15
259:21 264:20
267:3 268:25
273:5,22,25 277:6

godfrey 4:10 8:20
goes 103:12

124:24 214:16
240:24

going 10:4,7 12:15
18:10 24:6,7
28:18 29:16,18
35:25 36:3,18
37:21,25 38:12
39:13 45:4 49:24
51:9 55:11,17
56:3,20 59:16,19
61:25 62:4 64:17
68:4,4 70:18
76:21 78:3,16
79:21 80:17,23
81:6,9 87:1,2
89:16 97:2,10
101:17,22 104:13
104:15 108:16,22
111:21 120:11,23
122:3,4,14 123:12
128:11 130:20,25
131:20 132:15,19
133:13 135:25
137:14 139:7

140:17 141:19
145:2,11 147:15
147:15 148:19
153:2,19 154:10
161:1 163:22
164:11 165:21
166:7 167:8
168:16,18 169:1,2
169:2,24 171:9
174:15 178:5
179:13 182:5,6
184:10,14 186:1
190:16,19 191:16
192:2,13 197:14
197:20 202:22
204:1,2 205:13,20
206:4 207:21,25
208:19,21 209:11
209:13 217:14,15
222:14,24 223:1,8
223:12,21 224:3
227:2,21 229:7
235:3,10 236:3,6
239:14 244:1,22
253:18,19,23
254:3 255:4,24
256:20 257:6,8
261:11 262:2
267:3,12,13,17,18
267:20,21 268:6
273:1,6,9 274:1
277:9,13

goings 86:14
good 8:4 9:21,22

10:8 41:13 44:24
45:3 59:3 80:18
81:14 87:7 89:21
89:21 100:17,25
106:6 178:17
184:5 200:17
235:25 252:12

273:13
goodarzi 4:17 8:22

8:22 191:12
google 183:8
gotcha 129:8
gotten 47:3 69:9

69:12 99:18
134:10 180:3
199:24

gottlieb 70:9
grabbed 187:11

187:12
gracious 196:11
great 29:10 196:25

217:23
green 190:2
greet 98:13 114:7

218:4,11
greeted 65:7

114:11
gregarious 200:24
ground 108:3,4

204:12 245:16,21
grounds 37:25

164:17
group 3:13 15:4,5

17:17 47:15 56:2
56:9 74:21 135:12
135:13 222:17,23
228:19 229:25
230:15 231:11,25
251:15 271:4,7

grown 16:7 270:20
guard 32:8,15

270:4
guarded 196:21
guarding 261:6
guards 209:9

268:23 269:21
guess 92:22

134:11 236:8,9

[gigantic - guess]

Page 18
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 89
E260



CONFIDENTIAL

guessing 217:21
guest 26:6
guests 46:6 87:19

87:20 200:25
246:7

guiltier 133:8
guy 151:21,22,23

194:25 196:11
guys 30:20 130:15

159:9 164:12
210:4 215:23
235:10 241:2,13

h
habit 247:16
hadden 6:7 64:21

66:20 69:1 73:15
104:24 105:15
110:9 112:23
113:17 115:2,24
117:6,13 264:22
265:19 266:5
267:10 268:14
270:1

hair 180:5 187:12
187:17,19

half 10:11 14:12
51:6 131:20

hall 217:1
hallway 65:10,11

65:14 86:25 87:14
116:12 206:16,19
210:8 220:21
230:18 259:20,22
262:12

hand 28:18 118:5
118:11 165:17
177:24 213:13,16
214:6,15,25
239:14 261:14

handed 215:17
225:25 254:9

handful 32:19
88:24

handing 184:23
191:19,23 242:25

handle 161:19
handwriting

175:24 176:2,14
176:18

hang 173:17
hanging 205:15
happen 86:20

170:25 189:8
202:5 209:11

happened 13:23
64:2 65:24 72:10
72:13 74:23 96:7
102:17 123:1
144:4 157:25
165:11 177:17
178:12 179:1,4
197:16 211:1
213:2,12 216:10
221:17 222:1
228:2,4

happening 147:14
198:6 202:10
209:6

happens 210:7
236:1 257:7

happy 41:13 93:4
133:20 178:24

hard 133:11
134:12 160:2
225:6 227:13

harder 184:17
harmed 192:22
harrell 34:21 35:8

80:8 81:22 249:21
250:20,22

hate 31:19 202:21

he'll 198:25
head 29:19 42:24

44:20 106:11
107:7 208:19
274:11

headbutt 151:11
headbutted 127:6

180:4
hear 14:9,10 15:13

42:15 71:11,16
73:12,23 79:22
87:20,20 94:7
143:22,25 144:13
144:18 150:12
174:4 199:20
202:2 240:21
271:20

heard 1:6 6:11,12
6:14,16,24 8:7,21
9:2,4 10:14 14:3
14:11 16:19 22:4
22:6,9 24:18
25:13 27:15 33:9
35:13,15 36:9
40:22 41:17 42:2
42:5,15 43:7,23
44:1,3,7 45:22
46:16,18 47:22
48:8,15,18,21 49:2
49:9,13 50:2,14
55:8 58:3 61:6
66:24 67:25 71:10
71:15 73:12,14
74:8 76:4,8,13,17
76:23 77:1,9,12
79:22 80:6 81:24
82:8 83:18,22
84:7,12,16 85:22
88:9 89:5,10,13,24
90:2 91:7,10,20
92:2 93:20,22,25

95:1,5,23 96:11
98:24 99:24
106:11 112:11
117:11 123:23
125:9,14 126:4,21
133:4 136:15,16
136:19,25 137:6
137:17 139:18,18
139:23 143:22
144:1,16 146:19
146:21 153:18,20
154:12,17 155:7
155:23 156:4
162:3,5 166:25
167:3,22 168:13
170:12,15,16
175:14 179:7,15
181:8 182:11,15
182:24 183:13
185:24 187:11,12
192:14,21 195:6
195:23 197:6
200:25 206:19,20
206:23 208:23
212:7 221:8,9,23
233:13 234:4
237:1,15 238:18
239:11,23 246:18
250:2 255:12
256:6 257:24,24
258:2,10 259:2,8
259:12,12,20
260:23 264:3
265:15 271:13
275:12 276:4,7,18
276:25

heard's 6:18,19
7:6 10:2 45:10
80:9 81:16 83:2,6
88:21 113:4
127:20 131:21

[guessing - heard's]

Page 19
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 90
E261



CONFIDENTIAL

135:17 145:22
178:19 181:18
184:3,25 185:4
186:12 187:2
191:25 192:17
197:21 198:6
202:25 224:23
225:1 228:12,13
232:15,24 233:7
233:19 237:23
238:4,11 248:11
249:15 251:8
258:8 268:9
273:23

hearing 147:18
182:13 209:4
212:4

hearsay 147:24
148:23 150:1,7
158:14,19 161:13
162:9,13,22 164:7
164:18 165:20
174:10 180:12
182:21,22 183:4
186:9 187:13
189:14 190:9
195:21,21 201:20
201:20 207:22,22
212:10 214:7
216:6,7 225:19
227:5 228:8

heart 167:18
heavily 142:25
heavy 151:7

153:23
hecker 4:4 8:25

9:1,4
held 45:16
hell 72:13 209:5
help 75:4 78:7

110:16 205:11

222:6,6
helped 161:1,4
helpful 34:12
helping 203:17
helpless 222:3
heroin 160:23
hey 129:5 167:5
hide 169:25

207:17
hiding 200:17

256:7
high 11:2 151:18
highlighted

118:12,13,15
hired 74:21
hispanic 220:15
history 68:5

147:12
hit 24:23 48:15

64:8 67:18,22
123:24 151:25
152:11 155:6,22
213:24 271:13,14

hitting 68:3,11,15
68:17 152:6

hold 18:10 186:2
191:6 229:7
250:17 264:17

holder 226:14
hole 62:18
home 173:13

179:6 203:9 204:1
homes 56:16
homework 244:15

244:16
homosexuality

17:22
honest 14:16,22

41:4,15 43:13,15
46:13 52:22 57:12
59:7 64:3 75:17

91:3 94:12 96:2
121:9 124:19
126:9 134:12,18
134:19 136:3
140:9 143:18
155:17 160:5
163:21 198:19
260:8,10

honestly 20:9
21:18 23:8 24:2
35:24 37:5 44:10
50:4 51:19 53:12
80:4 83:11 92:6
104:25 105:8
121:6 126:8
134:18 142:9
148:12 157:13,14
159:19 165:19
187:3 189:7 197:9
199:11 209:2
213:17 218:9
227:16 228:21
248:19 259:23
265:2

honored 29:20
hope 3:19 95:20

95:21 129:5 141:3
249:19

hoped 114:8
196:24

horror 134:21
hospitality 10:20
hosted 80:3
hostile 139:1
hotel 234:18

235:24,24
hour 14:13 63:18

80:17 131:20
268:17

hours 10:9,11
45:17 47:12 52:16

105:20 113:25
house 54:19 56:12

59:2 171:11
178:14 204:2
206:9 214:24
242:8 262:14,17

housebroken
56:16

housekeeping 81:1
houses 27:1

144:10
huang 3:18
huge 180:3 181:11

181:12
huh 234:16
human 56:14

73:11 79:15 184:9
humor 53:13
hundred 24:12

41:23 258:20
268:18

hundreds 44:10
hurt 106:10 107:6

116:24
husband 22:22

95:6,18 112:2
150:20 151:3,4,23
152:5,6,14 216:1
256:3,11

hustling 50:7
hygmlaw.com

3:20
i

idea 19:13 42:4
81:3 84:5,20
85:14,17 119:5
121:6,9 178:2
272:12 274:16,18

identification 97:4
117:23

[heard's - identification]

Page 20
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 91
E262



CONFIDENTIAL

identified 17:21
273:17

identify 64:25
99:1 166:8 169:3
226:20 241:16
248:15 274:2

iggy 46:11,23
ii 1:3 7:7 254:14

277:21
image 225:1
immediately 14:12

69:17 177:14,19
immensely 142:19
important 115:22

168:6 275:10
improve 36:8
inadvertently

263:17
inches 242:17

263:10
incident 13:19

14:20 16:14,17
17:16 25:11 43:12
43:16 50:6,13
55:15,18 57:4
58:4,7,15 60:12
64:7 72:24,24
73:3 83:16 94:5
102:12 105:6
124:2 126:18
144:7 157:17
158:7,9,23 159:17
159:20,23 160:5,7
160:11 161:21
162:15,16,20
163:4,6,8,11
165:10 172:12
173:2,7,12 174:13
174:16,19,19
195:16,19 197:3
197:20 202:22

204:23 205:5,23
205:25 220:19
224:7,13 225:7
232:10 238:18
264:15 275:18,25
276:8,13,16,19

incidents 54:18,24
156:3,11,23 157:8
157:24 161:8
201:12 218:18

include 145:3
including 62:5

249:19
incredible 211:11
incredibly 196:10
independent 99:25
independently

100:1
index 5:1 6:1 7:2
indicate 230:23

231:1 235:20
243:14 245:5

indication 113:7
indicia 100:2
individual 72:6
individuals 252:11
industry 145:5
inebriated 151:18

194:10,22 199:5,7
200:13

influence 41:6
information 5:20

93:19 127:15
154:23 157:20
161:17 163:17
165:2 180:2
213:11

informed 14:14,16
14:19 95:5

infrastructure
269:23

infrequent 24:1
inglessis 21:19

70:6 189:4,5
252:21

initial 51:2,3
initials 260:6
injured 188:24

192:18 233:13
injuries 77:10

126:17 182:4,25
183:14,16,18,22
192:22 193:2
238:11

injuring 193:1
injury 113:7

125:18 126:1
184:8 186:12
225:8,12 232:17
233:9

inkling 190:5
innocuous 134:10
ins 271:8
inserted 146:13
inside 65:25

103:13 125:22
173:20 217:19
264:4

insisted 169:24
instagram 17:8,25

18:25 19:8,22
instance 33:15

78:13,14 146:10
210:10

instances 34:13
41:11 143:16
146:4

institution 11:5
instruct 39:17
instructed 5:16
instructing 38:16

instruction 172:16
instructions 9:25
instructs 39:10,15
intake 47:21
integration 17:16
intended 133:17
intensely 151:18
intentions 18:14
interact 35:12
interacted 23:23

30:17 50:11 189:9
interacting 30:15
interaction 51:2,4

51:20 114:3 128:5
251:5

interactions 16:23
17:2 24:5 33:10
33:23 35:6 58:23
59:3,12 66:24

interest 97:6,25
interested 280:13
intermittent

111:17
intermittently

30:16 54:7 87:24
internally 221:17
internet 183:7
interpersonal

14:23 15:1,2,9
interpretations

244:7
interrelationships

251:14
interrupt 10:8

31:20 37:19
138:14 140:16
155:11 190:11,11

interrupting
139:10,11

interval 264:14

[identified - interval]

Page 21
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 92
E263



CONFIDENTIAL

interview 188:18
intimate 92:15,22

146:6
intoxicate 36:16
intoxicated 36:12

36:17,25 37:3
45:19 48:2,9
194:18

introduce 8:15
invade 218:16
invariably 77:23
investigating

100:1,6
investigation

100:18
invited 14:5,7 46:8
inviting 170:24
involved 16:11

145:5 192:15
218:19

involving 264:12
io 12:16 13:25

16:13,16,19,22
17:1,7,17 18:5,24
19:21,25 20:11
26:22 56:3,10,24
58:7,14 63:22
64:5,8 72:20 73:2
105:17 112:10
118:5 252:1,5,17
252:20 253:4
255:12 265:25

io's 18:9,18
iphone 64:9

185:15 226:9,14
irvine 1:16 2:5

3:10 8:1,9
isaac 247:4,6

270:10,12
isaac's 247:5

island 13:20
116:11 160:1,12
161:9 173:21

issue 74:5 115:11
123:6 199:17
218:22 239:7

issues 15:9 18:2
78:17,18 93:2
148:11 262:5

items 96:12 116:8
j

j.d. 6:25 239:25
j.j. 260:7
jack 23:8,14,19
james 92:8,14,17

93:13 183:7
188:25

january 169:1
japan 163:4
japanese 172:2
jealous 92:21

146:21 147:20
jealousy 93:18

147:21
jerry 30:16 31:13

31:14 214:3,9,12
214:18 225:25
260:7 264:25

jewel 205:9
jewelry 21:3 65:17

74:13 110:7,10,14
130:10 205:9

jimmy 126:11,14
182:1

jingling 206:23
job 1:24 220:4
jobs 54:8
jodi 70:8,20
john 1:3 4:5 7:7

8:6 9:1 29:22
242:3 254:14

277:20
johnny 13:19 18:4

18:12 22:21,23
23:7,23 26:21
43:17 44:7 45:16
46:1 47:9,10
55:24 56:9 60:15
62:11 63:18 64:6
64:8 67:18,22
68:2 90:14,23
91:12,19 92:20,21
93:4 117:10
142:19 146:5
148:13,21 149:3
161:4,25 163:16
165:14 169:9
171:6 193:11,14
193:16,25 194:18
194:24 196:10
198:19 202:6,15
205:19 206:9,23
211:3,15 213:2
215:7 219:9 227:3
228:4 253:14
256:15 259:3,8
261:19 270:25
271:13

johnny's 16:25
22:5 51:13 59:2
59:11 67:5 89:17
92:3 93:18 153:10
158:4 159:7
171:11 213:13
247:3 270:19

johnson 11:6
joke 56:8
josh 129:5 239:22
joshua 1:15 2:3

4:16 5:3 6:10,14
6:15,24 8:6,11,17
8:19 9:16 81:12

121:23 132:22
190:22 239:23
254:6 278:6 279:5
279:19

jquinn 4:8
judge 31:14,17

32:21 60:7 61:20
62:22 139:7,11
141:13 214:3,9,12
215:13 216:9,14
226:1 243:6 260:2
260:5,7 261:2
262:7

jump 49:16 79:24
257:6,16,21

june 11:21 26:14
89:2,6 156:15
204:24

junior 120:2
jury 185:5
justified 55:8
justify 152:5,15,22

k
kap 266:22
kaplan 4:4,4 5:6

8:25 9:1,3,3,4,4
10:7 29:1,11,14,18
29:22 31:19 80:25
103:2 105:25
106:3 118:24
119:11,20 129:11
131:13 132:24
133:1,1 134:6
136:12 138:14,19
138:23,25 139:3,6
139:10,13,15
140:20 141:1,7,11
141:16,24 142:5
142:11 145:25
147:3,7,25 148:24
150:3,8 153:19,21

[interview - kaplan]

Page 22
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 93
E264



CONFIDENTIAL

154:6,8 155:11,15
155:18 156:9
158:15,20 161:14
162:10,19,24
164:10,20 165:21
165:24 166:5
168:20,23 169:16
169:19 170:3,10
174:11,23 175:1
176:4,8,25 180:13
181:21 182:23
183:5 184:1,14,20
184:22 185:13
186:6,10 187:14
187:22 189:22
190:10,15 191:2,5
191:10,14,22
192:10,12 193:5
194:15 195:22
196:5 197:19
201:24 204:20
207:24 208:16
212:11 214:8
216:8 219:25
222:16 223:4,15
225:24 227:6,12
228:6,9 231:1,6
232:18,23 233:2
233:11,23 234:6
234:11,12,15,17
235:15 236:15,20
236:23 237:19,22
239:17,21 240:4
240:10,12,16,21
240:25 241:2,4,8
241:12,15 242:20
244:19,22 245:3
247:16,20 248:1,5
248:8,21 250:10
250:17,19 251:6
251:12 253:18

254:7 255:21
257:1 266:23
272:8 273:16
274:20,25 277:2
277:17

kaplan's 263:1
kaplanhecker.com

4:7,8,8
kate 68:17
keep 10:15 51:8

69:10 130:24
139:11 143:22

keeping 172:15
kelly 55:6,9 58:1
kept 14:24 79:19
kevin 56:12 58:20

58:21,23 159:9
key 27:10,17

28:16
keyhole 87:21
keys 206:23 207:9

210:3 268:21
kick 62:18 151:9

152:2 161:6 258:5
kicked 42:24 55:1

55:2,5 157:23
kidding 215:22
kimmel 126:12,14

182:1
kind 14:24 15:22

24:3 39:4,5 50:13
51:11 79:13 93:12
104:6 105:3
106:22,23 113:4
117:5 125:23
143:15 145:11
172:5 177:23
185:21 187:8
195:25 197:25
198:1 203:17
217:4,5,23 227:9

235:5,13,25 242:4
244:24 246:25
247:1

kinds 137:22
183:18 193:19

kipper 180:8
197:15

kipper's 197:7
kitchen 6:17

113:13 116:9,10
116:11 124:12,16
173:20,21,21,24
174:17,18 175:4,9
175:11,12,13,18
177:11 178:19
179:10 249:11

knew 41:7 76:21
94:9 135:15 136:1
136:4,14 137:14
137:16 142:18,21
143:6,7 146:3,14
146:18 161:6,18
164:3 165:6
175:21,23 199:21
199:23 213:17
218:9

knives 171:22
172:1,2,5

knockdown
165:12

know 15:8,11 17:7
17:14 18:17,21,22
19:4 20:8 21:2,4,8
21:11,18 22:18
23:18,21 25:3,6,8
26:17 27:3,6
30:12,18,25 31:6
31:10 32:22 33:21
33:22 34:7,23
36:21 37:9 40:22
41:22 46:20 47:25

50:21,21,24 51:8
52:19 53:4 54:24
55:6,7,22 56:23,23
57:13 59:9,14
60:25 61:5 62:2,2
63:20,21 64:1,11
64:22,24 65:25
66:1,20,23,24,24
66:25 67:11,16,16
70:3,17 72:12
73:9 75:8 76:23
77:1,8,12,23 78:22
80:6,10 82:17
83:21 84:3,4,11,15
84:18,22 85:4,5,12
85:15 87:15 90:18
91:2 93:11 95:1,5
95:10 99:16 102:2
102:2 104:10,11
104:11 105:11,14
109:23 114:4,12
114:15,25 116:19
117:18 119:10,22
122:2,18 123:11
124:1,18 126:9,21
127:1 128:6 130:6
132:1,6 133:4,7,20
135:22 136:1
137:16,22,24
138:22 139:3,5
141:21,23 142:9
144:20,22 148:7
152:9 159:11
160:4 162:16
163:5,5,13 164:6
164:10 165:1
167:12,14 168:5
172:18,25 178:9
178:10 182:5,6
183:11 187:6
189:10,11 192:23

[kaplan - know]

Page 23
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 94
E265



CONFIDENTIAL

193:21 194:24,25
195:3 196:13
197:9,10,15
198:23 199:12,14
199:18 200:16,18
202:12 203:25
204:1 205:6,25
206:3,5,7 208:24
209:9 212:23
213:17,20 214:22
218:7,12 219:23
221:10,18,22
223:19 234:3
235:14 237:6
245:23 256:13
259:23 265:22,24
270:12 274:4,14

knowing 145:2
168:14

knowledge 16:22
17:1 26:22 28:11
28:13 38:9 40:7
40:16 42:25 59:7
60:3 65:1 77:11
81:19 89:11 90:5
90:10,24 94:3
95:4,8 96:23
97:16 101:12
105:22,23 115:23
119:3 125:25
126:20 127:10
146:9 150:2 156:8
158:14 161:12
162:18 163:10
164:9 173:7,12
188:16 189:15
190:9 197:18
207:22 232:12
238:9,13,16
249:16 252:4,18
252:23 266:2

271:2,11,18 276:2
known 25:18,21

93:22 199:17
knows 17:12 38:2

39:21
l

lab 56:13
lack 70:2 145:23

146:23,24 147:23
150:1,2 156:7
161:11,13 162:17
175:25 176:3,6,23
180:12 183:24
184:12 185:7,9
186:5,9 187:20
189:14 190:8,9
193:4 195:20
197:17 207:21,23
225:19 227:4
228:8 236:13
237:17,20 248:17
251:14

lacking 131:2
lacks 17:9 18:11

19:10 20:5 36:19
38:1,11 40:20
61:22 70:15 77:3
77:18 84:1,13
98:8 100:21 101:9
115:3 117:16
122:16 130:2,8
142:2 146:25
158:14 261:9
266:19

landing 229:17,19
245:15 249:10

landlord 54:19
language 175:9
lapd 31:4 66:23

101:23 104:15
135:9 267:12,20

267:20
large 15:5 24:2

51:25 135:12,13
154:3 203:9
245:24

larger 137:6
211:20

lasted 90:19
145:17 265:1

late 45:17 47:15
48:8 75:6,11
124:6 156:25
158:24 173:14
179:6 199:19

latina 63:13 64:17
65:21 97:20

laura 1:6 6:12 8:7
154:12 271:23,25
272:11

law 4:17 9:7 31:10
154:11 227:7,10
227:10

lawsuit 51:1
lawyer 59:18

69:14,22,25
165:25 223:19
243:12

lawyerly 22:3
lawyers 10:13

52:6 130:14,19
lay 22:3 106:1
lead 139:9
leading 138:13,16

138:21 181:20
236:13 242:19
251:11

leaked 141:3
learn 175:8,17

202:3 216:17
learned 97:19

163:8,24 165:3

172:17 173:1
206:21

learning 31:12
161:7 197:8

leasing 28:25
leather 226:5,11

226:13,13,14
leave 114:9 207:8

213:22 218:8
leaving 199:22
led 138:23,25

269:25 270:2
left 45:22 53:25

62:22,25 63:18
68:25 69:11 73:24
116:24 118:11
131:20 180:7
189:17 203:9,21
207:12 212:13
213:2,24 214:4,14
214:22 228:4
229:12 264:3
268:13

legal 8:11 276:21
legally 96:4
legitimately

140:22 205:21
leonard 30:18
letting 50:21 51:8

114:15 141:21
262:22

level 108:5,5
139:23 245:14
247:10,14

levels 245:13
liar 164:7,8
lie 57:16 59:14

271:10
lied 180:16 256:5

267:10

[know - lied]

Page 24
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 95
E266



CONFIDENTIAL

life 16:9 47:6
52:20 59:11 133:6
272:16

lifestyle 54:17
light 79:19
likable 196:1
likelihood 62:11
lily 16:24 17:2,8

18:24 23:8,16,19
30:19

limited 44:17
140:18 141:20

line 56:11 98:16
99:14,23,23 107:3
107:3 109:1 110:5
112:22 113:11
121:1 154:16

lines 100:9 103:7
107:16,16,22,25
112:4,5 113:11,16
242:7

lingering 92:24
lip 186:23
lipstick 177:25,25
liquids 104:6
list 138:11 139:19

140:1
little 26:3 32:3

38:23 41:14 43:13
55:10 56:15 58:17
63:19 69:7,13
75:24 88:5 97:10
108:2 109:17
115:5 133:25,25
134:10,14 159:25
169:1 171:6
177:23 193:23
195:1 198:21
199:18 200:20,21
200:21,22,23
211:2,20 213:4,9

213:10,11 214:2
217:6,6 225:6
240:23 245:14,17
254:18 260:12
269:11,18,19

live 10:17 25:21,24
26:1,7,23 27:15,24
126:12 182:1
262:22

lived 25:17 26:25
27:3,9,21 28:9
35:11 54:1,11
85:19 133:6 246:5
246:8,18 247:4,11
270:14

living 26:9 29:24
33:3 34:5 47:6
85:23 92:3 95:25
178:21 211:20
217:17 232:5
264:7 269:14

liz 72:7 123:2
205:11 207:14
258:7 269:15

llp 3:4,8,18 4:4,10
local 89:20 202:15
located 25:17

32:11 103:13
249:2

location 113:18,23
locations 6:3

28:21
locked 158:1,2
locks 74:22
locksmith 74:22
lodges 39:18
long 23:2 52:14

54:6 90:18 103:15
138:11,23,25
139:19,25 145:16
178:23 218:3

255:4 261:13
264:16 265:1,2
268:13

longer 52:10 53:21
204:2 214:9

look 39:22 104:10
121:7 124:23
126:6,14 156:17
183:18,21 185:3
185:25 187:7
192:18 207:15
226:18 232:10,16
233:8 238:11
247:22 250:11
258:22

looked 82:2 98:11
126:13 153:1
179:11 215:21
216:2 220:24
222:8,13 225:3,7
228:13 233:25
237:15 238:24
250:2,22 251:3

looking 100:3
105:9 120:14
128:24 129:2
178:4 187:4
232:14 233:6
235:14 246:23,25
259:19 269:6

looks 178:15
186:23 187:8
221:5,5 225:8
229:6 241:18
249:9

loose 195:2 200:24
loosely 82:9
los 3:19 4:12 10:18

25:18 47:4 74:16
154:15 157:1,3,6
161:23 171:7

172:14 173:4,8
lose 149:21,22
lost 167:17
lot 96:5 143:19,21

163:20 194:4
196:17 197:24,24
260:9

lots 15:6
loud 54:18 56:4

144:11 161:18
206:21 255:14

loved 50:23
loving 143:15

194:24 196:11
lower 108:4
lsd 40:23
lucky 41:13
lunch 80:19 81:5
luncheon 81:8
lying 59:21 102:1

181:1,5 261:25
262:2

m
machine 280:9
magnum 48:24
mahoney 171:8
main 201:9 269:14

270:3
maintain 71:7

79:16 142:22
major 165:12
makeup 21:20,22

21:24 70:5 183:13
188:23 189:17,25
192:17 232:16
233:8 238:10

making 45:18
100:17 110:7,11
110:13 123:18
169:9 170:24
240:8 241:4 277:6

[life - making]

Page 25
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 96
E267



CONFIDENTIAL

malaysia 172:24
malcolm 30:16
male 13:13,15

66:4 98:1,3
man 16:8,16 41:23

151:17 152:21,21
152:22

manager 47:19
56:12 59:2 159:7

manic 150:5
manipulate

188:13 232:9
manipulation

238:14
manner 104:2
march 6:14 88:16

157:2 163:9,11
166:20 167:1
172:13

mark 32:6,10
75:19 81:1,4
111:12 117:22
120:7 153:19
154:6 165:21
168:20 171:8
184:14 191:20
234:7,25 235:3,9
236:3 239:15
240:13 244:19,20
245:1 246:10,15
247:18 248:6

marked 6:2 7:3
97:3,5 111:13
117:24 120:9
128:10 154:7
166:4,7 168:22
174:25 175:5
184:21,24 191:17
191:21 223:11,17
234:8 235:18
236:22 241:7

244:13 245:2
246:14 248:7,10
254:2,8 269:13
278:10

marketing 17:20
marking 129:11

129:12
markings 233:14
marks 48:21 49:5

49:25 50:1 75:14
75:16,20 76:1
81:16,23,24 82:7
83:2,6 89:5,10
101:4 187:9
222:10 233:18
250:3,23 266:10

married 11:17
12:6 57:10 85:7
88:10 90:3,15,23
91:12,19 151:21
152:21 275:13
276:13

marz 20:24,25
28:11 252:21
258:7

massachusetts
157:5

material 124:19
math 10:8
matter 8:6 15:13

20:19 39:16 69:18
72:5 81:1 132:1
243:20 265:10

matters 16:9
mcculloch 46:25
mcmillen 127:19

127:24
mean 25:8 36:23

41:10 44:21 55:10
60:23 63:8 72:12
73:7 78:25 84:15

86:13,22 87:9
103:2 128:20
134:18 136:8
137:11 139:21
142:17 145:6
154:23 170:18
171:16 178:13
185:24 189:25
194:20 202:16
203:3 206:25
208:18 209:15
271:22

meaning 99:17
102:11

means 145:8
164:13 167:14

meant 98:10
176:10

measure 53:3
79:17 143:2

media 81:11
132:21 190:21
254:5 278:6

medical 77:2,9
126:22 127:2
141:22 165:15

medication 143:8
medications

139:19
meet 12:18 22:6

22:23 43:3,5 52:1
52:14 124:7
159:11 214:11
215:4,8

meeting 12:22
43:17 47:18 52:17

melanie 21:19
70:20 173:15
179:24 183:12
189:4,4,5,9,12
252:20

melissa 6:5 63:11
97:7,16

memories 178:25
memory 22:25

26:3 49:23 50:5
61:2 68:6,19 69:5
69:8,16 74:13,19
79:9,18 88:24
114:17,23 115:17
125:3 126:11
154:4 158:17
163:2 164:25
174:7 195:7 198:8
250:6 260:12
264:23 268:16

mention 43:20
50:25 93:1 198:12

mentioned 22:2
58:20 136:23
137:3,7,10 159:4
215:6 252:25
253:13

mercifully 109:9
120:11

mess 165:15
173:21 174:18
177:11

message 51:25
61:9 121:23 125:8
160:8 169:5

messages 6:10,15
7:5 124:9 274:8

met 13:2,6 22:15
22:24 23:4 24:15
33:25 34:20 53:19
97:25 127:23
128:4 156:13,20
160:9 201:1
215:10

metadata 274:4,13
275:9

[malaysia - metadata]

Page 26
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 97
E268



CONFIDENTIAL

metal 151:7
method 188:14

238:15
mexican 200:10

200:11
michelle 1:23 2:7

9:12 280:23
michelson 2:5 3:9

8:9
mid 89:6 245:14
middle 134:21

211:22 231:4
million 78:25
mind 115:8 135:7

148:6 152:6
172:15 211:10
232:19 233:3
239:4

minds 265:13
mine 72:19 172:3

241:5
minute 26:5 37:24

102:16 169:10
222:23

minutes 52:23
53:5,9 62:25
63:18 69:12 80:17
125:3 145:19
174:5 179:17
206:18 214:2
217:22 218:4
259:2 268:17

mischaracterizat...
155:10

mischaracterize
108:23

mischaracterizes
71:22 122:15
156:6 263:4

misplace 247:17

misplaced 139:21
misplacing 202:5
mispronouncing

91:1
misremembered

164:1
missed 50:23
misspoke 191:3,14
misspoken 276:3
misstate 266:13
misstated 250:8
misstating 265:18
mistaken 27:2

61:3 74:15 126:12
202:9 277:22

misunderstanding
235:6

mixed 143:24
mode 176:19,20

200:24 201:15
model 234:22
modern 250:18
modulate 133:11
moment 24:16

74:7 128:13
mona 4:17 8:22
monitor 81:7,10

132:16,20 190:17
190:20 223:9,13
253:24 254:4
273:7,10 277:10
277:14 278:7

monster 148:22
149:4

month 205:22
months 25:10

49:22 50:17 51:17
52:11 96:9 253:5

moot 198:19
morning 8:4 9:21

9:22 31:21 45:22

49:2,6,8,25 50:3,5
50:9,11 56:1 75:8
75:11 88:13
134:16 135:6,16
137:4 138:23,25
141:2,5 150:14,18
155:5,21 169:22
189:10 199:21
201:7 250:2

moss 68:17
mother 242:9
motion 189:20

265:10
motions 141:10
motivation 266:24
motivations

101:18 104:15
267:18

motive 70:23,25
motives 70:19
mouth 263:17
move 26:13 59:24

85:18 97:23 99:22
102:7,25 106:8,25
107:15 108:15
109:8,10 110:4,5
111:11 112:20
113:15 136:11
147:23 150:1
158:10,13,19
162:13,17 164:7
164:16,17 165:20
174:10 175:25
176:6,23 180:11
182:21 183:24
184:13 185:9
186:4 187:20
189:14 190:7,8
195:17,20 197:17
201:18 207:21
212:10 214:7

216:6 225:19
227:4 228:5
237:21

moved 26:10 54:2
194:11

movie 23:7,12,24
24:16 145:12
181:11,12

movies 23:11
moving 32:20 45:6

98:16 99:8 101:2
110:23 113:2,10
262:13

muddled 123:5
multiple 92:1

158:13
murphy 58:21,24

59:14
mushrooms 40:16

40:23 151:22
musk 87:22,23

88:1,3,12,16,20
89:1,13,23 90:1,5
90:15,22 91:15,21
95:3 275:13 276:7
276:17

n
name 8:11 17:18

34:22 46:24 55:4
55:6 63:12 64:20
64:21 75:1 91:1,3
93:1 99:1 118:6,7
132:25 197:13
203:14 247:5
280:17

named 34:20
171:8

names 30:20 35:4
136:23 139:21

narcotics 137:12
137:13

[metal - narcotics]

Page 27
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 98
E269



CONFIDENTIAL

narrative 207:21
nathan 159:9
native 274:21,24

275:3
nature 15:7 73:11

79:25 147:19
205:25 210:1
265:11 267:2

nauseam 221:25
near 30:9 69:8
nearby 234:19
necessarily 201:5
necessary 10:5

71:19
necklaces 205:14
need 16:5,8 70:16

74:19,24 78:4
97:12 106:10
107:6 109:17
111:21 133:18
184:7 206:4,14
223:19 241:2
243:2

needed 168:8
203:23 221:14

needing 170:16
neighbor 54:20
neighborly 204:4
neighbors 271:9
neither 145:6

257:21 280:12
never 32:14 56:16

59:11 61:20 67:18
67:22 83:14 125:9
127:23 155:6,22
155:24 163:18
168:7 199:17
225:21 259:12
261:21 264:5,8
265:7 270:25
271:13

new 4:6 47:18
54:8,10 119:4,6
130:11 133:6,10
160:9 239:14

nice 199:10
nickname 16:19
night 23:7,24

24:16 45:8 48:16
48:22 50:7,13
60:5,16 61:1 62:5
62:22 65:3 69:19
72:6 73:21 74:1
77:10 79:22 85:22
86:17 88:16 90:2
91:6,15,21 98:14
100:19 112:11
125:15 129:6
130:22 131:3
152:4,14 171:4,5
200:2,25 201:11
201:19,25 224:6
224:12 226:1
227:19 228:1,20
230:1,15 235:23
259:13 262:1
275:16,23 276:5,7
276:11,18

nods 274:11
nonexistent

251:23
nonparty 8:19
nonprescription

143:8 193:22
norm 173:22
normal 15:8,8

200:24
normalcy 79:17
normally 30:3,6

260:20 269:21
nose 125:24

note 10:12 51:7
noted 279:8
notes 156:14
notice 29:25 48:8

49:5 75:13 85:21
125:17 141:19

noticed 125:21
153:23

notify 31:22
november 1:17

2:7 8:2,10 26:8
91:16 279:7
280:18

nudity 144:24
145:11,22 146:7

number 2:8 23:25
24:4 30:14 41:3
42:19 77:25
111:12 116:8
128:20 129:22
133:24 140:8
144:6,14 166:2
202:23 261:15

numbers 222:25
236:16

nurse 127:4,7,13
160:15 161:9
180:7

nurses 160:3
197:11

nw 3:5,14
ny 4:6

o
oath 82:1 102:1

104:16 267:11
280:7

object 18:11 36:18
37:25 39:9 108:22
122:14 138:16
148:19 155:15

objected 184:10
227:2

objection 17:9
19:3,9 20:4 36:1
38:10,17 39:18,20
39:24 40:19 41:19
57:7 60:21 61:22
70:1,14 71:21
77:3 84:1,9,13
95:11 98:8 100:21
101:9 105:25
107:10 115:3
118:24 119:8,12
119:20 120:3
121:13 126:23
127:8,22 129:16
130:2,8 134:4
138:13 139:13
142:2 145:23
146:22,23 148:23
150:7 156:5
161:11 162:22
175:20 176:3
181:20 183:4
184:12 185:7
186:4 187:13
189:20 193:4
194:13 196:3
208:14 219:21
233:21 236:13
237:17,20 242:19
248:17 251:4,11
253:15 261:9
263:5 266:18
275:19

objections 37:6,11
37:18,22,24 77:15
101:14 123:5
142:7

observation 199:4
219:18 251:8

[narrative - observation]

Page 28
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 99
E270



CONFIDENTIAL

observations
115:24 220:1

observe 36:5,9
112:24 125:20
186:11 192:17
204:10 210:18

observed 36:20
48:22 64:15 81:24
90:7 101:17 102:3
104:18 143:11
185:6 196:9 198:7
202:23 205:3
262:3

observing 188:10
188:22 194:17

obtained 83:22
obviously 25:9

36:21 45:19 55:10
66:7 134:22 135:1
157:19 171:16
174:5 181:8
189:18

occasion 30:6 36:4
37:3,4 203:20
238:17 258:11
271:8

occasionally
246:20

occasions 21:25
23:22 32:7,9,19
34:2 35:22 41:1
42:18,20 44:9
86:1 93:25 143:7
193:18 194:5,9
202:24 257:25

occupation 10:19
occur 15:9 86:12

107:9
occurred 84:20

102:13 115:16
126:1 156:18

220:20 264:14
269:16 270:8

occurring 14:13
october 12:13 26:8
offensive 263:19
offer 28:1 161:3,3

170:12
offered 27:25

196:4 198:11
offhand 210:15
office 197:7 205:8

222:1 236:5
officer 6:5,6 63:11

63:13 64:17,18,25
65:2,21,23 66:5,16
66:20 68:25 69:1
73:15,15 97:7,16
97:20 98:13,21
99:14 100:6,17
101:2,7 102:11
104:24,24 105:7
105:14,15 106:8
106:13 107:5,16
108:7 110:9,17
112:22 113:17,19
115:1,1,23,24
116:3 117:6,13
120:2 220:16
221:16,19 222:2,7
266:5 267:10,21
268:14 269:25

officer's 111:12
officers 66:13,23

73:24 97:17
104:16 105:9
108:3 113:22
114:1,5,7,11,12,18
114:24 115:18
116:1,3 120:1
218:1,2,5 219:16
228:19,22 229:25

230:1,15 231:10
231:11,25 264:22
265:19 266:3,4
268:14

official 85:5
officially 12:12,13

13:2 25:8
oh 28:10 30:18

52:9 73:7 106:18
110:4 120:18
128:14 131:24
166:2 177:21
192:10 200:5
202:16 222:19
223:7 229:7
236:20 240:4,5
255:15 276:3

ohio 133:5
okay 11:17 13:10

13:12 14:21 16:5
17:25 29:7 30:11
32:20 39:6 59:18
80:20 97:2,14,23
98:18 100:15
103:15 105:24
106:1 107:2,4
109:8 110:5,16
111:7,11 117:21
120:22 121:10,10
123:16 124:11
128:9,18 129:10
130:6 131:19
134:13 137:7,13
141:18 142:12
151:3,6,9,11,13,15
151:22 153:5,11
153:19 154:20
155:2,5 156:12
157:11 159:20
163:9 166:20
167:3,25 168:19

170:9 171:20
172:10,22 173:19
174:22 182:9
187:5,7 188:3
191:4,17,19 192:7
201:4 202:21
204:21 205:4
207:1,25 209:19
210:3 213:4
215:20 217:10
218:8,12 223:2,3
223:22 224:22
227:17 229:15
233:1 234:13
235:15 236:15,20
239:14,21 240:8
240:19 241:4,6,14
241:21 244:20,24
245:1,10 246:15
246:23 247:7
248:1,9,22,25
254:13 255:1,10
255:15,20,22
258:24 260:18
267:6,8 268:13
269:4,11 272:11
273:1,4,21 274:4
274:15 275:9

old 10:24 18:23
45:13 51:20
154:10 171:6,10
204:16

older 75:5
once 43:4 87:11

149:6 157:7
ones 30:15 76:1

118:15 137:25
245:10

ongoing 147:13
open 60:11 206:19

206:24 207:4

[observations - open]

Page 29
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 100
E271



CONFIDENTIAL

208:24
opened 28:16
opinion 20:17

150:19 151:3
opioids 137:24

161:6
opportunity 35:12

84:7,11,16 106:19
112:24 196:19

opposed 13:7
206:11 212:7
266:9 268:8

opposite 93:16
146:17

oral 51:23
orbit 47:7
order 83:19,23

87:24 88:7,17
90:7,10,14 96:10
124:14 130:17
140:19,21 141:20

ordered 37:15
60:11

ordinary 70:11
organization

131:2
origin 274:10
original 220:19
originally 133:5

208:23
ornery 143:17
ostensibly 54:16

262:10
outburst 213:5
outdoor 247:12

269:18
outline 32:3
outreach 252:24
outside 20:10 30:1

30:5 32:9,15,18
33:20 60:17 65:23

66:4 84:21,24,25
87:11,13 116:12
173:22 194:20
199:1 215:4,9,13
216:14 221:17,23
230:19 261:4,16
261:22

overheard 26:24
overhearing

205:18
owned 26:20

p
p.m. 2:6 61:6,14

81:7,11 118:20,23
121:24 122:7,13
132:17,21 190:21
223:9,14 239:24
253:25 254:5
273:7,11 277:11
277:14 278:8,9

pacing 207:11
pack 116:17
page 5:4,11 6:2

7:3 97:24 99:9,22
101:2 102:7 103:2
103:3,18 106:8
107:1,16,23
108:15,22 109:10
110:4,5,24,24
111:5,23 112:6,21
112:22 113:2,10
113:16 117:7
120:15,25 121:19
121:20 128:12
154:13 157:2,4,4
159:21 161:22
163:3,3 172:13
173:9 184:24
191:25 197:4,5
224:24 240:14
248:18 249:4,6,8

249:12 254:13
255:3,8,22,23
259:6 262:13

pages 1:25 109:18
156:18 204:23
240:16

paid 27:6 262:19
paint 205:14
pair 266:4
paper 28:19

244:13
papers 84:19
para 98:16
paradis 68:10
paragraph 103:1

121:18 159:22
172:23 173:10
255:2,3,6,11 259:1
259:4,5 264:1

paraphrase 50:20
108:16

paraphrased 57:5
58:5

parent 19:23
parental 19:8
park 52:13
parked 166:7
parse 44:15

158:11
part 45:17 53:2

111:2 145:11
148:21 149:14
177:18,25 196:23
196:25 226:11
246:6 247:8 269:4
270:3

parte 83:19,22
120:21

participation 85:5
particular 128:23

particularly 18:12
33:7 167:24

particulars 16:3
parties 54:18

245:24 272:23
partner 63:14

120:2
party 45:21 47:13

55:16 80:3 155:25
197:22,23 198:9
199:1 258:8,20
280:14

passage 110:18
passing 43:4,17

58:9 128:4
passionate 134:10

134:14
patience 38:24
patio 245:17

269:18
patrol 113:18
patterson 33:23

33:24 249:20
pause 37:23

102:15 217:2
pay 27:23
paying 276:21
pee 202:24 203:12

203:16 204:10,10
peephole 259:16

259:16,19 262:7
pen 245:7
penalty 267:14

279:1,5
pending 39:25

40:3
penmanship

176:19,20
pennington 6:9

11:11,14 13:18
25:25 26:2,13

[open - pennington]

Page 30
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 101
E272



CONFIDENTIAL

49:9 61:20 62:6
99:6 121:2,21
186:18 188:10
193:1 233:17
251:19,22,25
252:5,16,20 256:5
256:7,12 268:19
275:12,22 276:4,6

pennington's
256:3

pennsylvania 3:14
penthouse 6:3,3,4

25:22,24 26:2,9,13
26:20 27:10 28:12
28:14,16,21,21,22
29:25 30:2,2
35:11 55:20 61:7
61:13,16,16 85:19
85:20 87:8,12
88:4 89:2 90:6
92:11 96:1,12,22
102:12,21,23
103:6,10,13,14,19
104:23 107:19,19
108:8,10 109:3,12
109:17,23 110:11
110:14,18,22
111:9 114:21,22
115:15 116:7
122:6,12 123:14
228:4 244:17
245:11,11 246:2,3
246:10,14,15
247:1,11 248:20
248:22 256:4,8,24
268:10,10,20,24
269:11 270:6,15
276:12

penthouses 7:4
27:11 28:24 83:14
86:25 116:12

124:4 269:12
people 15:3,4

17:20,21,24 28:7
30:14 33:1 35:2
51:9 59:10 79:1
87:2,20 90:22
110:8 140:11
148:8 157:25
189:23 194:22
195:14 196:20
200:18 249:18
252:25 253:12

perceiving 134:3
percent 258:20

268:18
perception 99:16

99:20
perfectly 11:16
performing

209:21
period 10:1 15:12

31:6 44:17 85:19
137:18 143:5
160:1 246:8
251:16 252:6
261:16 264:16

periods 24:5 44:23
252:11,12

perjury 66:17,21
102:4 154:15
267:15 279:1,6

permission 19:8
19:23 20:12

perpetrator
272:21

perpetrators
272:24

perpetuity 203:1,2
person 52:1 57:6

57:11 59:5,8 75:1
80:14 117:3 128:7

143:19 148:2
153:7 196:16
222:5 250:11
272:9

persona 196:23
personal 20:17

78:17 150:2 151:3
158:14 161:11
162:18 189:15
190:8 197:18
207:22 214:19
272:16

personality 43:23
44:2 148:21
150:12

personally 71:4
72:12 108:2
135:12 145:19
159:11 162:4
186:11 187:1
188:9 228:18
229:4

personnel 30:1,4
30:12 32:8 68:25

petty 51:21 52:24
54:17

ph 27:13,15,18,20
27:21,24 30:7
32:3,4,9 45:16
60:12,17 61:20
65:8,12,15,16,19
69:10 108:3,6
116:15 123:2
124:10 173:18
175:16 179:14
199:1 205:13
206:22 207:18
210:10,11,20
211:9,18,20,21,25
216:19 217:18
220:19,25 227:21

230:19 232:3
245:9 246:4 247:3
247:12 249:1,11
259:18 260:1,16
260:24 261:4,8,20
262:11,11 269:20
270:1,3

phone 64:6,8
127:5 185:17
197:14 201:23
202:7,8 213:13,16
214:3,4,14,19,20
214:23 215:6,18
216:21 225:17,18
225:25 226:2,5
243:1 253:4,7
258:11 264:25
273:23 274:2

phones 274:16
photo 17:7,17,23

18:2,24 20:11
171:21 185:15
186:1 187:4
223:24 224:8
226:18,25 227:17
228:11,16 229:3,5
229:17,18,21
230:3,8,17,21
231:17,21 232:15
233:6,18 248:18
249:8,9

photograph 6:17
19:7 175:5 177:4
177:24 178:7
188:15 230:14
231:4,7 274:3

photographer
21:11

photographs 6:21
6:22,23 223:17
233:24 234:1,3

[pennington - photographs]

Page 31
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 102
E273



CONFIDENTIAL

273:15,17,20,23
274:5,13,16,21
275:6

photos 6:18,20
105:2 185:3,4
186:18,22,24
187:25 188:1,3,8
188:13 192:1,3,5
192:14,16 217:19
224:4,6,9,23 225:8
225:11 226:25
227:15 228:25
229:2,9 232:6,9
234:18 235:19,21
236:1,4 237:4,7
238:3,7,14 248:15
248:16 249:1
251:1 274:7

photoshop 188:14
232:8 238:15

phrase 150:13
physical 13:25

15:22 78:20 93:13
93:17 152:15,22
155:25 156:3
161:17 182:7
268:9

physically 155:6
155:22 161:10

pick 66:11 222:12
picked 116:23

202:17
picking 239:4
picture 19:21 47:1

65:16 103:23
116:20,21 187:8,8
228:17 230:11

pictures 185:12,14
216:24,25 226:21
227:14,24 228:16

piece 28:19 45:25
45:25 180:2
244:13

pieces 68:7 116:8
180:5

pile 248:5
piles 116:20,21
pillow 180:6
pills 138:3 199:6
piss 56:18
place 8:8,13 17:5

52:12 56:7 110:6
124:25 174:3
179:12 210:20
216:23 217:4,14
280:5

placed 19:7
226:22

plaintiff 1:4 2:4
3:3

plan 10:1 189:11
205:10

plane 158:23
plans 132:3
played 85:4

199:10
playing 196:23
pleasant 33:4 59:5

59:12 143:15
199:12,15

please 8:15 9:13
9:15 28:20 29:12
32:10 37:19 59:23
75:16 81:2 97:23
99:22 100:11
102:25 106:8,25
109:10 112:20
113:10,15 114:2
116:4 117:23
118:17 120:7
122:9 128:14

133:14,20 138:14
139:12 156:1
164:22 166:15
169:12 174:24
184:16 192:9
255:2

point 17:4 22:19
23:10 26:25 54:25
56:11,17 58:17
64:5,8 65:19
75:11 90:11,13
92:20,24 93:3
96:3 101:25 106:6
106:15 112:10
135:11 146:8
149:21 157:23
165:14 179:24
187:17 195:10
198:22 200:17
203:12 205:17,19
207:14 209:3
211:6 213:6,18
216:19 225:13
226:10 265:22

pointing 107:21
139:25 211:18
221:2 228:25
231:2,3

points 74:12 194:7
198:2 246:7

police 64:12,13
69:21 74:3 105:9
105:17 114:8
118:22 126:19
216:10,18 218:1,2
218:18,22 219:2
219:16 220:16
221:16 228:13,19
229:24,25 230:15
231:10,11,25
264:16,18,19

265:23 266:1
polite 33:7 34:11

199:15
pool 87:1 247:7,8

247:14
poop 202:22,24

203:7,13,16
204:10

portend 178:17
portion 6:13 24:2

51:25 201:18
260:11 269:20

portions 134:2
140:17 203:10

portray 15:23
portrayed 15:24
position 261:7
positive 44:25

56:14
possible 18:7

21:12 37:12 38:4
38:6 58:9,18
76:19 89:4 91:8
96:19 98:22
243:18,21

possibly 263:19
post 17:24
posted 18:2,24

20:11
posting 18:23

19:21
potential 185:18
potentially 277:5
pounds 41:24,25

136:9
practical 56:8
preceding 14:23

100:8 126:10
precise 12:21

13:11

[photographs - precise]

Page 32
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 103
E274



CONFIDENTIAL

predicate 267:19
predicated 54:24

94:6 144:20,21
147:21 149:17
157:14

premise 123:8
premises 247:23
preparation

154:21
preposition 176:9
prescribed 142:1
prescription 138:7

138:8,12 139:19
140:1,4,5 143:8
193:22

presence 155:23
present 4:15 17:4

19:13,14 35:5
42:23 54:21,22,23
59:11 73:7,17
107:12 112:18
122:24 127:12
173:15 206:1
224:20,22 256:4

presented 104:19
preserve 105:10

105:10
preserving 275:7
press 54:9
presuming 62:24
presuppose

267:17,18
pretty 13:1 15:5,5

17:16 18:7 34:5
50:9 56:17 76:21
86:22 87:7 93:5
116:16 125:19,22
136:4 182:4
198:19 199:3,24
200:16,17 203:4
206:17 217:20

242:13 263:21
prevent 190:4
previous 12:13

146:4 168:17
201:12,25

previously 43:18
58:6 59:25 152:18
163:25 173:25
174:13 176:21
181:7 277:23

primary 113:25
114:18,24 116:1
246:22

print 234:23
printed 17:19

234:18 235:23
printer 234:19,24

235:24,24
printing 235:7
prior 19:14 31:1

48:7 50:7,13 60:2
76:8,17 88:17
90:10,12 153:2
159:24 164:3
165:7 172:19
189:12 225:7
229:10 280:7

priv 221:8
privacy 71:16

218:17
private 71:7

114:20 143:1,19
143:20 160:3
196:14 221:14

privilege 153:13
privy 33:20 59:11

78:20 86:13
probably 12:19

17:3 22:7 35:3
44:10,15 52:9,10
62:11 80:18

106:21 125:2
131:20 133:8,16
136:8 163:22
199:18 247:13
261:14 274:1

problem 181:17
221:15

proceed 9:15
131:22

proceedings 64:23
84:21 280:4,6,8

process 38:23
76:22 242:25

produce 131:13
produced 131:15

169:17,20 191:13
222:20 223:18
224:3 235:19
274:21,23

production 131:14
131:15 159:8
169:20 191:15

profession 12:24
21:1,8

professional 220:2
266:6

project 93:3,7
144:22 145:12
146:8

projects 146:11
157:22

promise 257:10
promoting 182:2
prompt 205:25
prompted 105:14
pronounce 91:2
proper 38:17
properties 26:23
protect 222:5

261:7

protected 140:18
140:22 141:20

protecting 219:7
protective 140:19

140:21 141:20
protocol 119:12
proud 216:4
prove 183:8
provide 47:14

153:14,15 206:7
243:1

provided 82:21
154:23 243:16
267:22 277:23,24

providence 170:7
provigil 42:3,6
provocative

104:21
proximity 263:14
prudent 79:14
pry 272:16
psychiatric 150:10
psychological

77:13
public 13:1 67:4,8

68:7,20 71:3
82:15 87:1,3,4
130:11 153:7,9
181:9,24 277:24

publicist 70:8,24
publicly 135:14
pulled 65:21

187:17,18 221:16
226:21,25

punch 151:4,6
purports 120:19

120:25 154:16
169:5

purpose 70:21
275:7

[predicate - purpose]

Page 33
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 104
E275



CONFIDENTIAL

pursue 55:17
push 24:13
pushed 212:5
put 17:7,17 45:19

55:19 69:17
116:17 135:14
141:19 145:10
146:15 154:9
183:12 188:23
189:17,25 190:6
199:13 222:24
232:16 233:7
234:22 238:10
248:5 255:12
277:20 278:1

putting 12:21
14:18 33:13 40:17
47:8,21 57:15,15
61:4 108:12
141:18 201:14
203:15 243:18

q
qualities 196:8
quality 234:24

235:7
question 12:15

28:10 29:19 32:14
36:7,8,15 39:11,19
39:23,23,24 40:1,3
40:21 57:13 58:20
72:1 76:6 77:6
90:4,9 100:15
106:20 108:23,25
110:12,13 113:17
115:9 120:12,24
121:17 122:4,8
123:5,8 128:18
135:17 136:22
137:5 138:6 139:8
139:14,16 148:19
155:16,20 164:22

166:9 170:6 173:5
194:14,16 218:14
218:14 229:8
232:19 233:3
250:4,21 251:4
266:23 267:2,7
268:3,5 272:15,20
274:20

questioned 135:2
questioner 99:23

112:22
questioning

133:23 134:2
138:15,20 140:10
155:12 180:15
277:17

questions 109:12
111:22 131:24
137:15 140:21
150:18,23,25
180:24 193:21
198:2 204:9
218:12 223:1
238:6 242:2
249:18 251:24
255:5 257:2,6,9
263:1 271:25
273:14

quickly 133:8
134:1 277:5

quinn 4:5 9:1,1
quite 13:22 14:22

15:22 31:18 34:11
46:10 47:12 71:2
86:11 88:6 116:13
130:23 196:17
198:17 199:11
209:7 255:4
261:13 268:18

quote 98:17 152:4
242:7,8 252:17,22

quoting 98:17
r

r 3:13
r.p. 6:25 240:1
rabbi 46:11,23
racks 110:14
radiant 82:2 250:2

250:22
raise 139:6
raised 133:25

134:9
randy 4:18 232:25
range 24:7 41:15
rapidly 136:4

206:17
raquel 6:9 11:11

11:15,16 21:24
22:8 23:1 25:25
33:8 47:2,3 50:21
53:2 54:3,10,12
56:23 62:24 64:9
69:13,14 72:7
74:13 80:5 93:15
94:6 121:2 124:3
124:7,23 144:8
147:12 148:6
158:17 163:2,18
173:15,16 174:3,8
179:11 180:3
185:11 189:11
195:13 205:9,18
205:24 206:13
210:13,17,25
211:23 213:10
224:11 237:13
244:11 258:16

raquel's 21:21
55:1 65:17 116:15
185:15 241:19,22

rare 21:25 30:6
32:7,9 193:18

rarely 271:8
rawlinson 4:5 8:24

8:24 274:23
reach 50:15
reached 49:21

50:15,18 114:25
160:24

reaching 51:15
127:3 193:11

reacquainted
53:20

react 199:8
reaction 219:17,18

256:1
read 66:25 67:2,6

67:10,12 72:18
97:9,11,12 100:8
103:6 107:21
109:18 111:20
122:9,10 128:15
154:21,24 156:24
169:10 177:1,21
177:21 232:18
233:4 255:3,13,14
255:17,25 256:21
279:6

reading 64:22
109:6 157:19
163:7,23 164:3
167:5 170:11
172:18 232:19
233:3 260:10

reads 255:17
256:2

ready 169:23
227:7 269:8

real 216:4
reali 209:7
realized 174:1

207:9

[pursue - realized]

Page 34
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 105
E276



CONFIDENTIAL

really 19:15 20:9
20:10 32:1 39:8
44:24,24 47:11
53:14 66:22 77:5
86:10 87:5 89:19
94:3 96:3 112:17
121:8,17 134:19
143:13,14,15
147:17 149:15,21
157:20 159:9
161:17 162:16
163:19 165:19,24
167:9 168:14
179:20,20 194:24
195:2,16,19
196:21 198:15
200:1 201:8,13
202:14 206:20,20
208:20,20 209:4
209:11,16,17,17
209:18 210:9,14
212:23 217:21
228:21 245:22
248:19 252:12
260:9 263:2 268:1
274:20

reason 42:11
66:15,19 100:5,16
100:24 101:6,12
104:8 106:12
107:8 117:12,18
119:18,23 121:11
123:7 133:14
135:25 166:23
170:23 181:3
253:12

reasonable 19:6
20:20 106:23
120:5

reasonably 95:18

reasons 78:2,25
recall 12:5,10,23

14:15,16 16:18
17:15 20:9 23:3
30:15,20 35:4,7
43:14,15 44:12
45:7,12,15,16 46:5
46:24 47:9 48:13
48:23 49:7,25
50:4 52:7,12 53:9
53:15 55:18 58:8
58:10,14,16 61:17
62:21 63:4,16
64:3,20,23 65:6
66:12 68:22,23
72:21,25 73:20
75:1 79:6 80:4,13
83:11 89:1,3,5,8
91:8 92:6 96:11
96:14,24 97:1
99:2 104:25 105:8
105:13 124:5,20
126:8 129:21
135:19 142:10,14
144:3,7,15,16
145:16 148:12
149:8 153:1 158:9
158:21 159:19
160:11,20 161:7
161:25 163:20
167:25 170:19,19
171:15 177:5,24
178:3,5 180:16
181:14,22 182:24
185:21 187:1,10
187:16,19 188:9
188:21 189:7
192:5,6,19 194:17
195:4 197:8 198:6
198:15 200:13,15
201:2,4,6 202:2,19

209:1 218:3
227:16,19 228:23
238:2,23 239:8
242:5 249:23
250:4,11,14 252:2
258:9,17 265:2
268:21 271:25
276:9

recalling 168:18
receipt 61:9
receive 11:7

129:19 206:15
239:11 253:4

received 61:5,10
61:15 62:24 67:3
121:23 122:6,13
122:24,25 123:14
153:6 174:8 180:2

recess 81:8 132:18
190:18 223:10
254:1 273:8
277:12

recognize 88:1
176:1,2,18

recognized 176:13
recognizing 184:8
recoll 131:1
recollection 63:1

108:1 115:25
124:3 130:18
131:1 135:21
156:16 167:21
171:19 172:20
173:11 177:6
178:23 179:4
183:9 185:16
187:24 189:3
192:3 195:15
215:15 225:2
237:14 238:5
239:13 242:11,18

244:2 250:24
253:1,8 262:5
264:6 270:7,9
271:19,21 276:16

recollections
167:20

recommendation
69:17

reconnect 50:24
reconnected 51:17

51:21
record 6:8 8:5,14

10:12 37:22,24
67:4,9 68:7 80:22
80:24 81:1,7,10
82:15 105:3
115:22 119:19
122:10,15 128:21
132:16,20 153:9
156:24 171:20
174:12 177:22
190:17,20 211:17
223:9,13 228:24
230:23 233:4
235:17 236:2,7
241:17 245:5
248:11 253:24
254:4,19 255:25
269:5 273:5,7,10
277:6,10,14,25
278:4,8 280:8,11

record's 236:21
recorded 8:5
recording 8:13
records 141:22

235:20
recount 162:7

211:2
recounting 162:12
red 66:10 75:19,20

83:5 113:1 125:24

[really - red]

Page 35
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 106
E277



CONFIDENTIAL

177:23 187:9
194:3,4,6 211:3,24

reddening 235:25
redder 236:10

238:11
redirect 277:3
ree 43:1,8
refer 11:14 30:22

118:19 202:22
reference 106:19

109:25 137:15
171:2 173:11
255:24

referenced 59:25
118:6 168:10

references 197:6
referencing

174:20 256:22
referred 72:20

97:21
referring 13:5

14:1,2 15:2 30:23
31:14 40:11 46:15
58:21 60:14 98:6
98:24 106:9
109:24 111:9
118:16 130:7
162:16 164:18
170:20 175:6
259:16 260:2

refers 99:5
reflect 211:17,18
refrain 170:4
reframe 18:16
refresh 130:18

167:20 183:9
187:24 192:3
242:11,18

refreshed 82:2
refreshes 173:10

refreshing 260:11
refrigerator

261:21
refusal 28:1
refused 27:25

54:15 146:12
165:15

regain 142:22
regards 64:7

78:19 79:10 265:9
277:18

regret 53:12
regrettable 211:5
regrettably 56:20
regular 24:5 54:4

79:15
regularly 22:1

34:5 93:5
rehab 161:2
relate 276:22
related 19:15

78:18 101:23
134:11 147:21
157:22 258:19

relates 135:9
141:22 274:5

relating 61:1
77:13 78:7,11,15
201:19

relationship 13:3
44:7,23 53:25
78:18 89:12,17
92:13,15,17,21,25
93:13,17 157:16
251:22,25 252:5

relationships
44:21,22

relative 28:24
280:13

relatively 139:19
171:17

relayed 64:4,13,14
187:16 195:12
265:8

remain 143:1
remember 16:2

18:1,6 23:8 44:20
46:10 51:16 52:6
63:6,17 75:18,19
75:25 76:20 93:6
94:10 96:15,17,20
116:5 124:18
127:3 135:16
149:11 150:23
158:7 159:6,15
160:1,6 168:14
171:1,3,5 177:9
179:5,16,21,21,23
180:1 181:23,25
182:1,3 187:3
197:11 200:5,6,9
201:9,21 202:10
206:8 207:4 210:9
210:14,19,21,22
212:21 213:12
220:15,18 221:10
224:4 226:19
238:20 248:19
265:2 266:22

remind 37:23
38:22

remote 118:22
remotely 63:23

72:24 73:6 105:18
remove 56:7 96:12

96:16,18 243:19
243:19

removed 96:21
146:15

removing 96:14
rendering 7:4

244:17

rent 27:6,24
262:19

repeat 76:6 100:15
122:8 164:22
166:9

repeated 123:7
repeatedly 54:15

225:21
repetitive 201:5
rephrase 128:3

133:15 213:19
244:3 270:2

reply 168:4
report 66:10 114:6

126:18 218:6
219:1,2 222:11,14

reported 1:22
reporter 2:8 9:12

68:16 79:3 115:6
153:12 170:2
175:22 214:17
223:4 232:18
233:3 235:17
236:19 237:18
239:16 240:11
244:21 248:2
280:2

reporter's 280:24
represent 97:6

120:12 133:4
237:4

represented 9:24
249:25

request 106:24
131:9 275:4

requested 5:10,20
131:9

required 146:11
reserve 10:4

131:21

[red - reserve]

Page 36
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 107
E278



CONFIDENTIAL

reserved 253:20
residence 246:22
residents 87:4,5
respect 38:21 39:1

39:7,13 84:23
152:23 233:24
266:9 268:9
273:15 274:12
275:2 276:22

respectful 11:13
13:8 44:17

respond 51:3
268:6

responded 39:3
51:6 63:13 113:18
113:24 251:18

responders 217:20
responding 105:18

114:24 116:2,3
124:9 173:16
221:3

response 53:13
104:13 125:2
163:23 175:21
179:21 215:2
220:12 262:25

responsibility
218:22 219:9,10

responsive 131:18
rest 52:25 199:11

245:21 269:12
restraining 83:19

83:23 87:24 88:7
88:17 90:7,10,14
96:10 130:17

restroom 132:14
result 195:5
return 168:1
returned 83:14

167:22

review 241:9
reviewed 254:20

254:24 277:19
278:1

reviewing 100:14
128:17 155:3
166:16 169:13
170:8 241:11
251:2 255:19

rhyming 236:25
rider 144:25

145:10
right 29:5 30:11

31:25 39:9,15,19
39:22 69:25 71:14
75:9,21 80:16
83:6 87:1 95:13
99:8,11 101:21
102:7,18 106:5
111:8 117:2 118:5
121:16 123:4
124:24 140:24,24
153:2 154:13
156:13 159:21
166:23 168:9
174:2 177:24
179:12 181:12
188:6 206:25
207:6 209:9,12,25
211:4,16,19,21
213:3 215:11
225:7 230:19
231:4 234:15
235:1 236:16,17
237:11 249:20
250:7,21,21 261:4
262:15,17,20
263:7 267:11
269:17

righteously 79:1

ring 34:22
rings 129:22 151:7

153:23
rip 184:18
ripped 180:4
rkaplan 4:7
road 159:7
robbie 9:3 133:1,2

190:23
roberta 4:4 9:3

133:1
rocky 11:14,16,17

11:18,20,25 12:11
13:17 14:7,20
15:3 16:20 22:10
22:18 26:2,9 27:9
27:17,23 29:24
35:15 42:5,12
43:12,22 44:6
46:6 53:20 55:9
55:12 57:3,6
60:19 61:10 62:6
63:25 67:25 68:24
71:18 79:7 80:2
84:22 85:7,12,16
85:19 89:13,23
90:11,13 91:10
92:14,16 93:12
99:5 122:5,11
123:13 125:6
127:16 129:5
130:1 134:23
148:2,16,18,20
149:2 150:4
156:15,20 157:8
159:16,17 167:7
168:1,11 173:11
178:9 180:25
182:14,17,18
183:12 188:12
192:25 193:7

203:16 212:4,16
212:20 219:8
226:24 229:22
230:9 231:22
233:17 243:25
251:19,22,25
252:5,16,20
266:24 271:5
272:21

rocky's 55:4 67:10
93:19 130:7 245:8

role 59:1 84:22
85:5 203:17 205:2

rolled 56:1
romero 33:25

34:14 82:6 88:15
249:21

roof 201:23
258:11

room 30:7 32:16
72:13 76:24 102:5
158:2,2 178:21
180:10 190:2
211:20 217:17
232:4,5,20 245:18
260:20 261:20
269:14

rooms 107:17
204:8,9

rose 6:9 11:11
16:24 17:2,8
18:24 23:8,16,19
121:2

rose's 30:19
rough 167:9

168:14,15
rudnick 3:4,8 4:18

8:23 9:6,9 232:25
rules 155:16
run 10:20 203:9

[reserved - run]

Page 37
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 108
E279



CONFIDENTIAL

rundown 69:13
rush 199:25

212:22 259:25
rushed 260:19
ryder 68:13

s
s.b. 260:6
saenz 6:5 63:11

66:16 68:25 73:15
97:8,17 98:14,21
99:15 100:6,17
101:2 102:11
104:24 105:7,14
106:9 107:5,17
108:7 110:17
113:19 115:1,24
120:2 264:22
265:19 266:5
267:10 268:14
269:25

saenz's 101:7
106:13

safe 69:10 74:22
217:15

safety's 115:20
sake 115:20
salient 44:19
saliva 263:16
samantha 69:15

69:22 127:19,23
243:14 264:12

samantha's 69:16
samples 56:13
sat 199:1,10
saturday 205:7,8
savage 162:1,21
save 223:4
saw 32:7 36:25

37:13 60:11 61:20
66:23 67:16 75:7
75:13 81:16 82:7

83:1,5 87:19 94:9
101:3 102:2
104:18 108:10
113:3,12 125:9
155:6,22 175:3
176:16 177:10,11
177:11 179:3,9,10
189:5 194:9 198:7
205:2 207:15
212:16 213:20,21
217:3,8 225:22
232:7 258:10
259:15,24 264:5,8
266:11 271:13

saying 68:8 73:20
98:17 115:6 121:1
125:4 129:4
138:10 144:16,17
164:23 176:12
182:24 187:6
206:14 209:1
214:3 219:1
220:16 222:14
276:15

says 100:3 101:4
101:25 106:9
107:7 112:22
119:3 129:23
130:13 154:14
156:7,25 157:2
159:22 161:22
167:3 172:13,23
177:22 239:25
242:16,24 247:7
254:14

scalp 187:9
scared 73:8,9
scene 56:25 63:15

105:15 120:1
266:4

scenes 92:22 146:6
schedule 10:15

74:18 80:19
198:18

school 11:2 171:10
227:8,10,11

science 11:3
scramble 199:21
scrambled 240:24
scream 79:22

148:14
screaming 144:12

207:7,12 208:8,25
264:3

screen 39:22
226:17

se 70:24
sean 30:15,22,23

260:6
search 183:8

190:24
searched 131:16
sec 250:17
secluded 245:17
second 76:9 92:4

106:15 113:18,22
114:11 120:1,25
133:16 166:12
217:2 258:25
259:5 260:15

secondhand 13:21
26:25 56:23 83:7
83:10 94:4,8
112:14 147:9,10
165:11 182:14,18
195:12 221:24

seconds 104:14
206:20

section 124:15
269:17,18

security 30:1,4,12
30:19 31:1 32:8
68:24 102:8
206:24 245:20
259:25 260:1,20
261:15

see 20:16,19 30:4
35:15,18,20 37:2
39:23 42:21 48:15
48:18,21,24 49:2
50:1,2 56:25 60:4
60:7,10,16 62:6,13
62:16,18 65:16
74:8,11 75:23
76:1 83:12 86:15
87:12 88:3,12,20
89:9 92:10 100:3
101:4 103:19,20
103:22,25 104:4
108:8,17,18,20,20
109:2,15 110:8,20
111:4,25 112:3,7
113:3,5,6,9,11
117:1,2 118:5,8,13
120:24 121:3
125:14,14 129:3
140:3 141:25
142:6 145:7
154:18 165:19
173:9 183:16
184:2,24 186:23
191:24 194:21
196:17,21 197:15
200:19,20 206:15
218:7 220:24
224:24 225:6
227:13 230:4,20
231:11 233:18
234:19 235:5
236:9 237:23
238:18 243:3

[rundown - see]

Page 38
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 109
E280



CONFIDENTIAL

253:19,21 254:16
256:9 258:2,5
259:10 262:6
269:13 271:14,16
274:13

seeing 49:25 89:1
89:5 96:11 119:2
177:5 187:1
192:14 227:19

seek 78:23 79:1
127:2

seeking 83:18
seen 23:23 24:17

24:20,23 32:18
38:19 40:2 52:20
67:18,22 72:15
83:16 118:1
128:19 176:20
192:6 217:4,8
266:8 275:3
277:25

sees 109:13
self 131:2
selfish 213:4
send 56:13
senior 64:25
sense 29:2 135:24

196:15 261:5
sent 54:15 72:8

168:13 239:22,23
sentence 98:11

242:24 256:2,21
separate 144:10

172:16 198:5
240:19

separated 12:13
25:9,13 65:20

separately 72:8
144:10

september 12:12
43:9

sequence 54:7
69:5 210:12,15

sequencing 108:2
series 17:18,23

118:11 165:25
166:3 192:14
223:1,17 231:17
232:6 249:17

serious 15:23
183:21 238:12

served 31:8,10
70:21,21

serves 22:25 49:23
50:5 61:2 68:6,19
69:8,16 74:13,19
79:9,18 88:25
114:17,23 115:17
125:3 126:11
154:4 158:17
163:2 174:7 198:8
250:7 264:23
268:16

set 113:22 120:1
201:16 205:12
215:3 218:2
219:14,16 264:17
264:19 268:14
280:5

sets 114:7 116:3
settings 271:4,7
settled 96:9

261:19
settlement 96:8
seven 30:17
sexuality 19:25
shack 270:4
shadow 225:6
shakes 107:7
shaking 212:25
shaped 65:14

share 203:5
shared 54:1

163:17
sharing 167:7
shattered 227:24
she'd 188:24

192:18
shirt 18:13
shirts 17:18,24

18:4,18
shit 125:5 174:8

179:18 215:22
shook 106:11
short 93:13 203:22

273:2,2,3
shorthand 2:8

280:1,9
shortly 22:24 54:2

55:1 217:20
276:10

shouting 206:24
259:3,9,12,20
263:15

shove 48:18
shoved 211:3,24

221:5
show 18:8,9,19

30:8 32:3 39:7
45:19 65:8,9,13
74:14 97:2 105:19
115:14 130:11
134:21 183:1,7
188:25 189:13,18
198:22 199:14
205:10 222:17
228:18,18,22
229:21,24 235:11
236:8 245:5 247:7
260:4 268:25

showed 65:14
82:20 102:11

114:13 175:4
199:2,19 220:20
220:23,25 229:3
230:14 231:15,24
239:3 265:19
266:14 273:16
274:14

showing 6:3 28:20
128:11 248:9

shown 39:2 166:6
229:17 230:12
235:20

sibling 23:16
sic 31:1 79:1 81:15

139:7,18 238:1
side 30:7 39:2,3

51:14,14 67:5,5
71:15 75:18,21,22
118:11 223:18
225:9 226:6,6
231:4 249:11
254:9 267:1

sidewalk 202:17
203:7

sign 109:13
signaled 194:11,19
signature 121:1,1

121:5,12 154:17
280:22

signed 54:14 96:8
significance 15:13
significant 125:19

125:22 182:4
significantly

234:21
signs 104:5 108:17

108:21 109:2
113:12 125:17

silly 51:21 209:18
similar 33:10 34:9

79:10 89:16

[see - similar]

Page 39
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 110
E281



CONFIDENTIAL

114:18 147:20
150:25 161:5
238:6,15 249:12

simultaneous
20:18 21:17 29:4
85:3 100:10 129:1
131:12 138:18
141:8,15 155:13
162:8 164:5 165:5
219:24 241:1
250:13 267:5

single 98:11
sink 124:16

173:24 175:13
sir 113:15 154:18

155:12 164:16,18
187:15 193:6
255:2 256:14,22

sister 46:18 246:8
sit 121:10 135:1

164:13 198:24
205:13 212:24

sits 199:13
sitting 24:16 25:6

33:14 47:9 66:15
66:19 78:6,10
94:10 101:6,24
102:4 106:12,12
119:17 121:10
159:1,23 163:5,9
167:19,25 170:19
170:22 179:14
181:4 193:6 201:2
224:16 233:12,16
237:6 238:22
242:17 252:15
253:11 256:14
265:24

situations 218:19
six 22:25 30:20

52:9 96:9

sixth 186:1
size 226:2,9
sized 48:24
sketching 176:2
slam 206:21
slap 16:20 151:15
sleep 129:6
slipped 144:25
slots 226:6
slow 109:17 115:5
slurred 200:15
slurring 194:23

200:20
smack 151:23

211:21
small 75:20

172:23 195:13,14
247:12 257:11,15
277:16

smash 62:13 264:5
264:9

smashed 65:17
206:22

smashing 264:4
smith 4:18 232:20

232:25,25
smoke 193:20
smoking 143:3
smothered 180:5,6
snippet 166:18
sober 136:6

142:14,25 143:1
160:24

sobriety 142:23
socialize 271:3,5
socialized 136:14

137:17 139:17
146:19 251:15

socially 270:24
sockets 125:23

sofa 103:13,14
sofas 203:13
sold 242:9
solid 62:19
solidarity 18:5,9
solo 221:17
somebody 15:14

15:16 51:14 52:19
64:11 71:5 74:20
78:3 79:15 105:16
112:16 161:4
202:12,14 203:23
212:22 248:4
263:15,18 271:17

somebody's
178:14

someone's 187:9
somewhat 154:11
son 255:16
soon 124:8 206:13

211:2
sophisticated

28:22
sorry 10:7 36:7

49:16 52:10 56:5
69:6 70:14 76:6
76:10 79:24 87:4
106:14,18 110:12
111:16 115:8
122:8 149:10
166:3,9 167:13
186:1 188:7
192:10 197:5
201:5 222:20
231:2,18 232:21
241:17 260:15
271:24

sort 26:24 51:19
52:18 53:13 92:5
94:3 116:10,17
147:12 149:17

160:25 171:9,10
194:21 198:20
200:19 201:15
204:4 205:15
212:21,23,24
231:4 245:22

sorts 54:9
sought 77:12 78:7

78:11,15 126:21
sound 99:11
sounded 209:2
sounds 219:13

242:13
source 93:19

127:15
south 3:19 25:18

28:9
space 245:25

269:24 270:4
spade 98:4
spades 98:4
sparked 212:3
speak 10:14,14

16:13 34:2 48:10
49:20 52:22 53:20
65:3,22 71:5
72:17,17 92:2
114:8,9,16 133:9
163:25 195:2
218:6 221:8,8,11
221:14 260:12
269:23 277:5

speakerphone
71:11

speakers 20:18
21:17 29:4 85:3
100:10 129:1
131:12 138:18
141:8,15 155:13
162:8 164:5 165:5
219:24 241:1

[similar - speakers]

Page 40
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 111
E282



CONFIDENTIAL

250:13 267:5
speaking 35:7

53:21 73:17 133:7
133:12 164:15
210:19 221:3

specializes 69:23
specific 53:15,16

54:24 63:10 79:25
86:16 91:17 96:7
96:17,20 101:25
122:4 134:11,14
142:21 144:18
160:4 163:20
173:11 174:15
194:20 195:3

specifically 30:18
33:9 34:17 40:12
43:16 54:3,6 56:3
56:6 63:5 64:3,6
65:22 66:2,5,8
67:3,7 70:19 72:3
72:14,15 78:20
89:3 90:6 91:9
92:19 94:2,5,12
96:15 105:1,1
109:25 123:9
124:5 125:21
129:21 130:23
135:8,13 137:25
144:7,23 146:3
147:18 149:10,14
149:16 150:15,17
162:14 163:14,19
171:2 173:13
179:11 181:24
182:3,17,19
189:16 198:15
201:22 205:12
210:20 217:11
218:5 219:3
221:23 222:2

243:17 244:5,7
260:14 262:3
265:1,8 269:13

specificity 26:15
40:6,9 46:13
47:12 50:10 52:24
53:11 58:9,16
61:18 65:24 68:22
78:2 82:11 86:19
87:6 96:6 138:4
144:6 148:5,9
189:9

specified 152:16
spector 69:15,22

71:9,10,19 243:14
264:12 265:4,7

spectrum 17:22
143:13

speculate 19:15
21:13 23:25 24:7
34:16 36:3 41:3
59:17,19 61:25
62:4 70:18,23,24
72:14 86:10 88:23
94:24 101:17,22
104:15 111:24
112:17 134:12
136:8 140:8 148:7
256:20 261:11

speculating 59:20
66:22 99:13

speculation 17:10
18:11 19:10 20:5
35:25 36:19 38:1
38:11 40:20 41:20
57:8 60:22 61:23
70:2,15 77:4,19
84:2,14 98:9
100:22 101:10
107:11 115:4
117:15 120:4

121:14 122:16
126:24 127:9
130:3,9 136:11
142:8 145:24
147:1 194:14
208:15 219:22
233:22 253:16
261:10 266:19
275:20

spend 87:13 91:6
196:18,19

spending 34:4
88:16 90:2 168:1
275:16,23 276:11

spent 45:17 52:19
52:25 91:15,21
126:9 200:19
276:5,7,18

spill 220:22
spilled 104:5,6

110:22 113:12
116:13 230:19,20
231:19

spills 109:14
spit 263:2,18
spitting 207:8,12

208:25 209:21,23
263:10,11,23

spittle 263:14
split 10:6
splitting 10:9
spoke 35:3 73:14

77:24 97:17
114:19,19 133:25
194:11 265:7

spoken 21:5 50:22
55:3 67:20 164:13
164:14 205:21,22

sporadic 24:2
75:10

sporadically 27:16
49:14,18 246:21

spouse 95:9
spread 200:11
staff 82:10,14
stage 209:22 234:1

238:7
stages 82:10
stain 65:11 216:25

220:21
staircase 229:19
stairs 204:13

227:22 245:19
257:12,16,20
269:20

stairway 230:5,12
230:13

stairwell 248:20
248:23 249:10

stamp 166:1
235:20

stamps 169:15
223:20

stand 29:18 31:23
168:7 267:21

standing 30:1,5
32:8,15 87:14,18
87:21 209:8
211:23 212:25

star 181:12,12
stars 4:11
start 11:20 40:13

63:9 110:1,3
112:21 137:13
155:20 190:24

started 22:8 23:1
26:10 47:13 48:11
139:4 156:14,20
157:7 211:2,4,25
213:9,10,11
215:24 244:8

[speakers - started]

Page 41
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 112
E283



CONFIDENTIAL

264:24
starting 62:23

111:5 228:11
state 47:8 50:4

182:5 269:5 280:2
stated 68:7 101:16

102:5 173:24
261:2

statement 6:25
51:11 69:18 72:5
73:22 82:16,16
131:6,6,10,17
168:17 191:5
239:6,25 241:18
242:6,23 243:16
256:9,18 258:23
260:11 262:4,8
265:9 268:2,4
275:2

statements 130:15
130:19 182:10
239:12 240:18,20
252:15

stating 165:9
179:17

stationed 261:4,16
261:22,25

stay 217:13 246:7
261:3

stayed 32:21
207:11 245:20

staying 144:10
218:3

step 277:7
stephen 158:4,7

159:4,10
steps 215:19
stick 130:20

168:18 206:6
stickers 96:25

stoic 220:3
stoned 194:10

195:24
stood 215:23
stop 133:14

138:21 139:10
207:19 208:1

stopped 207:20
storage 30:7 32:16

245:18,19 260:20
261:20 269:19

store 32:16
stories 71:20,24

72:3 200:1 201:1
252:17,22

story 13:23 14:9
54:5 72:11 162:12
168:24 179:3
202:4,11 205:2
208:2 253:1

straight 71:20,24
72:4 252:17,22

street 3:5,19
stressful 15:6
strewn 65:18

116:8,16,21 117:1
173:22 178:16

strike 16:23 24:17
42:21 48:6 49:12
49:16 53:17 62:6
63:20 71:9 73:12
85:20 88:19,21
90:12 93:11
109:22 110:4
125:9 136:11
147:23 150:1
155:22 158:13,19
162:13,17 164:7
164:16,17 165:20
174:10 175:25
176:7,23 180:11

182:21 183:24
184:13 185:9
186:4 187:20
189:14,21 190:8
195:20 197:17
201:18 207:21
212:10 214:7
216:6 225:19,22
227:4 228:5
237:21 258:2
270:11 276:3

stripes 231:5
strong 252:10
struggle 108:17,21

108:21 109:3,13
struggled 142:19
stubborn 252:10
stuck 134:21
studio 189:18

190:1
stuff 204:4
stumbling 194:22
stylist 127:20
subject 6:24 39:20

239:25
subjects 59:23
submitted 84:18

120:13
subpoena 131:18

153:6,15
subscribed 280:17
subsequent 113:19
subsequently

214:11 215:8
subsidizing 54:16
substance 20:10

43:23 47:17 73:21
91:19 98:20
142:19 149:17
150:10

substances 138:3
substantial 15:12
suddenly 83:5
sufficient 183:13
suggest 112:15

118:21
suggestion 169:8
suite 3:5,14,19 4:6

4:11
summer 12:3
summerland

249:22
summoned 256:5
super 255:11
support 16:12

206:2,7
supporting 18:18
supportive 44:25

167:16
suppose 130:25

208:18
supposed 46:1

124:7 145:21
173:17 261:6

sure 14:21 16:4
20:23 56:21 70:17
74:23 76:11 78:22
80:13 102:16
106:16 107:21
121:8 124:11
139:22 153:8
166:13 168:9
169:12 173:19
175:20 181:16
183:10 203:18
209:19 213:4
223:7,23 236:16
240:8,24 241:4
248:19 261:18

surprised 209:18
265:19,21

[started - surprised]

Page 42
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 113
E284



CONFIDENTIAL

survivor 218:15
272:17

susman 4:10 8:20
susmangodfrey....

4:13
suspected 188:17
swaying 200:14,21
swear 9:13 206:25
sweep 102:9
sweet 143:14

167:16
sweetie 168:5
sweetzer 27:1
swelling 75:23

82:7 83:2 101:4
113:3

switching 270:10
sworn 9:14,17

101:7 102:3 113:3
256:18

t
t 17:18 18:18
table 39:2 164:12

173:20
tabloid 68:5
tabloids 181:17
tacos 200:8
tags 274:7
take 12:8 16:9

42:2 56:12 67:17
95:13 100:13
102:6,21,23 105:2
107:20 133:19
134:22 137:19
140:3 141:25
143:6 145:9 155:1
157:18 166:15
172:25 178:6,6
180:10 184:16
188:10 189:24
190:15 203:11,17

210:4 216:14,24
218:17 219:9,10
223:5,21 230:4
238:3 241:9
253:18 270:3
273:2 274:3

taken 2:4 116:2
151:22 185:3,14
185:17 187:25
188:14 224:6,10
224:10,17,18,20
224:23 229:21
230:8 231:7,21
235:21 237:5
248:16 249:1,9,10
273:23 274:17
275:6 279:7 280:4

talk 76:7 170:16
193:20 198:18
205:21

talked 174:17
193:23 197:14
221:24 252:14

talking 17:25
40:12 52:25 86:17
103:18 109:19
141:11 154:22
192:1 237:8
247:23 264:18

talks 170:15
taller 136:19
tape 165:17
tasya 43:1
tattoo 171:2,7,10

171:16,24
team 71:5 153:10

165:18 232:24
244:16 259:25
260:1

technically 90:9

technology 235:8
250:18

telephone 6:8
24:20

television 126:4
tell 23:13 25:9

26:15 27:5,8
33:24 34:25 35:24
36:22 37:7 40:6,9
42:5,19 43:6,22
47:11 48:1 50:22
55:25 57:3,22
58:4,17 63:8 67:8
68:12,14,19 69:3
69:23 70:19 71:13
73:4 89:23 90:1
90:18,21 91:10,14
91:18 93:12 95:19
104:12 122:24
126:15,16,17
144:3,5 148:13,16
148:20 150:4,21
157:13,15 161:24
162:5 163:13
164:3 165:2,25
166:10 169:2
171:3 178:1,25
179:3 182:17
183:6 185:4,5
198:4 205:2 209:2
210:15 211:13
219:12 223:25
224:4 226:18
229:5 231:17
241:17 243:9
261:13 275:22
276:4,6,17

telling 33:18 66:12
99:25 101:13
104:11 117:13,19
206:25 218:25

temporarily
131:25

temporary 83:19
83:22

tendency 133:9
tenure 31:17

264:7
term 44:1,3

251:14
terms 268:8
terrible 247:16
terribly 204:17
terriers 56:15
terrified 126:11

126:13
test 122:7 127:4

165:6
tested 56:13
testi 60:23
testified 9:18 25:1

36:24 42:8 61:4
80:9,14 81:15,23
82:1,6 83:1,5
88:15 102:8,18
103:22,25 104:4
112:9 113:6 119:9
122:2,18 123:10
127:20 134:16
135:5 152:25
155:5 156:1
169:22 174:16
175:2 193:11
202:23 203:6
225:21 236:24
239:10 253:2
257:11,24 258:7
258:10,12,13,25
259:8,24 261:1
262:25 264:11
266:3 268:20
271:12,23 272:17

[survivor - testified]

Page 43
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 114
E285



CONFIDENTIAL

275:11 277:19
testifies 99:15

103:19 107:17
108:16 117:6
121:18,21

testify 35:8 60:19
60:23 155:20,21
261:3 264:1

testifying 103:5,9
109:11 110:18
267:9,9 280:7

testimonies 82:10
82:14

testimony 6:5,6
29:15 42:13 71:22
76:11 97:7 101:8
103:1 104:22
105:5 106:4,13
110:20 111:12
113:3,11 122:15
122:21 123:11
128:1 130:21
134:5 135:10,19
141:5,12 142:15
155:17 156:6,12
164:8 180:14,17
180:19 192:16
196:3 201:19
239:2,8 249:23
250:9,25 253:2
257:19 261:24
263:5,22 265:18
266:8,13 267:22
268:23 277:16
279:9 280:11

text 6:10,13,15 7:5
51:25 52:3,4 61:5
61:8,11,15 62:24
70:5 85:10 121:23
122:7,13,19,20,23
122:25 123:14

124:9 125:4,8
129:3 160:8,18,21
166:17,18,24
167:3,6,20 168:10
168:13 169:5
170:15 174:8
206:4,9,13 239:11
256:6 274:8

texts 85:13,16
160:22 166:3
167:21 248:13,13

thailand 172:24
thank 9:11,23

29:10 32:13 39:6
45:24 103:3
111:18 123:21
132:9 133:22
139:24,24 147:2
154:5 167:6,17
186:16 191:11
192:11 246:13
247:19 256:25
277:1 278:3

thanked 215:18
thanksgiving

173:3,4 245:24
therapist 78:4,7

78:16
therapists 77:24
therapy 78:11,15

78:23 79:1
thereabouts 63:4
thing 24:3 70:11

71:2 111:20
133:16 157:20
164:25 165:4,9
172:22,25 177:23
199:16 201:22
204:25 208:19
213:12 223:19
239:19 244:4

249:4,5 263:19
265:8 267:16
275:1

things 15:7 33:10
44:19,23 45:2,4
51:21 52:6 53:1
54:10 65:17 89:20
89:21 94:8,9 96:7
116:15,19,22
132:25 133:3
135:2 143:2
147:14,18,19
148:2 150:19,22
173:22 178:15,16
182:9 193:16,19
198:13 205:14
221:2 244:5 253:2
264:4 270:23
274:7

think 44:14 46:22
51:5 55:8 71:23
75:11 79:9 80:5
80:16,18,19 98:1
102:20 106:4
116:24 119:9,23
120:11,20 122:19
123:6 126:8,11
131:8,19 134:8,13
135:7,20 140:20
149:14 152:25
156:1,12,19 159:6
160:9 168:5,16
169:16 170:4
175:2 181:1
190:13 191:15
192:16 193:9
194:8 197:22
198:21,22 202:22
203:6 206:18
207:23 209:3,15
212:16 213:18

214:14 222:21
223:21 230:7
232:23 236:21,24
239:3,10,17 241:3
244:2,12 246:20
249:17,25 250:20
251:17,24 253:12
253:20 254:18
257:8 270:14
272:8 273:1

thinking 165:1
222:5

third 227:10 229:3
229:18

thirds 255:23
thirteenth 3:5
thomas 4:5
thought 78:11

202:13
thoughtful 196:11
thousand 210:23
thousands 44:11
threat 102:3
threatened 209:16
three 10:11 22:7

23:20 25:10 35:2
52:23 53:5,9 88:7
91:14,20,23
123:20 153:4,5
159:9 173:17
185:25 240:16
253:5 276:15

threw 117:3
201:22 213:23

throat 89:6
throw 24:20 48:24

225:22 258:10
271:16

throwing 55:9
thrown 225:17,17

[testified - thrown]

Page 44
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 115
E286



CONFIDENTIAL

thrust 201:9
ticks 200:20
tight 15:5
tillett 12:16 26:22

58:14 72:20 73:2
118:5 252:1,6,17
252:20 255:12
265:25

tillett's 118:22
time 10:2,4,6,9,10

11:18,24 12:20,21
13:2,6 14:9 15:6
15:12 16:6,8,16,21
17:5 18:24 20:1
23:2,22,24 24:5,15
26:16,20 27:14,20
27:22 30:13,21
31:6,23 33:11
35:1 36:12 38:22
41:12,13 42:15
44:14,18 46:4,10
47:4 48:3,5 50:22
51:5 52:25 54:12
54:14 56:22 58:11
58:25 59:14 61:8
61:18 62:5 64:4
73:2 76:16 77:14
80:18 81:7,10
85:18,23 86:11
87:13 90:6 93:6
95:22 97:7,25
100:13 104:24
105:6,7 107:20
109:2 116:25
117:14 118:13,19
119:6,10 122:6,12
122:18,23,25
123:14,20 124:9
127:21 131:2,21
132:16,20 133:19
136:1,4,14 137:16

139:17 141:16
142:18,20 146:18
149:13 151:17
155:1 157:21
160:1 166:15
167:9,12 168:1,14
168:15 170:16
173:16 176:13
178:2,5,23 179:7
179:23 181:15,15
190:13,17,20
195:6,6 196:18,19
198:3,17,21
200:19 201:13
203:22 206:8
212:12 217:3,9
223:4,9,13 226:24
234:23,23 241:9
244:7 246:8
247:24 251:15,16
253:20,24 254:4
259:13 261:13,16
263:10,11 267:14
273:7,10 274:9
276:10 277:10,14
278:7 280:5

times 24:4,8,10,12
35:3 36:16 38:19
40:1,8 41:4,12,13
41:14 45:2 63:19
88:20,24 133:24
134:9 140:7,8,12
140:12,14 142:6
142:20,24,25
143:2,14 144:6
167:10 176:22
195:1 203:25
261:15

timing 122:20
265:5

tiny 204:17
title 159:6
today 9:23 24:17

25:6 33:14 47:10
66:16,20 76:5,12
76:13 78:6,10
94:11 101:7,24
106:13 119:17
121:10 136:23
151:1 153:3
154:22 159:1,23
163:5,10 164:24
167:19,25 170:19
170:22 181:4
184:17 193:6
194:9 197:24
224:16 233:12,16
237:6 238:22
242:17 247:24
251:22 252:7,15
253:3,11 256:14
265:24 273:16
275:11 278:7

toilet 56:6
tokyo 163:4
told 13:21 22:18

26:17,24 33:15
64:4 66:2 67:17
72:17 73:24 90:11
90:13 99:9 104:18
105:17 112:13
117:8 122:5,11
123:13 125:6
146:3 147:21
148:2,4 149:23
157:21 158:7,9,16
159:2,16 162:6,20
163:1,14 174:3
180:1,20,25
189:11 201:1
211:3,24 213:18

213:23 218:10
226:2 247:21
258:13,15 261:12
262:14

tom 8:24
top 44:20 108:25

167:3 172:13
177:23 184:24
187:9 246:23,25
249:6,7

topic 257:6,7
torture 133:18
total 240:16 278:6
touched 193:9

216:1
tough 88:23 167:9
tour 114:21

115:12
train 173:1
trained 203:7,8
tran 135:9
transcribed 280:9
transcript 97:24

109:7 110:1
140:18 266:15
267:4 279:6
280:10,24

transcripts 135:9
translucent 87:10
transpired 13:22

13:24 38:7 45:23
52:17 53:1 64:1
69:6,14,19 71:6
72:5 83:8 96:3
105:3 135:15
179:22 190:6
195:15 197:10
221:6 225:14
244:6 258:14
267:19

[thrust - transpired]

Page 45
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 116
E287



CONFIDENTIAL

trashed 124:13
trauma 130:24
traumatic 79:12
travel 15:7
trawlinson 4:8
treat 79:15
treatment 76:24

77:2 126:22 127:2
142:22 143:1
165:16

triage 201:15
trial 106:3 132:1
tricky 90:4 164:25
tried 51:8 202:12
trinity 32:25 34:9

35:4 82:25 249:20
250:1,1,6,16

trip 173:1 203:22
triple 207:22
trivial 52:23
tro 84:23 120:21
true 35:9 37:15

67:14 79:1 94:9
96:21 110:10
111:9 128:20
137:2 256:22
268:11 269:25
276:14 279:10
280:11

trust 239:20
trusted 15:24
truth 101:13

104:12 117:13,19
truthful 57:6,11

93:23 94:1 102:3
128:6

truthfulness 35:9
try 76:20 79:16,25

133:11 137:14
139:9,10 142:22
153:2 180:8

202:14 212:3
213:1 235:16
276:5

trying 39:12 53:2
104:20 130:24
157:18 158:11
161:6 165:6
168:24 170:5
193:12 209:13
210:25 227:7

tucked 245:18
269:19

tuesday 1:17 2:7
8:2

tumultuous 44:21
89:19 252:8

turds 56:7
turn 55:14 74:7

154:13 197:20
244:12 255:2
258:22

turned 124:15
207:10 215:19

tv 261:20
twice 43:4
two 6:20 46:22

49:20,22 50:17
51:17,20 52:11,16
52:21 56:15 64:24
68:6 92:7 93:2
96:4 105:20
107:16,25 113:25
113:25,25 114:5
114:12,18 131:24
132:25 133:3
144:9,11 146:4
153:1 160:2 168:6
168:10 180:24
185:25 192:1
204:5 209:9
218:12 222:16

234:11 237:8
240:14,17 244:18
255:5,23

tyler 6:6 64:21
type 93:16 137:24

171:10
u

uh 234:16
ultimately 26:10

69:20 222:4 234:4
unaware 117:8
unbearably 167:9

168:15
undergoing

142:21
undersigned 280:1
understand 22:15

23:2 32:6 38:21
47:2 57:16 71:4
78:3 102:16
103:16 110:17
111:8 113:17
123:11 133:13
145:4,7 147:14
164:25 178:23,24
189:24 211:7
238:24 262:5
274:6

understanding
25:12 28:23 31:5
53:24 54:22 55:23
59:13 63:12,22,24
73:1 76:25 87:2
91:25 93:21 97:22
98:5 102:20
105:16 107:18
112:13 137:19,19
145:20 147:12
195:5 208:12
213:15 219:5
220:6,9 225:12,16

226:24 227:3
228:3 232:14
233:5 241:23

understood
104:20 275:12

undertaken 116:1
116:6

unequivocally
261:14

unidentified
204:19 272:2,5

unified 72:10
uninjured 127:21
unique 176:19
unit 122:1
university 11:6
unpack 45:24
unpleasant 33:6

34:10
unpleasantness

33:13
unreason 20:13
unreasonable

20:14
untruth 33:15,18
untruthful 34:14

34:18
unusual 171:15,17

171:17
upper 108:5 118:4

245:13
ups 10:3 44:22

89:18
upset 13:24 19:7

19:16,21 20:8,10
20:14,21 66:7
134:1,8 158:8
161:19 199:19

upsetting 20:3
134:17,24 135:3,6

[trashed - upsetting]

Page 46
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 117
E288



CONFIDENTIAL

upstairs 124:25
174:4 179:13
207:16 216:20

use 29:2 40:10,18
40:22 41:2 132:13
202:13,14,15
241:6 245:25

usual 9:25 79:16
usually 204:12
utilized 78:1
utter 156:7 161:13

v
v 8:7
vacationing 144:8
vague 84:14

194:14 239:13
vaguely 17:15

63:17 127:3 138:2
149:11 150:11

value 20:16,20
96:22

van 43:1,8
vandalism 109:3

113:12
vandalized 178:15
vanessa 68:10
varied 45:5
varieties 82:9
variety 54:18

59:10 78:17 137:9
various 24:5 35:3

74:12 142:20
150:19 198:2
249:18 257:25

varying 159:10
vasquez 3:9 9:5,5
vehicle 113:18
vein 17:23 45:1

174:1
velocity 133:12

venice 74:15
verb 117:2
verbal 112:1

242:24
verbiage 153:9
verify 239:20
veritext 8:12
version 120:25

244:25 246:11
versus 196:24
victim 221:13
video 1:15 2:3

8:12 81:7,10
132:16,20 190:17
190:20 223:9,13
253:24 254:4
273:7,10 277:10
277:14 278:7

videographer 4:16
8:4,12 9:11,15
80:23 81:6,9
132:15,19 190:16
190:19 223:8,12
253:23 254:3
273:6,9 277:9,13
278:5

videotaped 8:5
81:12 132:22
190:22 254:6
278:6

view 87:7 193:7
viglietta 3:18 8:18

8:18 17:9 18:10
19:3,9 20:4 36:18
37:6,11,18,21
38:10 39:21 40:19
41:19 57:7 60:21
61:22 70:1,14,17
71:21 76:10 77:3
77:15,18 84:1,9,13
95:11 98:8 100:21

101:9,14 102:15
103:8,15 107:10
107:20 108:20
109:16 110:23
111:1,14,18 112:4
115:3 117:15
119:8,15 120:3
121:13 122:14
126:23 127:8,22
129:16 130:2,8
131:11,16 132:11
132:13 142:2,7
146:22,25 147:5
165:23 191:8
223:3,7 231:3
232:22 240:2,6,8
240:23 259:4
261:9 263:4
264:17,20 266:18
273:3 275:19
277:4,15

violence 161:17
218:15,21 272:18

violent 13:17
15:16 225:23

virginia 1:1 132:2
132:3

visible 182:4
vision 184:5
visit 197:6
visiting 26:10

85:21
visitors 86:17

152:4,13,20
voice 133:25 134:9

200:14
void 280:24
vows 95:13
vs 1:5

w
wait 29:17 260:20
waited 51:5

198:21
waiting 153:22

179:15 206:12
waldman 3:13 9:7

9:7
wales 11:6
walk 178:14
walked 65:8,10

108:3 114:17,23
200:12 206:11
207:8,10 210:8
220:18,21 222:9
231:13

walking 87:21
206:11 207:11

wall 48:25 226:21
227:1 228:17
229:2,9

wallet 202:7 226:5
226:11

walls 87:9 144:13
want 10:13 11:13

13:7,11 19:19
22:24 23:20 25:4
25:9 26:7 29:14
30:16 35:1 39:22
46:12 49:22 55:14
59:16 71:5 74:14
75:5 76:10 78:4
88:6 93:8 96:9
97:10,11,11
102:16 106:17
110:1 112:17
113:24 114:8
121:8 124:5
129:24 139:22
141:6,9,16 145:18
148:7 150:25

[upstairs - want]

Page 47
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 118
E289



CONFIDENTIAL

153:11,13 156:13
163:25 164:2,2,12
164:24,24 165:2
167:13 173:13
179:16 181:25
184:15 185:3
193:10 199:2
205:7 208:1
209:13 211:10
216:22 217:7,12
217:13,14,16,19
217:22 218:5,16
219:1,4,6,15
220:13 221:12
235:5,10 236:7,15
240:21 241:13
253:5 258:19
272:13,14,15
277:5

wanted 14:24 16:4
16:11,11 50:24
51:4 58:17 64:1
69:20 72:12 99:17
167:6 190:1
194:25 198:9
200:10,10 206:1
209:18 216:22
217:12 222:6
277:15

wants 66:10
195:24 222:11

warrant 74:5
115:11

washington 3:5,14
waste 123:20

141:16
watch 23:12 126:6

193:20 203:23
watched 215:23
watching 23:11

way 13:25 15:15
15:18,24 18:21,22
35:8 62:2 77:8
85:6 87:1 91:23
92:18 94:24 128:2
130:16 149:4
153:14,22 154:11
155:16 164:14,14
168:7 187:18
189:19 192:3
193:2 194:11,11
196:2,7 199:5,8
210:2 218:10,13
218:16 225:23
234:1 238:8
243:14 249:15
251:3 255:23
261:12 263:20
264:24

ways 147:5 222:5
222:16

we've 10:5 80:16
131:19 175:5
184:23 191:25
193:9 223:17
233:25 235:18
241:3 247:23
251:1 252:6 253:9

wear 18:8 153:23
wearing 17:24

151:6
wedding 13:20

14:1,2,5 15:7,10
25:2 36:5,10,13
37:16 40:18

week 51:6 169:20
169:24 191:16
205:6 275:17,23
276:8,12,18

weekend 15:10
36:5,13,17 37:3,10

40:11,13,15
weeks 22:7,25

52:9 88:7 202:11
276:16

weigh 41:18
weighed 136:2,15

136:24
weighs 135:22
weight 135:17

136:3 137:8
142:13 193:23

weird 124:21
went 72:18 76:23

77:1,9 78:23 80:5
80:6 107:17,18
110:9 207:16,18
210:10,11 211:3,4
211:14,24,25
213:3 216:14,24
217:10 261:19
268:20

whatsoever
152:23 261:17

whereof 280:16
white 47:18 64:19

98:1,3 222:1
whitney 46:12,15

46:16,18 246:8
wife 11:12 15:14

15:16 16:2,6
20:25 22:5 43:2
94:14 95:18 112:2
120:13 152:4,8,11
152:13,23 156:15
180:16 192:25
216:1 231:8
233:17 238:3
244:10

wife's 121:5 176:1
willed 252:10

wine 40:16 48:12
52:1,5,7 62:14
65:11,15 104:1,5
109:13 110:21,21
113:12 116:13
194:3,4,6 206:21
216:25 220:21,22
220:24 230:19,20
231:19,19

wish 97:13
wishes 145:2
withdraw 196:6
withdrawn 139:24

175:10 186:21
219:15 220:5
224:8 229:7
230:12 238:2

witness 3:17 5:3
5:16 8:16,17 9:13
9:14 10:15 13:20
18:12 29:7,8,19
32:5,12 36:22
37:7,12,20 38:3,12
40:23 61:25 64:16
70:16,18 79:4
80:20 84:4 101:16
107:12,22 109:5
112:7 115:7 117:4
120:5 122:17,23
127:10,23 130:4
130:10 131:16
139:2 142:4,9
143:20 147:6,17
158:11 162:14,23
164:11 170:5,8
175:23 182:19
184:18 185:8,11
189:16 190:12,13
195:18 201:21
211:17,18 214:18
232:21 233:1,10

[want - witness]

Page 48
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 119
E290



CONFIDENTIAL

236:8 240:7,22
241:14 244:23
246:12,16 248:3
248:18 251:5
253:17 255:19
261:11 269:8
277:18 280:16

witness's 134:5
197:18

witnessed 72:16
145:18 155:24
267:15

witnesses 130:15
169:21 280:6

witnessing 189:8
woken 55:25
woman 16:7,16

67:23 68:2 70:11
150:20,21 151:2
151:21 152:19,21
204:19 272:2,5

wondering 28:19
wonders 250:17
word 53:13 82:18

108:21 200:23
221:13

wording 246:25
words 43:22 47:17

73:21 91:18 98:20
161:3 175:18,18
177:12,19 194:23
198:4 200:14,21
207:2 209:14

wore 18:4,18
work 28:12 155:16

265:5
worked 31:20 34:7

159:9
working 169:22

184:17

works 147:5
world 68:1,2
worldwide 54:9
worn 18:13
worried 182:25
worse 232:10
wound 225:16
wrapped 165:17
wright 12:16,18

12:22,24 13:13,17
26:23 58:14 119:6
119:10

wright's 118:5
write 131:5,6

244:23 256:18
writing 51:24

175:3,21 245:6
written 124:17,20

158:12 173:23
175:9,17 177:1,7
177:12,19 178:3
179:10 262:4

wrong 71:14 111:9
135:20 156:2
177:22 204:5
257:23

wrote 128:22
180:6 241:18,21
241:21

wynona 68:13
x

x 32:10
y

yards 210:23
yasko 4:16 8:11
ybarra 3:18
yeah 14:15 21:15

84:4 95:14 98:7
106:18 110:25
126:12 128:16,16

128:16 129:7
134:20 140:20
164:23 166:10
172:9 175:12
190:15 191:2,10
192:10 195:9
199:10 212:18
214:5,13,15 215:7
215:10 230:6
240:25 241:6
246:12 250:8

year 11:9 12:12,14
159:2 227:9,10,10

years 21:5 23:18
31:11 46:20,22
49:20 52:20 71:1
144:15 160:24

yell 42:16 143:25
148:14,22 257:25

yelled 64:11
yelling 144:19

145:17 263:14
yellow 96:24

244:13
yells 151:2
yield 131:25
yoga 205:13
york 4:6 54:8

119:4,6 133:6
yorker 133:10
yorkies 204:6
yorkshire 56:15
young 19:22
younger 23:14,19

46:18,21

[witness - younger]

Page 49
Veritext Legal Solutions

866 299-5127 120
E291



E292

�

&DOLIRUQLD�&RGH�RI�&LYLO�3URFHGXUH

$UWLFOH����7UDQVFULSW�RU�5HFRUGLQJ

6HFWLRQ����������

�

����D��,I�WKH�GHSRVLWLRQ�WHVWLPRQ\�LV�

VWHQRJUDSKLFDOO\�UHFRUGHG��WKH�GHSRVLWLRQ�RIILFHU�

VKDOO�VHQG�ZULWWHQ�QRWLFH�WR�WKH�GHSRQHQW�DQG�WR�

DOO�SDUWLHV�DWWHQGLQJ�WKH�GHSRVLWLRQ�ZKHQ�WKH

2ULJLQDO�WUDQVFULSW�RI�WKH�WHVWLPRQ\�IRU�HDFK�

VHVVLRQ�RI�WKH�GHSRVLWLRQ�LV�DYDLODEOH�IRU�UHDGLQJ��

FRUUHFWLQJ��DQG�VLJQLQJ��XQOHVV�WKH�GHSRQHQW�DQG�

WKH�DWWHQGLQJ�SDUWLHV�DJUHH�RQ�WKH�UHFRUG�WKDW�WKH�

UHDGLQJ��FRUUHFWLQJ��DQG�VLJQLQJ�RI�WKH�WUDQVFULSW�

RI�WKH�WHVWLPRQ\�ZLOO�EH�ZDLYHG�RU�WKDW�WKH�

UHDGLQJ��FRUUHFWLQJ��DQG�VLJQLQJ�RI�D�WUDQVFULSW�RI�

WKH�WHVWLPRQ\�ZLOO�WDNH�SODFH�DIWHU�WKH�HQWLUH�

GHSRVLWLRQ�KDV�EHHQ�FRQFOXGHG�RU�DW�VRPH�RWKHU�

VSHFLILF�WLPH�

����E��)RU����GD\V�IROORZLQJ�HDFK�QRWLFH�XQGHU�

VXEGLYLVLRQ��D���XQOHVV�WKH�DWWHQGLQJ�SDUWLHV�DQG�

WKH�GHSRQHQW�DJUHH�RQ�WKH�UHFRUG�RU�RWKHUZLVH�LQ�

ZULWLQJ�WR�D�ORQJHU�RU�VKRUWHU�WLPH�SHULRG��WKH�

GHSRQHQW�PD\�FKDQJH�WKH�IRUP�RU�WKH�VXEVWDQFH�RI�

WKH�DQVZHU�WR�D�TXHVWLRQ��DQG�PD\�HLWKHU�DSSURYH�

WKH�WUDQVFULSW�RI�WKH�GHSRVLWLRQ�E\�VLJQLQJ�LW��RU�
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�

UHIXVH�WR�DSSURYH�WKH�WUDQVFULSW�E\�QRW�VLJQLQJ�LW�

����F��$OWHUQDWLYHO\��ZLWKLQ�WKLV�VDPH�SHULRG��WKH�

GHSRQHQW�PD\�FKDQJH�WKH�IRUP�RU�WKH�VXEVWDQFH�RI�

WKH�DQVZHU�WR�DQ\�TXHVWLRQ�DQG�PD\�DSSURYH�RU�

UHIXVH�WR�DSSURYH�WKH�WUDQVFULSW�E\�PHDQV�RI�D�

OHWWHU�WR�WKH�GHSRVLWLRQ�RIILFHU�VLJQHG�E\�WKH�

GHSRQHQW�ZKLFK�LV�PDLOHG�E\�FHUWLILHG�RU�UHJLVWHUHG�

PDLO�ZLWK�UHWXUQ�UHFHLSW�UHTXHVWHG��$�FRS\�RI�WKDW�

OHWWHU�VKDOO�EH�VHQW�E\�ILUVW�FODVV�PDLO�WR�DOO�

SDUWLHV�DWWHQGLQJ�WKH�GHSRVLWLRQ�

����G��)RU�JRRG�FDXVH�VKRZQ��WKH�FRXUW�PD\�VKRUWHQ�

WKH����GD\�SHULRG�IRU�PDNLQJ�FKDQJHV��DSSURYLQJ��RU�

UHIXVLQJ�WR�DSSURYH�WKH�WUDQVFULSW�

����H��7KH�GHSRVLWLRQ�RIILFHU�VKDOO�LQGLFDWH�RQ�WKH�

RULJLQDO�RI�WKH�WUDQVFULSW��LI�WKH�GHSRQHQW�KDV�QRW�

DOUHDG\�GRQH�VR�DW�WKH�RIILFH�RI�WKH�GHSRVLWLRQ�

RIILFHU��DQ\�DFWLRQ�WDNHQ�E\�WKH�GHSRQHQW�DQG�

LQGLFDWH�RQ�WKH�RULJLQDO�RI�WKH�WUDQVFULSW��WKH�

GHSRQHQW
V�DSSURYDO�RI��RU�IDLOXUH�RU�UHIXVDO�WR�

DSSURYH��WKH�WUDQVFULSW��7KH�GHSRVLWLRQ�RIILFHU�

VKDOO�DOVR�QRWLI\�LQ�ZULWLQJ�WKH�SDUWLHV�DWWHQGLQJ�

WKH�GHSRVLWLRQ�RI�DQ\�FKDQJHV�ZKLFK�WKH�GHSRQHQW�

WLPHO\�PDGH�LQ�SHUVRQ�

����I��,I�WKH�GHSRQHQW�IDLOV�RU�UHIXVHV�WR�DSSURYH�

WKH�WUDQVFULSW�ZLWKLQ�WKH�DOORWWHG�SHULRG��WKH�
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�

GHSRVLWLRQ�VKDOO�EH�JLYHQ�WKH�VDPH�HIIHFW�DV�WKRXJK�

LW�KDG�EHHQ�DSSURYHG��VXEMHFW�WR�DQ\�FKDQJHV�WLPHO\�

PDGH�E\�WKH�GHSRQHQW�

�J��1RWZLWKVWDQGLQJ�VXEGLYLVLRQ��I���RQ�D�

VHDVRQDEOH�PRWLRQ�WR�VXSSUHVV�WKH�GHSRVLWLRQ��

DFFRPSDQLHG�E\�D�PHHW�DQG�FRQIHU�GHFODUDWLRQ�XQGHU�

6HFWLRQ�����������WKH�FRXUW�PD\�GHWHUPLQH�WKDW�WKH�
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Officer Melissa. Saenz 
.July 18, 

O Okay. rrow, while you're et.ill in the living 

room of the penthouse, am I correct t.hat there i• aho a 

kitchen in that •rea? 

A Yea. !t 'a one large space. 

Q Okay. And did you '!'lave an opportunity to 

equally inspect th.et •rea? 

A Yes, I did. 

Q And was t.hcrc any a!larit.t.crcd glaoa any..·here? 

A No, there was not. 

10 O Were there 4ny broken bottlaa ot any kind? 

11 A No, there woo not, 

12 Q Were there any broken picture frames of any 

ll kind? 

14 A No. there was not . 

15 Q Waa there any spilled wine ot any kind? 
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28:12,21 32:2
40:12

standing 29:16
start 12:11
stated 41:23
stating 6:18
station 45:25

46:2
stay 33:15
stayed 34:5
stipulate

48:15,16
stipulation

47:20
stop 20:23
street 29:5
struggle 38:2
subject 6:14,16

7:22
subpoena 10:14
subsequent

46:21
substance 8:2
sufficient 8:23
supposed 12:9
surrounding

29:4
suspect 13:6

20:17 28:22
32:5 33:5 36:2
41:25

suspected 13:7
suspended 48:13
SUTTON 9:3,6,9,

11,13,16
10:22,24 11:5,
7,11 30:20

sweep 17:22
21:16 29:15
33:4,7,8,11,17
34:15,19 36:1,
11 38:5,8 39:5
40:4 42:11
43:14

swelling 27:4
43:17

sworn 11:25

T

taking 5:18
39:10

talk 12:12
24:25 26:2,18
38:12 40:11

talking 22:13
40:7

tall 19:6
tears 25:22
telling 19:21
ten 21:24 22:1

26:11
terms 13:6 42:2
testified 5:6
testify 6:7

8:18
testifying 6:15
testimony 5:17

6:12
thing 10:19

47:13
things 12:9
thought 38:20
thrown 17:18

30:22
till 30:14
time 7:2,17

8:4,6,7 12:2
13:19 21:20,23
22:8,16 23:9,
25 24:2,6
25:25 26:9,13,
18,19 28:23
29:14,23 31:25
32:2,8 34:18
40:5 42:3,18
44:9 48:2,6

times 41:8
today 5:17 6:7,

13 8:7,11,18,
24 10:15 14:14

told 9:21 15:21
16:9 19:8,9,19
20:3,24 37:4
44:13 46:9,11,

U.S. LEGAL SUPPORT
(800) 993 -4464 230
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Officer Tyler Hadden
July 18, 2016 7

23
top 15:19 16:24
touched 40:22
trained 12:15,

18
training 11:19,

21,24 12:3,6,
12,22 13:6
32:7

transcribe
7:11,25

transcribed
6:23 7:1 47:23

transcribing
5:23

transcript
47:22 48:4

trap 5:21
treatment 40:20

42:14
trial 8:4,6
trick 5:21
true 6:18 47:1
truthfully 6:4
TYLER 5:4
type 25:25

42:13

U

U- shaped 17:14
uh -huh 7:13

21:1
uh -uh 7:13
unable 8:10
unaware 46:23
uncooperative

41:15,17,18,22
42:1

understand 7:3,
7 22:3 29:13
41:14 46:20

understanding
7:9

Understood
34:21

undertook 35:21
36:11

uninterested
20:9 21:21

unit 14:1 42:18
upstairs 36:20
urgency 17:5

V

Vague 21:10
23:25 31:25
41:11,12 42:24
43:9

vandalism 30:6
32:15,19 35:5,
16 37:15,17

vehicle 13:22
14:11,13 46:21

verbal 15:13
42:6

verify 21:14
victim 18:20,25

19:4 20:22
24:16 28:20

view 25:11
45:8,11

violence 12:19,
22,23 13:3,8,
10 17:19 30:9
32:8,12,16

visually 21:14
vital 7:2
voice 22:24

W

wait 30:14
walked 16:3

17:3,7,15,17
20:15 27:3
40:5 45:20

walking 18:8
walls 31:3
wanted 18:21

20:16 21:13
23:2 41:20
42:12 46:4

ways 42:1
weapons 33:6
week 47:8
weeks 10:12,13
weird 29:6
west 17:6 20:19

whatsoever
27:11 40:23

white 19:6
wife 15:16

19:15,16 20:3
22:9 39:15,18

willfully 6:17
wine 30:25 31:2

35:3,19 37:24
woman 22:15
word 18:25 19:3

31:21,22
words 7:16

19:16
working 37:3

42:18
worries 38:18
wrapping 40:6
writing 44:14

48:1
wrong 42:15
wrote 26:12

42:16 44:3

U.S. LEGAL SUPPORT
(800) 993 -4464 231
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7/7/2016

LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT
Date: 7/7/2016 10:54:07 AM User: N2907

Incident

Incident Deta ils

LPD160521005437

INCIDENT RECALL

Time Type Pri Dispo Address Bldg Apt Caller Name P -Unit Close Operator
Location Address Date/
BEAT TEAM /Dist AREA Phone Time

LPD160521005437 22:09 620D 2 GOASN; 849 S BROADWAY 3 TELETYPE /NYPD PD /1A61 -W3 05/22/16 PD /V8970
03:01

Y

Cons Operatora te

PR/10 WRIGHT
0163 01 646 644 6847 Contact Cornplaintant:

r
05/21/16 22:09 eIncident Initiated By: PD /GUERRERO, R -970 W'/ , 37 PD /V8970
05/21/16 22:09 TELETYPE FROM NYPD ICAD #D16052125292, FEMALE STATED SHE WAS ON PHONE 17 PD /V8970
05/21/16 22:09 WITH HER FRIEND AND SHE BEGAN SCREAMING AT HER HUSBAND, SUB) ^AMBER 17 PD /V8970
05/21/16 22:09 HEARD ^, HUSBAND "JOHNNY HEARD" M/W 53 YRS, 511, NFD /NFI P PD /V8970
05/21/16 22:09 Units Recomrrended:BPD /1A85 -W3 PD /1A85 -W3 BPD/1A85-W3 BPD /1A85-W3 BPD /1A85 -W3 37 PD /V8970
05/21/16 22:09 LOC INFO REVIEWED: S J7 PD /V8970
05/21/16 22:09 IN PENTHOUSE #3 J7 PD /V8970
05/21/16 22:09 Apartment Number CHANGED To: 3 17 PD /V8970
05/21/16 22:16 Stacked Incident LPDLPD160521005437 To:PD /1A61 -W3
05/21/16 22:16 Stacked IncAck'd LPDLPD160521005437 By: PD /1A61 -W3
05 /21/16 22:17 Stat: DS PD /1A61 W3 Loc: 840 S BROADWAY 00 PD /41436
05/21/16 22:17 Stat: ER PD /1A61 -W3 Lac: 849 S BROADWAY 00 PD/41436
05/21/16 22:17 Primary Unit Changed PD1A61 -W3 37 PD /V8970
05/21/16 22:17 ,Unit CHANGED To: PD1A61 -W3 17 PD /V8970
05/21/16 22:24/Stat: AS PD /1A61 -W3 Loc: 849 S BROADWAY 00 PD/41436
05/21/16 23:021 Command : UR PD /1A61 -W3 Reassigned I1 PD /N4553
05/21/16 23:021Stacked IncAck'd LPDLPD160521005437 By:PD /1A61 -W3
05/22/16
05/22/16

03:00 Stat: DS PD /1A61 -W3 Loc: 849 S BROADWAY
03:01 Stat: AS PD /1A61 -W3 Loc: 849 S BROADWAY

00
00

PD/41436
PD/41436

05/22/16 03:01 RELATED TO PREY INC. VERBAL ARGUMENT ONLY. CHECKED RES. 00 PD/41436
05/22/16 03:01 Stat: CL PD /1A61 -W3 00 PD/41436
05/22/16 03:01 Incident Closed: 16/05/22 03:01
05/22/16 03:01 Disposition #1 CHANGED To: GOASN:GONE ON ARRIVAL SUPV NO 37 PD /V8970
05/22/16 03:01 GOASN:GONE ON ARRIVAL SUPV NO 17 PD /V8970

Unit Summary
Unit PD /1A61 -W3 Dispatch 22:17:02 Enroute 22:17:05 AtScene 22:24:00 Canc Crrp 03:01:39
Dispo GOASN; IncType 620D Int 23:02:33 Tot int 232 Oper Fr /Dispo PD/N4553

Attached Does Bp G-t d(N 1441)04
C./"v- _

flY rra fc,f , N g(r Grow,.s

httpllncidents.tapd.lacityorglncidents/DFAR/IncDetl.aspCtìnc=LPD 160521005437 EXHIBIT 4
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658

0 J r EXHIBI /3 )
Deponent

H
Ì,

Date 7/4/,:- Rptr2
W.%W DEPOBCOIC COM

111
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DECLARATION OF
RAQUEL ROSE PENNINGTON

EXHIBIT 5
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658

Heard - MTD Exhibits - 147
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SPECTOR LAW

1925 CENTURY PARK
EAST. SUITE 200

LOS ANGELES. CA
90067

310.282.9478

In re Marriage of DEPP L.A.S.C. Case No. BD 641 052

ATTACHMENT TO FORM DV -100

DECLARATION OF RAQUEL ROSE PENNINGTON

I, RAQUEL ROSE PENNINGTON, declare as follows:

1. I have firsthand personal knowledge of the facts stated herein and if called as a

witness, I could and would competently testify thereto.

2. I submit this declaration in support of Petitioner AMBER LAURA DEPP's ( "Amber ")

Request for CLETS Domestic Violence Restraining Orders against Respondent John Christopher

Depp II aka Johnny Depp ( "Johnny ").

3. I have been friends with Amber since 2003. My fiancé Joshua Drew and I live in

one of the condominiums located at 849 South Broadway in Los Angeles. I have a key to the

condominium units which Amber shares with Johnny.

4. On May 21, 2016, I was in my condominium with Joshua when I received a text

message from Amber at approximately 8:06 p.m., asking me to come over to her condominium

unit.

5. I immediately went over to Amber's place. When I got to the door, I could hear

Amber and Johnny arguing inside. I knocked on the locked door, but there was no answer, so

I quickly ran back to my apartment to get my key to open Amber's door.

6. I returned to Amber's condominium less than a minute later. When I opened the

door, I saw Amber by the couch in the living room covering her head with her arms and hands,

as Johnny was loudly screaming at her.

7. I ran over and stood in between Johnny and Amber, begging Johnny to stop yelling

at her. I put my hands out in a defensive manner motioning him to stop. Johnny slapped my

hands away and screamed foul obscenities at me. I then tried to covered Amber up with my body

to protect her from him.

8. Johnny picked up a magnum size bottle of wine and began swinging it like a

baseball bat. Wine was flying all over the walls, floors and furniture, and he began using the

bottle to smash everything he could.

Page 1
DECLARATION OF RAQUEL ROSE PENNINGTON

Heard - MTD Exhibits - 148
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SPECTOR LAW

1925 CENTURY PARK
EAST, SUITE 200

LOS ANGELES, CA
90067

310.282.9478

In re Marriage of DEPP L.A.S.C. Case No. BD 641 052

9. He then charged at Amber, screaming at her to stand up. He repeatedly yelled

at Amber to stand up -- about ten times - and each time, he got closer, louder and more

threatening.

10. Johnny's security team then arrived, which included Jerry Judge, but they each

stood back and did not say or do anything.

11. Amber pleaded with Jerry to help and said that if Johnny hit her one more time she

was going to call the police.

12. Jerry said "Boss. Please."

13. Johnny continued screaming and breaking things, before finally walking out of the

apartment and into the hallway where he continued screaming and breaking things.

14. I could hear Johnny go into Amber's private condominium, where she keeps her

personal belongings and artwork, and continue to scream and break things.

15. Joshua came into the condominium unit and together we took Amber into our

condominium unit for safety.

16. I observed that Amber sustained a significant injury to her right eye as a result of

the incident with Johnny, as there was redness and swelling. Amber was crying, shaking and very

afraid of Johnny.

17. Finally, I heard Johnny leave the premises. I then took pictures of Amber's face

which are attached as Exhibit "A" to the Declaration of Amber.

18. Many times over the past few years, Amber has confided and complained to me

about Johnny's abusing her, both physically and verbally.

///

111

Page 2
DECLARATION OF RAQUEL ROSE PENNINGTON

Heard - MTD Exhibits - 149
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SPECTOR LAW

1925 CENTURY PARK
EAST, SUITE 200

LOS ANGELES CA
90067

310.282 9478

In re Marriage of DEPP L.A.S.C. Case No. BD 641 052

19. Except as to that which is based on information and belief, I have personal

knowledge of the matters set forth herein and, and if sworn as a witness, I could and would

competently testify thereto. This declaration is being submitted in lieu of personal testimony

pursuant to Code of Civil Procedure §§ 2009 and 2015.5, California Rules of Court, Rule 5.118(f),

and Reifler v. Superior Court (1974) 39 Cal.App.3d 479.

I declare, under penalty of perjury pursuant to the laws of the State of California, that the

foregoing is true and correct. Executed this 27th day of May, 2016 at Los Angeles, California.

see facsimile signature on next page
RAQUEL ROSE PENNINGTON

Page 3
DECLARATION OF RAQUEL ROSE PENNINGTON

Heard - MTD Exhibits - 150
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SPECTOR LAW

1925 CENTURY PARK
EAST, SUITE 200

LOS ANGELES, CA
90087

310 282.9478

In re Marriage of DEPP L.A.S.C. Case No. BD 641 052

19. Except as to that which is based on information and belief, I have personal

knowledge of the matters set forth herein and, and if sworn as a witness, I could and would

competently testify thereto. This declaration is being submitted in lieu of personal testimony

pursuant to Code of Civil Procedure §§ 2009 and 2015.5, California Rules of Court, Rule 5.118(f),

and Reifler v. Superior Court (1974) 39 Cal.App.3d 479.

I declare, under penalty of perjury pursuant to the laws of the State of California, that the

foregoing is true and correct. Executed this 27th day of May, 2016 at Los Angeles, California.

-
RAQUEL R SE/EN

lltttNINGTON

Page 3
DECLARATION OF RAQUEL ROSE PENNINGTON
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EXHIBIT A
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Custodian Messages Attachments Start End Time Span

Amber Heard 20 0 5/22/2016 10:58:00 AM 5/22/2016 7:13:05 PM 0:08:15:05

Participant #0

Participant #1

FA24 00278998 A H

FA24_00278999 A H

Contact Info Short Name Messages Attachments

 A H A H 9 0

 Josh Josh 11 0

FA24_00279000 Josh

FA24_00279001 Josh

FA24_00279002 A H

FA24_00279003 A H

FA24_00279004 Josh

FA24_00279005 Josh

FA24 00279006 A H

FA24_00279007 A H

FA24_00279008 Josh

05/22/2016 (Sunday)

Hey Josh, I hope you and Rocky got some
sleep last night. I don't want to bother her

on her big day but the lawyers asking for
brief statements from you guys, as
witnesses, so that she can file the

appropriate way for a restraining order...
Is there anyway that you could just write
a brief statement this would happen and

email it to her or email it to me and I'll
forward it to her. Doesn't have to be fancy

or even well- written, nothing like that,
just basic brief play -by -play of what you

saw.. ic s3:00AN

I don't ask Rocky for it but maybe I will
later after the fleamarket stuff is done

ss:vAr.1

No problem sweetheart. Were picking up
right now, I'll be back by 10 to be there
with you for the locksmith. I'll write
something up then, and I'll help her out
later this evening 11:04.32AM

How are you doing? Need anything?

thank you so much 11:o5:26AM

I'm okay. Just a little shaken up
11 05:49AM

Ok. You think of anything, let me know
it C6 31Aíi

Do you happen to have any small bills,
$1, $5, $10 we can trade you $20's for?
11:10:16AM

Did rocky already check the cash box?
11 11:17A11

I'm checking my purse now! 11:11:23AM

CONFIDENTIAL PURSUANT TO PROTECTIVE ORDER

EXHIBIT 6
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658

ALH 00000441242
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FA24_00279009 Josh

FA24_00279010 Josh

FA24._00279011 A H

FA24_00279012 Josh

FA24_00279013 A H

FA24_00279014 A H

FA24_00279015 Josh

FA24_00279016 Josh

FA24_00279017 Josh

Ok 11.:11:3J

And she did, yea 11:11:39AM

ON my way back now 1:03

Great we're just waiting for the locksmith,
FYI no rush _03:5.3

Okiedokes 1:04:08PM

Hey sorry to bother you with yet another
thing but do you know where I'm

going?

She never sent me the address 4 09 53' 1

647 Mateo Street 4:10 48PM

Take 7th all the way over and turn left
onto Mateo. You'll see it on the left
4:11 05Pf:

Hey lady, checking in to see how you're
doing. Also, stop by when you get home, I
have all of the keys 1s:D5r,

CONFIDENTIAL PURSUANT TO PROTECTIVE ORDER ALH 00000442243
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DECLARATION OF AMBER LAURA HEARD

I, Amber Laura  Heard, decla re  as  follows:

1. I am a  party in the  above  -entitled action. I have  firs thand, persona l knowledge  of

the  facts  se t forth be low and if ca lled as  a  witness  could competently tes tify there to.

2. 1 firs t met John C. Depp, II ( "Johnny ") in 2009, and we  s ta rted da ting a round the

end of 2011 or ea rly 2012. For the  firs t year of our re la tionship, Johnny was  sober and our

re la tionship blossomed. We were  in love .

3. About a  year into our re la tionship, I began to witness  Johnny abus ing drugs  and

a lcohol or would notice  tha t he  was  drunk or high. He  frequently went in and out of drug and

a lcohol dependency medica l ca re , including 24 -hour live  -in medica l a id for the  las t three  years  of

our re la tionship. On some occas ions , when Johnny s imultaneous ly used both illega l narcotics  and

prescription medica tions  I have  had to ge t him medica l a ttention. Whenever he  was  us ing, I

worried for both of us . He  would become a  tota lly diffe rent person, often de lus iona l and violent.

We ca lled tha t vers ion of Johnny, "the  Mons te r."

4. Johnny often would not remember his  de lus iona l and violent conduct a fte r he  came

out of his  drunk or medica ted s ta tes . Eventua lly, as  his  abuse  continued, I began to document the

injuries  and des truction with photographs  or videos  so tha t I could show Johnny what he  had done

while  in his  a lte red s ta te . Because  I loved Johnny, I had be lieved his  multiple  promises  tha t he

could and would ge t be tte r.I was  wrong.

La te  2012 /Early 2013, Los  Angeles , Ca lifornia :

5. The  firs t time  Johnny hit me  was  a t the  end of 2012 or in early 2013. We were  in

Los  Angeles , Ca lifornia , ta lking about a  ta ttoo, and I laughed a t something Johnny had sa id.I

thought he  had made  a  joke . He  responded by s lapping me across  the  face . Each hit was  harder

than the  one  before . The  third hit knocked me to the  floor.I did not respond phys ica lly or

verba lly; I froze , whether out of fea r or shock, and then I went home without saying a  word. I

thought about leaving Johnny then.

1237778.1

EXHIBIT 7
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658244
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March 8, 2013, Los  Angeles , Ca lifornia :

6. Johnny hit me  aga in on March 8, 2013 in my Los  Angeles  home. This  was  jus t one

unfortuna te  incident in a  se ries  a round tha t time  where  Johnny would become vola tile  and violent

when under the  influence  of drugs  and a lcohol, then contrite  and apologe tic when he  would sober

up. On this  particula r incident, Johnny was  ge tting drunk and high a lone , and was  angry tha t I had

hung up a  pa inting given to me by someone  I had formerly da ted. He  tried to se t fire  to the

pa ining the  following morning. Johnny's  team and I asked my s is te r Whitney to come over to try

to inte rvene  with Johnny, which she  did. At some point a fte r she  le ft, Johnny resumed his  fight

with me, and hit me  so hard tha t blood from my lip ended up on the  wall. Attached here to as

Exhibit 1 is  a  true  and correct copy of a  text message  exchange  Johnny and I had the  following

Tuesday. On my phone , I had labe led Johnny as  "S teve ," and on his  phone , he  labe led me "Slim,"

in part to protect our privacy if anyone  e lse  came into possess ion of our phones .

May 24, 2014, Flight from Bos ton, Massachuse tts  to Los  Angeles , Ca lifornia :

7. On or about May 24, 2014, I met Johnny in Bos ton, and we  both flew from Bos ton

to Los  Angeles  on a  priva te  plane . Johnny appeared to have  been drinking heavily and was

holding a  bottle  of champagne  when I met him in the  morning. On the  flight, Johnny ordered the

flight a ttendants  to give  him an oxygen tank, and drank heavily. Johnny's  handle rs  told me tha t he

was  upse t tha t I was  filming a  movie  with a  romantic scene  with James  Franco the  day before .

Soon, Johnny began to throw objects  a t me . Ins tead of reacting to his  behavior, I s imply moved

sea ts . Tha t didn't s top him. He  provoca tive ly pushed a  cha ir a t me  as  I walked by, ye lled a t me ,

and taunted me by ye lling out the  name "James  Franco." At some point, I s tood up, and Johnny

kicked me in the  back, caus ing me to fa ll over. Johnny threw his  boot a t me  while  I was  on the

ground. Johnny continued to scream obscenities  until he  went into the  plane  ba throom and passed

out locked in the  ba throom for the  remainder of the  flight. Attached here to as  Exhibit 2 is  a  true

and correct copy of text messages  exchanged be tween me and Johnny (labe led "Steve  ") da ted May

25, 2014. In them, Johnny admitted, "Once  aga in, I find myse lf in a  place  of shame and regre t.

Of course , I am sorry. I rea lly don't know why or what happened. But I will never do it aga in."

1237778.1 -2- 245
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8. Johnny's assistant Stephen Deuters (labeled "Stephen" on my phone) also texted

me on May 25, 2014 to pass along Johnny's apologies for his behavior during the flight. Stephen

admitted that Johnny "was appalled. When I told him he kicked you, he cried." Attached hereto

as Exhibit 3 is a true and correct copy of the text message exchange between me and Deuters dated

May 25, 2014, in which Deuters confirmed my memory of what took place and relayed messages

from Johnny to me. Specifically, Exhibit 3 was generated by a forensics expert who extracted

these text messages from my phone in 2016 to disprove allegations that I had somehow doctored

or fabricated these messages.

August 2014, Bahamas:

9. In August of 2014, Johnny and I took a trip to the Bahamas to try to help Johnny

detox under the supervision of his full -time, live -in nurse, Debbie Lloyd. While we were in the

Bahamas, Johnny had a number of manic episodes requiring medical attention that Debbie was

unable to manage on her own, so we flew in Dr. David Kipper, Johnny's private doctor, to help

manage his increasingly severe episodes.

10. On August 17, 2014, while in the Bahamas, Johnny and I got into a fight during

which Johnny kicked and pushed me to the ground, slapped me with an open hand, and grabbed

me by the hair. During his attack, Johnny kicked the door so hard that it splintered Attached

hereto as Exhibit 4 are true and correct copies of photographs of the broken door.

11. I contacted Dr. Kipper and his assistant Debbie Lloyd for help with Johnny and

managing his complex drug regimen. They both arrived on the night of August 17, 2014, and

observed my injuries. We all continued to monitor Johnny for several days thereafter. Attached

hereto as Exhibit 5 are true and correct copies of text messages I exchanged with Dr. David Kipper

and his assistant Debbie Lloyd during that time frame.

December 17, 2014, Los Angeles, California:

12. On December 17, 2014, after Johnny had a particularly violent episode, he

apologized for his behavior, calling himself a "fucking savage." Attached hereto as Exhibit 6 are

true and correct copies of screenshots of that text message exchange (again, Johnny is "Steve ").

1237778.1 -3- 246
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January 25, 2015, Tokyo, Japan:

13. On or around January 25, 2015, Johnny and I were in a hotel room in Tokyo, Japan.

Johnny shoved me, slapped me, and grabbed me by my hair. When I tried to stand up, Johnny

muscled me back to the floor. He stood over me and yelled as I cried on the floor.

March 2015, Australia:

14. On March 3, 2015, I arrived in Australia to meet Johnny after I had been filming a

movie. It was the first time I had seen Johnny in about a month, and I noticed that Johnny had lost

a lot of weight and was behaving erratically. At some point in the next few days, I watched

Johnny pull out what I later found out was a bag of MDMA (ecstasy); even though Johnny was

supposed to be clean at that time, Johnny told me that I had not explicitly forbidden him from

taking ecstasy. The argument heated up, and Johnny pushed me, slapped me, and shoved me to

the ground before I retreated to a locked bedroom and went to sleep, as I was jet- lagged from the

travel.

15. When I woke up the next morning, I went downstairs to find that Johnny was still

awake, and that he had stayed up all night, having taken about eight MDMA pills. He was also

drinking again. We got into a fight that Johnny made physical, and I barricaded myself in one of

the rooms. That didn't stop Johnny from busting through the door of the room I was in. By

nightfall, Johnny had hit me multiple times, shoved and pushed me to the ground, choked me, and

spit in my face. Johnny then handed me a liquor bottle that he was drinking from, and asked me,

"What are you going to do ?" I threw the bottle on the floor. Johnny responded by starting to

throw cans and unopened glass bottles at me. I wanted Johnny to go to sleep, in hopes that he

would sober up. Instead, he began to fight with me about our upcoming marriage. I observed as

Johnny then called multiple lawyers and representatives, including Tracey Jacobs, then his agent

at the United Talent Agency.

16. That night, Johnny shoved me into a ping pong table that collapsed underneath me.

Johnny threw bottles through the window panels of a glass door, breaking two panes, and leaving

glass everywhere. Johnny then grabbed me, gripping my body and nightgown. He tore the

nightgown off, and at some point, I was naked and barefoot, covered in alcohol and glass. Johnny
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grabbed me by my ha ir and choked me aga ins t the  re frigera tor in the  kitchen.I tried to s tand

myse lf up but I was  s liding a round the  glass - s trewn floor and counte rtop. Johnny threw me away

from him, and I tried to run away as  Johnny continued to throw objects  and a lcohol a t me . In one

of the  mos t horrific and scaries t moments  of this  three  -day ordea l, Johnny grabbed me by the  neck

and colla rbone  and s lammed me aga ins t the  counte rtop.I s truggled to s tand up as  he  s trangled

me, but my arms  and fee t kept s lipping and s liding on to the  spilled a lcohol and were  dragged

aga ins t the  broken glass  on the  counte rtop and floor, which repea tedly s lashed my fee t and a rms .

Scared for my life , I told Johnny, "You a re  hurting me and cutting me." Johnny ignored me,

continuing to hit me  with the  back of one  closed hand, and s lamming a  hard plas tic phone  aga ins t

a  wall with his  other until it was  smashed into smithereens . While  he  was  smashing the  phone ,

Johnny severe ly injured his  finger, cutting off the  tip of it.I did not throw a  vodka  bottle  -or any

other kind of bottle  -a t Johnny, nor did I cause  tha t injury to Johnny's  finger. Once  I was  able  to

ge t away, I barricaded myse lf in an ups ta irs  bedroom, and tried to go to s leep.

17. On the  third day of Johnny s taying awake  without s leeping, I came downsta irs  to

find numerous  messages  Johnny had written to me a round the  house , on the  walls  and on my

clothes , written in a  combina tion of oil pa int and the  blood from his  broken and severed finger.

Johnny a lso urina ted a ll over the  house  in an a ttempt to write  messages .I was  only able  to capture

a  few pictures  of these  messages  because  I had barricaded myse lf in my bedroom, even though

they had been spread a ll over the  house . Attached here to as  Exhibit 7 a re  true  and correct pictures

of messages  Johnny had smeared in his  blood and pa int in the  ba throom adjoining the  bedroom I

had barricaded myse lf in.

18. By the  time  I got the  security guards  to come ups ta irs , it had been a lmos t 24 hours

now s ince  Johnny had cut off part of his  finger. His  team was  worried about the  blood he  had los t,

and so he  was  rushed to hospita l. Afte rwards , I flew back to Los  Angeles , and Johnny re turned to

his  separa te  house  in West Hollywood. I had a  bus ted lip, a  swollen nose , and cuts  a ll over my

body, which friends , family, medica l profess iona ls , and co- workers  a ll witnessed. To this  day, I

s till have  scars  on my arms  and fee t from this  incident. Attached here to as  Exhibit 8 is  a  true  and

correct copy of a  picture  of scars  tha t a re  s till on my le ft a rm from this  incident.
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March 2015, Los  Angeles , Ca lifornia :

19. La te r in March, 2015, Johnny and I were  in Los  Angeles , Ca lifornia . Johnny's

hand was  s till in a  cas t following the  incident in Aus tra lia . Afte r becoming enraged, he  began to

des troy persona l property a ll over the  house , including my be longings  in my close t. My s is te r

Whitney was  there , so when Johnny lunged to hit me , Whitney placed herse lf be tweenus . Johnny

turned his  a ttention to Whitney, who was  s tanding on the  top of a  flight of s ta irs , and movedon

her. Acting in defense  of my s is te r, as  I was  scared for her phys ica l sa fe ty, I punched Johnny in

the  face  to draw his  a ttention away from her. Tha t was  the  only time  Iever hit Johnny. At tha t

point, house  security inte rvened and separa ted us . Attached here to as  Exhibit 9are  true  and

correct copies  of a  text message  exchange  Whitney had with Kevin Murphy (the  house  manager)

following tha t incident. Attached here to as  Exhibit 10 is  a  true  and correct copy of excerpts  of the

transcript of my depos ition da ted Augus t 13, 2016, in which I previous ly tes tified under oa th about

tha t incident. Attached here to as  Exhibit 11 is  a  true  and correct copy of a  video excerpt of tha t

depos ition tes timony.

20. Afte r he  a ttacked me and my s is te r in March of 2015, Johnny seemed to ge t clean

and quit us ing everything other than his  prescription medica tions . For some months , thingswere

peaceful. Then, in July of 2015, Johnny s ta rted to drink wine  and smoke  marijuana  aga in.

Augus t 2015, Tha iland and Malays ia :

21. In Augus t of 2015, Johnny and I trave led to Southeas t As ia . While  on the  Eas te rn

Orienta l tra in, Johnny picked a  fight with me, and s ta rted hitting and pushingme aga ins t a  wall by

grasping my throa t and holding me there .I remember be ing a fra id tha t Johnny might not know

when to s top, and tha t he  might kill me .

November 26, 2015, Los  Angeles , Ca lifornia :

22. On November 26, 2015, which was  Thanksgiving, Johnny and I were  in Los

Angeles , and got into another phys ica l fight. Johnny ripped my shirt, and threwme around the

room. He  threw a  wine  glass  and a  heavy glass  decante r a t me , which luckily missed. At one

point, Johnny pushed me, and I fe ll over the  back of a  lounge  cha ir and hit my head aga ins ta  brick
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wall. I la te r lea rned tha t I had gotten a  s izeable  lump on the  back of my head, and tha tmy lip had

bus ted open.

December 15, 2015, Los  Angeles , Ca lifornia :

23. On the  night of December 15, 2015, I had plans  to meet with my friends  Raquel

"Rocky" Pennington and Melanie  a t Johnny's  and my penthouse  in Los  Angeles . Before  they

arrived, Johnny picked another fight with me. He  threw another decante r a t me , knocked items

around the  room, and punched the  wall. He  s lapped me hard, grabbed me by my ha ir, and dragged

me from a  s ta irwell to the  office  to the  living room to the  kitchen to the  bedroom and then to the

gues t room. In the  process , he  pulled la rge  chunks  of ha ir and sca lp out of my head.

24. Hoping to avoid the  violence , I tried to ca lm Johnny down, and then went ups ta irs

to try to remove  myse lf from the  s itua tion. Johnny followed me, hit me  in the  back of my head,

grabbed me by my ha ir aga in, got in front of me  on the  s teps , and then dragged me by my ha irup

the  las t few s teps . At the  top of s ta irs , Johnny shoved me twice , which made  me fear I would fa ll.

I told Johnny tha t he  had broken my wris t in an a ttempt to ge t him to s top.

25. Johnny kept hitting me, and each time  he  knocked me down, I chose  to react by

s imply s tanding up and looking him in the  eye . Johnny responded by ye lling, "Oh,you think

you're  a  fucking tough guy ?" He  ree led back and head -butted me in my face , bashing mynose ,

which immedia te ly began bleeding, sending searing pa in through my face .I ins tantly s ta rted

tearing up, and I thought tha t I would have  to go to the  hospita l.I told Johnny I wanted to leave

him, and tha t I would ca ll the  police  if he  ever touched me aga in. When I began to walkaway

toward the  gues t apartment, he  responded by pushing me, then grabbed me and pulledme from

one  room to the  next, gripping me by my ha ir.

26. By the  time  Johnny had dragged me into the  ups ta irs  office , I told Johnny tha t I was

leaving him, s ince  I could not put up with his  behavior any longer. Johnny reacted by grabbing

me by my throa t, pushing me down to the  ground, and punching me in the  back of my head. He

grabbed me by my ha ir, s lapping me in the  face , and screaming a t me  something like , "I fucking

will kill you - I'll fucking kill you, you hear me  ?" There  were  chunks  of my ha ir everywhere  and

indenta tions  in the  carpe t where  I was  dragged.
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27. At some point, the  fight continued onto a  bed. Johnny got on top of me  with his

knee  on my back and the  other foot on the  bedframe, while  repea tedly punchingme in my head,

and he  screamed -as  loudly as  I've  ever heard him scream- "I fucking ha te  you" over and over

aga in. The  bedframe splinte red under the  weight of the  pressure  of his  boot. Johnny hit me  with

his  closed fis ts , and I remember be ing unable  to hear myse lf screaming because  he  had pushedmy

face  into the  mattress .I screamed as  loudly as  I could, hoping Johnny would rea lize  he  was

severe ly hurting me. For a  while , I could not scream or brea the .I worried tha t Johnny was  in a

blacked -out s ta te  and unaware  of the  damage  he  was  doing, and tha t he  could actua lly kill me . To

this  day, I do not know how the  fight ended. Attached here to as  Exhibit 12 a re  true  and correct

copies  of photographs  of the  ha ir he  pulled out of my head and the  bedframe he  splinte red during

the  course  of this  violent episode .

28. The  firs t thing I remember a fte r the  fight was  Rocky coming into my room, and

screaming "Oh my god! Oh my god! Oh my god!" as  she  saw me. Toge ther with Melanie , who

had a lso a rrived, we  ca lled Erin Boeurum, a  nurse , who ins tructed us  on how to conducta

concuss ion check over the  phone . I had severe  headaches  and other pa in for a t leas t a  week

afte rward.

29. I la te r lea rned, tha t when Rocky and Melanie  a rrived, broken glass  and chunks  of

ha ir were  s trewn across  the  downsta irs  of the  penthouse . True  and correct copies  of pictures  ofmy

injuries  from tha t occas ion a re  a ttached here to as  Exhibit 13.

30. Johnny a lso had written a  message  on the  counte rtop in our kitchen in gold sharpie

tha t sa id, "Why be  a  fraud?  All is  such bullshit." A true  and correct copy of a  picture  of tha t

message  is  a ttached here to as  Exhibit 14.

31. Tha t night, I texted my publicis t Jodi Gottlieb (who lives  in Los  Angeles ) to le t her

know tha t I had been badly injured, and tha t I might not be  able  to make  an appearanceon the  La te

Show tha t was  scheduled for the  following day depending on the  extent of my bruis ing.I told her,

"I had an accident tonight Jodi. I'm rea lly bruised and might have  a  black eye  or two tmrwsame

with my nose .... But won't know how bad the  bruis ing is  until the  morning." I told Jodi tha t I

had had an accident because , like  many who experience  abuse , I was  a fra id of expos ing this  aspect
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of my re la tionship with Johnny to her or the  world. A true  and correct copy of the  textmessage  I

sent Jodi is  a ttached here to as  Exhibit 15 (my message  in white , Jodi's  in blue).I asked Melanie

and Rocky to he lp cover up the  bruises , bleeding, and swelling so I could make  it to the  La te  Show

appearance  without expos ing Johnny.

32. A day or two la te r, I went to Dr. Kipper's  office  to ge t a  concuss ion check follow-

up examina tion. Lisa  Beane , the  nurse  who saw me followed me out to the  parking lot, and told

me tha t she  recognized tha t I "was  in trouble ," and advised me to ca ll her if I was  a ttacked aga in.

33. Attached here to as  Exhibit 16 a re  text messages  I exchanged with Rocky a  few

days  la te r, on December 20 and 21, 2015, in which we  discussed the  a ttack from the  night of

December 15, 2015 (my messages  a re  in white , hers  a re  in blue).

April 21, 2016, Los  Angeles , Ca lifornia :

34. On April 21, 2016, I was  hos ting my own 30th birthday party a t our penthouse .

Johnny a rrived to the  party la te  and inebria ted, and, a fte r our gues ts  had le ft, we  s ta rted to fight.

the  course  of tha t Johnny threw a  magnum -s ized bottle  of champagne  aga ins t the

wall, and sha tte red a  glass  aga ins t the  floor. Johnny grabbed me by the  shoulders , pushed me onto

the  bed, and blocked the  bedroom door when I tried to leave . He  grabbed me by my ha ir, and

violently shoved me to the  floor.I la te r applied for a  domes tic violence  res tra ining order, and

cited tha t incident as  part of the  reason I was  a fra id of Johnny. His  lawyers  la te r deposed me and

asked about tha t incident. Attached here to as  Exhibits  17, 18, and 19 a re  true  and correct copies  of

excerpts  of the  transcript of my depos ition da ted Augus t 13, 2016, in which I previous ly tes tified

under oa th about tha t incident. Attached here to as  Exhibits  20, 21, and 22 a re  true  and correct

copies  of the  video excerpts  of tha t depos ition tes timony.

35. Johnny and I did not speak for a  month a fte r my birthday. Nonethe less , during tha t

month, I found myse lf unable  to s leep through the  night because  I was  a fra id tha t Johnny would

come home and ins tiga te  a  fight.I even inquired about the  poss ibility of having my locks  changed

because  Johnny and his  team had keys  to the  house , and I never knew when -or in what s ta te  -he

would come home.
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May 21, 2016, Los  Angeles , Ca lifornia :

36. On May 21, 2016, Johnny and I met a t our home in Downtown Los  Angeles  to

discuss  our re la tionship. His  behavior was  e rra tic, and as  I fe lt increas ingly unsafe , I texted Josh

and Rocky -who lived next door -to have  them come over.I a lso ca lled our mutua l friend iO

Tille t Wright to mollify Johnny. Johnny s ta rted to scream a t iO over the  phone , le ft togo ups ta irs ,

then came back downsta irs  and grabbed my phone , threa tening iO and ca lling himnames . At

some point, iO ye lled a t me  to "ge t out of the  house ." When Johnny heard tha t, he  wound up like

a  baseba ll pitcher and threw the  phone  in my face , as  hard as  he  could.I ye lled, "You hit my

face ," and s ta rted to cry.I had been s itting on the  couch, cross  -legged, and Johnny grabbedmy

hair and s ta rted to s lap, shake  and yank me a round the  room while  I continued toscream. I was

ques tioned about this  topic during my Augus t 13, 2016 depos ition. Attached here toas  Exhibits  23

and 24 a re  true  and correct copies  of excerpts  of the  transcript of my depos ition da ted Augus t 13,

2016, in which I previous ly tes tified under oa th about tha t incident. Attached here toas  Exhibits

25 26 a re  true of tha t depos ition tes timony.

37. Rocky had a  key to our penthouse , and le t herse lf in. When she  ente red, Johnny

noticed, turned, and le t go of me , a llowing me to re trea t to the  corner sofa . Both Johnny and

Rocky ran toward me a t the  same time . Rocky threw herse lf in be tween Johnny andme, and

ra ised her a rms . Johnny ran into Rocky, and pushed her a rms  down. She  ca lmly planted herse lf

and sa id, "S top, Johnny." Johnny grabbed Rocky's  a rms  aga in and threw them to her s ides .I

collapsed onto the  couch, with Johnny s tanding over me. Johnny repea tedly screamed a tme, "Get

the  fuck up, Amber." I did not move , and Johnny got closer, screaming "Get the  fuck up, Amber"

about 10 times . At some point, Rocky got be tween us , and placed her a rms  overme protective ly.

38. The  door opened and someone  ye lled, "Boss! Boss!" Je rry Judge  and Sean Bett,

Johnny's  priva te  security guards , came in. Johnny s tood up and then I s toodup. I ran to the

corner of the  room and sa id, "Je rry, he  hit me , if he  hits  me  one  more  time  I'm ca lling the  police!I

will ca ll the  police!" At the  time , I did not rea lize  tha t iO had been on speakerphone  s ince  Johnny

had thrown my phone  a t my face .I la te r lea rned tha t, a t some point, iO had hung up and ca lled

911.
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39. Johnny smashed various  objects  a round the  house  with a  wine  bottle  as  he  le ft.

Josh -Rocky's  fiancé- ente red and told Rocky and me to s tay in PH 1 (the  ne ighboring

Penthouse  Josh and Rocky lived in). Josh met Johnny in the  ha llway, where  they squared off.

Johnny did not touch Josh. Ins tead, Johnny smashed more  items  in the  ha llway, spilled wine

everywhere , and kicked a  hole  in a  solid door. Johnny then demanded to be  le t into PH 5, my

apartment where  a ll of my be longings  were  a t the  time . Either Je rry or Sean opened the  door,

despite  my repea ted reques ts  not to le t Johnny in due  to his  longs tanding his tory of des troyingmy

possess ions  when he  would ge t angry. Afte r ente ring, Johnny des troyed everything he  could and

chased Liz Marz out of the  penthouse  carrying a  wine  bottle . He  a lso des troyed a ll of Rocky's

beads  (which she  used in her work) tha t were  supposed to be  used in her show the  next day.

Johnny's  security guards  s tood by the  entire  time . Attached here to as  Exhibit 27 is  a  true  and

correct copy of an excerpt of the  transcript of my depos ition da ted Augus t 13, 2016, in which I

previous ly tes tified under oa th about Sean and Je rry's  inaction. Attached here to as  Exhibit 28 isa

as  Exhibit

29 a re  true  and correct copies  of photographs  of the  a fte rmath of Johnny's  des truction tha t night.

40. At some point during Johnny's  des truction, while  I was  hiding in PH 1, I ca lled my

attorney, Samantha  Spector, with whom I had been consulting about my s itua tion with Johnny, to

ask for her advice .I was  a fra id to give  the  police  a  s ta tement tha t would crea te  an inte rna tiona l

media  incident for e ither Johnny or me , and my ins tinct was  s till to protect Johnny and our

privacy. When the  police  office rs  a rrived, I told them "I decline  to give  any s ta tement a t this  time

as  per the  advice  of my counse l." The  office rs  repea tedly reques ted tha t I coopera te  by providing

a  s ta tement so tha t they could take  action, but I declined. They did, however, conduct a  search of

the  apartments , which they ins is ted was  necessary in order to ensure  my safe ty. Attached here to

as  Exhibit 30 is  a  true  and correct copy of an excerpt of the  transcript of my depos ition da ted

Augus t 13, 2016, in which I previous ly tes tified under oa th about tha t inte raction. Attached here to

as  Exhibits  31 is  a  true  and correct copy of the  video excerpt of tha t depos ition tes timony.

41. During this  time , I a lso texted Melanie . Attached here to as  Exhibit 32 is  a  true  and

correct copy of the  text exchange  be tween us  tha t night (my messages  in white , hers  in blue).
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42. Attached here to as  Exhibit 33 a re  true  and correct copies  of photographs  of the

injuries  I sus ta ined on May 21, 2016, which were  taken be tween May 21 and May 28, 2016.

May 27, 2016, Los  Angeles , Ca lifornia :

43. Afte r the  May 21, 2016 a ttack, I resolved to leave  Johnny for good. I filed a

reques t for a  domes tic violence  res tra ining order in Los  Angeles  Superior Court. Attached here to

as  Exhibit 34 a re  true  and correct copies  of the  Applica tion for Domestic Violence  Res tra ining

Order, the  Decla ra tion of Amber Laura  Depp, the  Decla ra tion of Raque l Rose  Pennington and the

exhibits  there to, and the  Decla ra tion of Samantha  F. Spector, Esq. Re  Ex Parte  Notice  and In

Support Of Pe titioner Amber Laura  Depp's  DVRO Reques t, a ll of which were  filed on May 27,

2016.

44. On May 27, 2016, I appeared in Court for a  hearing on my reques t for a  domes tic

violence  res tra ining order. At tha t time , I was  s till bruised following Johnny's  violent a ttack s ix

days  prior. The  Court granted the  domes tic violence  res tra ining order aga ins t Johnny. Attached

here to as  Exhibit 35 is  a  true  and correct copy of the  Court's  Notice  of Hearing and Temporary

Res tra ining Order filed on May 27, 2016.

June  2016, Los  Angeles , Ca lifornia :

45. In June  of 2016, the  media  began reporting tha t there  were  individua ls  who cla imed

to have  witnessed me be tween May 21, 2016 and May 26, 2016, and cla imed tha t I did not appear

to have  been injured. Others  cla imed tha t my injuries  were  faked based on photographs  I had

taken, in which my bruises  had been de libera te ly covered us ing my ha ir. Of course , as  I a lready

mentioned, other photographs  tha t were  taken of me  during tha t time  period show my injuries .

Likewise , multiple  people  I saw a t persona l and priva te  events  noticed my injuries  and inquired

whether they could he lp, but a lso told me they could not comment publicly because  they had

reason to fear tha t they would lose  the ir job or live lihood if they coopera ted with me.

46. As  part of Johnny's  defense  in my divorce  lawsuit, his  lawyers  cla imed tha t I was

arres ted for a  domes tic phys ica l a lte rca tion with my former wife , Tasya  van Ree . Tha t account

was  de libera te ly mis leading, s ince  the  police  re leased me with no charges  ever be ing brought. Ms .

van Ree  has  publicly contradicted the  media  reports  genera ted by Johnny's  team, and sa id, "In
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2009, Amber was  wrongfully accused for an incident tha t was  mis inte rpre ted andover -

sensa tiona lized by two individua ls  in a  power pos ition. I recount hints  of misogynis tic a ttitudes

toward us  which la te r appeared to be  homophobic when they found outwe  were  domes tic partners

and not jus t `friends .' Charges  were  quickly dropped and shewas  re leased moments  la te r.It's

disheartening tha t Amber's  integrity and s tory a re  be ing ques tioned ye t aga in. Amber isa  brilliant,

hones t and beautiful woman and I have  the  utmos t respect for her. We shared 5 wonderfulyears

toge ther and remain close  to this  day." A true  and correct copy ofa  June  8, 2016 a rticle  tha t

appeared on E! Online  recounting Ms. van Ree 's  s ta tement is  a ttached here toas  Exhibit 36.

47. On June  6, 2016, iO Tille t Wright -who was  on the  phone  with Johnny andme

during the  May 21, 2016 fight and ca lled 911- reacted to one  of these  mediaaccounts  on Twitte r.

iO's  Twitte r handle  is  "iOlovesyou." Attached here to as  Exhibit 37are  true  and correct copies  of

the  five  twee ts  iO pos ted on June  6, 2016.

48. On June  13, 2016, iO filed a  decla ra tion with an accompanying exhibit. Attached

here to as  Exhibit 38 is  a  true  and correct copy of the  Decla ra tion of iO Tille t Wright and the

exhibit there to.

January 13, 2017, Los  Angeles , Ca lifornia :

49. Afte r I obta ined the  res tra ining order aga ins t Johnny, we  proceeded to dissolveour

marriage . A true  and correct copy of the  S tipula ted Judgment of Dissolution of Marriage , ente red

on January 13, 2017, is  a ttached here to as  Exhibit 39.

December 2018, Los  Angeles , Ca lifornia :

50. Following my highly -publicized separa tion from Johnny, I read accounts  in the

media  re fe rring to me as  a  victim of domes tic violence . Inresponse , many people  ca lled me a  lia r

(without ever hearing my s tory).I was  dropped from a  globa l fashion brand's  upcoming

campaign. I los t a  part for a  movie  in which I had a lready been cas t. People  I havenever met or

spoken to threa tened me with violence .I rece ived so many dea th threa ts  I had to change  my

phone  number on a  near -weekly bas is .

1237778.1 -13- 256
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51. People  accused me of having abused Johnny. Tha t s imply is  not true .I never

a ttacked Johnny other than in se lf -defense  (and in defense  ofmy little  s is te r). I have  never

phys ica lly abused anyone . I know what tha t does  to people .

52. Ins tead, I have  a ttempted to promote  good in the  world and to advoca tean end to

domestic violence .I have  sought to use  my public persona  to speak out onan issue  tha t was

extremely meaningful to me and millions  of other women and menevery year. I have  spoken out

about violence  in public, but I have  a lways  avoided specifica lly re fe rencing Johnny,or recounting

his  violence  aga ins t me , not only because  I wanted to move  pas t tha t phase  ofmy life  but a lso

because  I was  cons tra ined by the  te rms  of a  s trict confidentia lity agreement tha t Johnny had

ins is ted upon as  part of our divorce  se ttlement.

53. In early December 2018, while  working with the  American Civil Liberties  Unionas

the  ACLU Ambassador for Women's  Rights , I lea rned of an opportunity to writean Op -Ed about

women's  rights  is sues .I agreed to do so.

54. I wrote  the  Op -Ed in Los  Angeles , Ca lifornia , and submitted it to the  Washington

Pos t through my contact a t the  ACLU, who was  based in New York. The  Op -Edwas  published

on December 18, 2018.

55. I do not be lieve  I ever even spoke  to an editor for the  Washington Pos t,nor did I

ever trave l to Washington, D.C. or Virginia  in connection with the  Op -Ed.I never knowingly

contacted any employee  of the  Washington Pos t who worked from the  Washington Pos t's  Virginia

office . Nor did I discuss  with any Washington Pos t employee  whetheror not the  Op -Ed would be

published in any particula r metro edition of the  newspaper.

56. To the  bes t of my knowledge , I have  never trave led to Virginia  in my life .

Executed this  i o day of April 2019, a t Los  Angeles , Ca lifornia .

I decla re  under pena lty of perjury under the  laws  of the  S ta te  of Virginia  tha t the  foregoing

is  true  and correct.

1237778.1
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Custodian Messages Attachments Start End Time Span
Amber Heard 5 0 3/12/2015 5:52:18 PM 3/12/2015 7:06:26 PM 0:01:14:08

Participant #0

Participant #1

Contact Info Short Name Messages Attachments

 A H A H 2 0

 Josh Josh 3 0

FA24_00278201 A H

FA24_00278202 Josh

03/12/2015 (Thursday)

Hey there -- I just wanted to say thank you for sharing Rocky with me
so much the past few days. I have been going through a really tough

time - unbearably rough at times- and wouldn't be able to get through it
without her. And I know it has been taking time from you... Im so sorry

for that. I want you to know how much that means to me. And how
much I appreciate you being so fucking generous and supportive and

sweet.. it's not lost on me. Thank you so much from the bottom of my
heart. 5:52:18PM

Think nothing of it sweetie. I know how important the two of you are to
each other, and I'd never stand in the way of that, especially when one
of you needed the other as I'm sure you do right now. 6:09:04PM

FA24_00278203 Josh If we don't take care of each other, who will? 6:09:04PM

FA24_00278204 A H

FA24_00278205 Josh

thank you so much. there are no words to describe how thankful I am
for both of you. she literally saved me last night. and I know that's your
time and your life too and I just can't thank you enough for allowing me
to poach the one thing that can help me, from you. Im sorry for that. I'll

make it up to you, I promise! 6:40:28PM

Nothing to make up for, I'm serious. Don't worry about it for a second.
7:06:26PM

EXHIBIT 8
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658
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Custodian Messages Attachments Start End Time Span
Amber Heard 22 1 1/13/2015 9:03:44 PM 1/13/2015 9:42:08 PM 0:00:38:24

Contact Info Short Name Messages Attachments
Participant #0  A H A H 11 0

 Josh Josh 11 1
Participant #1

01/13/2015 (Tuesday)
FA24_00278166

FA24_00278167

FA24_00278168

FA24_00278169

FA24_00278170

FA24_00278171

FA24_00278172

FA24_00278173

FA24_00278174

FA24_00278175

FA24_00278176

FA24_00278177

FA24_00278178

FA24_00278179

FA24_00278180

FA24_00278181

FA24_00278182

FA24_00278183

FA24_00278184

FA24_00278186

FA24_00278187

Josh

A H

Josh

Josh

A H

A H

Josh

Josh

Josh

Josh

A H

A H

Josh

A H

A H

A H

A H

Josh

Josh

A H

A H

Hey lady, I'm going to make us some dinner when I get back from the
airport. You or JD interested in joining us? 9:03:44PM

Duh 9:35:44PM

Get the fuck out of here! That's awesome 9:37:52PM

No problem. we'll bring it over when it's ready 9:37:52PM

But Johnny is getting my tattoo tonight at the house 9:37:52PM

9:30 would be prefect because it gives j and I time to talk- otherwise
know as me threatening his life if he misbehaves while I'm gone

9 :40:00PM

I think 9:30 -ish for dinner probe 9:40:00PM

We'll keep an eye on him 9:40:00PM

probs* 9:40:00PM

I'm picking her up around 8 or so 9:40:00PM

J and I have to have a little talk tonight when we get home. Probably til
like 8, and then we're cool. Rock gets in at 930 right ? you guys want to

come over after that and hang and eat and drink ? ? ?? 9:40:00PM

Perfect 9:42:08PM

I'll bring them just in case 9:42:08PM

Good man 9:42:08PM

Hahahhaha 9:42:08PM

So pretty 9:42:08PM

Oh no. That'd be far too easy 9:42:08PM

Oh Amber, you don't use it, you just show them to him 9:42:08PM

ATTACHED FILE OR LINK 9:42:08PM

I guess I could reconsider 9:42:08PMEXHIBIT 9
Joshua Drew

Wow 9:42:08PM
11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658 CONFIDENTIAL
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I have a giant new knife you can borrow if you like 9:42:08PM

CONFIDENTIAL261



E364

^ï
f��FO�O��� �e f
-p

a■

Ln�J�
ii£�£iP v��
i

!!K

»^S

r

»!

.C5B2-
5N2i
262



E365

EXHIBIT 14

EXHIBIT to

Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658
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EXHIBIT 13

EXHIBIT 11

Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658
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EXHIBIT 12

EXHIBIT 12

I

Joshua Drew

I11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658
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EXHIBIT 13

Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658281
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EXHIBIT 14

Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658 295
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EXHIBIT 15
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulktey, CSR 13658
299



E402

300



E403

From: Joshua Drew <j >
To: Amber
Sent: 5/22/2016 9:43:38 PM
Subject: Statement from JD & RP
Attachments: JD Statement.docx; RP Statement.docx

EXHIBIT 16

11

Joshua Drew
11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658
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The purpose of this document is to describe, in the best possible manner, my description of events
was directly witness to on the evening of Saturday, May 21.

At 8:06PM, Amber sent a text to Raquel asking her to come over to PH3, where she was engaged in
conversation with her husband, Johnny. I was in PH5 with Liz, waiting for them to complete the
conversation. Approximately 15 minutes later, we heard Johnny shouting, and saw (through the
peephole) both of his security team rush over in the direction of PH3. We heard him continue to
shout, as well as what sounded like banging on the walls (which was confirmed with the dents and
scratches on the doors, as well as the wine spilled all over the hallway).

During this, I locked the door to PH5 (we left the doors unlocked to let the girls freely travel from
apartment to apartment throughout the day). I heard Johnny come up to the door and shout at his
security to "open this fucking door, let me in this fucking place." Which they did without hesitation. He
walked in and immediately started screaming at me. I can't remember exactly what he was saying,
but it was a reputation something along the lines of: "Get the fuck out of my house," "You
motherfuckers fucking sold me out," so on and so forth. The whole time, no more than 6" from my
face, spitting in my face the whole time. I didn't respond in any way, rather, calmly made my way to
the door. I had forgotten my keys, so I turned around to grab them. He followed me every step of the
way throughout, screaming and spitting in my face. I did not see where Liz went to, as I thought she
was right behind me. He made a beeline to go right at her, and she ran away.

After I had left, I heard him screaming and smashing things inside the apartment as I made my way
over to PH3 to check on Raquel & Amber, during which they relayed what had occurred. I moved
them over to our apartment PH1, and dead -bolted the door until we were certain he had left. I kept
them inside PH1, and went down to the garage to confirm their departure.

At 8:46PM, I started getting calls from his head of security, Jerry, as Johnny had left his phone there,
and Jerry wanted me to bring it down for him to pick up. I told him not to pull into the complex, and
that I would meet him at the front door. We had a verbal confrontation in the process of handing off
the phone, which I can provide further detail should the need arise.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct. Executed on Sunday, May 22.

CONFIDENTIAL302
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The purpose of this document is to describe, in the best possible manner, my description of events I
was directly witness to on the evening of Saturday, May 21.

At approximately 7:15, Amber informed me that her husband Johnny would be coming over shortly to
pick up a few of his personal effects & discuss their current situation.

At 8 :06PM I received a text from Amber asking me to come over to PH3 right away.

At 8:09PM I texted back to confirm she needed me immediately.

At 8:11 PM I knocked on the door. The door was locked so I went back, grabbed my keys, knocked
again, heard Johnny yelling. I immediately unlocked the door and came in to see him standing in the
kitchen area. I asked if everything was ok, to which Amber replied "No. Help me."

Johnny had a magnum of wine in his hand, and told me to leave. I looked at Amber holding her face &
her head, and she then told me that he threw her phone at her and hit her, and to please help her. He
proceeded to argue, deny any and all wrongdoing, all while continuing to move closer to Amber. I
stepped in front of him to shield her from him and put my hands on his chest, telling him to "stay away
from her." To this, he replied "get your fucking hands off me." He then proceeded shoved my hands
out of the way, which I then put back on his chest. He shouted "Oh you want to be fucking tough now,
where's your fucking bearded boyfriend, you've got what you want, you've got her to yourself." He
then backed away, saying "the DNA test will prove it, We Will Find Out who did this." He walked over
to the kitchen area to grab his bag

I then went over to the couch to console Amber, who curled up in my arms, saying "I didn't do
anything, I just called to to confirm the story, I didn't do anything." While holding her on the couch, he
starts yelling unintelligibly, ranting obscenities & random accusations specifically at Amber
throughout. He grabs his bag & the wine, makes to leave, then turns around and comes back towards
us, walks right up in front of us (still on the couch), states "Amber, get up," repeatedly, at least 10
times. All the while, no more than a foot away from us, with me still cradling her. At this point his
security, Jerry & Sean came in. As soon as they come in, he retreated away, about 15 feet. Amber
got up to head towards the bathroom, telling Jerry that if he "hits me one more time I'm calling the
cops." Johnny denied that he had struck her. He said that he had "thrown her phone at her, and that's
what she's accusing me of." Amber then repeated what she had said before "I didn't do anything, if he
hits me one more time I'm calling the cops."

He then went into the kitchen area and started smashing things at random. His security did nothing
but stand behind him. No effort was made to restrain him, no acknowledgment was made of the
abuse, nor did they make any verbal effort to try and diffuse the situation or get him to walk away. He
then stormed out of the apartment, screaming unintelligibly.

That was the last I saw of him that evening. I heard him yelling and breaking things for the next 15 -30
minutes in the hallway and other apartments. When I went to find Amber's phone and purse in PH3
and PH5, still not knowing if he was on the premises, I discovered broken belongings. This included
my art that had been thrown against the wall, Amber's office that had been ransacked, framed photos
that had been smashed and glass broken, and art that had been taken from the wall and left on the
bed in Amber's room.
In the public hallway there were puddles of spilled wine on the floor and splashed on the walls, and
dents in the doors.

CONFIDENTIAL303
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Amber was in my apartment (PH1) when the police arrived. To my knowledge he had already vacated
the premises.

I declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct. Executed on Sunday, May 22.

CONFIDENTIAL304
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849 S  Broadway Permit Applica tion #: 08016 - 10000- 02058
Bldg -Alte r/Repa ir
Apartment
Plan Check

City of Los  Angeles  - Department of Building and Safe ty

PLOT PLAN ATTACHMENT

Plan Check #: BO8LA01065
Initia ting Office : METRO
Printed on: 02/11/08 13:56:58
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EXHIBIT 17
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658

COUNCIL DISTRICT: 14 INSPECTION DISTRICT: BIGIM3 PLOT PLAN ATTACHMENT
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EXHIBIT 18

Joshua Drew
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0000 AT&T ^ 18:42

Messages (10) Kevin

Mar 23, 2015, 06:57

O)1'5J

Details

Good morning, sir... So...um..
Johnny destroyed Amber's closet.
And there's some other damage to
PH5

You're the lucky person I should talk
to about that - correct?

I suppose so... I'm up

Insanity. Just, fucking insanity.

Mar 23, 2015, 08:35
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0000 AT&T ^ 8:42

Messages (10) Kevin Details
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0000 AT&T ^ 18:42

Messages (10) Kevin Details
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0000 AT&T ^ 18:43

Messages (10) Kevin

Juuuuuuuust to give you an idea

Be down later. I'll call you.

311
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IN THE CIRCUIT COURT OF FAIRFAX COUNTY, VIRGINIA

JOHN C. DEPP, H )
)

P la intiff, )
)

v. ) Civil Action No.: CL- 2019 -0002911
)

AMBER LAURA HEARD )
)

Defendant. )
)

DECLARATION OF JOHN CHRISTOPHER DEPP, II

I, John Chris topher Depp, II, decla re  as  follows:

I. I am a  party in the  above  -entitled action. I have  firs thand, persona l knowledge  of

the  facts  se t forth be low and if ca lled as  a  witness  could competently tes tify there to.

2. Ms. Heard's  fabrica ted domes tic violence  a llega tions  aga ins t me  a re  ca tegorica lly

and demons trably fa lse .I have  denied Ms. Heard's  a llega tions  vehemently s ince  she  firs t made

them in May 2016, when she  walked into court to obta in a  temporary res tra ining order with

pa inted -on bruises  tha t witnesses  and surve illance  footage  show she  did not possess  each day of

the  preceding week.I will continue  to deny them for the  res t of my life .I never abused Ms.

Heard or any other woman.

3. I am bringing this  lawsuit not only to clear my name and res tore  my reputa tion,

but to a ttempt to bring cla rity to the  women and men whose  lives  have  been harmed by abuse

and who have  been repea tedly lied to by Ms. Heard purporting to be  the ir spokesperson.

Fortuna te ly, there  is  now clear evidence  from over two dozen objective  third parties , including

police  office rs , former employees  and ne ighbors  of Ms. Heard's , and 4 Eas te rn Columbia

building personne l, supported by 87 surve illance  camera  videos  and other written and

1 EXHIBIT 19
Joshua Drew

11/19/19

Michelle Bulkley, CSR 13658312
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photographic tha t directly re fute  Ms. Heard's  domes tic violence  a llega tions  aga ins tme and other

fa lse  assertions .The  appearance  of new evidence  not previous ly inmy possess ion was  the

impetus  for my bringing this  lawsuit because , a fte r years  of assertingmy innocence , I am fina lly

in a  pos ition to prove  it by dismantling each e lement of her hoax.I se t forth this  evidence  in

de ta il be low.

4. When confronted with direct evidence  tha t exposes  her domes tic violence  cla ims

as  a  poorly executed ye t surpris ingly e ffective  hoax, Ms. Heard responded by weaving more

fantas tica l lies  to prop up her fa lse  narra tive  tha t she  is  a  domes tic violence  victim. Those  lies

too cannot withs tand scrutiny and clear evidence . Ms. Heard's  fa lse  narra tives  a re  dependenton

the  "evidence" of her word and tha t of her perjurious , co- conspira tor friends  who have  chosento

ass is t her in her hoax. Those  lies  a re  inte rna lly incons is tent, shifting, and directly contradicted

by overwhelming sworn tes timonia l, photographic, audio, video, and other evidence . And Ms.

Heard has  a  documented his tory, of which I will submit evidence  here in, of violence  aga ins tmen

and women, of lying to courts  and government agencies , and of suborning and a ttemptingto

suborn the  perjurious  tes timony of third parties  to de liver to courts .

5. Notwiths tanding Ms. Heard's  fa lse  domes tic abuse  a llega tions  aboutme, there

was  actua l, documented domes tic violence  in our re la tionship: she  was  the  perpe tra tor, and I was

the  victim. While  mixing prescription amphetamines  andnon -prescription drugs  with a lcohol,

Ms. Heard committed innumerable  acts  of domes tic violence  aga ins tme, often in the  presence  of

third party witnesses , which in some ins tances  causedme serious  bodily injury. Multiple  of

these  commiss ions  of violence  aga ins t me  she  has  even admitted to under oa th.Multiple

episodes  of her violence  aga ins t me  a re  documented and supported by objective  evidence , which

I se t forth be low.
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Ms. Heard's Well- Documented History And Prior Arrest For Domestic Violence

6. Ms. Heard was arrested in Seattle- Tacoma International Airport in 2009 after

police officers observed her committing domestic violence against her then -wife Tasya Van Ree.

Ms. Heard's wife asked police to arrest Ms. Heard. The King County prosecutor declined to

charge Ms. Heard only because neither she nor her victim were residents of King County,

Washington, but not before Ms. Heard spent a night in jail and appeared before a judge in court.

Ms. Heard lied about this domestic violence incident under oath, saying "it was a trumped up

charge and it was dropped immediately for being such." Ms. Heard also subsequently tried to

minimize this arrest for domestic violence to the media, claiming that the police officers were

"homophobic" and "misogynists." In fact, the arresting officer was a female, self -described

lesbian activist who has publicly disputed Ms. Heard's claims about the circumstances of her

arrest. See https: / /www.tmz.com/2016 /06/07 /amber- heard -domestic- violence -arrest -partner-

tasya -van-ree /; see also https: / /people.com/movies /amber -heards- arresting -officer- speaks-out -i-

am-so- not -homophobic/

7. Throughout our relationship, Ms. Heard also committed domestic violence against

me. She hit, punched, and kicked me. She also repeatedly and frequently threw objects into my

body and head, including heavy bottles, soda cans, burning candles, television remote controls,

and paint thinner cans, which severely injured me. As part of our divorce case, Ms. Heard was

deposed on or about August 13, 2016. Ms. Heard admitted to some of these acts of violence

against me in her deposition, although in the cherry -picked, sworn deposition snippet she

submitted to this court, she also contradicted her own sworn admissions and further perjured

herself by saying she only committed violence against me one single time. Excerpts of Amber
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Heard's depositions are attached here as Exhibit A. Ms. Heard also admitted under oath to

throwing a can of paint thinner into my head in front of witnesses:

Q: Isn't it true, Ms. Heard, that in front of two different employees at the island you

threw the paint thinner and hit him in the head on December 15th?

A: Oh, that's true... Exhibit A.

8. There also is an audio recording in which Ms. Heard admits to and apologizes for

kicking a door into my head and punching me in the face. After first denying these acts of

violence under oath in her deposition, Ms. Heard was forced grudgingly to concede that she did

perpetrate the violence against me that she can be heard admitting to only after being confronted

with the audio recordings of her confession and apology. Excerpts of Amber Heard's

depositions are attached here as Exhibit A.

9. Many people who worked for Ms. Heard and me during our marriage also

observed firsthand her violence against me or observed me with injuries that she inflicted upon

me immediately after the fact, which in some instances they felt compelled to document by

taking photographs of my injuries. Many of them have provided sworn statements attesting to

the violence they witnessed Ms. Heard commit against me.

10. Attached here as Exhibit B is a photograph of me with a black eye caused by Ms.

Heard punching me in the face on or about April 22, 2016. This photograph was taken by my

bodyguard Sean Betts, who is a former 18 year veteran of the LA Sherriffs Department, on

April 22, 2016.

11. Attached here as Exhibit C are three photographs of me with scratches on my

cheek, chin and nose from an incident that took place on December 15, 2015. These
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photographs  were  taken by Sean Bett a t his  ins is tence .Following a  pa tte rn she  deployed

throughout our re la tionship, Ms. Heard la te r perverse ly cla imed it was  I who committed violence

aga ins t her on December 15, 2015, splitting her lip, bashing her in the  noseso hard it nearly

broke , blackening both her eyes  and bea ting her so violently tha t she  cla imed I broke  the  bed in

the  process . Her account is  disputed by multiple  witnesses  who each providedsworn tes timony

tha t they engaged face  to face  with a  makeup -free  and clearly uninjured Ms. Heard the  following

day, December 16, 2016, immedia te ly prior to her appearance  on the  "James  Corden" show,

which can a lso be  viewed to see  the  severe  injuries  she  cla ims  a rea  lie . These  witnesses  include

Ms. Heard's  own s tylis t Samantha  McMillen, who a lso tes tified to witness ing Ms. I -Iea rd vis ibly

uninjured on other occas ions  when Ms. Heard cla imed I had bea ten her.

12. One  of Ms. Heard's  a ttacks  caused me grave  bodily injury.While  I was  in

Austra lia  filming a  movie  approximate ly one  month a fte r I married Ms. Heard,on a  day where

my then -lawyer tried to discuss  with Ms. Heard the  need tha t she  s ign a  pos t -nuptia l agreement

with me, she  went berserk and began throwing bottles  a t me . The  firs t bottle  sa iled pas tmy head

and missed, but then she  threw a  la rge  glass  vodka  bottle .The  bottle  s truck the  marble

countertop where  my hand was  res ting and exploded. The  projectile 's  impact sha tte red the  bone

in my finger and entire ly severed the  tip of my finger. Attached as  Exhibit D isa  photograph of

my finger. I had to have  3 surgeries  to recons truct my finger and contracted MRSA three  times .

I fea red tha t I would lose  my finger, my a rm, and my life .

13. To concea l the  fact tha t her domes tic violence  aga ins t me  caused me grievous

bodily injury, Ms. Heard has  concocted various , shifting, fa lse  s tories  cla iming tha t I cut offmy

own finger. Firs t, in the  mids t of our divorce  case , Ms. Heard caused to be  leaked to the  media  a

fake  s tory tha t I cut off my forger by punching a  hole  in a  wall. Now, Ms. Heard has  cra fteda
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new, but equa lly fake , s tory tha t I cut off my fmger by smashing a  plas tic phone  to smithereens

while  violently bea ting her in a  "three  -day ordea l."Neither of these  s tories  is  true .I did not

bea t Ms. Heard in Aus tra lia  a t any time; nor did I cut off my own finger and sha tte r the  bones .

The  truth is  tha t Ms. Heard threw a  glass  vodka  bottle  a t me , and the  bottle  smashed on the

marble  counte rtop where  my hand was  res ting. The  impact and the  broken glass  sha tte red the

bone  and cut off the  end of my finger. To cover for Ms. Heard, I told the  emergency room

doctor tha t it happened in "an accident." The  doctor knew be tte r, and told me: "this  is  a  wound

of ve locity."

14. Unfortuna te ly, Ms . Heard's  pa tte rn of violence  and abuse  extends  beyond

me. Severa l women who have  been in a  re la tionship with Ms. Heard have  come forward to share

the ir persona l experiences  of bruta l violence  and other abuse  a t the  hands  of Ms. Heard. My

advisors  have  and continue  to inte rview these  victims , who remain deeply fearful of Ms. Heard,

and to collect evidence  from these  victims .

15. On May 21, 2016, I went to a  penthouse  in the  Eas te rn Columbia  Building tha t I

owned and shared with Ms. Heard. We had not spoken for a  month.

16. Our las t inte raction had been a t my penthouse  on April 21, 2016, and involved an

enraged Ms. Heard phys ica lly a ttacking me because  I was  la te  to her birthday dinner tha t I threw

for her and her friends . My la teness  had been due  to an important bus iness  meeting, of which

Ms. Heard was  aware . Among other violent acts , Ms . Heard punched me repea tedly in the  face

as  I lay in bed reading a fte r the  party, leaving me with an egg shaped swelling under my le ft eye .

A photograph of my injured face  following her April 21, 2016 a ttack is  a ttached as  Exhibit B.

This  photograph was  taken by Sean Bett on April 22, 2016 a fte r I re turned to my West

Hollywood home.
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17. Afte r I removed myse lf from Ms. Heard's  presence  in the  penthouse  on April 21,

2016, the  following morning Ms. Heard or one  of her friends  defeca ted in my bedas  some sort of

a  s ick prank before  they le ft for Coache lla  toge ther. Indeed, our Es ta te  Manager Kevin Murphy

told me (and la te r tes tified under oa th) tha t Ms. Heard admitted to him tha t the  feces  was  "jus ta

harmless  prank." As  a  result of the  years  of domes tic abuse  I had suffe red a t the  hands  of Ms.

Heard-most recently the  April 21 phys ica l a ttack and defeca tion on my bed sometime before

she  and her friends  le ft the  next morning -I resolved to divorce  Ms. Heard.I went to pick up

my things  on May 21, 2016, and a lso resolved to te ll her tha t I was  divorcing her. I a rrived a t the

penthouse  in the  early evening, and brought my two security guards  Je rry Judge  and Sean Bettas

a  precautionary measure , asking them to wait jus t outs ide  the  door of penthouse  3. It appeared

tha t Ms. Heard was  a lone  in the  penthouse , a lthough according to witness  inte rviews , shewas

not. Her friend Raquel Pennington was  hiding somewhere  in the  penthouse , a lthough Ms.

Pennington Ia te r fa lse ly tes tified tha t she  was  summoned by Ms. Heard by text to Penthouse  3 a t

8:06 PM, one  of the ir many concocted Iies . Afte r I ente red and went ups ta irs  to collect persona l

be longings , Ms. Heard and I ca lled our then -Es ta te  Manager Kevin Murphy toge ther and I asked

Mr. Murphy to repea t to Ms. Heard what he  had told me about her admiss ion tha t the  defeca tion

in my bed was  "jus t a  harmless  prank." Upon hearing Mr. Murphy's  recount her admiss ion, she

went berserk and s ta rted screaming and curs ing a t Mr. Murphy, prompting Mr. Murphy to

ultimate ly hang up the  phone . Before  he  hung up, I told Ms. Heard tha t I intended to divorce

her. She  ins is ted on ca lling her friend iO Tille tt Wright, who had been living rent -free  inmy

properties  for years , to try to expla in away the  feces  tha t she  le ft in my bed.

18. Ms . Heard put iO Tille tt Wright on speakerphone . I had no inte res t in speaking

with Mr. Tille tt Wright. Neverthe less , both iO TiIle tt Wright and Ms. Heard had the ir chance  to
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badger me, mock me and deny the  defeca tion incident (of which there  were  multiple  sworn

eyewitnesses  and photographs) as  a  figment of my imagina tion. Hearing enough, I took the

phone  from Ms. Heard. I sa id into the  phone  to iO Tille tt Wright: "I don't ca re , it's  over." I

flipped the  phone  onto the  sofa , and it landed about 4 fee t away from where  Ms. Heardwas

s itting. And indeed, even Ms. Heard admitted this  occurred in jus t this  way, tes tifying "he ,you

know, like  tossed it [the  phone] on- in - -- tossed it in my direction or something on the  table  or

on the  couch." Afte r toss ing the  phone  onto the  sofa , I turned a round and walked to the  other end

of the  open floor plan room, to the  is land in the  kitchen, approximate ly 20 fee taway from Ms.

Heard. Ms. Heard immedia te ly s ta rted loudly procla iming tha t I had thrown the  phone  a t her and

hit her in the  face , and screaming "Johnny s top hitting me." I turned to look a t Amber tryingto

unders tand what was  happening. Suddenly, Ms. Pennington comes  out of nowhere  andruns

towards  Ms. Heard from behind me and ye lls : "don't do it, s top it, leave  her a lone ." Because  she

came from the  direction of the  front door, and did not come pas t my security guards  outs ide , she

could only have  been hiding in the  close t, waiting for the  s igna l. Ms . Pennington'sex- husband

who was  present in penthouse  5 advised tha t Ms. Pennington lied about be ing summoned by Ms.

Heard a t 8:06 by text, because  Ms. Pennington was  in fact hiding inmy penthouse  3 a ll a long. I

was  shocked and immedia te ly denied this  absurd a llega tion because  I had ne ither thrown the

phone  a t her, nor hit her, nor touched her, nor was  I phys ica lly anywherenear her. Ms . Heard did

not know tha t my two security guards  were  pos ted immedia te ly outs ide  the  door of the

penthouse . I had asked them to accompany me in case  she  became violent. At the  firs t sound of

her screaming, they rushed ins ide  the  penthouse  in a  second. The  two guards  surprised Ms.

Heard with the ir entrance , and indeed she  appeared shocked. They witnessed her saying "s top
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hitting me," as  I s tood 20 fee t away from her. She  then changed herscreams and speaking tense

to "you be tte r not hit me  aga in!"

19. Although both Ms. Heard and i0 Tille tt Wright have  tes tified, underpena lty of

perjury, tha t Ms. Heard screamed "ca lled 911" and i0 Tille tt Wright cla imed heca lled 911

ins tantaneous ly "to save  Amber's  life ," and a lthough Ms. Heard tes tified under oa ththa t the

police  a rrived jus t a  "few minutes  la te r" a fte r Iwas  seen on surve illance  video leaving the

building a t 8:29 PM, LAPD logs  show tha t 911 was  not ca lled until 10:07, 1 hour and 38minutes

a fte r I departed the  Eas te rn Columbia  Building.Amber Heard's  and her friend i0 Tille tt

Wright's  sworn 911 ca ll tes timony, like  the  res t of the ir tes timony and hoax,was  s imply a  lie .

To further the  hoax, i0 Tille tt Wright even wrote  and publisheda  piece  in Refinery 29 titled

"Why I Ca lled 911." Mr. Tille tt Wright cla imed in his  a rticle  tha t "when I [he]was  on the

phone" with Ms. Heard lis tening to what he  cla imedwas  the  sounds  of violence , he  decided to

ca ll 911 and "invite  the  police  into the  s itua tion... in a  split second." But LAPD records  show

this  a ll to be  a  lie  to support the  bigger lie .Afte r be ing confronted by the  public on Twitte r

regarding the  gross  incons is tencies  of his  and Ms. Heard's  tes timony when he ldup aga ins t the

LA Police  Department 911 ca ll logs , i0 Tille tt Wright decided to change  hiss tory aga in and

come up with an entire ly new s tory, absurdly pos ting on May 16, 2019 "I was  in nyc when I

ca lled 911, which put me  through to NYPD. They sa id they'd have  it passed throughto LAPD

but I worried it wouldn't be  fas t enough, so I asked a  friend in LA to ca ll anonymous ly."In

addition to his  perjury- expla ining, newly concocted,anonymous  911 ca lle r, disproven by the

Police  Department's  own record tha t the  911 ca lle r was  "Jo Wright" (notas  he  now was

bizarre ly cla iming, some new, mys te ry friend) and his  and Ms. Heard'sown tes timony cla iming
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the  same, Mr. Tille tt Wright a lso twee ted tha t the  inexplicable  time  gap could somehow vague ly

be  the  fault of the  New York Police  Department.

20. As  Ms. Heard screamed firs t tha t I had hit her and then tha t I be tte r not hit her

aga in, I ye lled back tha t she  [Ms. Heard] was  crazy, and tha t I did not touch her, as  I had not.

My two security guards  were  both eyewitnesses  to this  incident, and have  tes tified under oa th to

it. An excerpt of a  depos ition given by Ms. Pennington is  a ttached as  Exhibit E, in whicheven

she  admits  tha t a t the  time  of the  incident, I immedia te ly denied hitting Ms. Heard.Ms.

Pennington a lso admits  in her depos ition tha t she  never saw me hit Ms . Heard. Tha t portion of

her depos ition is  a ttached as  Exhibit E. It is  accura te  tha t Ms. Pennington never witnessed what

did not happen, but her tes timony tha t she  was  not present throughout mos t of Ms. Heard's  abuse

hoax is  a  lie , and both other eyewitnesses  have  so tes tified tha t she  was  present and s tanding with

Ms. Heard by the  sofa  as  soon as  Ms. Heard s ta rted play- acting abuse . Ms. Heard asserted in her

depos ition tha t from the  time  I le ft until the  "few minutes  la te r" when police  a rrived, she  ca lled

and was  on the  phone  with her lawyer. This  period was  demons trably not a  "few minutes" but in

fact nearly 2 hours , according to the  surve illance  footage  of my departure  and police  logs

a ttached as  Exhibits  F and G. And a  witness  who was  present in the  room afte r I le ft described a

scene  where , guided by Ms. Heard's  divorce  lawyer on the  phone , the  co- conspira tors  got the ir

hoax s tory s tra ight and were  ins tructed to each "write  it down" before  911 was  dia led quite  some

time la te r.

21. S tunned by the  faked abuse  a llega tions , I le ft penthouse  3 and walked down to my

penthouse  5. In penthouse  5, I was  shocked to see  some sort of bead making, a rts  and cra fts

opera tion litte ring and s trung across  the  room, a long with Raque l Pennington's  then -boyfriend

Josh Drew, a  dog, and a  woman I did not know.Based on her la te r depos ition tes timony
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supporting Ms. Heard's  abuse  hoax, I la te r lea rned tha t the  woman was  Ms. Heard's  friend

Elizabe th Marz, who a lso lived rent -free  in my property. I told Josh Drew and Elizabe th Marz to

ge t off my premises  immedia te ly.Then I le ft the  Eas te rn Columbia  Building with my two

security guards  and re turned to my home in West Hollywood.Surve illance  footage  from the

Eas te rn Columbia  Building shows me boarding the  penthouse  e leva tor, riding downsta irs , and

exiting the  e leva tor a t 8:29 pm on May 21, 2016.

22. My recollection is  tha t I le ft Los  Angeles , Ca lifornia  the  following day, May 22

for rehearsa ls  on the  eas t coas t.From there  I trave led to Europe  to tour with my band the

Hollywood Vampires , without re turning to Los  Angeles .I did not re turn to Los  Angeles  until

la te  June  or ea rly July of 2016.

23. I unders tand tha t Ms. Heard cla imed under pena lty of perjury tha t her friend, i4

Tille tt Wright, urgently ca lled 911 in the  middle  of the  hoax fight she  absurdly concocted on the

evening of May 21, 2016. This  911 ca ll, according to Ms. Pennington's  tes timony, would have

occurred right a round 8:06 PM. Both Mr. Wright and Ms. Heard cla imed under oa th tha t Mr.

Wright was  on the  phone  with Ms. Heard and heard Ms. Heard screaming for someone  to ca ll

911 because  I was  violently a ttacking her. Ms . Heard cla imed under oa th tha t I "wound up my

arm like  a  baseba ll pitcher" and threw her ce ll phone  into her face  as  hard as  I could from point

blank range , "with grea t a im," and then pulled her ha ir and further ba tte red her face  "with some

appendage" of my body. All of these  hoax a llega tions  a re  demons trably fa lse .

24. Mr. Wright vividly cla imed, under pena lty of perjury in documents  submitted to a

court to obta in a  temporary res tra ining order aga ins t me , tha t he  ca lled 911 in the  middle  of this

concocted violent fight to "save  Amber's  life ."
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25. Ms. Heard and Ms. Pennington a lso la te r cla imed, in a  depos ition under the

pena lty of perjury, tha t I des troyed two of my own penthouses  and the  adjoining ha llway by

picturesque ly swinging a  magnum -s ized bottle  of red wine  Iike  a  baseba ll ba t. Ms . Pennington

tes tified tha t "they have  a  big is land in the  middle  of the  kitchen and on there , there 's  candles

and like  fruit and, you know, glass  - like  ja rs  and vases  and things  like  tha t. And he  jus t was

hitting everything with the  wine  bottle , jus t smashing it a ll off So there  was  fruit on the  floor,

and baske ts  and, you know, glass  bottles  and flowers ."See  Exhibit E. Ms. Heard s imila rly

tes tified under oa th: "Penthouse  5 was  des troyed."Exhibit A. So tha t is  two des troyed

penthouses  they tes tified to. This  vivid scenario they described never happened, and the  "crime

scene" they invented is  jus t one  more  disprovable  lie , in this  ins tance  dismantled by the  sworn

tes timony of the  two responding police  office rs . The  female  and male  domes tic abuse  -tra ined

police  office rs , who hours  la te r a rrived on the  scene  in response  to these  co- conspira tors ' a lleged

"emergency ca ll" and did two security sweeps  of the  penthouses , la te r tes tified under oa th tha t

they found no damage  whatsoever to any of the  premises .I unders tand tha t Ms. Heard's

publicis t, years  la te r, tried to expla in away this  direct contradiction of Ms. Heard's  and her

friends ' s tory by police  by absurdly and fa lse ly cla iming to media  tha t my lawyer and I had "pa id

off' the  two dozen sworn eyewitnesses  who contradicted her various  cla ims , including the  police

office rs . Ms . Heard tried to weakly expla in this  inexplicable  contradiction in her own depos ition

to the  tes timony of the  two police  office rs :

"A: I don't know what they [the  two police  office rs ] - what they saw or didn't see .I

wasn't ushering them around. They did tha t by themselves... but there  was  extens ive

damage  to which we  have  plenty of evidence  tha t the  office rs  saw extens ive  damage .

Q: Is  it your tes timony here  today tha t the  office rs  saw extens ive  damage?
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A: I don't know what the  office rs  saw." Exhibit A.

26. Ms. Heard and her perjurious , co- conspira tor friends  whom she  invited to five

rent -free  in my penthouses  a lso tes tified under oa th tha t Ms. Heard had vis ible  injuries  to her

face  as  a  result of be ing s truck by a  ce ll phone  and further ba tte red by "some appendage" ofme

on May 21, 2016. Ms. Heard texted her makeup a rtis t la te r tha t night, cla iming tha t her face  was

"swollen" and looked "s tupid." Ms. Heard's  friend Elizabe th Marz tes tified under pena lty of

perjury tha t on the  evening of May 21, 2016 "her eye- jus t the  whole  s ide  of her face  was  like

swolled [s ic] up and red and puffy and... it was  red and puffy and swollen... progress ive ly

ge tting worse" which is  a ttached as  Exhibit H.

27. I did not violently a ttack or even touch Ms. Heard, and Ms. Heard's  and her

friends ' poorly fabrica ted accounts  of tha t night a re  entire ly disproven by thesworn accounts  of

two domes tic abuse  -tra ined police , both of my security guards  (one  of whom wasan 18 year

ve te ran of the  Los  Angeles  Sheriff's  Department), and the  tes timony of a  multitude  of witnesses

whose  face  to face  inte ractions  with Ms. Heard throughout the  ensuing week began the  following

day, May 22, 2016. The  accounts  of Ms. Heard's  and her friends ' is  a lso contradicted by 87

surve illance  videos  tha t were  captured, reviewed and preserved by the  management s ta ff of the

Eas te rn Columbia  Building.

28. Furthermore , when two LAPD police  office rs , Officer Melissa  Saenz and Officer

Tyler Hadden, a rrived a t 10:24 pm on May 21, 2016 they la te r tes tified under oa th tha t Ms.

Heard had no injuries  to her face  following two separa te  examina tions  of her face  and body.

Coupled with the ir tes timony tha t there  was  no scene  of des truction or indeedany damage

whatsoever, both police  office rs  tes tified under oa th tha t Ms. Heard had no injuries , and theysaw

no property damage  in the  penthouse  or the  ha llway. The  entire ty of the ir tes timony is  a ttached
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here  as  Exhibits  I and J .I unders tand tha t a t 10:24 pm, Ms. Heard texted her makeup a rtis t,

Melanie  Ingless is , tha t her face  was  "swollen" and "looked s tupid."

29. On Monday, May 23, 2016, Ms. Heard filed for divorce  from me without making

any a llega tions  of domes tic violence .

30. On May 25, 2016, Ms. Heard sent me  a  text message  s ta ting, "You and I have  the

control. And love  each other. I thought you filed [for divorce]. You sa id you were  going to and

sa id good -bye . I'm sorry if I've  hurt you.I have  nothing but love  for you." In the  text, Ms .

Heard a lso admitted "[j]us t confirmed tha t cover le tte r [sent to your lawyer] is  comple te ly priva te

and has  nothing to do with any public record. (And only included the  domes tic violence

-res tra ining order s tuff because  I ca lled the  lawyer when the  cops  were  here  and I didn't know

what to or why -- didn't know what to or why tha t happened and was  scared). The  text message

is  a ttached here  as  Exhibit K. Ms. Heard echoed this  sentiment to her former friend and

neighbor, Isaac Baruch, who tes tified tha t Ms. Heard sa id to him when he  confronted her with

her abuse  hoax soon a fte r she  went public with it on May 27: "the  lawyers  a re  doing a ll of this ."

Mr. Baruch's  decla ra tion is  a ttached here  as  Exhibit L.

31. When I did not accede  to her demand for money, Ms. Heard publicly accused me

of domes tic violence , seeking and rece iving a  temporary res tra ining order aga ins t me  when

appearing in Los  Angeles  Superior Court on Friday, May 27, 2016 with a  firs t -ever -seen

prominent bruise  and cut on her face  tha t she  cla imed resulted from be ing hit in the  face  by a  ce ll

phone  thrown by me and further facia l ba tte ring from "some appendage" of mine  on the  evening

of May 21, 2016.

32. Again, this  domes tic violence  a llega tion was  untrue , and Ms. Heard's  purported

injury was  s taged. In addition to the  police  office rs  who observed her on the  evening of May 21,
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2016, there  a re  over a  dozen sworn s ta tements  tha t have  been taken from eyewitnesses  who

inte racted with Ms. Heard face  to face  in the  days  a fte r May 21, 2016, and tes tified tha t she

clearly had no injury to her face  in the  days  leading up to going public -with her hoax on May 27.

Three  people  who worked in the  Eas te rn Columbia  Building have  twice  tes tified under oa th tha t

they had close , da ily contact with a  makeup -free  Ms. Heard, in good light, and she  had no vis ible

injuries  on her face  or otherwise .The ir depos itions  a re  a ttached as  Exhibits  M, N, and O.

Brandon Pa tte rson, a  fourth building employee  and the  Genera l Manager of the  Eas te rn

Columbia  Building whom I do not know persona lly, s ta ted the  same thing under pena lty of

perjury in a  decla ra tion. Tha t decla ra tion is  a ttached here  as  Exhibit P .

33. The  tes timony of the  Eas te rn Columbia  Building employees  is  confirmed by

surve illance  videos  tha t captured images  of Ms. Heard's  face  be tween May 22, 2016 and May

25, 2016. In each video, Ms. Heard does  not have  any marks  on her face  whatsoever. The

videos  a re  a ttached here  as  Exhibits  F. S tills  taken from those  videos  with close  up shots  of Ms.

Heard's  face  a re  a lso a ttached as  Exhibit Q.In one  surve illance  video, according to sworn

tes timony from Eas te rn Columbia  Building personne l, Ms . Heard, her s is te r Whitney Heard, and

her co- conspira tor Raque l Pennington were  captured re turning to the  building on two separa te

cameras  the  night of May 24, 2016. In the  firs t surve illance  video, they a re  laughing, and when

Whitney Heard throws  a  fake  punch a t Ms. Heard's  face , they laugh even harder. They a re  seen

on a  diffe rent camera  continuing to act out the  abuse  hoax as  they ente r the  e leva tor.Ms.

Heard's  face  is  vis ibly unharmed, a t tha t point 3 full days  a fte r she  cla imed to have  been ba tte red

by me. The  Eas te rn Columbia  Building employees  a lso tes tified tha t they went back and

reviewed the  surve illance  footage  a fte r Ms. Heard publicly unve iled her hoax and apparently

ba tte red face  for the  firs t time  on May 27, 2016, as  she  appeared in court to obta in a  temporary
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res tra ining order. The  building personne l tes tified tha t her injury cla ims  were  "fa lse" based on

the ir persona l inte ractions  with her be tween May 22, 2016 and the  da te  she  firs t unve iled her

supposedly ba tte red face  May 27, 2016.

34. Furthermore , Ms. Heard's  own s tylis t, Samantha  McMillen, has  s ta ted in a

decla ra tion under pena lty of perjury tha t she  inte racted with Ms. Heard, face  to face , on May 24,

2016, and tha t she  could clearly see  tha t she  had no injuries .Tha t decla ra tion is  a ttached as

Exhibit R.

35. The  firs t time  tha t Ms. Heard was  seen with an injury to her face  was  May 27,

2016 -the  day she  went to out in public tra iled by paparazzi and then to court to obta in the

domestic violence  res tra ining order aga ins t me . Tha t she  was  vis ibly uninjured prior to May 27

was  confirmed by the  surve illance  video footage  and the  tes timony of the  multitude  of sworn

witnesses  who tes tified tha t they inte racted with Ms. Heard throughout the  week of May 22.

2016.

36. Afte r I recently began to obta in new, previous ly hidden evidence  to disprove  the

May 21, 2016 hoax tha t she  presented to the  court on May 27 to obta in a  temporary res tra ining

order aga ins t me , Ms. Heard chose  to put further emphas is  on other of her abuse  cla ims , hoping

tha t I would not obta in evidence  tha t would dismantle  those  too.One  such cla im re la ted to

December 15, 2015. On tha t da te , I was  a t my penthouse  and Ms. Heard screamed a t me  and

then violently assaulted me, scra tching my cheek, chin and nose . My security guard, a  former

long time  LA Sheriffs  Deputy, whom I ca lled to pick me up the  evening of December 15, 2015

ins is ted on taking photographs  of my injuries , which a re  a ttached here to as  Exhibit C. There  was

nothing particula rly memorable  to me about this  incident, given the  sheer volume of violent

assaults  and other abuse  I endured from Ms. Heard during our re la tionship.
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37. Cons is tent with her pa tte rn, Ms. Heard rewrote  the  s tory to a  fa lse  one  in which I

assaulted her, and split her lip open, nearly broke  her nose , blackened both her eyes  and hit her

so savage ly and repea tedly tha t the  bed broke . Unfortuna te ly for Ms. Heard, her December 15

hoax has  a lso been oblite ra ted by two witnesses  who have  come forward-- her own s tylis t

Samantha  McMillen and our former Es ta te  Manager Kevin Murphy- to provide  sworn

s ta tements  of the ir face  to face  inte ractions  with a  vis ibly uninjured Ms. Heard the  following day,

December 16, 2015. Ms. McMillen tes tified tha t while  s tyling a  makeup -free  Ms. Heard the  day

of December 16, 2015 to prepare  her for an appearance  tha t evening on the  "James  Corden"

show, Ms. Heard had no injuries  whatsoever to her face .The  December 16, 2015 "James

Corden" show can be  viewed on Youtube , and it evidences  a  vis ibly uninjured Ms. Heard who

bears  none  of the  markings  tha t would exis t if Ms . Heard's  tes timony was  true . According to

Ms. McMillen's  tes timony, a fte r the  show Ms. Heard sa id to Ms. McMillen, "can you be lieve  I

did tha t show with two black eyes  ?" Exhibit R. Ms. McMillen tes tified tha t Ms. Heard did not

have  two black eyes , before  the  show, during, or immedia te ly a fte r.Exhibit R. Again, Ms.

Heard's  hoax -ass is ting friend iO Tille tt Wright jumped in to support the  lie , writing in his  piece

in Refinery 29 tha t he  was  with Ms. Heard the  following day and witnessed her injuries . But iO

Tille tt Wright was  not in LA on December 15, 2016 according to witnesses , because  he  was  in

Ohio filming a  show. When confronted on May 16, 2019 by the  public on socia l media  about his

published, Refinery 29 lie  of Ms. Heard's  injuries  tha t he  "witnessed" he ld up aga ins t his  socia l

media  pos t "geotags" showing he  was  in Ohio a t the  time , iO Tille tt Wright admitted in a  Twitte r

pos t tha t his  "geotags" showed him to be  out of LA, and confessed tha t he  was  "guilty of

changing my geotags  for sure ." Neverthe less , he  bewilderingly added he  flew back "early" to

a ttend to and witness  Ms. Heard and further wrote : "I can change  my geotags  anytime and
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anywhere  and it has  nothing to do with a  case . I wouldn't be  so na ïve  as  to think tha ta  lawyer or

cop would ever use  Ins tagram geotags  because  as  soon as  a  judge  found out you can change

them it would ge t thrown out."

38. On December 16, 2015, Ms. Heard a lso summoned our then -Es ta te  Manager Mr.

Murphy to my penthouse  to compla in about the  fact tha t I had bea ten her up the  night before .

Mr. Murphy tes tified tha t Ms. Heard's  face  was  utte rly uninjured and unmarked, and appeared

makeup free , as  they spoke  face  to face  and in good light the  day a fte r she  a lleged the  bruta l

a ttack. Mr. Murphy a lso tes tified tha t Ms. Heard ca lled him back up to the  penthouse  bedroom

specifica lly to show him a  clump of blonde  ha ir on the  ground purporting to be  ha ir I had pulled

out of her head.' Because  of Ms. Heard's  demeanor and the  fact tha t she  showed Mr. Murphy a

clump of ha ir on the  floor but not the  place  tha t ha ir was  pulled from, Mr. Murphy grew

suspicious  and took a  time- and da te  -s tamped ce ll phone  photograph of the  ha ir clump, and la te r

compared it to the  ha ir clump Ms. Heard submitted to the  court under oa th. The  ha ir clumps  do

not resemble  each other, as  Mr. Murphy tes tified in his  decla ra tion.Mr. Murphy, like  other

eyewitnesses , a lso tes tified to the  very rea l violence  Ms. Heard committed aga ins t me , tha t le ft

rea l injuries .

39. Cynica lly re lying on the  concept of #be lievewomen tha t tha t has  been promoted

as  part of the  important #metoo movement, Ms . Heard's  "evidence" res ts  primarily on her word

and tha t of her dependent friends . She  and they have  fa lse ly accused me of violence , a lthough

inte res tingly none  of her "witnesses" say they ever witnessed any violence . And they did this

despite  the  inconvenient truth of my possess ion of eyewitness  s ta tements  provided under pena lty

of perjury and photographs  of her converse  violence  committed aga ins t me , overwhelming

evidence  tha t her various  abuse  cla ims  and the  injuries  tha t she  cla imed ensued from them are
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hoaxes , the  fact of her own prior a rres t and incarcera tion for domes tic violence  aga ins t her

previous  wife , and new witnesses  who a re  now coming forward to describe  the  bruta l violence

they suffe red a t her hands . She  a lso lied about the  circumstances  of her domes tic violencearres t,

and the  supposedly homophobic motiva tions  of the  a rres ting office r (a  se lf -described lesbiangay

rights  activis t) under oa th. Exhibit A.

40. Indeed, lying under oa th, and to courts  and government agencies , and suborning

or a ttempting to suborn the  perjury of her friends  and employees  to he lp her ge t what she  wants

or to protect her from crimina l prosecution, is  demons trably Ms. Heard's  modus  operandi. We

recently obta ined evidence  showing Ms. Heard scheming inan email discuss ion with her lawyer

Marty S inger (a lso, oddly, my lawyer in my divorce  from Ms. Heard) to suborn the  perjury of

her former ass is tant Kate  James  to wiggle  out of her crimina l dog smugglingcase . "You have  to

be  care ful tha t she  [Ms. James] will coopera te  and will notgo public, if you ask her not to be

truthful" grotesque ly advised Mr. S inger in writing. Ms. Heard responded in thesame email

cha in to Mr. S inger, copying Mr. Murphy, on the  topic of seeking Kate  James ' "untruthful"

tes timony: "Marty - I'm waiting to hear back from you before  I reach out to Kevinto lia ise  with

Kate . AI-I". A follow up email was  sent by Ms. Heard to Mr. Murphy, copying her lawyer Marty

Singer, saying: "Kevin, what do you think ?  ??  Could you poss ibly reach out to her forus  ??  Do

you think you could ge t her to do it ?" "It" was  Ms. Heard's  hoped -for commiss ion of perjury to

submit to the  Aus tra lian court. Mr. Murphy expla ined this  email under oa th, tes tifying tha t Ms.

Heard asked him to suborn perjury from Ms. Heard's  former ass is tant Kate  Jameson Ms.

Heard's  beha lf, and even a ttempted to bully Mr. Murphy into lying himse lfon her beha lf by

threa tening his  job a fte r Mr. Murphy re fused to lie , saying to him: "Well I wantyour he lp on this

.... I wouldn't want you to have  a  problem with your job."Exhibit A to Kevin Murphy's
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Declara tion. Ms. Heard's  a ttempts  to suborn perjury to trick the  Aus tra lian courta re  confirmed

by the  email a ttached to Mr. Murphy's  decla ra tion. In another illus tra tive  incident showing Ms.

Heard's  re la tionship with the  truth and willingness  to defraud the  government or anyone  e lse  to

ge t what she  wants , Ms . Heard sent a  s igned le tte r da ted September 28, 2014 to the  Department

of Homeland Security, fa lse ly cla iming tha t her ass is tant Samantha  McMillen, a  citizen of the

United Kingdom, was  mere ly her `friend" trave ling to the  US on a  touris t visa .Attached as

Exhibit S  is  Ms. Heard's  s igned le tte r which says  among other things : "Myname is  Amber

Heard I am a  proud American citizen.I am writing this  le tte r in response  to a  fraudulent

report made  aga ins t my English friend, Savannah McMillen... It has  come to my awareness  tha t

while  spending time  vis iting me in the  United S ta tes  someone  madea  fa lse  cla im aga ins t her

s ta ting, without any proof or corrobora tion, tha t she  was  unlawfully working forme. As  her

friend, I can say truthfully and unequivoca lly tha t this  a llega tion is  entire ly fa lse .... I would like

to go on record saying tha t Savannah McMillen is  a  persona l friend, and to my knowledge , has

never worked unlawfully or otherwise  in the  United S ta tes . Or for me . I regre t tha t the  precious

time  of our immigra tion agencies  has  been bas ta rdized on such a  pe tty persona l matte r madeout

of malice , not truth.... I expect the  same s tandards  tha t we  hold as  pilla rs  inour grea t jus tice

sys tem, be  a llied to immigra tion policies , as  they se rve  a t the  fore front in representing United

Sta tes  and her va lues ." In fact, the  s tory tha t Savannah was  mere ly her "friend"was  a  lie  Ms.

Heard, an "immigra tion activis t," fraudulently wrote  to Homeland Securityto ge t what she

wanted; Ms. Heard's  ass is tant Savannah McMillen was  illega lly working in America , for Ms.

Heard, as  a  s imple  Google  search or paycheck in my possess ion would revea l. Lies , deception,

and perjury a re  useful tools  to Ms. Heard and her ilk- to obta in money, to accuse  me of violent

abuse  and obta in a  fa lse  temporary res tra ining order, to avoid crimina l prosecution, to rece ive
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philanthropic invita tions  and accolades , to obta in illega l immigra tion rights  for her ass is tant, to

achieve  and mainta in fame, and to expla in away evidence  of her actions  to the  media  for which

there  is  no lawful or reasonable  explana tion.
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Executed this  _day of May, 2019 in Los  Angeles , Ca lifornia .

I decla re  under the  pena lty of perjury under the  laws  of the  United S ta tes  of America  and the
Sta te  of Virginia  tha t the  foregoing is  true  and correct.
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